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Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének2022. január 21-i soros nyílt üléséről.
Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester

Novák Kovács Zsolt képviselőBágyi Zoltán képviselőBorbély Sándor képviselőErős Ferenc képviselő
Nedoba Károly képviselőDr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselőTóth Béla képviselő 9főDr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyző, HárinéÁllandó meghívottak: Németh Ilona gazdasági osztályvezető, Bencze Istvánműszaki osztályvezető-helyettes, Varga István pályázati ésközbeszerzési referens, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Lics Zoltán Régió 2007 Kft. képviseletében, Majláth Antal aSárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökeMédia: Bogárd és Vidéke c. lap
Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, aképviselő-testület soros nyílt ülését 929 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, 9 képviselő tartózkodik az ülésteremben. Aranyos József és ÉblZoltán igazoltan van távol.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akikjelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnektörténő megválasztását. A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbihatározatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
1/2022.(I.21.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. január21-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélátmegválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. Aképviselő-testület 9 i gen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2/2022.(1.21.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. január21-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencetmegválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: Javasolja, hogy a Képviselő-testület vegye fel napirendjére a 17/1.Pályázat benyújtása Sárbogárd város útjainak és járdáinak felújítására, 17/2. Azalpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítása c. előterjesztéseket.Továbbá javasolja, hogy a 7. napirendi pontot a 2. után tárgyalja a testület a napirendi ponthozmegjelentre tekintettel. Szavazásra teszi fel a módosított napirend elfogadását.
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
3/2022.(I.21.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülésnapirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

1 Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.
2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.Előadók: a végrehajtásért felelősök
VA A helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatás finanszírozásánakfelülvizsgálata

Előadó: polgármester
3. A köztisztviselők díjazásáról, juttatásáról szóló 29/2015. (VI.24.) önkormányzatirendelet módosítása

Előadó: jegyző
4. Az önkormányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a vagyonnal valógazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló 53/2015. CXII.22.)önkormányzati rendelet módosítása

Előadó: jegyző
5. Sárbogárd Város Önkormányzat 2022.évi költségvetésének tárgyalása (I. forduló)Előadó: polgármester
6. Sárbogárd Város Önkormányzat helyi esélyegyenlőségi programja (2019-2024)Intézkedési Tervének kiegészítése

Előadó: polgármester
8. A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött közigazgatási szerződés(Együttműködési megállapodás) felülvizsgálataElőadó: polgármester
9. A Sárbogárd 7288/1 és a 7288/2 hrsz-ú ingatlanok belterületbe vonása iránti kérelemelbírálása

Előadó: polgármester
10. — Címzetes főjegyzői cím adományozásának kezdeményezéseElőadó: polgármester
11. — A polgármester illetményének megállapításaElőadó: jegyző
12. — A polgármester költségtérítésének megállapítása

Előadó: jegyző



13. — A polgármester előző évi, igénybe vett szabadság mértékének megállapításaElőadó: jegyző
14. — A polgármester 2022. évi szabadságolási ütemterveElőadó: jegyző
15. — A polgármester 2022. évi Cafetéria juttatási összegének megállapításaElőadó: jegyző
16. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezéseElőadó: jegyző
17. — Bejelentések
17/1. Pályázat benyújtása Sárbogárd város útjainak és járdáinak felújításáraElőadó: polgármester
17/2. Az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapításaElőadó: polgármester

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.
Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következőkvoltak.
December 11-én a korábbi országjáró műsor után volt egy Kossuth Rádiós telefonosbejelentkezés, egy rövid interjú, amiben tudtuk népszerűsíteni a város. Meglepőmódon ezt hallva pld. egy nyíregyházi csapat jelentkezett be, hogy szeretnékmegnézni azt a pincét, ahol valóban készítenek otelló szőlőből minőségi bort,illetve szeretnék megnézni a várost is, jövőre jönnek.
December 12-én és 19-én egy-egy adventi gyertyagyújtás volt. A meglehetősen mostohaidőjárási körülmények ellenére egészen sokan voltunk.December 13-án a Takarékbankkal, a számlavezetőnkkel folytattunk le egy egyeztetést,illetve az Ipari Park egyik ütemére megkötöttük a szerződést a nyerteskivitelezővel.
December 13-16. között nyolc lakossági fórumot tartottunk. Ezek változó részvétel mellettzajlottak. A felvetett észrevételek egy része a napi élettel együttjáró kátyúzás, nemműködő lámpák stb. problémák volt. Ezeknek megkezdtük a kivizsgálását ésmegoldását is.
December 15-én volt egy viszonylag komplex online egyeztetés kb. 4 órában a 2021-2027-espályázatokkal kapcsolatban.
December 16-án a Közép-Dunamenti Fejlesztési Tanács ülésezett Szekszárdon, ezen vettemrészt. Reméljük, hogy a térséget mindenképpen tudja érinteni pld. a fürdőprogramban a felújításokba fölvették Vajtát.
December 17-én az aktuális szerződéseink felülvizsgálatát és a következő újratárgyalásátkezdtük meg a DÉSZOLG Kft-vel, illetve a Dél-Fejér Hírportál készített egyinterjút Sárbogárdról.
December 17-től 23-ig kísérleti jelleggel hirdettük meg az Adventi forgatagot, amivéleményem szerint jobban sikerült, mint vártuk. Innen is szeretném megköszönniHorváth István művelődési ház vezetőjének a munkáját ebben a dologban, illetve aSárszentmiklósi Borkedvelők Egyesületének a hozzáállását és a munkájátúgyszintén.
December 20-án a hajléktalan szállón tartottuk meg a hagyományos karácsonyi ünnepséget.December 22-én a szociális intézményekben tartottunk karácsonyi ünnepséget, illetve a FejérMegyei Hírlapot tájékoztattam a Sárbogárdot érintő eseményekről.



Január 5-én megkezdtük, folytattuk a 2021-2027. évi pályázati ciklus egyeztetéseit illetve aköltségvetés kapcsán ültünk le egy hosszasabb egyeztetésre.
Január 6-án volt egy bejárása a volt könyvtár épületnek, ami hamarosan teljesen elkészül,alpolgármester úrral, mint a Múzeum Egyesület elnökével együtt vettem részt ezen.Január 8-án egy kispályás labdarúgó tornát nyitottam meg a Mészöly Géza ÁltalánosIskolában.
Január 10-én az Ipari Park vonatkozásában egy munkaterület átadást tartottunk, illetvetartottunk egy egyeztetést az itt jelenlevő helyi közlekedési cég képviselőjével is.Január 11-én online pályázati egyeztetés volt néhány órában, illetve a mentőszolgálat

képviselői voltak itt a leendő mentőállomás építése kapcsán. December 29-énmegjelent a közbeszerzési értesítőben, hogy kiírták a mentőállomás építését. Akiírásban uniós forrás is van, ez egy teljesen nyílt közbeszerzés január 21-ig van a
határidő az ajánlatok megtételére. Bizakodó a mentőállomás megyei és helyi
vezetője is, hogy 2022-ben egészen sok minden meg tud valósulni. Az építkezés
nagyságrendjét tekintve nagyjából az 1/6-a a rendőrség épületének méretben ésköltségben is.

Január 12-én a megyei aljegyző vezetésével volt itt egy küldöttség a kerékpárút továbbfolytatása érdekében. Fontosnak tartom elmondani, hogy attól hogy nem reagálunkmindenre a közösségi oldalon, mert időm, energiám, kedvem sincs azért szépszámmal láttam a héten is olyant, hogy azért nem épül a kerékpárút, mertvisszaadtuk a projektet, de a pénzt nem, írja pld. ezt egy útellenőr a Magyar
Közúttól. Ehhez hasonlókat tömegével lehet olvasni. Azt is tömegével lehetolvasni, hogy Sárszentmiklóson nem történt semmi fejlesztés. Elkezdtem
összegyűjteni az elmúlt 10 évben Sárszentmiklóson történt fejlesztéseket. Ezthamarosan közzétesszük. Befejeződött a kerékpárút közbeszerzés. A Strabag
Általános Építő Kft. nyerte meg, amely egy elég nagy építőipari cég. A szerződést
megkötöttük. Tegnap, illetve a távollévők miatt ma kerül rá az összes aláírás a
szerződésre. Amikor már nem lesz fagy a kétoldali kerékpársáv építése
megkezdődik. Amiről itt most szó van, az az egésznek a folytatása. 2011-ben nem
voltunk sokan, akik azt mondtuk, hogy lehet ennek a hivatásforgalmi
kerékpárútnak létjogosultsága és a tervezésre nyertünk egy pályázatot, amit végigis vittünk. Az, hogy ez nem valósult meg eddig az nem eredmény, ez biztos. Az isegészen biztos, hogy azóta is , műsoron tartjuk" és megpróbálunk rá szerezni
máshonnan másmilyen forrást. Különös tekintettel arra, hogy Sárbogárd ésRétszilas között egy m2 területünk sincs. Tehát ott területet is kell venni. Tehát aSárbogárdot és Sárszentmiklóst összekötő kerékpárutat elkezdi és be is fejezi a
Strabag Kft.

Január 13-án közétkeztetési egyeztetést tartottunk. Ennek az eredménye látszik a költségvetésiszámokon is. Illetve kellett tartanunk a leendő bérlő, a kivitelező és megrendelő
részvételével a készülő inkubátorház kapcsán egy technikai jellegű egyeztetést.Január 14-én alpolgármester úrral a Megyei Közgyűlés rendkívüli ülésén vettünk részt, ahol a
térséget is érintő pályázatoknak a megyei közgyűlési bírálata is megtörtént.

Január 18-án a Magyar Közút Zrt. megyei igazgatója Molnár István úr volt itt, leegyeztettük a63-as további felújítását. Arról tudott tájékoztatni igazgató úr, hogy a Vágóhíd
utcáig készült el a 63-as út. A déli szakasz teljes rétszilasi átkelővel való
felújításának megtervezésére sikerült forráshoz jutnia a Magyar Közút NonprofitZrt-nek és ők el is kezdték ennek a terveztetését. Nagyon szeretné 2023-ban,
maximum 2024-ben megcsinálni. Leegyeztettük azt, hogy ennek kifejezetten jót
tenne, ha az önkormányzat a kerékpárutat előtte megcsináltatná, mert akkor akettőnek az elkülönítését illetve az aszfaltozását ők már úgy tudják csinálni, hogy



pontosan látják azt, hogy a mi műtárgyunk hol van. Leegyeztettük a Vasút utcafelújítását is, ami fagy elmúltával kezdődik.
Az előző testületi ülésen zárt ülésén bölcsődevezetői pályázatot bíráltuk el eredményesen. Haúgy tetszik a meghosszabbított mandátumú vezetőnek innen is gratulálok.
2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.

Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?
Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. Az ÜJBelnökének távollétében ismerteti a bizottság javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e kérdésük, észrevételüka napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselő-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és azalábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
4/2022.(I.21.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés alejárt. határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendetmegtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbihatározatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
5/2022.(I.21.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés alejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendetmegtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentésételfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
6/2022.(I.21.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés alejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakatelfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentésételfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
7/2022.(I.21.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés alejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendetmegtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakatelfogadta.

7. A helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatás finanszírozásánakfelülvizsgálata
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben Lics Zoltán urat. Régóta tart az együttműködés ahelyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatóval. Egyszer már módosítottunka szerződésen, amikor az üzemanyagárak más irányt vettek, tehát nem volt már a szerződéseskeretben tartható a változás. Most a minimálbér, garantált bér emelkedés minden egyébbérnek a felülvizsgálatát is a legtöbb helyen hozza magával. Ez történt itt is. Ügyvezetőigazgató úr ezt jelezte. Jegyző asszony, gazdasági osztályvezető asszony és jómagamrészvételével tartottunk ebben egyeztetést és ennek az eredménye ez az előterjesztés. 119.854Ft/hó kiegészítő forrásról lenne szükséges dönteni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. A bizottság elnökét kérdezem, hogy milyen módonfoglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólásvan-e?

Nedoba Károly: ezt a közel 120.000 Ft/hó összeget nem tartom irreálisnak a mai inflációshelyzetben, egy korrekt összegnek tartom. De azt meg szeretném kérdezni, hogy 2022-benmikor várható egy korrekció, kiegészítés? Mikor fordul Ön augusztus, október magasságábana testület felé nagyobb összegű kéréssel, újabb támogatás vonatkozásában?

Dr. Sükösd Tamás: erre a kérdésre nem lehet válaszolni, ugyanis lejár a mandátuma a cégnek,újra ki fogjuk írni a pályázatot a jövő hónapban.

Nedoba Károly: tételezzük föl, hogy nyerni fognak. Ha nem lesz katasztrofális, inflációshelyzet, akkor évközben ne jöjjenek korrekcióért. Előző alkalommal az üzemanyagárról voltszó. Az irritál engem, hogy évközbeni kéréseket tesznek. Ezt a jelenlegi kérelmet korrektnektartom, semmi problémám nincs vele, csak évközben ne legyen további kérésük.



Lics Zoltán: sajnos az élet írja a működésünket. Az üzemanyagárak változása sem voltelőrevetítve január 1-jén, hogy milyen irányba indul el. Gyakorlatilag, amikor a

közszolgáltató által alkalmazott nyereségi kulcsot törvény szabályozza ez a 2002. éviXLI.számú törvény. Egy minimális nyereséggel kell rendelkezni, tehát ezt veszteségesen nemcsinálhatjuk. Ha olyan extra kiadásaink keletkeznek, amit év elején nem tudok tervezni, akkorkell ezt megtennem, amikor ez a helyzet előáll. Amennyiben előrelátható, mint pld. aminimálbér emelés is, valamennyire előrelátható volt, erről már tavalyi évben beszéltünkpolgármester úrral, illetve gazdasági osztályvezető asszonnyal. Mivel most vált időszerűvé,most került a testület elé. Ha mi nyerjük meg a 2022. évi pályázati kiírást abban az esetbensem lesznek elrugaszkodott kéréseink. Természetesen, ha a gázolaj ára olyan irányba indul el,ami kontrollálhatatlan, akkor valami megoldást kell találnunk. Ez lehet a finanszírozásnövelése, lehet a szolgáltatás mennyiségének a csökkentése, ezt Önöknek kell eldönteni.Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: amíg fönnáll a veszélyhelyzet, addig a lakosságra történő áthárítás nemlehetséges. Ilyenkor adódik a kérdés, hogy lehetne-e jegyárat emelni? Nem. Ezt a jogalkotórövidre is zárta június 30-ig.

Paczona Lajosné: ha lejár a szerződés a következő szerződéskötésnél érdemes lennemegvizsgálni a rétszilasi városrész helyi közlekedését. Több helyről hallottam, hogy nagyonritkán van és nem jó időpontokban. Ha jön Rétszilas felől, fél óra múlva megy vissza.Ügyeket nem tudnak intézni az ott lakók. Állítólag az iskolások beszállítása nem történik megRétszilasról. Ezek friss információk, nem tudtam utánajárni.

Dr. Sükösd Tamás: a Volán szinte minden járata megáll Rétszilason. Az, hogy nem hozzuk beaz iskolásokat, az nem igaz. Ha azt kérdezi meg valaki a tankerülettől van-e bárkivelszerződése a rétszilasi iskolások behordására, akkor az a válasz, hogy nincs. Mi hozzuk be aziskolásokat az óvodás busszal évek óta, a saját a költségünkön.

Paczona Lajosné: nem az iskolától hallottam, a lakosoktól. Nem tudtam ennek utánajárni.
Dr. Sükösd Tamás: mi kötöttük a szerződést óvodások beszállítására. Sárbogárdtelepülésszerkezetéből adódóan nagyon sok a kilométerünk ezért próbáltunk racionalizálni.Amikor külső településrészi igények vannak, mindig voltak próbajáratok és számolták asofőrök, hogy mennyi utas van, hogy legalább valamennyire megérje.

Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását.A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
8/2022.(1.21.) határozata

a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatás
finanszírozásának felülvizsgálatáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesterelőterjesztésében megtárgyalta a ,A helyi menetrend szerintiautóbusz-közlekedési közszolgáltatás finanszírozásánakfelülvizsgálata" tárgyú előterjesztést és az ügyben alábbi döntésthozta.



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Régió 2007 Kft.($142 Úrhida, Dózsa György utca 48.) finanszírozási problémáitmegismerte és úgy döntött, hogy a Közszolgáltatási szerződés szerintiönkormányzati költséghozzájárulás (ellentételezés) összegét, 2022.február 1-től, havi bruttó 2.119.854 Ft (bruttó) összegben állapítjameg.

Felhatalmazza a Polgármestert a Közszolgáltatási szerződésmódosítására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

3. A köztisztviselők díjazásáról, juttatásáról szóló 29/2015. (VI.24.) önkormányzatirendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?
Dr. Venicz Anita: köszönöm, nem.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB és a PVVB tárgyalta. Ismerteti az ÜJB javaslatát.Kérdezi a PVVB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: évente kell felülvizsgálni az illetménykiegészítést a köztisztviselőkvonatkozásában. Minden évben meg szoktuk állapítani azt, amit a jogszabály lehetővé tesz.Középfokú végzettségűeknél 2094-ot a felsőfokú végzettségűeknél 3094-ot. A mértékeugyanannyi, mint ami eddig volt, de 2022. évre is szükséges róla rendelkezni.Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pontkapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet-tervezetelfogadását.

A Képviselő-testület 9 i gen (egyhangú) szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

1/2022.(II.3.) önkormányzati rendeletea köztisztviselők díjazásáról, juttatásáról szóló 29/201 5.(VI.24.) önkormányzati rendelet
módosításáról

4. Az önkormányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a vagyonnal valógazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló 53/2015.(XII.22.)önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?



Dr. Venicz Anita: köszönöm, nem.

Dr. Sükösd Tamás: A PVVB és az ÜJB tárgyalta a napirendi pontot. Ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) A PVVB elnökét is kérdezem ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a rendeletmódosítás technikai jellegű, a korábbi ingatlanokról hozottdöntéseket kell végigvezetni az ingatlankataszterünkben.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pontkapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet-tervezetelfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

2/2022.(II.3.) önkormányzati rendelete
Az Önkormányzat tulajdonáról a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a vagyonnal valógazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló 53/2015.(XII.22.)

önkormányzati rendelet módosításáról

5. Sárbogárd Város Önkormányzat 2022. évi költségvetésének tárgyalása — I. fordulóElőadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: régen volt a költségvetés tárgyalásának 0. fordulója is. Előző év végénszoktunk tartani egy 0. fordulót, majd ez követte egy első és egy második forduló. A központiköltségvetés szerkezetének és időpontjának megváltozása miatt a 0. forduló megtartásánaknincs értelme. Az I. fordulóra sincs jogszabályi kötelezettség, de megtartottuk ezt a korábbihagyománynak megfelelően, mert jegyző asszonnyal, gazdasági osztályvezető asszonnyalegyütt azt gondoljuk, hogy szükséges, hogy kerüljön mindenki képbe, hogy hol tartunk ésutána történjen meg a jogszabály szerinti február 15-ig történő költségvetés beterjesztés.Ennek megfelelően a következő ülésünk február 11-én lesz.
2013-ban változott meg a költségvetés tervezésnek annyiban a metodikája, hogy úgynevezettműködési hiány nem volt tervezhető. Onnantól a pénzmaradványt maradványnak hívjuk, ahiányt meg egyszerűen csak hiánynak, ha van, de azt a maradvánnyal kell tudni finanszírozni,azon belül kell hogy maradjon. Nálunk ez nem okozott nagy meglepetést. Talán a 2002-2006-os ciklusban volt utoljára, mikor más külső segítséget kellett igénybe venni. Ilyenkor nekünka központi költségvetésre szükséges hivatkoznunk, annak nemcsak a struktúrájára, hanem agazdasági növekedés elvárt számára, illetve az infláció előrejelzett mértékére is. Aköltségvetés célkitűzései nem túl bonyolultak és nálunk szerintem pont kőbe vannak vésve. Alegfontosabb az, hogy az önkormányzat és szerveinek működését megfelelő színvonalonfolyamatosan tudjuk biztosítani. Az is legalább ennyire fontos, hogy számláinkat határidőbenki tudjuk fizetni. Erre kínosan figyelünk, ez így is marad. Fontos és még mindig alapvető,hogy a megkezdett közmunkapályázatot ugyanúgy tudjuk folytatni, mert azt ki kell mondani,hogy van egy réteg, akit csak a közfoglalkoztatással tudunk benntartani egyrészt a munkavilágában, másrészt pedig ezzel tudjuk viszonylag hatékonyan segíteni ezeket a családokat.



Legalább ennyire fontos dolgunk az, miután látjuk azt, hogy az adóerő-képességünk finoman
szólva sem emel bennünket a legerősebb települések közé, hogy külső forrásokat tudjunk
igénybe venni, amik nyilvánvalóan a pályázatok. Tehát a települési fejlesztést elősegítő
pályázatoknak a lebonyolítása és új pályázatok felkutatása az legalább ennyire fontos
feladatunk. Azt tudjuk, hogy úgynevezett feladatfinanszírozás lesz a továbbiakban is. A
kiadás-bevételi struktúránk pedig azért sem tud változni, mert az önkormányzat bevételi
struktúrájával egy ilyen önkormányzatnál, mint amilyen Sárbogárd város azért nagy csoda
nincsen. Tehát a legnagyobb bevételi forrásunk az nyilvánvalóan a helyi adók közül az
iparűzési adó. Ez a sor itt ezzel véget is ért. Jelen pillanatban a veszélyhelyzet miatt minden
közszolgáltatásra is vonatkozik, de minden közteherre is, hogy ez nem emelhető. Tehát nem
lehet sem új adónemet bevezetni, se a régit megemelni. Ez alól néhány olyan kivétel van, ahol
a szerződések tartalmazzák az állandó ütemszerű inflációkövetést vagy növekedést, azt lehet,
de közteher növekedés nem fordulhat elő. Ha jól emlékszem június 30-ig van kihirdetve a
veszélyhelyzet. Ez azt jelenti, hogy valamennyire letisztult demokratikus államrend mellett az
én számomra nem képzelhető el az év közbeni adóbevezetés. Fontos bevételünk. ha úgy
tetszik a gyermekétkeztetési térítési díjak, de itt is fontos azt kiemelni, hogy ez leginkább az
iskolásokra vonatkozik, tekintettel arra, hogy a korábbi központi intézkedések
eredményeképpen az óvodás gyermeket nevelő szülőknek gyakorlatilag szerintem a 9094-a
nem fizet. Az bevallási alapú, ott nagyon kevesen vannak akik étkezési térítési díjat fizetnek.
Tehát itt ennek is egy átalakult bevétel struktúrája van. A Magyar Állam dotálja ezt a dolgot.
Fontos kiemelni, hogy annak ellenére magasabbak a személyi kiadások nyilván évről-évre,
hogy még mindig fönnáll az a kormányzati adósság és szerintem már mindenki tudja, hogy
2008. óta a köztisztviselői illetményalap változatlan, 38.650 Ft. Az ez alapján számított
illetmények azokkal nem érnék el egyes esetekben még a minimálbér felét sem. Ahogy
számoltunk kilencvenpárezer forintos illetmény lenne a középfokú végzettségű dolgozónál.
Ezt nyilván Sárbogárd Város Önkormányzata korábban elkezdte kompenzálni azzal, hogy
nálunk az illetményalap egyedi döntés alapján 60.000 Ft, illetve próbáljuk egyéb
intézkedésekkel ezt a dolgot a pályántartás érdekében úgy vinni, hogy ez tudjon működni.
Számomra meglepő fordulat volt, hogy a kormányzat úgy döntött, hogy a polgármesterek
bérét rendezik több év után. Én magam soha nem írtam alá olyan kérelmet, amit több
településvezető meg a TÖOSZ kezdeményezett már többször. Ezt most megváltoztatták
jogszabállyal, én tisztelettel köszönöm. Mi a magunk részéről amivel úgy gondolom, hogy
fogunk tudni segíteni még az a közalkalmazottaknál a Cafetéria, amit 8.000 Ft/hó összegre
javaslunk megemelni. Nyilván ezt is egyeztetés előzte meg, illetve a továbbiakban is
szeretnénk vinni a magunk részéről az önkormányzat működésében miután látjuk azt, hogy a
külső szolgáltatások igénybevétele egyre nehézkesebb, tehát nehezebb találni olyan külső
szolgáltatót szakipari munkára, aki úgymond hajlandó lehajolni azokért a kis megbízásokért,
amiket mi tudunk adni. Illetve az ára sem akármi. Fönntartjuk azt, hogy eddig is már évek óta
építgetjük ezt a karbantartó, építő brigádot a továbbiakban is szeretnénk finanszírozni. Ezzel
egyrészt embereknek adunk munkát, másrészt kimutatható összegeket spórolunk meg. Ami
azért elég fontos. A 2022-ben tervezett kiadásainkat nem kívánnám sorról sorra egyeztetni.
Azt gondolom mindenki látta, olvasta az előterjesztést. Lehet látni a szociális szektornál, ott
van talán a legmagasabb szám. Általában a normatív finanszírozás teljes egészében nem képes
fedezni. Tehát az önkormányzatnál, amikor a költségvetés alapvető elvei, hogy az
intézmények megfelelő szinten tudjanak működni az nem azt jelenti, hogy ügyesen odaadjuk
a normatívát, amit kapunk az államtól, hanem azt, hogy megpróbáljuk úgy működtetni az
intézményeket, hogy saját bevételből hozzátesszük azt, amit szükséges illetve nyilván a
személyi részét is meg magát a dologit, tehát az eszköz részét megpróbáljuk úgy kezelni hogy
az hatékony legyen és megfelelő. 2022. évre várható maradvány összegét 300 millió forintban
határoztuk meg. Ez a 300 millió forint egy várható maradvány összeg, még most is képes
változni. Nyilván az sem véletlen, hogy a cégek mérlegét is május 31-ig kell benyújtani. Az
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önkormányzat is hasonlóképpen van a zárszámadással, látjuk azt, hogy a költségvetés
módosítások okán mi hogyan jött ki és adott esetben ki mennyit költött el azon a soron és mi
maradt meg belőle, arra szükséges is ez az idő. Amikor a bizottsági ülések zajlottak kedden
voltak ahhoz képest is kaptunk újabb adatokat, amik a költségvetést befolyásolják. Az
egészen biztos, hogy ezen a 300 millió forintos maradványon belül tervezzük a hiányt, de a
bizottsági üléseken elfogadott 226.390.547 Ft az jelen pillanatban nem tűnik realitásnak.
Amivel a határozati javaslat első pontját én javaslom kiegészíteni az 259.683.159 Ft. Hosszas
és minisztériumig elérő egyeztetés befolyásolta ezt a változást a közétkeztetési szolgáltató díja
vonatkozásában. Nagyjából letisztult most már, hogy a közétkeztetési szolgáltató a
szerződésében rögzített inflációs eltérést érvényesítheti velünk szemben, amelyet az
önkormányzat nem hárít át a lakosságra, finanszírozzuk ahogy sikerül. Több egyeztetés is
volt, emiatt van az eltérés. Ez a szám lehet jobb is, rosszabb is nincs kőbevésve, ami nagyon
fontos, hogy a várható maradvány összegén belül legyen. Azon jóval belül van. A magam
részéről és a bizottságok által is elfogadottaknak megfelelően egyrészt a 6. pontban volt egy
eltérés. A városi ünnepek rendezvények 21 milliós költségvetésén belül nyilván nem 1 millió
forint a Sárbogárdi napokra tervezhető összeg, hanem 20 millió és egymillió az összes többi.
Ott fordítva lett az összeg beírva. Ezt már a bizottságok javították és úgy fogadták el.
Valamint az 5. és a 6. pontban is az a.) oszlopban szereplő összegek kerültek át a b.) oszlopba.
A határozati javaslatot ezekkel a kiegészítésekkel javaslom tárgyalni és elfogadni. Azt
gondolom, hogy a költségvetésnek a számait a maradvány illetve a hiány vonatkozásában
még esetlegesen pontosabbak lehetnek február 11-re, de nagyságrendi eltérést már nem
várunk. A vonatkozó jogszabály szerint valamennyi bizottság tárgyalta az előterjesztést.
Ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Kérdezem a PVVB elnökét aki az ESZB elnökhelyettese is, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB és az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az OKSB elnökét is kérdezem a bizottság döntéséről.

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Borbély Sándor: a bevétel oldalnál maradva a régi VIDEOTON viszonylag komoly
ingatlanvagyont képvisel. Van az önkormányzatnak ebből bármilyen bevétele?

Dr. Sükösd Tamás: nincs. Nem is tud lenni.

Borbély Sándor: a Sárbogárdi napokra javasolt összegből nem lehet juttatni Pusztaegres,
Sáregres részére, rendezvényre? Úgy néz ki, hogy ők szinte egy fillért nem kapnak, Sárbogárd
pedig dőzsöl.

Dr. Sükösd Tamás: Sáregres önálló közigazgatási terület, Sárhatvanra gondoltál?

Borbély Sándor: igen.

Dr. Sükösd Tamás: az, hogy semmit nem kapnak túlzás. Mindenki bármilyen rendezvényt
tarthat. Jelenleg sem Pusztaegresen, sem Sárhatvanon nem működik társadalmi szervezet.
Elmondtam már sokszor, nagy részletességgel, hogy abban az esetben, ha valaki nem

11



szerveződik társadalmi szervezetként, akkor az az általános gyakorlat lásd nyugdíjas klubok,
hogy megkérik Horváth Istvánt a Sárbogárdi Kulturális Egyesület elnökét, hogy amikor ő
beadja a működésre és rendezvényekre a pályázatát, ami ettől teljesen elkülönült forrás, akkor
írja be őket is. Ha megnézed majd azt az előterjesztést az István kérelme mögött általában van
négy oldal fölsorolás, hogy mire mit kér. Ezt minden további nélkül ugyanígy meg lehetne
tenni itt is. A múltkor, amikor ezt elmondtam, akkor az volt a válasz, hogy ők meg akarják
őrizni az önállóságukat. Senki nem veszélyezteti az önállóságukat, ami nem bírósági
bejegyzésen alapul. Horváth István ezt a forrást át szokta adni. Azt, hogy legyenek ilyen kicsi
helyben is Sárbogárdi napok, ezt megpróbáltuk kiszervezni, de nem működik. Ők megtartják
ott a rendezvényeiket amiket 2021-ben a pusztaegresi rendezvények közül meg volt talán
tartva kettő-három, a helyiek támogatták. Az egyik rendezvényt támogatta egy olyan nevének
elhallgatását kérő, aki kínosan hasonlít rám és még két vállalkozó biztosan vagy három. Ez
így megtörtént. A sárhatvaniak megoldják a saját problémáikat maguk, mert nem vették
igénybe a segítség lehetőségét. A kislókiak egyetlen rendezvényét is eseti döntéssel
támogattuk. Ez a dolog működik, de nem ebből a forrásból. Olyan is volt a külső települési
rendezvények közül, amit felvettünk a sárbogárdi ünnepek sorába. Erre mondta azt Nedoba
Károly, hogy szerinte a táblázatot nem érdemes ennyire kibővíteni, mert ezek nem igazi
városi ünnepek.

Nedoba Károly: ezt most is fenntartom.

Dr. Sükösd Tamás: én azért gondoltam, hogy vegyük föl, mert ennek gesztus értéke van.

Nedoba Károly: a költségvetéssel kapcsolatban: a jelenlegi helyzetben csodákat nem tudunk
tenni. Van egy fix összeg abból tudunk , megélni". Elvitték gyakorlatilag az iparűzési adó
felét, elvitték a gépjárműadót is. Ezekkel a döntésekkel az önkormányzatok mozgásterét
gyakorlatilag lenullázták, vagy minimális az esély a mozgásra. Kimondottan a nem FIDESZ
vezetésű önkormányzatoknál tényleg nulla, azok nagyon sok kompenzációt nem is kapnak.
Egy észrevételem van. A tervezett beruházások alatt a Zengő Óvodába közel kétmillió forint
összegben van hűtőgép, laptop, szekrény, szőnyeg felsorolva. Nincs odaírva, hogy stb. Nem
akarom elhinni, hogy kétmillió forintba kerülne ez a négy tárgy. Feltételezem, ha marad ebből
az összegből, akkor vehetnek mást is. Úgy tudom, hogy pld. a mikrohullámú sütő is elég rossz
állapotban van. Gondolom az még belefér a keretösszegbe.

Dr. Sükösd Tamás: két módon csináljuk az intézményi finanszírozást. Az egyik, amikor a
költségvetéseknél lehet látni, hogy mik azok, amelyek komolyabbak és ezt az
intézményvezetők összerakják és hozzuk már most. Ezek biztosan beszerzésre kerülnek, meg
még ami kijön belőle. Mellette meg általában az intézmény költségvetésében is van dologi
keret, amiből tud beszerezni dolgokat. Pld. a négy telephelyes óvodánál decemberben volt két
olyan helyzet, amit nem láttunk előre. Minden ki lett javítva. Ezeket a forrásokat nyilván úgy
költi el az intézmény, hogy szoros kontroll mellett és ésszerűen. Tehát ebbe bele fog férni
minden, amire szükség van.

Nedoba Károly: köszönöm a választ, megnyugodtam. Ettől független a költségvetést nem
tudom megszavazni, mert nem azon az állásponton vagyok, és nem ott ülök. Az üléspont
meghatározza az álláspontot. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 1.
pontját az alábbi módosítással: A költségvetési hiány 259.683.159 Ft-ot ne haladja meg. A
költségvetési hiányt 300.000.000 Ft várható maradvánnyal kell finanszírozni. A határozati
javaslat további pontjait a bizottsági javaslatoknak megfelelően teszi fel szavazsára
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A Képviselő-testület 7 igen, 2 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
9/2022.(I.21.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat 2022. évi költségvetésének
tárgyalásáról — I. forduló

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárd Város Önkormányzat 2022.
évi költségvetésének tárgyalása - I. forduló című előterjesztést megtárgyalta.
A költségvetési rendelet-tervezetben az alábbiakat határozza meg:

1. A költségvetési hiány 259.683.159 Ft-ot ne haladja meg. A költségvetési hiányt
300.000.000 Ft várható maradvánnyal kell finanszírozni.

2. 2022. évi bevételek tervezési szempontjai.
- helyi adó változtatását, új adó bevezetését nem tervezi az önkormányzat
- kintlévőségek behajtása.

3. A személyi-, és járulék előirányzatok terén:
- a közalkalmazottaknál a Kjt. szerinti kereset kiegészítést kell tervezni
- közalkalmazottaknál 8.000 Ft/hó/fő béren kívüli juttatás tervezhető

- a képviselői tiszteletdíjak a 76/2015. (V.08.) határozat alapján, az alpolgármester
tiszteletdíja és költségtérítése 2241/2019. (XII.13.) és 242/2019. (XII.13.) határozat
alapján tervezhető

4. A dologi kiadásoknál az intézményi, hivatali költségvetésben az alapfeladatok végzéséhez
szükséges kiadási előirányzatok tervezhetőek

5. Sport, közművelődési tevékenységekre, valamint  civilszervezeteknek — átadott
pénzeszközként az alábbi összegek tervezhetőek:

b.)
- OKSB táborozási pályázatra 800.000 Ft
- Bursa pályázat támogatására 800.000 Ft
- Civil szervezetek, egyesületek támogatása 2.050.000 Ft

ebből: ESZB fogyatékos szerv.tám. 400.000 Ft
- Közművelődési tevékenység támogatására 14.585.000 Ft

ebből: Műv.Ház működtetésére 13.545.000 Ft
- Sportlétesítmények működtetésének támogatására 1.926.000 Ft
- Sportcélú támogatás 3.700.000 Ft

6. Egyes ünnepekhez, rendezvényekhez kapcsolódó kiadásokra tervezhető összegek:
b.)

- Városi ünnepek és rendezvények 21.000.000 Ft
ebből: Sárbogárdi napokra 20.000.000 Ft

- Testvér települési kapcsolatokra 400.000 Ft

7. Az általános tartalék képzésére javasolt összeg 5.500 000 Ft.
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A képviselő-testület utasítja a jegyzőt, hogy Sárbogárd Város Önkormányzat 2022. évi
költségvetési rendelet-tervezetét a határozatban foglaltaknak megfelelően készítse el.
A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy Sárbogárd Város Önkormányzat 2022. évi
költségvetési rendelet-tervezetét a februári testületi ülésre terjessze elő.

Határidő: februári testületi ülés
Felelős: Jegyző, Polgármester

6. Sárbogárd Város Önkormányzat helyi esélyegyenlőségi programja (2019-2024)
Intézkedési Tervének kiegészítése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az Intézkedési Terv kiegészítését az hívta életre, hogy a
bölcsődefejlesztési pályázatunknál fontos szempont lehet, hogy az intézkedési tervben pld.
hogy a nők mielőbb tudjanak visszaállni munkába alternatív foglalkoztatási módok,
egyebeknél a bölcsődefejlesztés, mint cél és mint eszköz megjelenjen. Ennek megfelelően
szeretnénk a Helyi Esélyegyenlőségi Programot kiegészíteni. Szeretnénk több pontot kapni a
pályázatra.
Az előterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen
módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

A képviselők, a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
10/2022.(I.21.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat helyi esélyegyenlőségi programja
(2019-2024) Intézkedési Tervének kiegészítése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Sárbogárd
Város Önkormányzat helyi esélyegyenlőségi programja (2019-2024)
Intézkedési Tervének kiegészítése" tárgyú előterjesztést megtárgyalta
és az alábbi döntést hozta: az előterjesztésben foglaltakat
megvalósításra alkalmasak tartja és elfogadja. A Helyi
Esélyegyenlőségi Program módosított intézkedési tervét elfogadja.

Utasítja a polgármestert, hogy az elfogadott Esélyegyenlőségi
Program módosított Intézkedési Tervének nyilvánosságához és
közzétételéhez szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon.

Felelős: Polgármester,
Határidő: folyamatos
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8. A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött közigazgatási szerződés
(Együttműködési megállapodás) felülvizsgálata
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
elnökét. Örülünk, hogy itt van, szívesen látjuk máskor is. A nemzetiségek jogairól szóló
jogszabály szerint a nemzetiségi önkormányzatok mögött a mögöttes infrastruktúrát és az
adminisztrációt mindig az adott szintű települési önkormányzat gyakorolja. Helyben
bármilyen falusi, városi. Területi szinten pedig a megyei. A megyében karakterisztikusan
egyébként roma nemzetiségi önkormányzat és német nemzetiségi önkormányzat jelenik meg.
Ebből Sárbogárdon a roma nemzetiségi önkormányzat van hagyományosan jelen. A szerződés
felülvizsgálata során néhány olyan jellegű dolgot láttunk, ami hiányossága volt a
jogszabályhoz képest. A két önkormányzat viszonyában ez nem okoz változást, mint pld. a
leltározás éves gyakorisága ez inkább azt gondolom, hogy technikai jellegű, illetve az, hogy a
belső ellenőrzést ugyanúgy külső erőforrás igénybevételével kell elvégezni, miután a belső
ellenőrzést nem mi végezzük, vannak erre szakosodott belső ellenőrök. Ennek megfelelően
működik ez a dolog.
A nemzetiségi önkormányzatból igyekeznek kihozni a kollégák, amit lehet. Mindig nagyon
nehéz megérteni egy adott nemzetiséghez tartozóknak, hogy a nemzetiségi önkormányzatnál
csak a jogszabály szerkezetéből sem alkalmas arra, hogy mondjuk segélyezést, vagy ilyen
fajta direkt támogatást finanszírozzon. Egyéb módon, akár a néphagyományok megőrzése
akár más támogatási formákkal tud közel menni az adott népcsoporthoz, de másképpen nem,
mert nem engedi a jogszabály. Ennek van egy teljesen kialakult gyakorlata most már.
Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Ismerteti az ÜJB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva)
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Borbély Sándor: a reményemet szeretném kifejezni, hogy ez így marad. Nem volt még ilyen,
hogy megjelentek a Képviselő-testület ülésén. Ez így normális. Szemtől szembe. Részemről
maximális a támogatás és remélem, hogy ennek folytatása lesz olyan értelemben, hogy
elképzeléseink voltak, vannak, hogy hogyan lehet még gyümölcsözővé tenni ezt a
kapcsolatot, de ahhoz az kell, hogy találkozzunk, hogy megjelenjen, együtt gondolkodjunk.

Dr. Sükösd Tamás: Lakatos Péter elnöksége idején volt ilyen. Jegyző asszony, gazdasági
osztályvezető asszony, jómagam a működés okán gyakran találkozunk az elnök úrral. Ebben a
struktúrában nem sűrűn voltak itt. Lakatos Péter egy darabig járt rendszeresen is, majd később
csak az őt érintő napirendeknél szokott megjelenni.

Nedoba Károly: amikor Lakatos Péter volt az elnök nagyon intenzív és szoros volt a kapcsolat
a két önkormányzat között. Az akkori roma üléseken személyesen is részt vettem,
polgármester úr is volt ott. Más összefüggésben dolgoztunk. Remélem most újra ugyanolyan
szoros lesz, vagy legalábbis megközelítő. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
11/2022.(1.21.) határozata

a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött
közigazgatási szerződés (Együttműködési megállapodás)

felülvizsgálatáról
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi
Önkormányzattal kötött közigazgatási szerződés (Együttműködési Megállapodás)
felülvizsgálata" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza:

I. Sárbogárd Város Önkormányzat és a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat között
létrejött közigazgatási szerződés (együttműködési megállapodás) módosítását az alábbiak
szerint hagyja jóvá:

Az I. fejezet 4. pontja helyébe az alábbi 4. pont lép:
4. A mennyiségi leltározást háromévente, az értékbeni leltározást évente végre kell hajtani.
Időponttól függetlenül a leltározási feladatokat minden elnökváltásnál is el kell végezni. A
Nemzetiségi Önkormányzat testülete a vagyontárgyaiért vagyoni felelősséggel tartozik. A
felmerülő leltárhiányért a leltárral lezárt időszak alatti testület a felelős, aki a hiány összegét
köteles megtéríteni.

A II. fejezet az alábbi 5. ponttal egészül ki:
5. A Roma Nemzetiségi Önkormányzat a belső ellenőrzési feladatait külső erőforrás
bevonásával látja el. A feladatellátás részletes szabályait a Belső Ellenőrzési Kézikönyv,
valamint Sárbogárd Város Jegyzője és a megbízott belső ellenőr közötti megállapodás
rendelkezései tartalmazzák.

II. A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a közigazgatási szerződés (együttműködési
megállapodás) módosítását készítse el. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a
fenti módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt közigazgatási szerződést (együttműködési
megállapodást) írja alá.

Határidő: 2022. február 4.
Felelős: polgármester
jegyző

9. A Sárbogárd 7288/1 és a 7288/2 hrsz-ú ingatlanok belterületbe vonása iránti kérelem
elbírálása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Munkácsy utca keleti felén lévő ingatlanokról van szó. Régen ott
szőlőskertek voltak. Az ingatlanokra a belterületbe vonást követően lakóházat szeretnének
építeni, a kérelmező szerint inkább előbb, mint az előterjesztésben szereplő 4 év. Falusias
lakó övezetbe kerülnek az ingatlanok.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a
PVVB módosítása szerint.
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
12/2022.(I.21.) határozata

a Sárbogárd 7288/1 és a 7288/2 hrsz-ő ingatlanok belterületbe vonása
iránti kérelem elbírálásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , A Sárbogárd 7288/1 és a 7288/2 hrsz-ú
ingatlanok belterületbe vonása iránti kérelem elbírálása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a
polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárd 7288/1 hrsz-ú, 1735 m2
nagyságú, szántó művelési ágú és a 7288/2 hrsz-ú, 1736 m2 nagyságú, szántó művelési ágú
zártkerti ingatlanok belterületbe vonásához hozzájárul.

Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. (II. 2.) önkormányzati rendelettel
elfogadott Szabályozási Terv alapján a Sárbogárd 7288/1 és a 7288/2 hrsz-ú ingatlanok,
közvetlenül belterület mellett, beépítésre szánt, Lf/O - falusias lakóterület építési övezetben
helyezkedik el, tervezett új belterületi határon belül.
A belterületbe vonással érintett terület nagysága a felhasználás célját tekintve arányos és
minimális.

A Sárbogárd 7288/1 és a 7288/2 hrsz-ú ingatlanok a belterületbe vonást követően építési
telekként kerülnek végleges hasznosításra. Az ingatlantulajdonos a Településszerkezeti Terv
és a Szabályozási terv alapján 4 éven belül tényleges felhasználást tervez.

Belterületbe vonás célja: lakóépület építése.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt és az
ingatlantulajdonosokat a határozat megküldésével tájékoztassa. A Földhivatalhoz szükséges
kérelmet, annak mellékleteivel nyújtsa be.

A belterületbe-vonási eljárással járó mindennemű költség az ingatlantulajdonosokat terheli.

Felelős: Polgármester,
Határidő kiértesítésre: 2022. 01. 30.

Földhivatali kérelem benyújtására: 2022.03.15.

10. — Címzetes főjegyzői cím adományozásának kezdeményezése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: jegyző asszonnyal egy helyre jártunk iskolába, csak szoktam mondani,
hogy én jegyző asszonynál sokkal korábban. A mi ismeretségünk ebben a vonatkozásban
meglehetősen régi. A címzetes főjegyzői cím Sárbogárd város jegyzőjének nem azért jár ki,
mert ő Sárbogárd város jegyzője, hanem azért amit és ahogyan csinál. A belépő viharosra
sikeredett annak idején, de ez nem a jegyző asszony koreográfiája volt és nem is rajta múlott,
hanem kizárólag az én felelősségem volt akkor is. Én azt gondolom, hogy amikor mi így a
munka frontján összebútoroztunk, ez egy nagyon jó döntés volt, mert én azt látom, hogy a
rábízott szervezeti rendszert az elmúlt tíz évben úgy reformálta meg, hogy az alapvető
értékek megmaradtak, a hatékonyság viszonyt egészen biztos, hogy nőtt. Azt lehet látni, hogy
nem elképzelhetetlenek a harmincezres ügyszámok és ez nem játék. Másodfokú eljárások
sincsenek és nem azért, mert az emberek félnek fellebbezni, mert az tudjuk, hogy alapvetően
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a magyar nem egy konfliktuskerülő nemzet. Tehát ahol lehetne, ez nyilván előjönne, de azért
nem jön, mert általában együtt tudunk működni az ügyféllel, meg tudjuk beszélni a
problémát és a szolgáltató közigazgatás jegyében meg is tudjuk oldani. Ehhez feltétlenül
szükség van a köztisztviselők nagyon szoros együttműködésére, de szükség van arra, hogy
olyan karakterisztikus vezetője legyen a sárbogárdi közigazgatásnak, mint amilyen a jegyző
asszony. Azoknak a technikai feltételeknek, hogy ez tíz év legyen és magas szinten végezze a
munkáját általában azért a kiváló értékelés az egy alapvető dolog és nem azért mert
technikailag az a legegyszerűbb, hogy a korábban elmentettet egyszerűen átdátumozzuk és
kinyomtatjuk, hanem azért mert ha végiggondolom azt a szempontrendszert, ami alapján ezt

végig kell vinni, akkor ebben a dologban legfeljebb úgy találok javítanivalót, hogy közösen
el kell gondolkodnunk, hogy hogyan tudjuk a rendszert fejleszteni és nem azon találni
kivetnivalót ami már elkészült. Emiatt gondoljuk azt egészen sokan, hogy a címzetes
főjegyzői cím egyfajta kitüntetés, mert ha jól tudom pénzzel már egyáltalán nem jár. Ez
valóban egy igazi erkölcsi elismerés. A felterjesztés szükséges, időszerű és szerintem most
pont jókor is van.
Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Borbély Sándor: nem te győztél meg és nem most. Teljes szívemmel támogatom.

Prágerné Topp Erika: én azért örülök ennek nagyon, hogy nem kell megvárni a nyugdíjas kort
ahhoz, hogy valakinek a munkáját elismerjék.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
13/2022.(1.21.) határozata

címzetes főjegyzői cím adományozásának kezdeményezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
, Címzetes főjegyzői cím adományozásának kezdeményezése" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közszolgálati
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 253. § (2) bekezdése
alapján kezdeményezi címzetes főjegyzői cím adományozását Dr.
Venicz Anita jegyző részére.

Dr. Venicz Anita 2011. április 13-a óta látja el a jegyzői feladatokat,
így rendelkezik a Kttv-ben a címadományozás feltételeként előírt tíz
év folyamatos időtartammal. A 2011. óta eltelt időszakban komoly
szakmai tudásra és tapasztalatra tett szert, a munkáját folyamatosan
kimagasló színvonalon végzi, megfelel a legmagasabb fokozatú
minősítésre vonatkozó követelménynek is, tekintettel arra, hogy
teljesítményértékelés alapján történő — minősítése ,kivételes"
kategóriába sorolt.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a kezdeményezés
Fejér Megyei Kormányhivatal részére történő megküldéséről
gondoskodjon.
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Határidő: 2022. január 31.
Felelős: polgármester

11. — A polgármester illetményének megállapítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: volt régen egy miniszterelnökséget vezető miniszter, akit a régi
terminológiában még államminiszternek hívtak volna, aki azt mondta, hogy a polgármesterek
elérték élet és pénzügyi ciklusuk végét valamikor 2014-ben. Ennek nem örültünk, mert akkor
éppen egy csökkentés volt. 2015-ben visszakorrekciózták ugyanoda ahol előtte volt és akkor
ez így legyen elég, mert ennek elégnek kell lenni. Én őszintén meglepődtem, amikor a
Parlament elé terjesztették és át is ment, hogy legyen változás. Ebben a vonatkozásban itt
elindulnak ezek a napirendi pontok. Miután mi a Megyei Közgyűlés tagjai is vagyunk láttuk,
hogy van eltérő gyakorlat is. A legtöbb helyen a kollégák úgy gondolják, egyes értelmezések
szerint nem kötelező a kizárás ezekben a dolgokban sem. Valaki kifejezetten azt mondta,
hogy őt ne zárják ki, mert ő akar szavazni. Én nem akarok. Annak ellenére, hogy tudom, hogy
normatív, benne van a jogszabályban, hogy ennyi.

Dr. Sükösd Tamás polgármester átadja az ülés vezetését Novák Kovács Zsolt
alpolgármesternek, és bejelenti, hogy érintettsége miatt a 11.), 12.), 13.), 14.), 15.), és 16.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 11.)

napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
14/2022. (1.21.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 11.) A polgármester
illetményének megállapítása c. napirendi pontnál a szavazásból
kizárja.

Novák Kovács Zsolt: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Nedoba Károly: le szeretném szögezni, hogy amit most elmondok az nem a polgármester úr
ellen van. Egyáltalán nem irigylem tőle ezt az összeget, az illetményt. Azt is szeretném
elmondani, hogy nehogy azt gondolja valaki, hogy tájékozatlan vagyok. Annak idején,
amikor a polgármesterek illetményét megállapították, akkor hozzátették a költségtérítést
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pontosan azért, mert alacsony volt a polgármesterek illetménye és ezzel akartak
kompenzálni. Rendben van, hogy megemelik a polgármester illetményét, illetve ezáltal az
alpolgármesterét is. Itt a probléma a következő, hogy Orbán Viktor a választási évben
csinálta ezt a dolgot, ami teljesen egyértelműen azért van és főleg azért, hogy az 1000
lélekszám alatti településeken, ahol a polgármester úgymond élet-halál ura gyakorlatilag
tudják meg, hogy április 3-án hova szavazzanak. Ez főleg őértük történt és nem Budapest
vagy Székesfehérvár polgármestereiért. A másik probléma és nagyon tisztességtelen az, hogy
5000 lélekszám alatt kompenzál, az fölött nem ad forrást. Ez azt jelenti, hogy azt a fajta 2594-
ot, vagy 3096-ot, úgy tudom legalábbis, hogy nem adott ide forrást ehhez a város
önkormányzatának kell kigazdálkodni. Így könnyű azt mondani, hogy kötelező, illetve
rendezem a polgármesterek bérét. Ez így számomra etikátlan és tisztességtelen. Mondhatom
azt is, hogy 2015. óta nincs rendezve a képviselők tiszteletdíja. Rendezzük azt is. Nekem
nincs rá szükségem. Sem a 11. sem a 12. napirendi pontnál nem fogok részt venni a
szavazásban. Nem gondolom, hogy ez helyes és Sárbogárd Város Önkormányzatának kellene
kigazdálkodni, de ki kell gazdálkodni és meg is lesz szavazva. A pénz még nem tett
gazdaggá senkit. Köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 2 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
15/2022.(I.21.) határozata

a polgármester illetményének megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A
polgármester illetményének megállapítása" tárgyú napirendet és az
alábbi határozatot hozta:

A Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás polgármester havi illetményét
2022. január 01-től bruttó 998.190 Ft összegben állapítja meg, amely
975.000 Ft alapilletményből és 23.190 Ft nyelvvizsga-pótlékból
tevődik össze.

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a képviselő-testület
döntésének végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy a kinevezés
módosítást szíveskedjen aláírni.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

alpolgármester

12. — A polgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: jegyző

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 12.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

20



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
16/2022. (1.21.) határozata

a polgármester szavazásból történő kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 12.) A polgármester
költségtérítésének megállapítása c. napirendi pontnál a szavazásból
kizárja.

Novák Kovács Zsolt: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?
Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólásvan-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 7 igen, 2 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
17/2022.(I.21.) határozata

a polgármester költségtérítésének megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A
polgármester költségtérítésének megállapítása" tárgyú napirendet és
az alábbi határozatot hozta:

A Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás polgármester költségtérítését
2022. január 01-től bruttó 146.250 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a képviselő-testület
döntésének végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselő-testület felkéri az alpolgármestert a kinevezés módosítás
aláírására

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

13. — A polgármester előző évi, igénybe vett szabadság mértékének megállapítása
Előadó: jegyző

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 13.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —kizárja.
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A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
18/2022. (I.21.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 13.) A polgármester
előző évi, igénybe vett szabadság mértékének megállapítása c.
napirendi pontnál a szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: erről minden hónapban szavaztunk külön, de most összegezzük az
előző évben történteket. Jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos
anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: jogszabályi előírás, hogy megállapítsuk, a 2022-es szabadságolási
ütemtervnek is alapj ez a döntés.

Novák Kovács Zsolt: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Ismerteti az ÜJB javaslatát
Gjegyzőkönyvhöz csatolva). Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel,
hozzászólás van-e?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Novák Kovács Zsolt: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen, 1 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
19/2022.(1.21.) határozata

a polgármester előző évi, igénybe vett szabadság mértékének
megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A
polgármester előző évi, igénybe vett szabadság mértékének
megállapítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
Dr. Sükösd Tamás polgármester a 2021. évre járó 41 nap szabadságát
az ütemezésnek megfelelően igénybe vette, a jegyző által vezetett
nyilvántartás alapján a 2022. évre áthozott szabadság napjainak száma
0 nap.

Határidő: 2022. január 28.
Felelős: jegyző

14. — A polgármester 2022 évi szabadságolási ütemterve
Előadó: jegyző

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 14.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
20/2022. (1.21.) határozata
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 14.) A polgármester
2022. évi szabadságolási ütemterve c. napirendi pontnál a szavazásból
kizárja.

Novák Kovács Zsolt: az idei év ütemtervéről van szó. Előző napirendnél a múltba kellett
visszanézni, itt a jövőbe kell előrelátni. Jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az
írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Ismerteti az ÜJB javaslatát
Gegyzőkönyvhöz csatolva)
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Novák Kovács Zsolt: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen, 1 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
21/2022.(I.21.) határozata

a polgármester 2022. évi szabadságolási ütemtervéről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A
polgármester 2022. évi  szabadságolási ütemterve" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester által benyújtott 2022. évi szabadságolási
ütemtervét elfogadja.

A  képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges
intézkedéseket tegye meg.

Határidő: folyamatos
Felelős: jegyző

15. — A polgármester 2022. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása
Előadó: jegyző

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 15.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
22/2022. (I.21.) határozata

a polgármester szavazásból történő kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 15.) A polgármester
2022. évi Cafetéria juttatási összegének megállapítása c. napirendi
pontnál a szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?
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Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogymilyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen, 1 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
23/2022.(I.21.) határozata

a polgármester 2022. évi Cafetéria juttatási összegének
megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta
s A polgármester 2022. évi cafetéria juttatási összegének
megállapítása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester
cafetéria-juttatását 2022. december 31.-ig bruttó 200.000 Ft
keretösszegben határozza meg.
Felkérem a jegyzőt, hogy a határozatban foglaltak végrehajtásáról
intézkedjen.

Határidő: — folyamatos
Felelős: jegyző

16. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 16.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
24/2022. (1.21.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 16.) A polgármester
szabadságának utólagos engedélyezése c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.
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Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselő-testület 8 igen, 1 fő nem vett részt a szavazásba) szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
25/2022.(I.21.) határozata

a polgármester szabadságának utólagos engedélyezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester részére 2021. december 23-tól 2021. december
23-ig 1 munkanapra, 2021. december 27-től 2021. december 31-ig 5
munkanapra a 2021. évi szabadsága igénybevételét engedélyezi.
Utasítja a jegyzőt, hogy a szabadság igénybevételét vegye
nyilvántartásba.

Határidő: 2022. február 4.
Felelős: jegyző

Novák Kovács Zsolt alpolgármester visszaadja az ülés vezetését
Dr. Sükösd Tamás polgármesternek.

17/1. Pályázat benyújtása Sárbogárd város útjainak és járdáinak felújítására
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: BM-es pályázatnak hívjuk technikai szóval. Minden évben kiírják. 2021-
ben is sikerült nyernünk, erre születik meg a kiírás majd a töbörzsöki óvoda tetőfelújítására.
Ebből szoktunk intézményt felújítani, illetve utakat. Most is szeretnénk több út és járda
felújítását is megvalósítani ebből. Összességében 53 millió forint bruttó forrás érhető el,
amiből 40 millió forintot finanszíroz meg a Magyar Állam, 13 millió forint a saját erő. Ha 53
millió forintért lehet új utat építeni úgy, hogy az csak 13 millió forintba kerüljön, akkor azért
az nem baj. Ez mellett a forrás mellett kár lenne elmenni. A BM-es pályázatot azért szeretjük,
mert ez két-három táblázatból áll és viszonylag hamar elbírálják. Általában nagyon gyorsan
végigfut, mert ez éven belüli költségvetési forrással történő pályázatok. A Műszaki osztály
költségvetési javaslatából került kiválasztásra a fejlesztés helye, tehát hogy mely utcák és
járdák kerüljenek felújításra.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Nedoba Károly: az ötös körzetből nem látok egy utcát, járdát sem. Lehetett volna Kossuth
utca, Ő utca, Kis utca.

Dr. Sükösd Tamás: egyéb forrásból tervezünk még több mindent. A sor azért lett így
összeállítva, mert BM-es pályázatnál úttal sosem indulunk jól. Olyanokat próbáltunk
összeszedni, amik gyűjtőúthoz kapcsolódóak, tehát amire több pontot kapunk.

Nedoba Károly: akkor 2022-ben biztosan lesz járda vagy útfelújítás az ötös körzetben?
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Dr. Sükösd Tamás: nagy eséllyel biztos vagyok benne.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
26/2022.(I.21.) határozata

pályázat benyújtása Sárbogárd város útjainak és járdáinak felújítására
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Pályázat benyújtása Sárbogárd város
útjainak és járdáinak felújítására" tárgyú előterjesztést megtárgyalta.

Sárbogárd Város önkormányzata Sárbogárd város útjainak és járdáinak felújítására pályázatot
nyújt be a helyi önkormányzatokért felelős miniszter az államháztartásért felelős miniszter
egyetértésével meghirdetett pályázati felhívás keretében, a Magyarország 2022. évi központi
költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény (a továbbiakban: Kvtv.) 3. melléklet 3.5.
Belterületi utak, járdák, hidak felújítása jogcím vonatkozásában, az Önkormányzati
feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására.

A pályázat célja: Sárbogárd város útjainak és járdáinak felújítására

A fejlesztés helye :
— —7000 Sárbogárd, Tüzér utca, Hrsz: 1359
— — 7000 Sárbogárd, Radnóti utca, Hrsz: 2606
— 7018 Sárbogárd — Pusztaegres, Kossuth Lajos utca, Hrsz: 257
— 7000 Sárbogárd, Mányoki utca, Hrsz: 2062
— 7000 Sárbogárd, Munkácsy Mihály utca, Hrsz:5674

A fejlesztés forrásösszetétele:
Támogatásból igényelt összeg 39.985.782 Ft
Saját forrás 13.328.595 Ft
Összesen 53.314.377 Ft

A képviselőtestület a fejlesztés megvalósításához szükséges saját forrás összegét az
Önkormányzat a 2022. évi költségvetésében biztosítja.

A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázathoz szükséges nyilatkozatok
megtételére és a pályázat benyújtására.

Sárbogárd Város önkormányzata nyertes pályázat esetén a fejlesztést megvalósítja.

Határidő: 2022. február 4.
Felelős: polgármester

17/2. Az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ahogy Nedoba Károly a 11. napirendi pontnál elmondta matematikailag az
egyik húzza a másikat, az egyikből következik a másik. Van egy tól-ig határ az
alpolgármesternél, ott egy középarány van megállapítva alpolgármester úrnak. Ezzel alakul ki
az előterjesztésben szereplő összeg. Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint
Képviselő-testület meg mint szervezeti rendszer 10.000 fő fölötti települések között szerintem
országosan is az egyik legolcsóbb fenntartási módot választotta. Fejér megyében
nagyságrendileg olcsóbb, mint bármelyik. Ennek két komoly összetevője van. Az egyik az,
hogy egyéni képviselői tiszteletdíjam nincs, tehát ott az egyfajta megtakarítást keletkezik. A
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megyében biztosan mi vagyunk az egyetlen olyan város, ahol nincs főállású alpolgármester.
Ez a kettő jelentős tétel és 2010. októbere óta ebben a struktúrában csináljuk. Előtte JuhászJános is csinált hasonló struktúrát.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módonfoglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólásvan-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 17/2.) napirendi ponttalkapcsolatos szavazásból az alpolgármestert — kérésére, érintettsége miatt — kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
27/2022. (1.21.) határozata

az alpolgármester szavazásból történő kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Novák Kovács
Zsolt alpolgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 17/2.) Az
alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítása c.
napirendi pontnál a szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.A Képviselő-testület 7 igen, 2 fő nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbihatározatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
28/2022.(I.21.) határozata

az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének
megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta , Az
alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítása"
tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselő-testület az alpolgármester tiszteletdíját 2022. január 01-
től bruttó 390.000 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület az alpolgármester költségtérítését bruttó 58.500
Ft összegben állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a képviselő-testület
döntésének végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 2022.január 28.
Felelős: polgármester
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17. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: elvileg csütörtökönként Rétszilason orvosi rendelésnek kéne lennie, de aztmondják 10 év óta nincs. Hogyan lehet ezt a problémát megoldani? Nehezebb megoldás,amikor valóban legyen ott orvos és van egy könnyebb, hogy az újságban ne jelenjen meg.
Dr. Sükösd Tamás: Somogyvári doktornővel ez egy visszatérő probléma. Minden évbenbeszélünk róla. Egyszer külön illetve negyedévente az orvosi egyeztetéseken. Az a doktornőálláspontja, hogy ha Rétszilasra hívják kimegy, de ő nem fog ott rendelni. Megpróbáltamszépen konstruktívan, nem megy ki.

Borbély Sándor: akkor az újságban ne jelenjen meg.

Dr. Sükösd Tamás: akkor nem adunk meg ilyen adatot főszerkesztő asszonynak, ő megnyilván nem jelenteti meg.

Borbély Sándor: melyik pénzintézetnél van az önkormányzat? Elégedett vele? Nemszándékozik-e a Gránit Bankba átigazolni?

Dr. Sükösd Tamás: a számlavezetést még Juhász János vezette önkormányzatközbeszereztette és a Takarékbank sokadik jogelődje nyerte el és azóta folyamatosan ez van.Ha visszaemlékszel a két ülés közti beszámolómra elmondtam, hogy a 2022-es várhatóegyébként újabb jogutódlási beolvadás és egyéb folyamatoknak az önkormányzatokragyakorolt hatásáról mi kaptunk tájékoztatót a Takarékbanktól. Itt vannak helyben, elérhetők.Nem megyünk sehova. Azonkívül a közbeszerzés is több millió forintba kerülne.

Paczona Lajosné: köszönöm, nincs bejelentésem.

Nedoba Károly: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Prágerné Topp Erika: köszönjük szépen a murvázást a Fehérvári utcában és a Dégiutcában. A falu konzorcium megállapította a bolt előtt másnap, hogy a polgármester úrhozathatott volna nagyobb köveket, ezek túl aprók.

Dr. Sükösd Tamás: a köveket úgynevezett frakciókba osztják a bányában. Van a 0-20-as amitlehet venni a Tüzépen és még lehetett volna venni 20-80-ast. Abból 8 cm-es a nagyobb, akkormeg az lett volna a probléma, hogy nagyok a kövek.

Dr. Prágerné Topp Erika: Nagyhörcsökön is volt murvázás?

Dr. Sükösd Tamás: ha még nem történt meg, akkor fog. Folyamatosan csinálják, akik ezzelvannak megbízva. Ma sóznak a töbörzsöki konyhánál és még más helyeken.
Dr. Prágerné Topp Erika: a pusztaegresi háziorvos megbízott azzal, hogy köszönjem meg aSándornak a kihozott eszközöket, amit kaptunk. A Járási Hivataltól is kaptunk kesztyűket,maszkokat. Bár a férjem kezére nem jók a 36-os méretű kesztyűk, azokat nem tudja használni.A védőruhát még nem kellett felvenni, egyébként is meggondolandó, mert veszélyeshulladéknak minősül használat után. Csak a legvégső esetben kerül felvételre.
Tóth Béla: már megbeszéltük a problémákat.

Bágyi Zoltán: szeretnék köszönetet mondani az önkormányzatnak és a polgármester úrnak is,hogy a töbörzsöki óvoda melletti közben egy minden igényt kielégítő gyalogos és kerékpárosút megépült.

Erős Ferenc: köszönöm, már én is elmondtam.
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Novák Kovács Zsolt: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: kérem képviselőtársaimat, hogy a február 11-i képviselő-testületi ülés
idejére mindenki úgy ütemezze a dolgát, hogy azon részt tudjon venni. Megadom a szót
Bencze István műszaki osztályvezető-helyettesnek.

Bencze István: köszönöm polgármester úr. Közléssel élnék a tisztelt képviselő-testület és a
jelenlévők fele. A Tevál igazgatóját Ugrai Ákosnak hívták, és amikor vonult nyugdíjba
gratuláltam neki. Azt mondta: a korhoz ne gratulálj Pistám, az a korral jár. Mi vagyunk az
első évfolyam, ha iskolások lennénk, mi lennénk az első korosztály, akiknek a 65 életévük
betöltéséig végig kellett dolgozni. Majdnem már megértem, hiszen április 18-án töltöm be a
65. évet és a nyugdíjfolyósító intézet közlése szerint 47 év 14 napot dolgoztam. Ebből a
közigazgatásban ténylegesen 45 évet. A Fejér Megyei Tanács Végrehajtó Bizottságának Járási
Hivatalánál kezdtem ott van a határozat, hogy mikor volt a munkaviszonyom kezdete: 1975.
év Ténylegesen 1977-en léptem be a Hősök tere 2-be és azóta ezt minden munkanapon illetve
amikor kellett megtettem.
Megköszönöm jegyző asszonynak mindenki előtt, hogy felajánlotta, hogy részmunkaidőben
folytathatom a tevékenységemet tovább. Én ezt jóérzéssel fogadtam viszont az egészségi
állapotomra tekintettel nem vállaltam. Szeretnék pihenni, unokázni. Jegyző asszony ezt
tudomásul vette. Megkaptam róla az írásos okmányt, hogy elfogadta a nyugdíjazásom miatt
azt, hogy megszűnik a munkaviszonyom április 18-al. A két hónap , helybenjárással" illetve
arányosan az ez évi 10 nappal utolsó munkanapom itt a Hősök tere 2-ben február 3-án lesz.
Megköszönöm mindenkinek a munkáját. Szinte valamennyi képviselővel vagy közvetlen
vagy közvetve valamilyen kapcsolatban voltunk mindig, valamilyen ügy megoldásában. Volt
amikor kisebb sikerrel, vagy hosszabb időn át, de megoldottuk. Kívánok a további
munkájukhoz sok sikert, jó egészséget. A munka végzéséhez egészséges lobbit, hogy minél
több eredményes pályázat születhessen és valósulhasson meg Sárbogárd fejlesztésében.
Köszönöm az együtt töltött éveket vezetőimnek és mindenkinek.

Dr. Sükösd Tamás: mi is köszönjük a munkádat. Külön alkalmat gondoltam, de akkor most
tesszük meg itt ezen a testületi ülésen. Kívánom, hogy valóban tudjál lazítani és az unokákkal
foglalkozni és ne úgy találkozzunk a Tescoban a két sor között, hogy az egyikben te tartasz
lakossági fórumot a másikban meg én. Tisztességgel jó bőven kidolgoztad, amit szükséges
időben. Jó és megérdemelt pihenésedet töltsed családod körében, ezt kívánom.

Bencze István: köszönöm.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 10.47 órakor bezárta.

K.m.f.
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Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2022. február 11i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 11 fő

, Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyző, Háriné
Állandó meghívottak: Németh Ilona gazdasági osztályvezető, Ábrahámi Dóra

műszaki — osztályvezető, "Varga [István pályázati és
közbeszerzési referens, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Huszármné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő Óvoda
intézményvezető

Média: Bogárd és Vidéke c. lap

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselőtestület soros nyílt ülését 9 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő
testület határozatképes, 11 képviselő tartózkodik az ülésteremben.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
33/2022.(1I.11.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2022. február
11i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
34/2022.(II.11.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2022. február
11i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

10.

11.

12.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
35/2022.(II.11.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.
Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítése.

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásért felelősök

Sportegyesületek beszámolója 2021. évi működésükről, személyi és tárgyi
feltételeikről, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadó: polgármester

Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről
Előadó: polgármester

A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak megállapítása
Előadó: jegyző

A Sárbogárdi Zengő Óvodába történő jelentkezés módjának és a 2022/2023as
nevelési év beiratkozási időszakának meghatározása
Előadó: jegyző

A Sárbogárdi Zengő Óvoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: jegyző

Az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2022. évi bevételeinek és kiadásainak
meghatározása
Előadó: polgármester
Az önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő
fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének
meghatározása.
Előadó: polgármester

Sárbogárd Város Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének elfo gadása.
Előadó: polgármester
Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 8/2021.(II.12.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Munkamegosztási megállapodás gazdálkodási feladatok ellátására
Előadó: jegyző



13.

14.

15.

16.

17.

18.

19.

20.

21.

22.

23;

24.

25.

26.

27.

A lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról
szóló 49/2015.(XI.26.) önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015.(5II.27.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: jegyző
A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal belső szervezeti tagozódásának megváltoztatása
Előadó: polgármester

A képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 23/2016.
(IX.27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

A képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 23/2016.
(IX.27.) önkormányzati rendelet 1. és 2. függelékének elfogadása
Előadó: jegyző

A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának elfogadása
Előadó: jegyző

Az avar és kerti hulladékok nyílttéri égetéséről szóló önkormányzati rendelet
megalkotása
Előadó: jegyző

Az — Országgyűlési Egyéni — Választókerületi "Választási Bizottság tagjainak
megválasztása
Előadó: jegyző

Szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztása
Előadó: jegyző

Döntés a távhőszolgáltatással kapcsolatos 2022. évi bérleti díj felhasználásáról
Előadó: polgármester

Döntés Horváth János útáthelyezési kérelméről
Előadó: polgármester
A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt pályázat kiírása
Előadó: polgármester
s. Runbogárd" futócsapat támogatási kérelme
Előadó: polgármester
A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: a Közmeghallgatáson szavaztunk a vagyonnyilatkozattételi kötelezettség
teljesítéséről.



Ennél a napirendi pontnál lehet látni az OKSB elnökének tájékoztatóját a Bursa pályázatok
elbírálásáról. Mindegyik beérkezett pályázatot tudtuk támogatni. A nem túl magas számú
pályázat, illetve a körülmények alapján mindenki a maximális összeget tudta megkapni a
Bursa Alapítványtól illetve az önkormányzattól is.
A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak.
Január 24én az Ipari Park építése kapcsán volt egy egyeztetés
Január 25én a fejlesztésekről illetve a fejlesztési lehetőségekről egyeztettem az országgyűlési

képviselő úrral.
Január 27én a fenntartható városfejlesztési stratégiának volt az első egyeztetési fóruma ez

online formában történt. Illetve a Kézilabda Szövetséggel egyeztettünk a
burkolatos pályáról, ami Sárszentmiklóson a kispályán fog megvalósulni 2022ben.

Január 28án Magyar Imréné szépkorú személyt volt alkalmam köszönteni.
Február 2án tartottuk meg az intézményvezetői egyeztetést a költségvetés vonatkozásában,

illetve az orvosi körzetekről és működésükről volt egy egyeztetés.
Február 3án a KözépDuna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanácsának

ülésén vettem részt Polgárdiban. Az aktuális problémákról, illetve a lehetséges
fejlesztésekről beszéltünk. Még mindig nem tudom azt, hogy hogy lesz, amikor az
összes hulladék el lesz térítve és Adonyba és Polgárdiba viszik. Ezt nem pontosan
látom, hogy hogy fogjuk megélni, de az Európai Unió azt mondta, hogy nem
indokolja semmi, hogy még egy hulladéklerakót fejlesszenek, mert ez nem túl nagy
távolság. Ugyanezen a napon volt egy egyeztetés a Foglalkoztatási Főosztállyal a
közfoglalkoztatás tervezése kapcsán. Jobb lett a támogatási intenzitásunk 1094kal.

Február 5én a Honvéd Bajtársi Egyesület ünnepi közgyűlésén vettem részt. Innen is
szeretnék gratulálni a 20. évfordulós egyesületnek, illetve elnökének Gál
Sándornak. Komoly munkát végeznek abban a tekintetben, hogy a civil szektort
mozgassák. Létező tagsággal és intenzitással, különböző tevékenységekkel hívják
fel magukra a figyelmet.

Február 7én ismét pályázati egyeztetést tartottunk.
Február 9én a KözépDuna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás ülésén vettem részt
Február 10én volt a kerékpárútépítés munkaterület átadása. Ezen több szakhatóság, a

műszaki ellenőr, kivitelező is részt vett. Rögzítettük az elveket, hogy milyen
módon gondolja el a kivitelező és milyen módon tudja ezt a Magyar Közút
Nonprofit Zrt. engedélyezni. Reméljük, ha az időjárás is lehetővé teszi, akkor
március 16án el is indulhat a beruházás. A kivitelező azt mondja, hogy az előzetes
várakozásai szerint 3 hónap lesz a kivitelezés ideje. Nyilván ezalatt komoly
türelemre lesz szükség, miután ez Sárbogárdnak az a része, ahol nincs alternatív
utca. Tehát a Vágóhíd utcától a Semmelweis utcáig sehol nem lehet aszfaltúton
kerülni. 300 méteres szakaszt enged a kivitelezőnek egyszerre használni a Magyar
Közút Nonprofit Zrt. Ez talán nem teszi teljesen lehetetlenné ott a közlekedést. A
Strabag Kft a kivitelező, nekik nagy tapasztalatuk van abban, hogy ezt hogyan kell
jól megszervezni, rengeteg géppel viszonylag gyorsan megépíteni.

Az előző testületi ülésen zárt ülés nem volt.

2, Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnake szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.



Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy vane
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselőtestület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
36/2022.(11I.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
37/2022.(1I.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok — végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
38/2022.(1I.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
39/2022.(1I.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

3. Sportegyesületek beszámolója 2021. évi működésükről, személyi és tárgyi
feltételeikről, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az önkormányzati pályázaton tavaly három egyesület indult. A VAX
Kézilabda Egyesület, a Sárréti Íjász Club és a Sárbogárd SE, amelyik a labdarúgókat tömöríti.
Örömmel lehetett látni, hogy a világjárvány ellenére vannak versenyek, megmérettetések,
bajnoki rendszerű mérkőzések. Nyilván nem olyan körülmények között, mint a járvány előtt,
de reméljük, hogy ez előbb utóbb elmúlik. Osztós anyagként mindenki megkapta az Íjász
Egyesület beszámolóját. Elnök úr jelezte, hogy a beszámoló elkészült csak betegsége okán
később tudta benyújtani. Az összes egyesületnek szeretném megköszönni azt a munkát, amit
végeznek. Nagyon fontos, hogy az embernek legyen munkája, elfoglalja magát minden
hétköznapon rendszerszerűen, de az is nagyon fontos, hogy a szabadidejét értelmesen tudja
eltölteni és ebben a sportegyesületek komoly szerepet játszanak. Minden egyesület próbálja a
saját utánpótlását kinevelni. Kis egyesületekkel, kis költségvetéssel, de annál nagyobb
lelkesedéssel megyünk előre.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. A bizottság elnökét kérdezem, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
vane?

Nedoba Károly: miért nem pályázott a Kosárlabda Club, Sakk Egyesület, a Természetjáró
Egyesület, Asztalitenisz Egyesület? Az utóbbinál átvette valaki az elnök helyét?

Dr. Sükösd Tamás: a Sakk Egyesület nem került bejegyzésre, az Asztalitenisz Egyesületnél
komoly adminisztratív probléma merült föl abban a vonatkozásban, hogy az elnök elhunyt és
utána megpróbálták rendbe rakni az utódlást, ezért nem pályáztak. A Kosárlabda Club úgy
ítélte meg, hogy a tavalyi évben nem pályázik az önkormányzat pályázatán, mert ha jól tudom
másik pályázaton nyertek annyi forrást, amiből az utánpótlás csapatot működtetni tudták. Sok
idő telt el, mire visszamehetett a kézilabda egyesület és a kosárlabda egyesület rendszeres
edzést tartani az iskolába. Most is lesz forduló, a diákolimpiára készülnek. A Karate
Egyesület nem tudom miért nem pályázott, a vezetőjükkel tárgyaltam szerdán. 2022ben
egészen komolyan kívánja az egyesületet működtetni. Edzőtábort tartott 2021ben, illetve ők
is megkezdték a versenyzést, van egy lelkes utánpótlás csapat, akikkel egyre több versenyen
indulnak és szép eredményeket érnek el. A természetjárók nagyon régóta nem pályáznak, de
működik az egyesület.

Egyéb hozzászólás nem volt.



Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
40/2022.(II.11.) határozata

Sportegyesületek beszámolója 2021. évi működésükről, személyi és
tárgyi feltételeikről, az önkormányzat által biztosított támogatás

felhasználásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta
,öportegyesületek beszámolója működésükről, személyi és tárgyi
Jeltételeikről" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A képviselőtestület a VAX Kézilabda Egyesület, Sárréti Íjász Club,
Sárbogárdi SE beszámolóját megismerte, az abban foglaltakat
tudomásul veszi.

Utasítja a polgármestert, hogy a sportegyesületek vezetőit értesítse a
képviselőtestület döntéséről.

Határidő: értesítésre: február 28.
Felelős: polgármester

jegyző

4. Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási költségeiről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: amikor a sárbogárdi és sárszentmiklósi egyesület különválása megszűnt
sokat egyszerűsödött minden mivel egy egyesület van, amelyik intézményt üzemeltet. Az
intézmények most már elég jó infrastrukturális állapotot mutatnak. A támogatással mindig el
tudnak számolni, köszönöm a munkájukat. Ennek az egyesületnek a legmagasabb a
taglétszáma. Ezek valós taglétszámok.
Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok elnökeit, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
41/2022.(1I.11.) határozata

Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról, fenntartási
költségeiről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a
, lájékoztató a —sportlétesítmények — használatáról, — fenntartási
költségeiről" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárd SE
tájékoztatóit megismerte, az abban foglaltakat elfogadja.

Utasítja a polgármestert, hogy a képviselőtestület döntéséről
tájékoztassa a sportszervezet vezetőjét.

Határidő értesítésre: 2022. február 28.
Felelős: polgármester

5. A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak megállapítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: Tisztelettel köszöntöm intézményvezető asszonyt a teremben. Az előadó
kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: jogszabály írja elő, hogy évente határozzuk meg a felvételi
körzethatárokat. Most a formális körzethatár jóváhagyásokon kívül annyi változás van, hogy a
Zichy Jánosról elnevezett nagyhörcsöki utcát is föl kell venni névjegyzékbe. Megnyitom a
napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
42/2022.(II.11.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárainak
megállapításáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,, A
Sárbogárdi Zengő Övoda felvételi körzethatárainak megállapítása"
tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Sárbogárdi Zengő Óvoda felvételi körzethatárait az alábbiak szerint
állapítja meg:

A Zichy János utca a Zengő Óvoda  Telephely 7018 Sárbogárd
Pusztaegres, Hatvani u. 50. körzetébe kerül besorolásra.

A körzethatárok így az alábbiak szerint kerülnek meghatározásra:

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Székhely 7000 Sárbogárd Mikes köz 3.
7000, ADY ENDRE ÚT (teljes közterület)

7000, ANNA MAJOR (teljes közterület)

7000, ÁRPÁD LAKÓTELEP (teljes közterület)

7000, ÁRPÁD UTCA teljes közterület)

7000, ASZTALOS UTCA teljes közterület)

7000, ATTILA UTCA (teljes közterület)

7000, BARÁTSÁG LAKÓTELEP (teljes közterület)

7000, BARÁTSÁG UTCA (teljes közterület)

7000, BAROSS UTCA teljes közterület)

7000, BERCSÉNYI UTCA teljes közterület)

7000, BERZSENYI DÁNIEL UTCA teljes közterület)

7000, BETHLEN GÁBOR UTCA teljes közterület)

7000, BOLONDVÁR TANYA (teljes közterület)

7000, CSIK UTCA (teljes közterület)

7000, CSÓK ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

7000, CSÖGÖR KÖZ teljes közterület)

7000, DAMJANICH UTCA teljes közterület)

7000, DOBÓ ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

7000, DÖRÖGDI KÖZ (teljes közterület)

7000, FENYŐ UTCA (teljes közterület)

7000, GAGARIN UTCA (teljes közterület)

7000, GERGELY KÖZ (teljes közterület)

7000, GILICE KÖZ (teljes közterület)

7000, GÖBÖLÖS KÖZ (teljes közterület)

7000, HALADÁS ÚT (teljes közterület)



7000, HATVANI ÚT (teljes közterület)

7000, HŐSÖK TERE (teljes közterület)

7000, IFJÚSÁG UTCA teljes közterület)

7000, IPARI SZŐLŐ (teljes közterület)

7000, ISKOLA KÖZ teljes közterület)

7000, JÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)

7000, KERESZT UTCA (teljes közterület)

7000, KERTALJA UTCA teljes közterület)

7000, KÍGYÓ KÖZ teljes közterület)

7000, KINIZSI UTCA (teljes közterület)

7000, KIS KÖZ (teljes közterület)

7000, KIS UTCA (teljes közterület)

7000, KISFALUDY UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK PUSZTA teljes közterület)

7000, KISLÓK ADY ENDRE UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK HUNYADI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK JÓZSEF ATTILA UTCA teljes közterület)

7000, KISLÓK KOSSUTH UTCA teljes közterület)

7000, KISLÓK PETŐFI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK RÁKÓCZI UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK RÓZSA UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK SZABADSÁG UTCA (teljes közterület)

7000, KISLÓK TAVASZ UTCA teljes közterület)

7000, KISLÓKI UTCA teljes közterület)

7000, KISLÓKPUSZTA (teljes közterület)

7000, KOSSUTH ÚT (teljes közterület)

7000, KOVÁCS KÖZ (teljes közterület)

7000, KÖZPONTI TANYA teljes közterület)

7000, KÜLSŐSZŐLŐHEGY (teljes közterület)

7000, LAKTANYA (teljes közterület)

7000, LÁZÁR UTCA (teljes közterület)

7000, MÁDI KÖZ (teljes közterület)

7000, MÁNYOKI UTCA (teljes közterület)

7000, MÁTYÁS KIRÁLY UTCA (teljes közterület)

7000, MÁV TELEP (teljes közterület)
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7000, MÉSZÖLY GÉZA UTCA (teljes közterület)

7000, MIKES KÖZ (teljes közterület)

7000, MILLENIUM 2000. ÚT teljes közterület)

7000, NAGY LAJOS UTCA teljes közterület)

7000, NAP UTCA teljes közterület)

7000, NÉMETH LAJOS KÖZ (teljes közterület)

7000, NÉMETHSAROK UTCA teljes közterület)

7000, NYÍL UTCA (teljes közterület)

7000, Ó UTCA teljes közterület)

7000, PETŐFI SÁNDOR UTCA (teljes közterület)

7000, POSTA UTCA (teljes közterület)

7000, PUHA KÖZ (teljes közterület)

7000, RADNÓTI MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7000, RÓZSA UTCA (teljes közterület)

7000, SALAMON UTCA teljes közterület)

7000, SALLAIÍTAÁNYA teljes közterület)

7000, SÁVOLY KÖZ (teljes közterület)

7000, SIMON KÖZ teljes közterület)

7000, SIMON UTCA (teljes közterület)

7000, SÖVÉNY UTCA (teljes közterület)

7000, SZEGFŰ UTCA (teljes közterület)

7000, SZÉLSŐ UTCA (teljes közterület)

7000, TEMPLOM KÖZ teljes közterület)

7000, TINÓDY KÖZ (teljes közterület)

7000, TINÓDY UTCA teljes közterület)

7000, TOMPA MIHÁLY UTCA (teljes közterület)

7000, TURY MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7000, ŐSZ UTCA (teljes közterület)

7000, VÁGÓHÍD UTCA (teljes közterület)

7000, VAK BOTTYÁN UTCA (teljes közterület)

7000, VIDEOTON GYÁRTELEP (teljes közterület)

7000, VIRÁGRÉSZ UTCA teljes közterület)

7000, VIRÁGSAROK KÖZ (teljes közterület)

7000, VIRÁGSAROK UTCA teljes közterület)

7000, WESSELÉNYI UTCA (teljes közterület)
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7000, ZRÍNYI MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7003, KÖZTÁRSASÁG ÚT (részletes, páratlan 189, páros 292)

7000, SPORT UTCA (teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Tagóvoda 7000 Sárbogárd, Gesztenye sor 1.
7000, MINDSZENTPUSZTA (teljes közterület)
7003, AKÁCFA UTCA (teljes közterület)

7003, ÁLMOSVEZÉR UTCA (teljes közterület)

7003, ARANY JÁNOS UTCA (teljes közterület)
7003, BÉKE UTCA (teljes közterület)

7003, BOCSKAI UTCA teljes közterület)

7003, CSABA UTCA teljes közterület)

7003, DEÁK FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, EGRESSY BÉNI UTCA (teljes közterület)

7003, ELŐDVEZÉR UTCA teljes közterület)

7003, ERKEL FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, FASOR UTCA teljes közterület)

7003, FEHÉRVÁRI ÚT (teljes közterület)

7003, GÁRDONYI GÉZA UTCA teljes közterület)

7003, GESZTENYESOR (teljes közterület)

7003, HADNAGYPUSZTA (teljes közterület)

7003, HÁRSFA UTCA teljes közterület)

7003, HOMOKSOR (teljes közterület)

7003, HUBA UTCA (teljes közterület)

7003, IBOLYA UTCA (teljes közterület)

7003, JILEKTANYA (teljes közterület)

7003, JÓKAI MÓR UTCA (teljes közterület)

7003, KAZINCZY FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, KILLERTANYA (teljes közterület)

7003, KÖLCSEY FERENC UTCA (teljes közterület)

7003, KÖZTÁRSASÁG ÚT részletes, páratlan 91, páros 94)

7003, LÁSZLÓ UTCA (teljes közterület)
7003, LEHEL UTCA (teljes közterület)

7003, MAGYAR UTCA teljes közterület)
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7003, MIKLÓS UTCA (teljes közterület)

7003, MUNKÁCSY MIHÁLY UTCA (teljes közterület)

7003, NEFELEJCS UTCA (teljes közterület)

7003, NYÁRFA UTCA (teljes közterület)

7003, PARK UTCA (teljes közterület)

7003, RÁDITANYA (teljes közterület)

7003, RÁKÓCZI UTCA (teljes közterület)

7003, RÉTSZILAS VASÚTÁLLOMÁS (teljes közterület)

7003, RÉTSZILAS UJ UTCA teljes közterület)

7003, SEMMELWEIS IGNÁC UTCA (teljes közterület)

7003, SZABADSÁG UTCA (teljes közterület)

7003, SZARVASPUSZTA (teljes közterület)

7003, SZÉCHENYI UTCA (teljes közterület)

7003, TÁNCSICS UTCA teljes közterület)

7003, TISZA UTCA teljes közterület)

7003, ÚJ UTCA (teljes közterület)

7003, VASÚT UTCA teljes közterület)

7003, VEZÉR UTCA (teljes közterület)

7003, VÖRÖSMARTY UTCA (teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Telephely 7000 Sárbogárd, Szent I. utca 49.
7000, ABAI ÚT (teljes közterület)

7000, ALSÓKÖRTVÉLYES TANYA teljes közterület)

7000, ALSÓTÖBÖRZSÖK TANYA (teljes közterület)

7000, BÁGYI SOR (teljes közterület)

7000, BAJCSYZSILINSZKY UTCA teljes közterület)

7000, BALASSI BÁLINT UTCA (teljes közterület)

7000, BEM UTCA (teljes közterület)

7000, BIGLÍTANYA teljes közterület)

7000, CSONKA UTCA (teljes közterület)

7000, DÉCSEI SZŐLŐHEGY TANYA teljes közterület)

7000, DÓZSA GYÖRGY LAKÓTELEP (teljes közterület)

7000, DÓZSA GYÖRGY UTCA (teljes közterület)

7000, ESZE TAMÁS UTCA (teljes közterület)
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7000, HANTOSI ÚT (teljes közterület)

7000, HONVÉD UTCA (teljes közterület)

7000, HUSZÁRTANYA teljes közterület)

7000, IMREMAJORI ÚT (teljes közterület)

7000, KATONA UTCA (teljes közterület)

7000, MÁJUS 1. MAJOR (teljes közterület)

7000, SZÁZADOS UTCA teljes közterület)

7000, SZENT ISTVÁN UTCA teljes közterület)

7000, TEMETŐ ÚT teljes közterület)

7000, TEMETŐKÖZ (teljes közterület)

7000, TÜZÉR UTCA (teljes közterület)

7000, VAJER KÖZ (teljes közterület)

7000, VASÚTI ŐRHÁZ (teljes közterület)

Felvételi körzetek Sárbogárdi Zengő Óvoda

Telephely 7018 SárbogárdPusztaegres, Hatvani u. 50.
7000, SÁRHATVAN PUSZTA (teljes közterület)

7018, ADY ENDRE UTCA (teljes közterület)

7018, BAROSS JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7018, DEÁK FERENC UTCA (teljes közterület)

7018, DÉGI UTCA teljes közterület)

7018, DÓZSA GYÖRGY UTCA (teljes közterület)

7018, FEHÉRVÁRI UTCA teljes közterület)

7018, HATVANI UTCA (teljes közterület)

7018, KISS UTCA teljes közterület)

7018, KOSSUTH LAJOS UTCA (teljes közterület)

7018, KÖZTÁRSASÁG TÉR (teljes közterület)

7018, ÖDÖNMAJOR (teljes közterület)

7018, ÖRS PUSZTA (teljes közterület)

7018, PETŐFI SÁNDOR UTCA (teljes közterület)

7018, RÁKÓCZI FERENC UTCA (teljes közterület)

7018, SZÉCHENYI ISTVÁN UTCA (teljes közterület)

és

7019, ANTALMAJOR (teljes közterület)

7019, ARANY JÁNOS UTCA teljes közterület)
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7019, DÓZSA UTCA (teljes közterület)

7019, HALASTÓ (teljes közterület)

7019, HATVANJÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)
7019, JÓZSEF ATTILA UTCA (teljes közterület)
7019, KÜLSŐHATVANPUSZTA (teljes közterület)

7019, NAGYH.  KOSSUTH LAJOS UTCA — [teljes közterület)

7019, NAGYH. ZICHY JÁNOS UTCA (teljes közterület)

7019, NAGYHÖRCSÖK PUSZTA teljes közterület)

7019, ORSZÁG ÚT (teljes közterület)

7019, PETŐFI UTCA teljes közterület)

7019, TÖBÖRZSÖKI ÚT (teljes közterület)

Határidő: értesítésre, KIR adatbázis módosításra, adatszolgáltatásra: 2022. március
Felelős: jegyző

6. A Sárbogárdi Zengő Óvodába történő jelentkezés módjának és a 2022/2023as
nevelési év beiratkozási időszakának meghatározása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a beiratkozás időpontja május 234én lesz.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
43/2022.(II.11.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovodába történő jelentkezés módjának és a
2022/2023as nevelési év beiratkozási időszakának meghatározásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta A
Sárbogárdi Zengő Óvodába történő jelentkezés módjának és a
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2022/2023as nevelési év beiratkozási időszakának meghatározása
tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Sárbogárdi Zengő Óvodában a következő időpontok történik az
óvodai beiratkozás a 2022/2023as nevelési évre:

2022. május 020304. — 9:0015.30 óráig.

A nemzeti köznevelésről szóló törvény rendelkezéseit minden esetben
figyelembe kell venni, különös tekintettel az alábbiakra:

Férőhelyek betöltésének sorrendje:

A 3. életévüket, valamint 5. életévüket 2022. VIII. 31ig betöltő
gyermek

1. aki életvitelszerűen az óvoda felvételi körzetében lakik.
2. szüleinek munkahelye a felvételi körzetben van
3. aki Sárbogárd közigazgatási területéről érkezik.

A törvényben meghatározott átlag csoportlétszámtól való lefelé
történő eltérés nem megengedett, a maximális létszám túllépése
megengedett, a törvényben meghatározott mértékben.
A települési önkormányzat honlapján a Sárbogárdi Zengő Óvoda
felvételi körzetei feltöltésre kerülnek.

Határidő — értesítésre: február 25. — közzétételre: március 31.,
beíratásra: május 4.
Felelős: jegyző, intézményvezető

7. A Sárbogárdi Zengő Óvoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a nyitva tartás a nevelési év korábbi rendjéhez igazodik. A kevés
jelentkezőn kívül a töbörzsöki telephely viszonylag hosszú nyári zárva tartását indokolja az is,
hogy közben tetőcsere lesz az épületen egy eredményes pályázatból.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
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A Képviselőtestület ) I igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, 44/2022.(1I.11.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Ovoda éves nyitva tartási rendjének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta A Sárbogárdi Zengő Óvoda
éves nyitva tartási rendjének megállapítása tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot
hozta:

A Sárbogárdi Zengő Óvoda részleges zárva tartási rendje:

Óvoda címe: Zárva tartás időpontja
Székhely
(Sárbogárd, Mikes köz 3.) 2022. augusztus 1.  2022. augusztus 31.

Tagóvoda
(Sárszentmiklós, Gesztenye sor 1.) 2022. július 1.  2022. július 31.

Töbörzsöki Telephely
(Sárbogárd, Szent István út 49.) 2022. július 1. — 202. augusztus 31.

Pusztaegresi Telephely
(Pusztaegres, Hatvani út 50.) 2022. augusztus 1. — 2022. augusztus 31.

Az intézmény a gyermekek napközbeni ellátását folyamatosan biztosítja a 2011. CXC. Nkt
előírása szerint a kijelölt óvodában.

Óvoda címe: Ügyeleti nyitva tartás
Székhely
(Sárbogárd, Mikes köz 3.) 2022. július 1. — 2022. július 31.

Tagóvoda
(Sárszentmikiós, Gesztenye sor 1.) 2022. augusztus 1. — 2022. augusztus 31.

Pusztaegresi Telephely
(Pusztaegres, Hatvani út 50.) 2022. július 1. — 2022. július 31.

fél napos (7.30 órától 13.30 óráig) a nyitva tartás

Határidő: értesítésre: azonnal
Felelős: jegyző, intézményvezető

8. Az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2022. évi bevételeinek és kiadásainak
meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az Önkormányzati Környezetvédelmi Alapot elkülönített számlán tartjuk
nyilván. A számlán lévő pénzt környezetvédelmi célokra lehet költeni. Egyrészt minden
évben megemlékezünk róla, hogy van a Zábrák Kft., akik a monitoring kutat üzemeltetik a
felhagyott hulladéklerakón, aminek megtörtént a rekultivációja. Minden évben megnézzük,
hogy milyenek az eredmények. Azok a kutak, amelyeknek a szondáját nem a szemétbe fúrták
bele, azok jó adatot mutatnak, amelyiket a szemétbe az pedig nem. Ezen kívül két dolog van
még ami ezt mindig terheli, a közterületekről a hulladék elszállítása és ártalmatlanítása és az
úgynevezett illegális hulladéklerakók megszüntetése. Ez mindkettő véget nem érő feladat.
Gyakorlatilag a pozitív végtelenben van a mennyiség és az ára is. Valamilyen
szemléletváltozásra lenne szükség az embereknél, hogy ne hordjanak kis szemetet a határba.
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Nem tudom, hogy ezt mivel lehetne elémi. A környezetvédelmi alap ilyen szempontból jó
kezdeményezése volt a jogalkotónak. Ez már elég régóta van, használjuk intenzíven. Van
néhány bevétel, amit ide tudunk tenni. A bevétel az egyik oldalról, ahogy az urbanizáció
fejlődik, tehát egyre kevesebben fizetnek talajterhelési díjat, nyilván az ilyen típusú bevételei
a környezetvédelmi alapnak előbbutóbb drasztikusan le fognak csökkeni. Egyelőre a
környezetvédelmi alap betölti a funkcióját, tudunk gazdálkodni vele és a várható számok
alapján marad belőle és a következő évre ugyanúgy fogunk átfordulni, hogy tudjuk az illegális
hulladéklerakók megszüntetését illetve a közterületre leborított szemetet elszállítatni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
45/2022.(II.11.) határozata

Az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2022. évi bevételeinek és
kiadásainak meghatározásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete , Az Önkormányzati Környezetvédelmi
Alap 2022. évi bevételeinek és kiadásainak meghatározása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta
és az alábbi döntés hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről szóló Sárbogárd Város
Önkormányzat Képviselőtestülete önkormányzati rendeletében meghatározottak alapján az
Önkormányzati Környezetvédelmi Alap számlán lévő pénzösszeget és az alap további
bevételeit a Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének , Az Önkormányzati
Környezetvédelmi Alap működéséről" szóló 41/2015. (X. 21.) önkormányzati rendelete 3. §
(1) bekezdésében foglalt célok megvalósítását szolgáló tevékenységekre kell fordítani,
továbbá az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2022. évi bevételeinek és kiadásainak
előirányzatát következők szerint határozza meg:

Az elkülönítetten vezetett 5044001610026861 számlaszámú Környezetvédelmi Alap számla
2022. év január 1i nyitó egyenlege: 5.101.836, Ft.

2022. évben az elkülönített számlánkra várható bevételi forráskén a következőkkel
számoltunk:
 talajterhelési díjból: 2.000.000,Ft
 bírságból: 500.000,Ft

összesen: 2.500.000,Ft

A számláról történő évközi kifizetésként a környezet védelmét eredményező feladatok
ellátására a következők szerint terveztünk:
 Zábrák Kft. részére, a Sárbogárd, külterületi 0103/2 hrszú földrészleten a felhagyott szilárd

kommunális hulladéklerakó 2021. évi monitoring tevékenység végzéséért és záródok. 2022.
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év április 30i kifizetési határidővel (az OKIR — Országos Környezetvédelmi Rendszeren a
Környezetvédelmi Hatósághoz történő jelentés teljesítését követően): — 532.000, Ft ÁFA

hulladékelszállítása közterületről és ártalmatlanítása: 1.102.362, Ft — ÁFA
 illegális hulladéklerakások felszámolása önkormányzati területen (ismeretlen tettes

esetében): ,
472.441 Ft ÁFA

 a három tétel összesen, azaz a 2022. évi tervezett kiadás összesen: 2.106.803, Ft  AFA

Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a bevételek évközi alakulásához mérten  a
tervezettekhez viszonyítva  a tényleges bevétel legyen akár pozitív vagy akár negatív előjelű
 mindenkor legyenek figyelemmel arra, hogy a meghatározott célokra történő ráfordítás
során a kiadások ne haladják meg az elkülönített számlán lévő pénzösszeg egyenlegét.

Határidő: Az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2022. évi felhasználásának
elfogadásáról szóló és az alap pénzmaradványának jóváhagyására vonatkozó
előterjesztésének időpontja, azaz 2023. évben a Sárbogárd Város Önkormányzata 2022. évi
zárszámadásának elfogadásával megegyező időpont.

Felelős: — polgármester
jegyző

9. Az önkormányzat saját bevételinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő
fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének
meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a saját bevétel 5094át kell arányba állítani az adósságot keletkeztető
ügyletekből eredő fizetési kötelezettségekkel. Ez az arány akár 5094ig is elmehet, nálunk
ezek mindig elenyésző százalékos arányok, amikről beszélünk. Illetve egy idő után lehet látni,
hogy nincs is adósságot keletkeztető ügyletből származó fizetési kötelezettségünk. Ami annak
köszönhető, hogy le fog járni az a hitel, amit a tanuszoda építésnél az önkormányzatra előírt
kötelező feladatok finanszírozására vettünk föl annak idején. Ez a stabilitást megalapozó
határozat. Miután ez költségvetést megalapozó döntés ezért az előterjesztést valamennyi
bizottság tárgyalta. Kérdezem a PVVB, ESZB, OKSB és az ÜJB elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
46/2022.(1II.11.) határozata

Az önkormányzat saját bevételinek és az adósságot keletkeztető
ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet

követő három évre várható összegének meghatározásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az önkormányzat saját bevételeinek és az
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő
három évre várható összegének meghatározása tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és az
önkormányzat saját bevételeinek és az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési
kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegét a következőképpen
határozza meg:

adatok eFtban
353/2011. (XII. 30.) Korm. Rendelet
értelmében az önkormányzat saját
bevételének minősül 2022. 2023. 2024. 2025.

: "4 A RA R 1 280 000 280 0001. a helyi adóból származó bevétel, 280 000 000 000 000 [/ — 280 000 000
2. az önkormányzati vagyon és az
önkormányzatot megillető vagyoni értékű jog
értékesítéséből és hasznosításából származó
bevétel,

3. az osztalék, a koncessziós díj és a
hozambevétel, 186040001/ 350000001/ 35000 000 35 000 000
4. a tárgyi eszköz és az immateriális jószág,
részvény, részesedés, vállalat értékesítéséből
vagy privatizációból származó bevétel, ol 80000001/ 8000 000 8 000 000

5. bírság, pótlék és díjbevétel, valamint 1000000/ 50000001/ 5000 000 5 000 000
6. a kezességvállalással kapcsolatos megtérülés.

"" ;, 328 000 328 000 328 000Saját bevételek 299 604 000 000 000 000
Az önkormányzat adott évi saját bevételeinek0 164 000 164 000 164 0005090a 149 802 000 000 000 000

adósságot keletkeztető ügyletekből és
kezességvállalásokból fennálló kötelezettségek 2022. 2023. 2024. 2025.

Fejlesztési hitel törlesztése (utak,
közműfejlesztés) 66680001I 6658 000
Hitel, kölcsöntörlesztés államháztartáson
kívülre 6 668 000 6 658 000
Hosszú lejáratú hitelek, kölcsönök kamata 1052000! 700 000

Összesen 7720 0001 7358 000
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Utasítja a polgármestert, hogy az adósságot keletkezető ügyletekhez történő hozzájárulás
részletes szabályairól szóló 353/2011.(XII.30.) Korm.rendelet alapján a szükséges
intézkedéseket tegye meg.

Határidő: március 16.
Felelős: polgármester

10. — Sárbogárd Város Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének elfogadása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a korábbi töretlen, több éves hagyománynak megfelelően két fordulóban
hoztuk be a költségvetést, hogy mindenki lássa, hogy milyen struktúrában, milyen számokkal
áll össze már januárban. A jogszabályi kötelezettség az, hogy február 15ig kell ezt
beterjeszteni. Januárhoz képest a költségvetés markánsan nem változott meg. A
költségvetésünknél ugyanazok az elvek, mint ami eddig is volt. Az adósságszolgálat
teljesítése az intézmények illetve a város stabil működése, amelyek alapvető elvek. A
takarékosság jegyében készítünk költségvetést mindig. Az államháztartásnak a folyamatait
ugyanúgy kell terveznünk, ahogy a központi költségvetésben van. A központi költségvetési
folyamatok érvényesülnek is. Települési költségvetésben ami több mint 8094ban kitett, tehát
ennek megfelelően nem nagyon lehetne azt mondani, hogy ez a kettő el tud egymástól
különülni. Volt egy számunk, hogy ne haladja meg a forráshiány a 259.683.159 Ftot. Ezt a
maradvánnyal kell finanszírozni. Nagyon fontos az, hogy helyi adó bevezetését nem
tervezzük. Ez egy kockázat nélküli mondat, mert én azt gondolom, civilizált országban az
ember adót nem vezet be évközben, most pedig június 30ig a veszélyhelyzet miatt egyébként
sem lehet.

Nedoba Károly: mivel akartál kommunális adót.

Dr. Sükösd Tamás: kommunális adót akartunk bevezetni egy évvel korábban. Ez most szóba
sem került.

Nedoba Károly: volt róla szó.

Dr. Sükösd Tamás: ha rajtam múlott volna, abban az évben be is vezettük volna, mert
szerintem jobbat tett volna a költségvetésnek. Most viszont nem gondolom, hogy jobbat
tenne. 2022ben nem terjesztettem elő ilyent, 2021ben igen. Nincs neki kardinális
jelentősége. Azt lehet látni, hogy megtörtént a minimálbér és a garantált bér rendezése az
állam által. Ez elvileg közvetlenül nem érintené a köztisztviselők díjazását, mert a
köztisztviselői illetményalap —mindig el szoktuk mondani — sajnos 14 éve kb. ugyanannyi
38.650 Ft. Ennek úgy van összefüggése a minimálbérrel, illetve garantált bérrel, hogy ha
valaki teljes munkaidővel nem éri el a minimálbért vagy a garantált bért ahhoz képest, hogy a
végzettsége szerint, illetve a munkaköre szerint mi járna neki, annak bérkompenzációt kell
adni. Azért, hogy ez az egész ne legyen méltatlan és egy kicsit jobban nézzen ki, ezért
folyamatosan emelte a testület az illetményalapot, mert erre lehetősége van. Ez 60.000 Fton
áll jelenleg és ezzel megyünk tovább. Az idei évben munkáltatói döntéssel jegyző asszony tud
megállapítani egyedileg ettől eltérő díjazást, amit pályaorientációnak szánunk. Nagyon jó,
hogy az egyik oldalon a minimálbér és a garantált bér fölemelésre került, de nyilvánvalóan
feszültséget okoz a munkavállalók között. Ezt a feszültséget pedig szükséges csökkenteni. A
közalkalmazottak vonatkozásában szerettünk volna a béren kívül juttatáson igazítani egy
kicsit, ezért lett a Cafetéria 8.000 Ftban meghatározva a korábbi 5.000 Ftról. Ugyanúgy
tartjuk a sport, közművelődési és egyéb tervezett kiadásainkat azzal, hogy mindegyik

21



egyesületet állandóan bíztatunk arra, hogy a szó jó értelmében legyenek nagykorúak és
vegyék észre azokat a forrásokat, amiket el lehet érni az önkormányzaton kívül. Ugyanakkor,
ha csak az íjászok beszámolóját megnézzük komoly szükség van az önkormányzatnak erre az
alapjára. Eltérés a januárhoz képest, hogy a Kulturális Egyesület jelezte, hogy változtassunk
kicsit a támogatáson. Az egyesület elnökével megbeszéltük, hogy legközelebb ezt a kérését
próbálja meg kicsit előbb beterjeszteni, de még most sem volt későn. Az összes
rendezvényünket és minden olyant, ami a civil szektorral kötődik össze a Kulturális
Egyesületen és a művelődési házon keresztül intézzük, ahogy eddig is tettük. Az
együttműködés töretlen és kifejezetten jó.
2013. óta nem beszélünk működési hiányról, a hiányt még ettől ki kell tudni mutatni. Az
előterjesztés 2. oldalán felcserélődtek a számok. Abban az esetben a kiadási előirányzat lenne
az alacsonyabb, mint ahogy az utolsó bekezdésben lehet látni, akkor többletről beszélnénk és
nem hiányról. Az a két szám ott fordítva szerepel ott a kiadási és bevételi előirányzat. A
különbözet összeg a 164.934.653 Ft jó. Tehát összességében a lényegi információ jó. Ezt
szeretnénk fedezni a várható maradvánnyal, ami 300 milliós nagyságrend körüli. A jelenleg is
hatályos jogszabály szerint az önkormányzatoknál adott esetben a hitel vagy bármilyen külső
segítség igénybevételéhez továbbra is kormányengedélyre van szükség. Nekünk nem volt
ilyen. Utoljára a tanuszoda beruházás volt 50 millió forint összegben, ami már kifut. A
melléklet táblákat részletezzük a szöveges részben, azt gondolom mindegyik egyértelmű. Azt
Jehet látni ilyenkor mindig a költségvetéskor dönteni kell arról, hogy januárban illetve
februárban eddig meghozott döntéseket kvázi jóváhagyjuk. Ez egy sajátságos helyzet, amikor
a költségvetést február közepén fogadjuk el, de addig legkevesebb 4546 nap eltelt az évből
ameddig nyilván ugyanúgy bevételek és kiadások voltak. A bevételi oldalon 104.096.795 Ft
merült föl, a kiadási oldalon pedig 52.755.788 Ft. Azt mindig el szoktuk mondani, hogy a
költségvetésünk a pályázatok nélkül valamivel több, mint másfél milliárd forint. Lehet látni,
hogy most közelebb van a 2 milliárdhoz, de mindig sokkai nagyobb számok szoktak
szerepelni évközben. Ennek az az oka, hogy a pályázati pénzeket, amiket meghatározott célra
kapunk és elkülönített számlán tartunk, azokat is nyilvántartja az önkormányzat.
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezem a PVVB, OKSB, ÜJB és az ESZB
elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: majdnem jó, hogy a takarékosság jegyében készült ez a költségvetés, ha nem
lenne a 6. pont benne. Két évvel ezelőtt a Hegyvidéki napokat Budaörsön közel 5 millió
forintból hozták össze. Nem tudom összehasonlítani, mert nem voltam ott, de feltételezem,
hogy ott is vannak olyan igényes, szórakozni vágyó emberek, mint itt Sárbogárdon. Ez a 20
millió forint nagyon vastag, de az egész 6. pont, mert a 400.000 Ftot sem tudom elfogadni.
Erre kérdésem is lesz. A 20 milliónál feltenném a kérdést a tisztelt képviselőtársaimnak, hogy
ha ez kevés, hajlandóak vagyunke a saját zsebünkből támogatni, mondjuk 50.000 Ft erejéig?
Prezentáljuk, mutassuk be, hogy ez nekünk fontos és nemcsak a közpénzzel bánunk ilyen
bőkezűen, hanem támogatjuk ezt saját erőnkből is. A 400.000 Ftra visszatérve. Nem láttam
itt testvérvárosból delegációt, nem tudom, hogy mi voltunke ott. Ez egy puffer, vagy vagy
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nem. Évek óta nem láttam ebben semminemű mozgást. Mit csináltunk a 400.000 Ftból? A 6.
pont miatt nem tudom elfogadni a költségvetést és nem is javaslom elfogadásra.

Dr. Sükösd Tamás: 50.000 Ft. 2010. óta vagyok itt. A neveltetésemnél fogva nem fogom
megmondani, hogy hányszor és mit adtunk, de hoznék néhány példát. Amikor a covid vírus
első hulláma volt, akkor nyitottunk lehetőséget arra, hogy a képviselők, és bárki adjon, aki
akar a védekezés akkor még nem nagyon látható költségeire. A FIDESZ képviselő csoporton
kívül senki nem fizetett be egy forintot sem. Közzétettük azt is, amikor egy szerencsétlen
sorsú sárszentmiklósi honfitársunk elhunyt fiatalon, félárván maradt három gyerek.
Mindenkinek a lelkiismeretére bízom, de azt tudom, hogy mi képviselőcsoportunkból
mindenki adott. Ez fontos volt, de azt gondolom, hogy ez az intelligencia teljes hiánya, hogy
ha ezt elkezdjük hirdetni. Mindenki annyit ad arra, amire akar, de ne legyünk álságosak, volt
már itt felhívás. Leszek én direktebb, a ti oldalatokról engem még nem keresett senki, hogy
hova kell befizetni, de ez biztosan azért volt és sokszor szoktatok hozni példát, hogy
Székesfehérváron mennyivel több a gesztus, Székesfehérváron szoktak befizetni a balos
képviselők is. Annyi helyzeti előnyöm van, hogy én tárgyaltam velük együtt közös testületi
ülésen. Hegyvidéki nap Budaörsön. Budaörsön nagy logisztikai központok vannak az
önkormányzat nyilvánvalóan együttműködés keretében mással finanszíroztat. Azt egyikünk
sem gondolja, hogy rendezvényt lehet tartani 5 millió forintból. Amit 5 millió forintból lehet
tartani az egy falunap, ahova eljön valaki és a zene abból áll, hogy legyen egy szabad usb port
ahova bedugják a pendriveot és szól a zene. A 20 millió forinthoz képest nyilvánvalóan ez
egyébként több, de akivel a kereskedőket szoktuk koordinálni vele van mindig megállapodás,
hogy mik azok a költségek, amiket ő még pluszba elvisz. Tehát az előadóknak a költsége, az
őrzésnek a költsége és a technikának a bérlete az most látszik már, hogy ezt a 20 millió
forintot teljes egészében kimaxolja, és sokkal több dolog szokott lenni. Ritkán van az, amikor
teljes körűen egyet szoktunk érteni Nedoba képviselő úrral, de ebben mindig egyet szoktunk
érteni, hogy alapvetően ez egy olyan típusú rendezvény, amit mi megpróbáltunk annak idején
megreformálni. Úgy nem működött. Kisebb költségvetéssel nem is volt népszerű. Ebben a
formájában viszont igen népszerű a Sárbogárdi napok. Nem gondolom, hogy különösen
eltúlzott lenne. Megvan a forrása. Ebben a vonatkozásban, ha ettől bárkinek megnyugszik a
lelke én adok hozzá, máskor is szoktam.
Külkapcsolatok. Külkapcsolatok vonatkozásában én azt gondolom, hogy szükséges, hogy
legyen ilyen. Utoljára amikor Zetelakán voltunk, vittem néhány városi ajándékot is, én a saját
költségemen voltam. Semmit nem számoltunk el sehova. A zetelakaiaknak és a beneieknek is
minden évben írunk levelet, nagy tisztelettel meghívjuk őket. Nem nagyon működik. Bene
európai szinten is majdnem a legtöbb testvértelepüléssel bír, de Ukrajnából nyilván nem
egyszerű az elmúlt egypár évben jönni. Abban az esetben, ha ezt az összeget nem költjük el
erre, akkor nyilvánvalóan ahogy mondtad is ez egy puffer, el van költve másra. Nem
gondolom, hogy a testvértelepüléseket — ha már vannak — ennek a költségvetési sorát innen ki
kellene húzni. A 400.000 Ft egy kétmilliárdos költségvetésben szerintem nem meghatározó
összeg.

Borbély Sándor: nem arra kaptam választ, amit kérdeztem. Én nem azt mondtam, hogy a
rászorultakat segítsük, arról van szó, hogy a 20 millió forintot hajlandóe valaki megfejelni
mondjuk 50.000 Fttal saját zsebből. Nem a rászorultakról van szó, én is támogatom őket. A
20 millió forint sok, ha a más pénzével játszunk, de ha a saját pénzünk lenne megfejelné
valaki 50.000 Fttal?

Dr. Sükösd Tamás: én szoktam hozzá tenni. Teszek hozzá az idén is.

Borbély Sándor: a 20 millió forinthoz? Tiszteletreméltó.
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Dr. Sükösd Tamás: az összes szerződés nyilvános, lehet látni, hogy mi mennyibe kerül.

Dr. Prágerné Topp Erika: szokott szerepelni a költségvetésben a pusztaegresi szüreti bál. Ezt
most nem látom. Tavaly ezt átneveztük családi nappá.

Dr. Sükösd Tamás: a bontásban benne van. Azért nem látszik, mert ez egy szám egy
táblázatban. Az a városi ünnepek című előterjesztésben van részletezve, abban benne van és
annak a bruttó száma olyan, hogy az az összes olyant tartalmazza, amit elfogadtunk. Benne
van.

Dr. Prágerné Topp Erika: köszönöm.

Nedoba Károly: fájdalmas, hogy mindig a Sárbogárdi napokkal van a probléma, de én ezt
már megszoktam, Minden évben szóba kerül ez. Mindig támadtak ezzel kapcsolatban. 2007
ben azt mondták minden rossz volt, a közpénzt eldobáljuk., Akkor is kiálltam, most is kiállok.
Sok vagy kevés? Nem tudom. Attól függ milyen programok vannak. Van egy
rendezvényünk. Hogy 20 millió forint, vagy 15 millió forint, most nem tudom az árakat, de
ha élő koncertet szeretnénk, az 2 millió forint. Ha én szervezném, valószínűleg törekednék
rá, hogy minél kevesebb legyen. Biztos, hogy nem közvetítő útján csinálnám Horváth
Istvánnal, hanem felhívnám a menedzsert, alkudnánk.

Dr. Sükösd Tamás: ezen túl vagyunk. Közvetlen a szerződés, sőt csomagban vettük őket,
mert így olcsóbb.

Nedoba Károly: ha így van akkor semmi probléma. Biztos, hogy a különböző előírásoknak
pld. tűzvédelmi nem könnyű megfelelni, ezeknek a költsége is biztosan magas. Van egy
rendezvény, ha lehet minél színvonalasabb legyen, de arra kérek mindenkit, hogy ne
támadják minden évben a Sárbogárdi napokat.
A testvértelepüléssel kapcsolatban nem értünk egyet. Testvértelepülések 2010. óta nem
voltak itt. Elhangzott, hogy írtatok nekik levelet. Bízzál meg engem hivatalosan, és itt
lesznek a nyáron. Úgy nem működik, hogy azt mondtad annak idején, hogy Tóth Béla ki van
jelölve Sárbogárdról. Azért dolgozni kell, el kell menni hozzájuk, kell velük beszélni, ide kell
őket hozni, költségvetést kell hozzá tenni. A határhoz el kell menni, onnan el kell hozni őket,
az ellátást biztosítani kell, esetleg a gimnáziumba elszállásolni vagy családoknál elhelyezni
őket. Úgy nem működik, hogy ha csak levelet írunk nekik. Ukrajna Európa egyik
legszegényebb országa. Zetalakaiakat is el lehetne hozni.

Dr. Sükösd Tamás: ők voltak itt többször.

Nedoba Károly: rendes programmal?

Dr. Sükösd Tamás: nem.

Nedoba Károly: én úgy gondolom egy kulturális programmal bemutatkozhatnának.
Felajánlom, hogy a beneieket idehozom a nyáron. Bízzál meg valakit a szervezéssel és én
segítek neki, én meg fogom oldani. Ezt garantálom. 56szor jártam Benén, a lakosság több
mint 9094a magyarajkú. Barátságos, kedves emberek, a turizmusból élnek.
Pluhár István díszpolgár engem is megszólított levélben. Szeretnék választ kapni a feltett
kérdéseire, mert költségvetést érintő kérdések. Fölösleges mondani, mert tudjuk, hogy 19 éve
már nem tudnak, de szerintem nem is akarnak egyesületet alapítani. Ez egy nagy hiba. Van
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ott orvosi rendelő. EKG készüléket kért, internetet, talán kazánt is. Különböző kérései
vannak. A költségvetés tárgyalása zajlik. Legalább gesztus értékben valamit tegyünk érte, ha
tudunk. Bizonyos dolgokat biztos meg lehetne oldani kezdetnek.
Szó volt a pusztaegresi szüreti bálról, annak az anyagi forrása mennyi?

Dr. Sükösd Tamás: aki megszervezi annak megköszönöm, ha eljönnek a testvértelepülések.
Tudja mindenki, hogy ennek jóval összetettebb a háttere. A beneiek egyik éven eljöttek
volna, ha nem döntött volna úgy az Ukrán állam, ahogy döntött, mert egészen jól letárgyaltuk
velük, hogy mikor és hogyan jönnek el. Fölhívott a polgármester úr és mondta, hogy az ottani
tankerület miatti egyeztetésre kell mennie az előjáróihoz, őnélküle pedig nem jönnek el a
többiek.
Valóban megszólított bennünket Pluhár István, beszéltem is vele. A levél nem tartalmazza
azt a négy oldalt, amikor egyrészt 20 évig nem volt orvosi rendelés a településen, majd ezt
újragondoltuk és lett rendelés. A rendelő kívülről nem szép, de belülről megcsináltuk. Az
ablakot mi vittük és minden egyebet. Ezeket nem tartalmazza a levél. Nem tartalmazza a
levél, hogy az ÁNTSZ kétszer írta elő, hogy mik kellenek a rendelőbe. Mindkétszer mindent
megvettünk, jegyzőkönyv van róla, doktor úrral igen jó a kapcsolat, ő elmondta, hogy mi lesz
Pusztaegresen és mit fog átvinni Sárhatvanra. Az internet a szupergyors internet program
keretében a Magyar Állam vagy uniós vagy más nagyobb forrást nyert. Ezt koncesszióba
kiadta az egész országban. A Dunántúlnak ezen részén a Tarr Kft. nyerte. Nem ért el se
Sárhatvanig, se Nagyhörcsökig. Felhívtam a Tarr Kft. tulajdonosát, hogy mi ennek az oka.
Két dolgot mondott, hogy még nem járt le az ideje, tehát még odaérhet. A másik pedig az,
hogy nagyjából 10 millió forint plusz költség merült föl amit nem láttak és egyelőre nem
tudja mit csináljanak. Direkt a sárhatvani lakossági fórum előtt hívtam föl, hogy legyen
konkrét információm, aki ott volt annak ki is hirdettem, elmondtam Pluhár Istvánnak is. Az
internettel kapcsolatban próbálom presszionálni a Tarr Kftt. Hívogatom, próbálom ezt
erőltetni. Azt gondolom nem költségvetést érintő, amit egyébként Pluhár István kért, mert az
épület az önkormányzat tulajdona. Neki az meggyőződése, hogy egy 260.000 Ftos kazán
beszerelésével minden jó lesz. Ha ezen múlik, akkor viszünk oda egy ilyen kazánt. Ha azt
valaki beköti és ettől működni fog a rendszer én örülni fogok neki. Akikkel mi gépészetet
szoktunk csináltatni, ők azt mondták, hogy nem okos dolog egy viszonylag elavult
rendszernek kicserélni a közepét magában. Én az árban sem hiszek, hogy egy akkora épületet
egy ilyen kazánnal ki lehet fűteni, meg abban sem hiszek, hogy ez ettől jó lesz. Nem az
egyesületet mondtam el Pluhár Istvánnak most sem, hanem azt mondtam el, hogy ha
mindenkinek jó az, hogy tud a rendezvényére és minden egyébre támogatást kapni egy létező
szervezeten keresztül, akkor ez legyen jó nekik is. A létező szervezettel megbeszéltük és azt
mondta az ottani kultúrkör elnöke, hogy nem. Nem értem, hogy miért mondta, de ezt mondta.
Ezzel is tudnánk segíteni meg ráadásul szerintem akartunk is. Azt gondolom ebbe egyetértett
mindenki. Az egyéb kéréseivel kapcsolatban abban maradtunk, hogy beszélünk róla még és
meglátjuk merre tudunk továbbhaladni. Én a művelődési háznál látom ezt leginkább. Azt,
hogy az orvosi rendelőt kívülről átvakoljuke vagy mit csinálunk vele azt nem tudom, de
sorra kerül. Az volt az elsődleges cél, hogy legyen arra alkalmas, hogy az ÁNTSZ
engedélyezze a működést. Ezért Pluhár István személyesen is sokat tett, illetve a mi
embereink.
A külső településrészek közül a Pusztaegrest elérő fejlesztések lakosságarányosan az elmúlt
években a legmagasabbak Sárbogárdon. Művelődési ház, orvosi rendelő, védő, két utca.
Most is terveztünk padkaszélesítést, amivel nem végeztünk a Kossuth utcával. Úgy tűnik a
BMes pályázatunk nem is áll rosszul, tehát ezt visszük tovább. Az eddigi rendezvényeik
vonatkozásában pedig amit kértek, mert volt tavaly egyedi kérelmük is, azt megkapták.
Ennek megfelelően lezajlottak a rendezvények és lezajlanak az idén is. A
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rendezvényszervezés remélem egyirányba fog tartani és együtt szerveznek valamit,
hozzátesszük amit kell. Benne van az ünnepekbe annyival, amennyivel kérik.

Nedoba Károly: tűzzük ki célul azt, hogy az idén valaki idehozza a testvértelepüléseket.

Dr. Sükösd Tamás: május 2829re a Sárbogárdi Napokra?

Nedoba Károly: ha időbe belefér az lenne a legjobb, vagy augusztus 20ra amikor be
tudnának mutatkozni egy kis kulturális műsorral. Legyen kitűzve, hogy valamilyen módon
idehozzuk vagy Benét, vagy Zetelakát.

Dr. Sükösd Tamás: ha azt mondod, hogy segítesz ezt megszervezni, akkor felvesszük úgy a
kapcsolatot, hogy fogok szólni, hogy egy időpontban gyere be illetve Tóth Bélának is mert
azt gondolom Zetelakával vonatkozásában ő a legjobb kapocs, illetve Erős Ferenc is.
Összeülünk rövid időn belül és próbáljuk megszervezni.

Dr. Prágerné Topp Erika: biztosan rendkívül méltányolná Sárhatvan, ha a kazáncsere
megtörténne. Ott van nálunk is a kazán, amióta kicserélték Pusztaegresen a rendelőben vagy
a lakásban van fűtés vagy a rendelőben. A lakossági fórumon megemlítették a gázt. Mivel
tudjuk, hogy ez irreális. Sokba kerül a fa és nehézséget okoz a fűtés ezáltal. Tudjuk, hogy
sokan gallyaznak, tehát azért megoldják a fűtést, de ez nem egy végső megoldás. Esetleg
napelemes pályázattal nem lehetne ott valamit kezdeni?

Dr. Sükösd Tamás: a lakossági fórumon adtam meg telefonszámot is a jelenlevőknek, hogy
kit hívjanak, aki egészen jó ebben. Ugy tudom a pályázat nyitva van most is,
meghosszabbították a benyújtási határidőt.

Dr. Prágerné Topp Erika: de akkor ez így abba is maradt.

Dr. Sükösd Tamás: az lakossági pályázat, nem önkormányzati. Megadtam a telefonszámát
annak, aki csinálja a pályázatot a tervezéstől a kivitelezésige. Mondtam nekik, hogy
beszéljenek vele. A gáz vonatkozásában azt nagyon nehéz eldönteni, hogy akkor amikor a
gázberuházás I., II., III. üteme volt Sárbogárdon akkor lett volnae történelmi lehetőség, hogy
bekanyarodjanak oda, nyilván nem kifelejtették nem tudom, hogy nem volt elég igény, vagy
mi történt ezt nem tudjuk eldönteni.

Dr. Varnyu Péter: 252694os lakossági igény volt.

Dr. Prágerné Topp Erika: volt önrész is?

Dr. Sükösd Tamás: mindenkinek volt önrész. Egész Sárbogárdon mindenki fizetett az ütem
szerint. Volt erre külön hitelkonstrukció is és részletekben fizettek a lakók. Mindenhol volt
önrész, egész Magyarországon. Ez a lehetőség akkor elment. Most országgyűlési képviselő
úr is föltette ezt a kérdést az összes létező döntéshozó helyen, meg én magam is és mindenki
azt mondta, hogy ezzel a lakosságszámmal oda nem fognak gerincvezetéket csinálni.

Dr. Prágerené Topp Erika: azért érdemes lenne rákérdezni, hogy ha konkrétan
beleegyeznének a lakosság hány százaléka kapcsolódna be ebbe a napelemes dologba.

Dr. Sükösd Tamás: a napelem az egyéni. Egyénileg kell pályázni. Vannak rá szervezetek
akik megcsinálják a pályázatot.
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Dr. Prágerné Topp Erika: a kápolna felújítása is elég döcögősen halad. Legutóbbi
információm, hogy nincs kivitelező. Tehát gyakorlatilag semmi nem történik.

Dr. Sükösd Tamás: a Római Katolikus Egyház nyert pályázaton. Műemléket kivitelezni nem
egyszerű, meg kell találni azt, aki ilyen feladatot el tud végezni. Örülök neki, ha elkészül, de
ez nem az önkormányzat feladata. Az egyháznak kell ezt végigyvinnie.

Tóth Béla: visszatérve a testvértelepülésekhez. Én személyesen voltam Zetelakán.
Találkoztam a polgármesterrel és a jegyzővel is. Megígérték nekem, hogy el fognak jönni.
De mivel akkor Romániában nem lehetett tudni, hogy mikor kell kormányt választani, akkor
az a rész el is ment.

Dr. Sükösd Tamás: amit megbeszéltünk, azt elkezdjük szervezni.

Tóth Béla: Sárbogárdi napokra 20 millió forint. Amikor elmentem Abára és láttam, hogy a
Csík zenekar koncertjén a jelenlévők 3094a sárbogárdi, gondoltam, ha Abán nem mennek ki
az emberek, akkor lehet nálunk se. Akkor tévedtem. Etelvári Zoltán képviselőtársamnak
igaza volt egy sárbogárdi lakos nem érdemel meg 400500 Ftot? Amikor lezajlott a
Sárbogárdi Napok hallottam többektől, hogy milyen jó rendezvény volt.

Nedoba Károly: 2003. óta támogatom a Sárbogárdi napokat. Most 2022. van. 20 év alatt
középen állok, mindkét oldal dicséri a Sárbogárdi napokat és mindkét oldal szidja is. Egy
biztos, én továbbra is támogatom.

Borbély Sándor: én nem a Sárbogárdi napok ellen vagyok. Az összeggel van a baj. A régi
majálisokon nulla forintból jól éreztük magunkat. Legyen Sárbogárdi napok, megérdemlik a
sárbogárdiak.

Nedoba Károly: a régi majálisok sem voltak ingyenesek. Ott is voltak támogatók a
szövetkezet, a ládagyár, stb.

Erős Ferenc: a Sárbogárdi napok szervezésében, mint az OKSB elnöke, én is részt veszek és
ha egy színvonalas rendezvényt szeretnénk, az ennyibe kerül.

Dr. Sükösd Tamás: elképesztően elszállt árak vannak.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.
A Képviselőtestület 9 igen, ! nem, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
3/2022.(1I.24.) önkormányzati rendelete

a Sárbogárd Város Onkormányzatának 2022. évi költségvetéséről

II. — Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 8/2021. (II.12.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?
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Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezem a PVVB,
OKSB, ESZB és UJB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az előterjesztésben a Madarász József Városi Könyvtárnál a 6. sorban a
fel nem dologi kiadások" helyesen fel nem használt dologi kiadások. A használt szó
kimaradt. A költségvetés módosítása azért van, mert a költségvetés egy tervezet, amihez a
tényszámokat mindig hozzáigazítjuk. Ittott felmerül egy ágazati pótlék, bérkompenzáció,
AFA visszatérítés stb. ez vonul végig a költségvetésen.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.
A Képviselőtestület 11 ígen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
. — 4/2022.(II.24.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről szóló 8/2021.(11.12.)
önkormányzati rendelet módosításáról

12. — Munkamegosztási megállapodás gazdálkodási feladatok ellátására
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: köszönöm, nem.

Dr. Sükösd Tamás: A PVVB tárgyalta a napirendi pontot. A bizottság elnökét kérdezem,
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: erre azért van szükség, mert ezek az intézményeink nem rendelkeznek
önálló gazdasági szervezettel. Valamennyit bírnak úgymond bedolgozni a gazdasági osztály
részére, de a munka dandárja nyilván itt zajlik. Nem egyszerű a rengeteg szabályzattal és az
utalványozás rendjével. Ez eddig is jól működött, de most szükséges ilyen típusú
megállapodást kötni, amivel egyébként a fönnálló helyzetet deklaráljuk, mert ez eddig is így
működött. Lehet látni a munkamegosztási megállapodásokat, hogy a munkaszervezeti
feladatokat a Polgármesteri Hivatal gazdasági osztálya látja el. Törvényességi kontrollt jegyző
asszony gyakorol, mint ahogy eddig is tette. Három intézmény van a Zengő Óvoda, a
Madarász József Városi Könyvtár és a Hársfavirág Bölcsőde.
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Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
47/2022.(II.11.) határozata

Munkamegosztási megállapodás gazdálkodási feladatok ellátására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az előterjesztés
mellékletét képező, a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal 7000
Sárbogárd Hősök tere 2. és a Sárbogárdi Zengő Óvoda 7000
Sárbogárd Mikes köz 3. közötti  a tervezéssel, a gazdálkodással, az
ellenőrzés megszervezésével, a finanszírozással, az adatszolgáltatássail
és a beszámolással kapcsolatos feladatok ellátására kötendő —
Megállapodást jóváhagyja.

A képviselőtestület utasítja a jegyzőt, hogy az intézmény vezetőjét a
döntésről értesítse.
A képviselőtestület felhatalmazza a jegyzőt és az intézmény
vezetőjét, hogy a Megállapodást aláírják.

Határidő: 2022. február 28.
Felelős: jegyző, intézményvezető

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
48/2022.(II.11.) határozata

Munkamegosztási megállapodás gazdálkodási feladatok ellátására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az előterjesztés
mellékletét képező, a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal 7000
Sárbogárd Hősök tere 2. és a Madarász József Városi Könyvtár 7000
Sárbogárd Hősök tere 16. közötti  a tervezéssel, a gazdálkodással, az
ellenőrzés megszervezésével, a finanszírozással, az adatszolgáltatással
és a beszámolással kapcsolatos feladatok ellátására kötendő —
Megállapodást jóváhagyja.

A képviselőtestület utasítja a jegyzőt, hogy az intézmény vezetőjét a
döntésről értesítse.
A képviselőtestület felhatalmazza a jegyzőt és az intézmény
vezetőjét, hogy a Megállapodást aláírják,
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Határidő: 2022. február 28
Felelős: jegyző, intézményvezető

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő 3. határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
49/2022.(II.11.) határozata

Munkamegosztási megállapodás gazdálkodási feladatok ellátására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az előterjesztés
mellékletét képező, a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal 7000
Sárbogárd Hősök tere 2. és a Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 7000
Sárbogárd Ady E. u. 126. közötti  a tervezéssel, a gazdálkodással, az
ellenőrzés megszervezésével, a finanszírozással, az adatszolgáltatással
és a beszámolássai kapcsolatos feladatok ellátására kötendő —
Megállapodást jóváhagyja.

A képviselőtestület utasítja a jegyzőt, hogy az intézmény vezetőjét a
döntésről értesítse.
A képviselőtestület felhatalmazza a jegyzőt és az intézmény
vezetőjét, hogy a Megállapodást aláírják.

Határidő: 2022. február 28.
Felelős: jegyző, intézményvezető

13. — A lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról
szóló 49/2015.(XI.26.) önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem kívánom kiegészíteni. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB és az ÜJB tárgyalta. Kérdezem a bizottságok
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a módosítás olyan gyakorlatra tesz pontot, amire mindenképpen szükséges
volt, hogy szabályozzuk.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
5/2022.(II.24.) önkormányzati rendelete

a lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló
49/2015.(XI.26.) önkormányzati rendelet módosításáról

14. Az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB és az ESZB tárgyalta. Kérdezem a bizottságok
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: a rendeletmódosítást a gyakorlat indukálta. Az a gyakorlat, ami szerint
Sárbogárd városban több tízmilliós nagyságrendben adunk szociális típusú ellátást, segélyt.
Ezt rendkívüli települési támogatásnak hívjuk. A települési támogatásnál nagyon helyesen a
jogalkotó központilag is meghatároz feltételeket, aminek meg kell felelni. A jogszabály
tartalmaz arra is kitételt, hogy együtt kell működni a Foglalkoztatási osztállyal. A Járási
Hivatal vezetője jelezte azt, hogy kezdetben kevésbé értették, hogy hullámszerűen előfordul
az, hogy emberek megjelennek, regisztrálnak a munkaügyi központban és pont eddig is tart az
együttműködésük. Kiderítettük, hogy ezt azért teszik különösen év elején, mert tudják, ha év
elején több kérelmet gyorsan beadnak és megvan az a hatósági bizonyítványuk, hogy
együttműködnek a munkaügyi központtal  voltak regisztrálni  akkor jogosultak lesznek
segélyre. A regisztrációval akkora adminisztratív terhe van a foglalkoztatási osztálynak
mintha valaki ténylegesen együtt akarna működni, de ezeknek az embereknek a nagy része
szankció nélkül eltűnik és legközelebb egy év múlva jelentkezik újra és regisztrál azért, hogy
hozzánk be tudja adni a kérelmet. Ez baj, pláne ennél a nagyságrendnél. Ezért a jogszabály
módosítását kezdeményeztük és ezért mondjuk azt, hogy szükséges 120 napos
együttműködés. Azért 120 napos, mert a 120 nap alatt egyrészt keli menni még egyszer
pecsételtetni, és nagy eséllyel előfordul, hogy valahova kiközvetítik az ügyfelet és akkor
meglátjuk, hogy ő valójában dolgozni akar, vagy visszamenni a szürke zónába és felvenni a
támogatást, majd ezt követően a mi látókörünkből pont ugyanúgy eltűnni, mint a munkaügyi
központéből. A segély arra való, hogy segítsünk, de ne legyenek nálunk se segélyturisták, se
egyéb olyanok akik, ha úgy tetszik segély spekulánsok. Ezt ezzel a jogszabály módosítással
lehet megfogni.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fej az előterjesztésben szereplő rendeietmódosítás
elfogadását.
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A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
6/2022.(1I.24.) önkormányzati rendelete

az egyes szociális ellátásokról szóló 4/201 5.(1I.27.)
önkormányzati rendelet módosításáról

15. — A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal belső szervezeti tagozódásának megváltoztatása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: voltak szervezeten kívüli dolgozóink, akik nem tagozódtak osztályba és
ezt a mai rendezési elveknél egyre kevésbé lehet jól szabályozni, együtt mozgatni. Ennek
megfelelően jegyző asszonnyal egyeztetve próbáltuk megkeresni annak a módját, hogy kinek
hol találjuk meg a helyét az osztályokon, illetve hogy a szervezési csoport is legyen osztály.
Az egységes szerkezeti rendszert ezzel a lépcsővel befejeztük.
Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
vane?

A képviselők, a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
50/2022.(II.11.) határozata

A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal belső szervezeti tagozódásának
megváltoztatásáról

A képviselő — testület megtárgyalta a , Sárbogárdi Polgármesteri
Hivatal belső szervezeti tagozódásának megváltoztatása" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

A képviselő — testület egyetért a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal
belső szervezeti tagozódását érintő — változtatásokkal. Ennek
értelmében támogatja a Szervezési Osztály kialakítását, valamint az
osztályszervezetbe nem — sorolt — pozíciók — megszüntetését
osztályszervezetbe tagolással.

A képviselő — testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges
intézkedéseket tegye meg.
Határidő: 2022. március 1.
Felelős: jegyző
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16. A képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló
23/2016.(1X.27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezem a PVVB,
OKSB, UJB és az ESZB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a módosítás túlnyomórészt technikai jellegű.
pésí a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
7/2022.(1I.24.) önkormányzati rendelete

a képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 23/2016.(IX.27.)
önkormányzati rendelet módosításáról

17. A képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló
23/2016.(IX.27.) önkormányzati rendelet 1. és 2. függelékének elfogadása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezem a PVVB,
OKSB, UJB és az ESZB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ŰÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
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Dr. Sükösd Tamás: a közérthetőség kedvéért, Paczona Lajosné képviselőtársunkat kellett az
egyik függelékbe felvezetni, illetve Borbély Sándor képviselőtársunkat kellett a másik
függelékbe a bizottsági tagokhoz felvezetni.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
51/2022.(II.11.) határozata

a képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról
szóló 23/2016.(IX.27.) önkormányzati rendelet 1. és 2. függelékének

elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő — testülete megtárgyalta a ,, A képviselőtestület
és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 23/2016 (IX.27.) önkormányzati
rendelet 1. és 2. függelékének elfogadása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

I.A képviselő — testület a képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról
szóló 23/2016 (TX.27.) önkormányzati rendelet 1. függelékét az alábbiak szerint fogadja el:

1.függelék Sárbogárd Város Önkormányzat képviselőtestületi tagjainak névsora

Polgármester: Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd, Kossuth u.45.
Alpolgármester: Novák  Kovács István Zsolt Sárbogárd, Ady E.u.172. 1/2
Képviselők: Bágyi Zoltán Sárbogárd, Tüzér u.29.

Ébl Zoltán Sárbogárd, Köztársaság u.121.
Aranyos József Attila Sárbogárd, Ősz u.14.
Tóth Béla Sárbogárd, Köztársaság u.42.
Erős Ferenc Sárbogárd, Rákóczi u.29.
Dr.Prágerné Topp Erika Pusztaegres, Köztársaság tér 10.
Paczona Lajosné Sárbogárd, Dobó u. 3.
Borbély Sándor Sárbogárd, Táncsics u.14.
Nedoba Károly Sárbogárd, Petőfi u.30.

H.A képviselő — testület a képviselőtestület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról
szóló 23/2016 (1X.27.) önkormányzati rendelet 2. függelékét az alábbiak szerint fogadja el:

2. függelék A Képviselő — testület bizottságainak létszáma, személyi összetétele
A Képviselő — testület által létrehozott bizottságok:
 Ügyrendi és Jogi Bizottság,
 Pénzügyi Városgazdálkodási és Városfejlesztési Bizottság,
 Egészségügyi és Szociális Bizottság,
 Oktatási Közművelődési és Sport Bizottság.

A bizottságok létszáma, személyi összetétele

1. Ügyrendi és Jogi Bizottság 5 fő
Elnöke: Ebl Zoltán
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Képviselő tagjai: Dr. Prágerné Topp Erika
Bágyi Zoltán

Nem képviselő tagjai: Kovácsné Csernák Anna Mária
Horváth Tibor

2. Pénzügyi, Városgazdálkodási és Városfejlesztési Bizottság 5 fő
Elnöke: Tóth Béla
Képviselő tagjai: Erős Ferenc

Bágyi Zoltán
Nem képviselő tagjai:Gábris István

Mezei Csaba

3. Egészségügyi és Szociális Bizottság 5 fő
Elnöke: Aranyos József
Képviselő tagjai: Borbély Sándor

Tóth Béla
Nem képviselő tagjai: Érsek Enikő

Lepsényi Izabella

4. Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottság 5 fő
Elnöke: Erős Ferenc
Képviselő tagjai: — Ébl Zoltán

Aranyos József
Nem képviselő tagjai: Lovászné Tóbel Katalin

Bódai Gábor
A képviselő —testület felkéri a jegyzőt, hogy az elfogadott függelékek kicseréléséről
gondoskodjon.

Határidő: 2022. február 28.
Felelős: jegyző

18. A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának
elfogadása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: jegyző asszony kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
vane?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
52/2022.(II.11.) határozata

a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési
szabályzatának elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő — testülete megtárgyalta a
Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési
szabályzatának elfogadása" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozza:

A képviselő — testület az előterjesztéshez mellékelt Sárbogárdi
Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát
jóváhagyja.

A képviselő — testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges
intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 2022. március 1.
Felelős: jegyző

19. —Az avar és kerti hulladékok nyílttéri égetéséről szóló önkormányzati rendelet
megalkotása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB és az ÚJB tárgyalta. Kérdezem a bizottságok
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: mindig meghozzuk a helyi szabályozót úgy, ahogy lehet és akkor ezt per
veszélyhelyzet felülírta többször a központi jogalkotás, hogy mit lehet bevezetni, mit nem
lehet bevezetni. Most gyakorlatilag szinte betűíven ugyanazt a rendeletet hoztuk újra mint,
ami a veszélyhelyzet előtt is volt. Szeptember 15 — május 15. közötti tűzgyújtási lehetőségre
hívom föl mindenkinek a figyelmét azzal, hogy a kommunális hulladékot, műanyagot stb.
soha nem lehet égetni, csak amit a rendelet címe is tartalmaz, avar és kerti hulladékokról
beszélünk.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pont
kapcsán?

Nedoba Károly: mennyire tartja be a lakosság a tűzgyújtási határidőket? Ha nem, voltake
büntetések?

Dr. Sükösd Tamás: a Katasztrófavédelem sokszor járt el. Volt szankció.

Egyéb hozzászólás nem volt.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
8/2022.(11.24.) önkormányzati rendelete

az avar és kerti hulladékok nyílttéri égetéséről

20. Az Országgyűlési Egyéni — Választókerületi "Választási Bizottság tagjainak
megválasztása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: a tagjelöltek jelezték, hogy vállalják a megbízást. A jövő héten már
alakuló ülést kell tartaniuk. Az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Dr. Prágerné Topp Erika: Pusztaegresen miért az óvodában és nem az új kultúrházban lesz a
szavazás?

Dr. Sükösd Tamás: a kultúrház még nem volt készen, amikor föl lett véve a jegyzékbe, hogy
hol lesznek a szavazások.

Dr. Venicz Anita: törvényi előírások, határidők is vannak. Tehát jóval a választások kitűzése
előtt meg kell határozni ezeket.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
53/2022.(II.1 1.) határozata

az Országgyűlési Egyéni Választókerületi Választási Bizottság
tagjainak megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , Az
Országgyűlési Egyéni Választókerületi Választási Bizottság tagjainak
megválasztása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozza:

A Képviselőtestület a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI.
törvény 22. §a alapján a Fejér Megyei 5. számú Országgyűlési Egyéni
Választókerületi Választási Bizottság

tagjainak :
Dr. Krencz Ferencné 7000 Sárbogárd, Ady E. u. 50.
Boda János 7000 Sárbogárd, Árpád u. 22.
Györéné Lengyel Teréz 7000 Sárbogárd, Mikes köz 7. II/7.
póttagoknak :
Kozma András 7000 Sárbogárd, Dobó I. u. 6.
Zocskárné Bartal Zsuzsanna 7000 Sárbogárd, Lehel u. 23.
szám alatti lakosokat megválasztja.
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A Képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy a választási
bizottsági tagok és póttagok eskütételéről gondoskodjon.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

Jegyző

21. — Szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: az 5. sorszámmal szereplő Kovács Józsefné utólagosan jelezte, hogy
mégsem vállalja a tisztséget, az ő kivételével kellene megszavazni a határozati javaslatot.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot azzal
a módosítással, hogy a 5. Kovács Józsefné Szent István u. 89. ne szerepeljen a határozati
javaslatban. Aki ezzel a módosítással egyetért, kézfelemeléssel jelezze!
A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
54/2022.(1II.11.) határozata

Szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a .,Szavazatszámláló bizottságok
tagjainak megválasztása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a választási eljárásról szóló 2013. évi
XXXVI. törvény 24. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva, Sárbogárd Város
közigazgatási területén kijelölt 19 szavazókörbe a szavazatszámláló bizottságok tagjait az
alábbiak szerint választja meg:

1. Strausz Jánosné
2. Bazsonyi Istvánné
3. Dézsi Károlyné
4. Szántó Jánosné
5. Barna Sándorné
6. Tóthné Bőhm Renáta
7. Bundics Piroska
8. Vámosi Viktória
9. Borosné Németh Szilvia
10. Csendes Lászlóné
11. Madarászné Fehérvári Éva
12. Tolnai Éva
13. Kéri Gáborné
14. Győriné Varga Edit
15. Csibrik Józsefné

Szent István u. 59.
Bem u. 12.
BajcsyZs. u. 73.
Bem u. 18.
Május 1. major 571/2.
Dózsa Gy. u. 7.
Dózsa Gy. u. 27.
Bem u. 50.
Ősz u. 9.
Ősz u. 24.
Ifjúság u. 8/B.
Ady E. u. 140. III/10.
Ady E. u. 65.
Berzsenyi u. 2.
Petőfi u. 4/B.
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16.
17.
18.
19.
20.

. Hollósi Kata
22.
23.
24.
25.
26.
27.
28.
29.
30.
31.
32.
33.
34.
35.
36.
37.
38.
39.
40.
41.

21

42
43

Magyar Lászlóné
Kovácsné Komáromi Edit
Sziamáné Kiss Katalin
Madarász Tamás
Lukács Istvánné

Hingyi Györgyné
Varga Józsefné
BarabásForster Nóra
Baráth Tiborné
Lukács Györgyné
Mezőné Bereczki Éva
Tiringer Mihályné
Jákob Mihályné
Virág Mihályné
Dr. Krenczné Zocskár Zsuzsanna
Dr. Karlné Für Anna Ibolya
Sebestyén Gáborné
Baki Tünde
Szabó Lajosné
Nagy Dávidné
Lakatos Hona
Dézsi Rita
Máté László Jánosné
Németh Istvánné
Horváthné Nyulász Anikó

. Nagy Tünde

. Ács Imre Zoltánné
44.
45.
46.
47.
48.
49.
50.
51.
52.
53.
54.
55.
56.
57.
58.
59.
60.
61.
62.
63.
64.
65.
66.

Mészáros Andrásné
Lászlóné Nagy Katalin
Békési Gyuláné
Menyhárt Jánosné
Moravecz Mónika
Iszak Ernőné
Selmeczi Kovács Istvánné
Diószeginé Horváth Erika
Kissné Nemes Erika
Kristófné Juhász Ildikó
Csomós György
Csek Mária
Csomós Györgyné
Killer Gáborné
Horváth Zoltánné
SzabóDalmati Irén
MárkusNagy Renáta
Ács Roland
Nagy László József
Szabó Ferenc
Bakos Zoltánné
Horog Attiláné
Varjas Ferenc

Németh L. köz 1/b.
Nyíl u. 4/A.
Barátság u. 11/4.
Salamon u.18.
Barátság u. 9/1.
Árpád u. 43.
Templom köz 11.
Ady E. u. 146. II/3.
Fenyő u.24.
Bercsényi u. 3.
Barátság u. 6.
Tury M. u. 19.
Tompa M. u.15.
Tinódy u. 144.
Ifjúság u. 2.
Ó u. 10.
Tury M. u. 21.
Árpád u. 55.
Ady E. 146. II/1.
Ady E. u. 172/A fsz. 3.
József A. u. 11.
Ady E. u. 132. II/6.
Dózsa Gy. u. 16.
Szegfű u. 10.
Attila u. 16. II/4.
Damjanich u. 24.
József A. u. 11.
Posta u.15/C.
Petőfi u. 33.
Petőfi u. 3/B.
Nagy L. u. 7/A.
Kinizsi u. 11.
Árpád u. 148.
Kazinczy u. 16.
Ősz u.19.
Lehel u. 28.
Csaba u. 5.
Kazinczy u. 7.
Széchenyi u. 37.
Homoksor 4.
Széchenyi u. 37.
Köztársaság u. 199.
Vörösmarty u. 1/A.
Széchenyi u. 28.
Deák F. u. 15.
Kossuth u. 5. FV/2.
Deák F. u. 15.
Széchenyi u. 28.
Szabadság u. 32/B.
Vezér u. 5.
Szabadság u. 25.
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67. Farkas Edina Sávoly köz 10.
68. Süle Károlyné Fehérvári u. 111.
69. Horváth Istvánné Fehérvári u. 21.
70. Szeip Sándorné Fehérvári u. 45.
71. Dömök Mihályné Fehérvári u. 109.
72. Nemesné Köteles Anna Fehérvári u. 51.
73. Hegedűs Sándor Rákóczi u. 5.
74. Mádi Edina Rákóczi u. 14.
75. Mádi Tamás Rákóczi u. 14.
76. Berkei Györgyné Tavasz u. 6.
77. Holczné Maron Brigitta Kossuth u. 3/A.
78. Bihar Ferenc Hatvani u.32.
79. Szücs Csabáné Rákóczi u.33.
80. Molnár Jánosné Széchenyi u. 4.
81. Gombos Istvánné Shatvan, József A. u. 41.
82.
83.
84.

Zámbó Lajosné
Susztina József Jánosné
Mávyer Katalin

Shatvan, József A. u. 6.
Shatvan, József A. u. 15.
Shatvan, József A. u. 17.

85. Bernáth Jánosné
86. Soós István János
87. Megyesi Györgyné
88. Kissné Halász Ágnes
89. Bodri Erzsébet
90. Simon Györgyné

Shatvan, Arany J.u. 16.
Nhörcsök, Kossuth u. 12.
Nhörcsök, Kossuth u. 5.
Nhörcsök, Dózsa Gy. u. 3.
Nhörcsök, Ország u.10/1.
Nhöőrcsök, Kossuth u. 3.

Határidő: megválasztott szavazatszámláló bizottsági tagok beosztására: 2022. március 31.
Felelős: jegyző

22. — Döntés a távhőszolgáltatással kapcsolatos 2022. évi bérleti díj felhasználásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: koncessziós szerződésünk van, van egy koncessziós társaságunk, amiben
együttműködünk az ENGIE Kftvel, akik annak idején a távhőszolgáltatást elnyerték. Fontos
megemlíteni, hogy nemcsak, hogy nem vagyunk díjmegállapító hatóság, de most már
véleményezők sem vagyunk. Ezt a miniszter javaslatára az energiaszabályozási hivatal
vezetője állapítja meg. Azt viszont, hogy önmagában a rendszerért, amiért bérleti díjat
fizetnek nekünk, meg koncessziós díjat is annak a bérleti díjnak a felhasználása milyen
módon történik és mire költik azt Sárbogárd Város Önkormányzatával közösen kell hogy
meghatározza a cég. Így történik ez minden évben. Az előterjesztésben lehet látni, hogy
milyen fejlesztéseket hajtanak végre.
A PVVB tárgyalta a napirendi pontot. A bizottság elnökét kérdezem, milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a
napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
55/2022.(1I.11.) határozata

Döntés a távhőszolgáltatássai kapcsolatos 2022. évi bérleti díj
felhasználásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,,Döntés a távhőszolgáltatással
kapcsolatos 2022. évi bérleti díj felhasználásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az
alábbi döntést hozta:

1.) — Hőforrás oldali fejlesztés b) pontja alapján a Hősök tere 2 kazánház távhőszolgáltatási
területén az Ady E. u. 162. társasház hőközpontjában meglévő 1988 évjáratú Fűtőber SKRX
7305 hőcserélő cseréjét végzik el azonos hőteljesítményű lemezes hőcserélőre. A hőcserélő
cseréje során szükséges a Primer és Szekunder oldalon is a csatlakozási ágak átalakítása,
leválasztó elzárók és tisztító ágak kiépítése, kialakítása a későbbi karbantartások
elvégzéséhez. A hőcserélő cseréjével a HMV előállítására fordított hőenergia csökken,
illetve egy esetleges meghibásodásból eredő melegvíz szolgáltatás kiesése nagyobb eséllyel

1.200.000, Ft 4 ÁFA

2.) — Épületfenntartási munkák a szerződés d) pontja alapján a József Attila u. 15. szám
alatti fűtőmű, kazánház diszpécseri helyiség melletti kézmosó és WC helyiség felújítása
valósuljon meg, amely során a 35 éves elhasználódott padlólap, oldalfali csempe, WC
csésze, tartály, kézmosó, szellőzés és további kiegészítők kerülnek cserélésre. A felújítással
a személyes ügyfélszolgálat ellátásának, kiszolgálásának minősége javulni fog..

360.000, Ft  ÁFA

3.) Középtávú fejlesztés (610 év) faladatok c) pont részeként a József Attila u. 15. szám
alatti fűtőmű kazánház épületének szerkezeti elemeinek, külső homlokzatának és az épület
belső tereinek (mennyezet, határoló falak, fém tartógerendák, ablakkeretek) átfestése, fém és
vb. szerkezeteken. Az elvégzésre javasolt munkák a KEHOP5.3.117201700027
azonosító számú Sárbogárd, kazánházi korszerűsítés, részleges távhővezeték csere és
hőközponti korszerűsítés elnevezésű projekt kivitelezése során megvalósuló gépészeti
munkáinak nem része viszont a projekthez igazodó beruházási munkarészként az egész
kazánház külső, belső tere hosszútávra megújításra kerül.

3.440.000, Ft 4 ÁFA

Amennyiben a KEHOP pályázati pénzösszeg bármely okból nem kerülne ez évben átutalásra
a Szolgáltató részére a Támogató részéről, abban az esetben is köteles a Szolgáltató az ez évre
betervezett, jóváhagyott felújítási munkálatokat elvégezni.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete felkéri a polgármestert, hogy a
döntéséről a határozat megküldésével értesítse a Szolgáltatót, gondoskodjon az EVSZ
megkötéséről, továbbá a határidőben történő műszaki átadásátvételi eljárás lefolytatásáról és

£a pénzügyi elszámolás érdekében a szükséges intézkedések megtételéről.

Határidő:  értesítésre és az EVSZ megkötésre: 2022. március 31.
 műszaki átadásátvételi eljárásra, pénzügyi elszámolásra: 2022. december 15.

Felelős: polgármester
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23. — Döntés Horváth János útáthelyezési kérelméről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Kislókon üde színfolt volt mindig a Károlymajori tó a TSZ időket
követően, ki is kotorták és kezdet kialakulni a horgászturizmus. Majd a tulajdonosok közötti
valamilyen diszharmónia okán ez elmúlt a világról. Most úgy tűnik, hogy szakmai
befektetőként Horváth János ebből lassan mindenkit kivásárol. Szeretné rendbe tenni a
területet. Nem a legjobb helyen van a befele vezető út, mert ha mondjuk most ott esik az eső,
akkor egy hét múlva is sár lesz, mert oda folyik össze a csapadék. Kérelmező saját területén
és költségén áthelyezné az utat úgy, hogy ez egyébként nem érint senkit. Az egész
komplexum üzemeltethetősége szempontjából is fontos lenne az áthelyezés. A bizottsági
ülésen jeleztem, hogy a határozati javaslatban szükséges javítani a Sárbogárd 509 hrsz.
helyesen Sárbogárd 0509 hrsz.
A PVVB tárgyalta a napirendi pontot. A bizottság elnökét kérdezem, milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a
napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a PVVB javaslat alapján.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
56/2022.(11I.11.) határozata

Döntés Horváth János útáthelyezési kérelméről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete , Döntés Horváth
János útáthelyezési kérelméről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a
polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozta:

Horváth János 7000 SárbogárdKislók, Petőfi utca 10. szám alatti lakos
Sárbogárd 0509 hrszú és 0501 hrszú önkormányzati tulajdonú utak
nyomvonal változtatási kérelmét és az új nyomvonalakat megismerte.

Ezen utak nyomvonalváltoztatását nem kifogásolja, amennyiben a
nyomvonalváltoztatást, területcserét az útügyi hatóság és a földhivatal
jóváhagyja.

A Sárbogárd 0509 hrszú és 0501 hrszú önkormányzati tulajdonú utak
nyomvonalváltoztatásához szükséges változási vázrajz, ill. művelési ág
változási munkarészek elkészíttetésével és jóváhagytatásával járó
feladatok és költségek teljeskörű viselése a kérelmezőt terheli.
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Kérelmezőt terheli továbbá az útügyi hatóság eljárás során felmerülő
eljárási díjak és az új nyomvonalak kivitelezése során keletkező
költségek viselése.

Felkéri a Polgármestert, hogy ezen döntésről Horváth Jánost értesítse és
tájékoztassa arról, hogy amennyiben az út nyomvonalváltoztatásához
szükséges munkarészek elkészülnek, azok jóváhagyása megtörtént, úgy
a területcsere érdekében nyújtsa be kérelmét testületi döntés végett.

Felelős: Polgármester,
Határidő kiértesítésre: 2022. 02. 28.
Földhivatali kérelem benyújtására: 2022.03.15.

24. — A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt pályázat kiírása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: kiírtuk a pályázatot, jelentkezett két agilis könyvtárt szerető és könyvtáros
végzettséggel rendelkező pályázó. Mindkét pályázat érvénytelen lett. Az egyiknél a szolgálati
idő nem volt elégséges, a másik jelentkezőnek, aki most is könyvtárvezető, nincs
nyelvvizsgája. Nem tudjuk, hogy a jogalkotó miért szabályozta annak a határát, hogy az 5000
fő fölötti településeken a könyvtárvezetőnek középfokú nyelvvizsgával kell rendelkeznie. Az
a probléma, hogy Nagy Zsuzsanna könyvtárvezetőnek egyszer tudtunk meghatározott időre
hosszabbítani a megbízását. Ez le fog járni, ezért szükséges újra kiírni a pályázatot. Ha nem
lesz sikeres pályázó, akkor a könyvtár szervezeti rendszere fölött kell majd valamilyen
válságintézkedést hoznunk, hogy tudjanak működni vezető nélkül.
Az OKSB tárgyalta a napirendi pontot. A bizottság elnökét kérdezem, milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a
napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
57/2022.(II.11.) határozata

A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt
pályázat kiírásáról

1. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselőtestülete az
előterjesztést megtárgyalta, a Sárbogárdi Madarász József Városi
Könyvtár igazgatói beosztására a 209/2021. (XII.10.) határozattal kiírt
pályázati eljárást eredménytelennek nyilvánítja és az 1. mellékletben
foglalt tartalommal ismételt pályázatot tesz közzé.
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A pályázat közzétételének határideje: 2022. február 18.
Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
A közzététel helye: Sárbogárdi Madarász József Városi Könyvtár
honlapja, Sárbogárd Város Önkormányzat honlapja, Fejér Megyei
Hírlap, "Bogárd és Vidéke" A DélMezőföld független hetilapja

2. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a
Sárbogárdi Madarász József Városi Könyvtár igazgatói beosztására
beérkezett pályázatokat előzetesen véleményező szakmaiszakértői
bizottság összetételét az alábbiak szerint határozza meg:
 — Sárbogárd Város Jegyzője

Az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottság elnöke,
Országos szakmai szervezet delegált képviselője

 A kulturális intézményben képviselettel bíró reprezentatív
szakszervezet delegált képviselője

,

A bizottsági tagokat a Polgármester kéri fel az elbírálásban való
részvételre.

Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Határidő: 2022. február 28.

25. :.Runbogárd" futócsapat támogatási kérelme
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a , Runbogárd" közösség egy nagyon komoly rendezvényt hozott létre,
ami szépen kinőtte magát. Jó hírünket viszi mindenfele. Sárbogárd Város Önkormányzata
illetve Fejér Megye Önkormányzata is évek óta támogatja a rendezvényt. A közgyűlés elnöke
elnöki keretből szokott biztosítani hozzá forrást. Sokan szoktak részt venni a futóversenyen.
Az idén augusztus 28án szeretnék megtartani a futónapot.
A PVVB tárgyalta a napirendi pontot. A bizottság elnökét kérdezem, milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a
napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
58/2022.(1II.11.) határozata

s:Runbogárd" futócsapat támogatási kérelméről
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a
, Runbogárd" futócsapat támogatási kérelme" c. előterjesztést és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2022. évi
költségvetésében 300.000. Ft. támogatási összeget biztosít az ,,V.
Runbogárd Futóverseny és családi futónap" rendezvényre.

Határidő: 2022. évi költségvetés készítése
támogatásra: 2022. június 1.

Felelős: jegyző
polgármester

26. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás polgármester átadja az ülés vezetését Novák Kovács [Z53s0olt
alpolgármesternek, és bejelenti, hogy érintettsége miatt a 26.) napirendi ponttal kapcsolatos
szavazásban nem vesz részt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselőtestület a 26.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
59/2022. (11I.11.) határozata

a polgármester szavazásból történő kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 26.) A polgármester
szabadságának utólagos engedélyezése c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: jegyző asszony kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
vane?
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselőtestület 10 igen, (l fő nem vett részt a szavazásba) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
60/2022.(1I.11.) határozata

a polgármester szabadságának utólagos engedélyezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester részére 2022. január 3tól 2022. január 4ig 2
munkanapra a 2022. évi szabadsága igénybevételét engedélyezi.
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Utasítja a jegyzőt, hogy a szabadság igénybevételét vegye
nyilvántartásba.

Határidő: 2022. február 25.
Felelős: jegyző

Novák Kovács Zsolt alpolgármester visszaadja az ülés vezetését
Dr. Sükösd Tamás polgármesternek.

27. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: köszönöm. A területnek van képviselője, de engem kerestek meg.
Sárszentmiklósról beszélek. Az ott élő főleg idősebb lakosok szeretnék, ha a leszerelt
pénzautomatát valahol ott a közelben ismét fölhelyeznék, mert a pénzforgalom jelentős része
még mindig papíralapú. Volt pid. egy eset, hogy kiment a szakember javítani egy idősebb
nénihez és nem volt nála annyi készpénz amennyit fizetnie kellett volna.

Dr. Sükösd Tamás: a Takarékszövetkezettel volt egy tárgyalás azzal kapcsolatban, amikor
bezárták, hogy hagyják ott az automatát. Ez sajnos sikertelen volt. Utána tárgyaltunk a
városban jelenlevő két nagy kereskedelmi bankkal. Volt olyan felajánlás, ahol a pedagógusok
azt mondták, hogy mindenki az iskolából átmegy és ott veszi fel a fizetését, illetve egy
Sárszentmiklóson telephellyel rendelkező nagy építőipari cég vezetője is jelezte, hogy
megbeszéli a dolgozóival, hogy ők is ott használják az automatát. Tehát tudtunk mutatni
tömeget, de ennek ellenére is nemet mondtak. A környékbeli kisebb településekre sem
visznek ki automatát, mert nem éri meg nekik. Azóta tovább fejlődött a probléma. Ha
önkormányzati ingatlanra szeretnénk elhelyeztetni, talán a klubnál lehetne, mert oktatási
intézményhez, iskolához, orvosi rendelőhöz nem lehet. Az egyik boltossal és a gyógyszertár
vezetőjével is beszéltünk ezzel kapcsolatban, hogy lehetne ilyent.

Borbély Sándor: a benzinkút üzemeltetőjével is?

Dr. Sükösd Tamás: a benzinkút üzemeltetőjével akkor nem egyeztettünk, mert amikor a bank
azt mondta, hogy nem, akkor véget ért a történet. Írunk újra levelet a bankoknak. Próbáltam
azzal érvelni, hogy mennyien laknak Sárszentmiklóson, hogy van külső vonzáskörzete. A
benzinkút azért nem lenne jó megoldás, mert megváltoztatták a munkarendet, nincs nyitva
éjjel.

Paczona Lajosné: köszönöm, nincs bejelentésem.

Nedoba Károly: Dobó u. 27. szám alatti házban két személy lakik illegálisan, a házban se bent
se kint nincs WC, sok a patkány. Fertőzésveszély van. Valamilyen megoldást kellene találni.
Ki kellene vásárolni az ingatlant. Tegnap egy lemezen melegítette az egyik lakó az
ennivalóját. Ha begyullad ott valami a szomszéd ház is leég. Az épület is akármikor
összedőlhet olyan rossz állapotban van.

Dr. Sükösd Tamás: írunk a Kormányhivatalnak, mert ennek az egyik fele építéshatóság, a
másik fele pedig egészségügyi probléma.

Nedoba Károly: javaslom, hogy 2022ben ennek a helyiségnek a padlózata legyen felújítva.
Legyen felcsiszolva, lelakkozva.

Dr. Prágerné Topp Erika: a Tesconál az eMAG fölállított egy automatát. Az EMAG egyesült
az Extreme Digitallal és ott van az automata. Egy pusztaegresi lakos szerint nagyon jó lenne,
ha még egy ilyent elhelyeznének Sárbogárdon, mivel a futár 2500 Ftért viszi ki neki a
csomagot itt pedig 1000 Ftért kiveheti, de vannak akciók is.
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Dr. Sükösd Tamás: ezek magánszervezetek azért egyezkedtek a Tescoval és nem velünk, mert
ezt közintézményre nem lehet elhelyezni.

Dr. Prágerné Topp Erika: ő már elintézte, csak a helyszínt kellene a képviselőtestületnek
meghatároznia.

Ábrahámi Dóra: szeretném jelezni, hogy a GLS is szeretne ugyanilyen automatát elhelyezni
Sárbogárdon. Kedden egyeztettem velük. A nyilvános WC melletti járdaszakaszt jelöltük ki.
Az áramot nekünk kellene kiépíteni, ők havi bérleti díjat fizetnének és odatelepítenének egy
automatát. A GLSről azt kell tudni, hogy áprilisig csak csomagot lehetne fogadni, április után
lenne arra lehetőség, hogy mi is feladjunk csomagot. A legolcsóbb lesz a piacon azt mondták
690 Ft lesz egy csomag és ugyanazok a méretek mint a FoxPost automatánál.

Dr. Sükösd Tamás: ameddig megéri neki, oda elmegy. Ha jön az előbb említett és talán az
egyik legnagyobb ilyen csomagküldő csapat, akkor jöjjön.

Ábrahámi Dóra: azért gondoltuk a nyilvános WC mellé, mert ott van a nagy parkoló, az
óvodához is sokan járnak és a piac is a közelben van.

Dr. Prágerné Topp Erika: Budapestről költözött pusztaegresi lakók jelezték, hogy a nagy
szélvihar után az úttesten heverő ágakat senki nem takarítja el.

Dr. Sükösd Tamás: pontosan hol?

Dr. Prágerné Topp Erika: minden utcán. Futóversennyel kapcsolatban. Én is szerveztem
tájfutást, de sajnos egyedül maradtam.

Tóth Béla: köszönöm, nincs bejelentésem.

Aranyos József: köszönöm, nincs bejelentésem.

Bágyi Zoltán: köszönöm, nincs bejelentésem.

Erős Ferenc: köszönöm, nincs bejelentésem.

Ébl Zoltán: köszönöm, nincs bejelentésem.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm, nincs bejelentésem.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 11.02 órakor bezárta.

4 2 K.n.f.
És A ——

Dr. Sükösd Tamás Novák Kovács Zsolt
polgármester alpolgármester, jkv. hitelesítő

DEN My"Veniez Afitaá
jegyző

A
JET a 3 de s B! t [—

Tóth Béla Erős Ferenc
képviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő
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Jegyzőkönyv

Készült:

Jelen vannak:

Állandó meghívottak:

Média:

Lakosság részéről:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének 2022.
február 11i képviselőtestületi ülése keretében megtartott
közmeghallgatásról.

Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő

il1fő
Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyzőhatósági
osztályvezető, Háriné Németh IHona gazdasági osztályvezető,
Ábrahámi Dóra műszaki osztályvezető, Varga István
pályázati és közbeszerzési referens, Bátai Brigitta
jegyzőkönyvvezető.

Bogárd és Vidéke (Hargitai Kiss Virág)

1fő
Dr. Sükösd Tamás polgármester köszönti a képviselőtestületi ülést megelőzően megtartásrakerülő közmeghaillgatáson résztvevőket, képviselőket, hivatali dolgozókat, az ülést 82 órakormegnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 11 képviselő tartózkodik az
ülésteremben.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akikjelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnektörténő megválasztását. A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
29/2022.(II.11.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2022. február
11i Közmeghallgatás jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. Aképviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
30/2022.(11.11.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2022. február11i Közmeghallgatás jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencetmegválasztotta.

Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
31/2022.(1II.11.) határozata

a Közmeghallgatás napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete aKözmeghallgatás napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirend:

1. Tájékoztató a 2022. évi költségvetésről és feladatokról.
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Közmeghallgatásra a testületi ülés szabályai vonatkoznak. Átadom aszót az Ügyrendi és Jogi Bizottság elnökének.

Ébl Zoltán: tájékoztatom a képviselőtestületet, hogy a valamennyi képviselő és külsőbizottsági tag vagyonnyilatkozattételi kötelezettségének határidőben eleget tett.
Dr. Sükösd Tamás: ha valaki nem tesz eleget a vagyonnyilatkozattételi kötelezettségénekannak az a szankciója, hogy amíg ezt nem teszi meg nem gyakorolhatja képviselői jogait.Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
32/2022.(II.11.) határozata

Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta,.. Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítése" tárgyúelőterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A képviselőtestület megállapította, hogy 10 fő képviselője és apolgármester, valamint 8 külső bizottsági tag a vagyonnyilatkozattételi kötelezettségének eleget tett.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal,



A Képviselőtestület rátér a napirend tárgyalására.

1.) Tájékoztató a 2022. évi költségvetésről és feladatokról.
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az elmúlt évet alapul véve 2021. év is a coviddal erősen tarkított időszak
volt, és a 2022es év is hasonlóképpen kezdődött el. A költségvetés I. fordulójának
tárgyalásakor is elmondtam, a költségvetésünk rendező elvei ugyanolyanok, mint amilyenek
eddig is voltak, Tehát alapvetően az intézmények, az önkormányzat biztonságos működtetése,
illetve ha úgy tetszik az adósságszolgálat teljesítése a cél, bár adósságunk nem sok van, illetve
minden egyéb kötelezettségnek határidőre történő teljesítése és a stabil önkormányzati
gazdálkodás, ami elsődleges. Fő bevételünk az iparűzési adó. Az iparűzési adó struktúrája
2022re sem változott meg. Ugyanúgy 194kal vagyunk és ugyanúgy kapunk hozzá
kompenzációt. Ugyan javult az adóerőképességünk egy kategóriát, de azt hozzá kell tenni,
hogy ez azért történt, mert lejjebb vitték a határokat. Emellett látszik, hogy fejlesztésekről
csak akkor beszélhetünk, ha pályázatokat veszünk igénybe. Most is számos futó pályázatunk
van.
Ugyanúgy folytatjuk tovább a közfoglalkoztatást. Teljesen átalakult struktúrával a régiekhez
képest, meg ha úgy tetszik átalakult csapattal is. Túlnyomórészt azok dolgoznak a
közfoglalkoztatásban, akiknek valamilyen akadályoztatása van, hogy egy teljesen
versenyszektoros munkarendben elhelyezkedjenek vagy akár az állami foglalkoztatásnak más
részében. Nyilván ennek megfelelően lehet teljesítményt is elvárni, ennek megfelelően kell
felállítani a követelményeket is.
Fontos feladatunk az, hogy az egész város egységes képet mutasson. Ezt nem tudom, hogy
lehet megoldani ennyi idő alatt, hogy lehet azokat a hátrányokat csökkenteni, amik vannak
ugyanúgy, ahogy a megyén belül is vannak. Tudomásul kell venni, hogy ezzel a szerkezettel,
amivel élünk, ezzel valamelyiket 40, valamelyiket 50, 60 évvel ezelőtt meghatározták és
ennek megfelelően alakult ki, sok helyen nincs intézményrendszer.
A költségvetésünk alapvetően stabil. Nagyjából a várható maradvány hellyelközzel a duplája
annak, ami látszik az előző hiányból. Ez egy jó alapot ad arra, hogy neki tudjunk indulni a
2022es évnek és végig tudjuk csinálni ahogy az összes többit. Annak ellenére, hogy markáns
közjogi események lesznek a következő 6070 napban, nekünk az elsődleges dolgunk nem az,
hogy azzal foglalkozzunk, hanem az, hogy a város működtetése során megtegyük azt, amire
fölhatalmazott bennünket annak idején a sárbogárdiak közössége. Ennek megfelelően lesz
szükséges dolgoznunk 2022ben is. Függetlenül attól, hogy választási év van, vagy sem az
önkormányzat, a képviselőtestület ugyanúgy tette a dolgát és ugyanúgy fogja tenni most is.
Jó lenne, ha a azt tudnám egyszer mondani, hogy befejeztük az összes infrastrukturális
fejlesztést, de ez nem várható mostanában. Még az alapinfrastruktúra tekintetében sem.
Mindig lesz olyan út, járda, amin még van mit javítani. A most zajló beruházások
előremutatóak és szerintem előrébb viszik a várost is. Épül a rendőrség épülete.
Meghosszabbították ugyan a mentőállomás közbeszerzését a föltett kérdések miatt, de február
16án eredményhirdetés lesz. Ezt követően szerintem gyorsan elkészül. Elkészül az
inkubátorházunk és érkezik olyan bérlő, aki ugyanitt foglalkoztat. Kíváncsian várom, hogy
mennyire fognak gyorsan megtelni a meghirdetett álláshelyek sárbogárdiakkal. Amikor az
Aliscamag illetve a Magyarmet fejlesztett akkor mindkettő küzdött azzal, hogy ugyan a
közösségi oldalra azt mindenki ki tudja írni, hogy milyen jó lenne, ha lenne munkahely ennek
ellenére egyiket sem sikerült 30 sárbogárdi emberrel megtölteni.
Az ipari park beruházást folytatjuk tovább, remélem ott is hamarosan át tudjuk adni a
csarnokot. Ott is van két bérlőnk. Kicsit megmozdul ebben a vonatkozásban az élet. Nagyon
remélem, hogy a többi olyan pályázatunk, amiben korábban nyertünk, azokat irányba tudjuk



4
tenni, illetve most már az elmúlt félév azzal telt, hogy a 20212027es rendszert összerakjuk.Ennek is lassan meglesznek az első eredményei.
Miután a költségvetésnek van külön napirendi pontja a testületi ülésen is, ezért a költségvetésszerkezetét most nem kívánom ismertetni. A lakosság részéről nincsenek sokan, de tisztelettelköszöntöm Hargitai Kiss Virágot illetve Pluhár Istvánt is. Azt gondolom, hogy talán mindenképviselő kapott Pluhár Istvántól levelet és gondolom, hogy ebben a tárgykörben szeretnehozzászólni. Szeretném jelezni, hogy a levél 3. oldalán, ami szerint én ne tegyem közzé sehol,én nem tettem közzé, de mire megkaptam már olvastam a neten. Ennek megfelelően nemszeretnék többet elmondani. Akinek kérdése, hozzászólása van, tegye meg.

Pluhár István: kérésemet tolmácsoltam Önök felé, Önök döntenek ebben.

Dr. Sükösd Tamás: fogok rá válaszolni, de nem itt és nem most.

Egyéb észrevétel, hozzászólás nem volt, Dr. Sükösd Tamás polgármester tisztelettelmegköszönte mindenkinek a részvételt. A közmeghallgatást 8"" órakor bezárta.

ál — ei I. A.Dr. Sükösd Tamás Dr. Venicz Anúta.polgármester jegyző

hont 31 ég? fessTóth Béla rőŐs Ferencképviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő
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Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. március 11-i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 8fő
Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyző, Háriné

Állandó meghívottak: Németh Ilona gazdasági osztályvezető, Ábrahámi Dóra
műszaki osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési
osztályvezető, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Huszárné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő Óvoda
intézményvezető, 2Zsolnainé Csajbók Éva Sárbogárdi
Hársfavirág Bölcsőd intézményvezető, Kedves Szloboda
Angéla Madarász József Városi Könyvtár képviseletében

Média: Bogárd és Vidéke c. lap

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselő-testület soros nyílt ülését 829 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes, 8 képviselő tartózkodik az ülésteremben. A három hiányzó képviselő
igazoltan van távol.
A Polgármesteri Hivatalban szervezeti átalakulás történt. Március 1-től szervezési osztály is
van. Az osztályvezető Tóth Teréz Márta, aki mostantól részt vesz az üléseken. Üdvözlöm a
körünkben.
Varga István pályázati és közbeszerzési referens a műszaki osztályba tagozódott be, őt a
műszaki osztályvezető képviseli a továbbiakban.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Novák Kovács Zsolt személyében,
akik jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv
hitelesítőnek történő megválasztását. A képviselőtestület 8 igen (egyhangú) szavazattal az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
61/2022.(III.11.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. március
11-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.



Szavazásra teszi fel Novák Kovács Zsolt jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
62/2022.(III.11.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. március
11-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Novák Kovács
Zsoltot megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: Javasolja, hogy a Képviselő-testület vegye fel napirendjére a 21/1. A
Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése és a 21/2. A Kossuth
Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése, 21/3. Kiegészítő forrás
igénylése a TOP-1.1.1-15-FE1-2016-00012 sz. ,, Sárbogárdi iparterület fejlesztése" című
projekthez c. előterjesztéseket. Szavazásra teszi fel a módosított napirend elfogadását.

A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
63/2022.(III.11.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

fi. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

2 Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásért felelősök

3. Madarász József Városi Könyvtár 2021. évi szakmai beszámolójának és a 2022.évi
munkatervének elfogadása
Előadó: polgármester

4. Madarász József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

5. Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

6. Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde nyári zárva tartása
Előadó: jegyző

7. A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

8. Döntés a vízi-közművek üzemeltetéséért fizetett 2021. évi bérleti díj elszámolásáról
Előadó: polgármester

9. A 2022. évi vízi-közmű bérleti díj terhére megvalósuló felújítások meghatározása
Előadó: polgármester



10. — Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtési, elszállítási
és ártalmatlanítási közszolgáltatási tevékenységről
Előadó: polgármester

11. — Pályázat kiírása autóbusszal végzett helyi, menetrend szerinti személyszállítási
feladatok ellátására
Előadó: polgármester

12. — Útfelújítási és útkarbantartási munkák ütemtervének meghatározása
Előadó: polgármester

13. Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjának emelése
Előadó: polgármester

14. — Közbeszerzési szabályzat módosítása
Előadó: jegyző

15. — Éves közbeszerzési terv elfogadása
Előadó: jegyző

16. — Pályázat benyújtása a TOP Plusz-1.3-1-21 kódszámú, Fenntartható városfejlesztési
stratégiák támogatása című felhívásra
Előadó: polgármester

17. — A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal köztisztviselői Közszolgálati Szabályzatának
elfogadása
Előadó: jegyző

18. — Pályázat kiírása alapítványok részére táborozások, kirándulások támogatására
Előadó: polgármester

19. — Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása
OKSB elnöke

20. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

21. — Bejelentések

21/1. A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése
Előadó: polgármester

21/2. A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése
Előadó: polgármester

21/3. Kiegészítő forrás igénylése a TOP-1.1.1-15-FE1-2016-00012 sz. ,.,Sárbogárdi
iparterület fejlesztése" című projekthez
Előadó: polgármester

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

le Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők
voltak.



Február 14-én a Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Tanács ülése volt, ahol költségvetést fogadtunk el. Ugyanezen a napon a futó
pályázatokkal kapcsolatban a pályázatkészítőkkel tartottunk egy hosszú konstruktív
online konferenciát.

Február 15-én a Fejér Megyei Hírlapnak adtam interjút az elképzeléseinkről, illetve az eddig
történtekről. Ezen a napon alakult meg az Országgyűlési Egyéni Választókerületi
Választási Bizottság. Eskütétel volt.

Február 16-án a fejlesztési elképzelésekről és minden egyéb szükséges és lehetséges probléma
megoldásról egyeztettem az országgyűlési képviselő úrral.

Február 17-én orvosi egyeztetést folytattunk. Mindenki tudja, hogy a háziorvosaink száma
nem magas, ezért rendszeresen tartunk egyeztetést a problémáik kezelésére.
Ugyanezen a napon a társadalmi szervezeteknek illetve vállalkozásoknak tartott a
Széchenyi Programiroda fórumot. Az elérhető pályázati forrásokról színvonalas
előadáson vehettek részt.

Február 18-án a fogorvosnővel egyeztettünk. Sajnálatos, hogy 6 hónap múlva elmegy. A férje
eladó gyógyszertárat keresett és talált, de két megyével távolabb, úgyhogy oda
fognak költözni. Rövid időn belül meg fogjuk hirdetni a helyét, illetve a szükséges
döntéseket az áprilisi testületi ülésen meg fogjuk hozni.

Február 22-én a Fenntartható Városfejlesztési Stratégiához kapcsolódó dokumentumokat írtuk
alá, illetve a helyi személyszállításos kiírás történt meg.

Február 23-án a közétkeztetési szolgáltatóval egyeztettünk, illetve a Sárbogárdi Napok
lehetséges programjának különböző részeit egyeztettük még.

Február 24-én alpolgármester úrral együtt Megyei Közgyűlésen vettünk részt. Egyrészt
pályázatokról döntöttünk, amelyek érintik a térséget, illetve az összes olyan
fejlesztési tervről, amibe bele kell, hogy illeszkedjenek a mi terveink is.

Február 25-én delegáltakkal bővült az OEVVB, esküt tettek.
Február 26-án a sokak által ismert kifejezés az , okos város" ebben a vonatkozásban volt egy

fejlesztő csapattal egyeztetés.
Február 27-én a volt könyvtár későbbi hasznosításáról egyeztettünk. Hamarosan aláírásra

kerülnek a szerződések pld. a Múzeum Egyesülettel illetve az egyéb a gazdasági
funkciót megtestesítő bérlővel.

Március 2-án meghatároztuk a lehetséges befogadó helyszíneket a menekültek számára. Ez
két módon történt meg. A katasztrófavédelem a kollégiumokat, iskolákat vette
számításba, de egyeztettek velünk is. A Kormányhivatal pedig az önkormányzati
középületeket. Jelen pillanatban, a három felajánlott helyszínen nincsenek még
menekültek. Ez egy átmeneti időszak. Március 16. utánra várható változás. Azért
nem ment még ezen a héten, mert azon épületeknél, amiket fel tudtunk ajánlani
átalakítás kellett kivéve a sportöltöző, amelyik az összes olyan komfortfokozatot
tudja, ami szükséges. A pusztaegresi művelődési házra esett még választása a
Kormányhivatalnak. Ott nem készültünk azzal, hogy bárki ott fog lakni, ezért már
egy hete zuhanyzó kialakítása és egyéb dolgok zajlanak. Ugyanezt lehet mondani a
gimnázium volt kollégiumi épületére, ahol karbantartás, felújítás van folyamatban.
Még néhány napra szükség van, hogy ezeket újra lehessen indítani. Abban az
esetben, ha lesznek menekültek, akiknek az ellátásáról gondoskodni kell azonkívül,
hogy ennek a mögöttes logisztikáját folyamatosan szervezzük, szívesen veszünk
lakossági felajánlásokat is. Ezeket közzé fogom tenni a szokásos módon, tehát a
közösségi oldalon. A Családsegítőn keresztül fogjuk ezt a dolgot megoldani,
mindenkinek nagyon tisztelem azt a szándékát, hogy direktbe szeretne segíteni, de
azt gondolom, hogy egy adományt is jobb a Családsegítőbe juttatni és akkor azok a
szakemberek dolgoznak vele , akik egyébként is ezt csinálják az év többi részében.



A korábbi felajánlásokat, úgy ahogy az elején közzé tettük nagyobb és jól működő
segélyszervezeteken keresztül juttatuk el. A mi adományainkat a Magyar Máltai
Szeretetszolgálat juttatta el a célba.

Március 3-án az általános projektmenedzser céggel az Albensis Kft-vel volt egyeztetés az
összes futó projektünkről. Ennek a végén elkészült egy hibalista, hogy ki mit
mikorra nem csinált meg. Ezt megkapta az összes szereplő kivitelezők, mi. Bár
szerintem a miénk volt a legrövidebb illetve nagyjából napon belül teljesítettünk is.
Nagyon remélem, hogy mindegyiket minél hamarabb be tudjuk fejezni. Ezek a
2014-2020. évi projektek amiket lassan illő lenne befejezni.

Március 7-én egyeztettem a Magyar Villamos Művek Zrt. önkormányzati üzletágával.
Részben úgy láttam, hogy egyfajta cégpolitikai váltáson mennek keresztül.
Próbálnának közel jönni az önkormányzathoz konstruktív módon. Szakmai
dolgokról beszéltünk. Ugyanezen a napon a Családsegítő vezetőjével a sokadik
egyeztetést folytattuk le többek között pld. a felajánlott dolgok célbajuttatása
részben pedig a leendő menekültek elhelyezésének megszervezése ügyében.

Március 8-án megtartottuk a Nőnapi ünnepséget. Itt is szeretném köszönteni a hölgyeket.
Március 9-én ment el az utolsó adományunk a Máltaikon keresztül. Most maradunk annál,

hogy kivárjuk hányan érkeznek és a többi adományt inkább raktározzuk és nekik
adjuk.

Az előző testületi ülésen zárt ülés nem volt.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökhelyettesét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

Dr. Prágerné Topp Erika: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselő-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
64/2022.(III.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,j, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.



Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
65/2022.(III.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
66/2022.(III.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
67/2022.(III.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a pályázati és közbeszerzési referens jelentésének
elfogadását.
A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal a pályázati és közbeszerzési referens
jelentését elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
68/2022.(III.11.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok —végrehajtásáról,, c. napirendet



megtárgyalta és a pályázati és közbeszerzési referens jelentésében
foglaltakat elfogadta.

3. Madarász József Városi Könyvtár 2021. évi szakmai beszámolójának és a 2022. évi
munkatervének elfogadása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben a könyvtár képviselőjét. Minden évben nagyon jó
szakmai beszámolót kapunk, nagyon komoly tartalom van mögötte. Sokféle program valósul
meg a könyvtárban. A 2022-es tervet is üdvözlöm és nagyon remélem, hogy a könyvtár
vonatkozásában a személyi kérdéseket is előbb utóbb le tudjuk zárni. Sajnos a jogalkotó által
meghatározott kritériumrendszer nem kedvezett annak, hogy legutóbb tudjunk kinevezni
bárkit. Ebben a tekintetben azóta a jogszabály nem változott.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. A bizottság elnökhelyettesét kérdezem, hogy milyen
módon foglaltak állást?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Kedves Szloboda Angéla: egy személyesebb kérdésem van. Újra meg van hirdetve a
könyvtárvezetői pozíció. Jelenleg se pályázzak erre a pozícióra? Valószínűleg nemleges
választ kapok.

Dr. Venicz Anita: vezetői megbízást csak annak adhatunk, aki megfelel a jogszabályban lévő
vezetői kritériumoknak. Nagy Zsuzsannának április 30-al lejár a megbízatása és sajnos nincs
olyan dolgozó a könyvtárban, akit megbízhatnánk ideiglenesen.

Dr. Sükösd Tamás: tartunk egy válságtanácsot, arról, hogy hogyan tudjuk megoldani azt,
hogy tudjon a könyvtár működni. Amíg a jogalkotó nem gondolja azt, hogy ezen kell
változtatni, addig ezt nem tudjuk áttörni.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a könyvtár 2021. évi szakmai beszámolójára vonatkozóan.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
69/2022.(III.11.) határozata

Madarász József Városi Könyvtár 2021. évi szakmai beszámolójának
és a 2022. évi munkatervének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
Madarász József Városi Könyvtár 2021. évi szakmai beszámolójának
elfogadásáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Madarász
József Városi Könyvtár 2021. évi szakmai beszámolóját elfogadja.



A Képviselő-testület utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az
intézményvezetőt tájékoztassa.
Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a könyvtár 2022. évi munkatervére vonatkozóan.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
70/2022.(III.11.) határozata

Madarász József Városi Könyvtár 2021. évi szakmai beszámolójának
és a 2022. évi munkatervének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
Madarász József "Városi Könyvtár 2022. évi munkatervének
elfogadásáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Madarász
József Városi Könyvtár 2022. évi munkatervét elfogadja.

A Képviselő-testület utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az
intézményvezetőt tájékoztassa.
Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

4. Madarász József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: különböző szabályzatokat pld. leltározási és selejtezési szabályzatot
kellett törölni és ehhez hasonló kardinális és fontos dolgokat kell az SZMSZ-en végigvezetni.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
71/2022.(III.11.) határozata

Madarász József Városi könyvtár Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosításáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
Madarász József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosításáról szóló előterjesztést és az alábbi
határozatot hozza:

A Madarász József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési
Szabályzat:

3. sz. mellékletben a Leltározási és selejtezési szabályzat törlése.

Utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az intézményvezetőt tájékoztassa,
az átdolgozás után a záradékolt SZMSZ-t az intézményvezetőnek
küldje meg.

Határidő: értesítés: 2022. március 21.
átdolgozás után záradékolás: 2022. március 30.

Felelős: jegyző
Intézményvezető

5. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának
módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Tisztelettel köszöntöm intézményvezető asszonyt a teremben. A pontos
megnevezés kell, ami szerint önállóan működő költségvetési szerv a bölcsőde, de a pénzügyi
és a gazdasági feladatokat a Polgármesteri Hivatal, azon belül a gazdasági osztály látja el.
Több 10 éves kialakult gyakorlatról van szó. Valamint ki kellett venni az időközben
hatályukat vesztett jogszabályokat.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
72/2022.(III.11.) határozata

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosításáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
, Sárbogárdi — Hársfavirág Bölcsőde —Szervezeti és — Működési
Szabályzatának módosítása" című előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

Az intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatát az alábbiak szerint
módosítja:

I. Fejezet I.1.10 pontja az alábbiak szerint módosul:

, Az intézmény gazdálkodása és jogköre: Önállóan működő
Költségvetési szerv, melynek pénzügyi gazdasági feladatait a
Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal (székhelye: 7000 Sárbogárd,
Hősök tere 2.) látja el."

II. — Fejezetben a hatálytalan jogszabályok törlése

Utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az intézményvezetőt tájékoztassa,
az átdolgozás után a záradékolt SZMSZ-t az intézményvezetőnek
küldje meg.

Határidő: értesítés: 2022. március 21.
átdolgozás után záradékolás: 2022. március 30.

Felelős: jegyző
Intézményvezető

6. Sárbogárdi Hársfavirág bölcsőde nyári zárva tartása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: hosszú évek gyakorlatának megfelelőn a nyári zárva tartás ideje ugyanaz.
Annyit színesedhet a kép az idei évre, hogy az első pályázat, amit megnyertünk a bölcsőde
vonatkozásában, a konyhafelújítása, amit bizonnyal be is tudunk abból az összegből fejezni,
amit nyertünk rá. Talán elégséges lesz az az idő, ameddig zárva lesz a bölcsőde, hogy a
kivitelező végezzen a munkával, ugyanis a bölcsőde az egyetlen olyan intézmény, ahol maguk
főznek. Mindenhol máshol közétkeztetés keretében kapják az ételt.
Az előterjesztést az ESZB és az OKSB tárgyalta. Kérdezi az ESZB elnökét úgy is, mint az
OKSB elnökhelyettesét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB és az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
73/2022.(III.11.) határozata

Sárbogárdi Hársfavirág bölcsőde nyári zárva tartásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
, Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde nyári zárva tartása" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul a
Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsődének 2022. augusztus 1-től augusztus
31. közötti időszakban a zárva tartásához.

Utasítja a jegyzőt, hogy a bölcsőde vezetőjét a döntésről tájékoztassa.
Utasítja a bölcsőde vezetőjét, hogy a nyári zárva tartásról a szülőket
értesítse.
Határidő értesítésre: március 25.
Felelős: jegyző

VA A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben intézményvezető asszonyt. A Magyar
Államkincstár ellenőrzését követően szükséges az óvoda SZMSZ-ének a módosítása. Hogyan
kell költségvetési szerv vezetőjeként eljárni, kinek, mikor, mit kell csinálni. Ezeket kell
szétbontani és meghatározni. Ez eddig is működött. A gazdasági osztályvezetővel egyeztet az
óvoda vezetője, ha kell törvényességi kontroll, akkor jegyző asszonnyal is. Ugyanez vonul
most végig a szervezeti és működési szabályzaton.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
, — 74/2022.(III.11.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának
módosításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A
Sárbogárdi Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának
módosítása " tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárdi
Zengő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását
elfogadja.

Utasítja a jegyzőt, hogy a döntésről az intézményvezetőt tájékoztassa.

Határidő: értesítésre: 2022. március 31.
Felelős: jegyző

8. Döntés a vízi-közművek üzemeltetéséért fizetett 2021. évi bérleti díj elszámolásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: fontos azt tudni, hogy a vízi-közművek két dologból áll, a vízhálózatból
és a szennyvízhálózatból, amelyek az önkormányzat tulajdonát képezik. Az önkormányzat
nem képes üzemeltetni, mert nem vagyunk vízügyi szakmai szerv. Ezt az önkormányzati
tulajdonban álló Fejérvíz Zrt. üzemelteti. Minden évben az üzemeltetésért bérleti díjat
fizetnek nekünk. A bérleti díj felhasználása azonban nem öncélú. A bérleti díjból ugyanezt a
hálózatot szükséges fejleszteni. Ez mindig úgy történik, hogy van egy gördülő fejlesztési terv,
- ezzel elmondom a következő napirendi pontnak is a tartalmát - ami alapján meghatározzuk,
hogy mit szükséges csinálni. Ez egy keretszabályozás, ezt a műszaki osztály szakemberei,
illetve a Fejérvíz Zrt. szakemberei együtt határozzák meg. Majd ezt követően végzik a
beruházásokat. Mindig jönnek elő sajnos olyan vis major helyzetek, amikor elromlik valami
és ebbe módosítani kell. A bérleti díj terhére meg kell valósítani olyan beruházásokat amik
nem voltak előre láthatók pld. amikor a Tinódy utcán a főnyomó vezeték meghibásodott. Ez
azt hiszem 2021-ben történt, ezt nyilván nem modelleztük előre, nem átlagos költsége volt, de
sikerült megoldani. Van egy elhatárolt plussz összegünk, ami egy korábbi szerkezetváltásból
adódik. Amikor túlcsúszunk a bérleti díjon akkor annak a terhére történnek még meg
beruházások. Most is ez történt meg.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
75/2022.(III.11.) határozata

Döntés a vízi-közművek üzemeltetéséért fizetett 2021. évi bérleti díj
elszámolásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,,Döntés a -vízi-közművek
üzemeltetéséért fizetett 2021. évi bérleti díj elszámolásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta
és az alábbi döntést hozta:
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Az 44/2021. (III.8.) határozatban engedélyezett munkák közül a 2021. évben a FEJÉRVÍZ
Ziít. 21.871.349 Ft-ÁFA összegű munkát végzett el, mellyel eleget tett a határozatban
foglaltaknak.

Ennek megfelelően a FEJÉRVÍZ Zrt. által, 2021. évben bérleti díj terhére elszámolható
számla összege: 21.871.349 Ft-ÁFA.

A 2021. évben bérleti díjként elszámolható összeg: 18.457.494 Ft 4 ÁFA. Ennek megfelelően
az Önkormányzat által kiállítandó számla összege: 18.457.494 Ft - ÁFA.

A Szolgáltató és az Önkormányzat által kiálltandó számla különbözete: 3.413.855 Ft-ÁFA.
Az előző évekkel ellentétben a FEJÉRVÍZ Zrt által elvégzett munkák értéke meghaladja az
éves bérleti díj összegét, de a rendelkezésre álló pénzmaradvány ezen összegre fedezetet
biztosit. Így ezen összeggel csökkenteni kell az önkormányzat által elkülönítetten kezelt
jelenleg 17.832.842 Ft - ÁFA összegű maradványt, mely így 14.418.987 Ft - ÁFA összegre
csökken.

Ezen határozat megküldésével értesítem a Szolgáltatót a döntéséről, az általa 2021. évben,
bérleti díjként elszámolható számla összegéről.

Felkérem a Jegyzőt a Szolgáltató felé történő 2021. évi bérleti díjként elszámolható:
18.457.494 Ft - ÁFA összegű számla kibocsátására.

Határidő (számla kibocsátására): 2022. május 31.
Felelős: polgármester, jegyző

9. A 2022. évi vízi-közmű bérleti díj terhére megvalósuló felújítások meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: egyeztetett tartalmat kaptunk itt is. Az előterjesztést a PVVB tárgyalta.
Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
76/2022.(III.11.) határozata

A 2022. évi vízi-közmű bérleti díj terhére megvalósuló felújítások
meghatározásáról
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete ,, A 2022. évi vízi-közmű bérleti díj
terhére megvalósuló felújítások meghatározása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a
Polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozta:

A FEJÉRVÍZ Zrt. 2022. évi rekonstrukciós és fejlesztési keretjavaslatát az alábbiak szerint
jóváhagyja, azzal a kikötéssel, hogy a szolgáltató a javaslattól eltérhet, amennyiben a
szolgáltatás folytonosságát veszélyeztető felújítási munkákat kell soron kívül elvégeznie.

Az alábbi rekonstrukciós és fejlesztési munkák elszámolása, csak akkor történhet meg
teljeskörűen, amennyiben a 2022. évi vízi-közművek használatáért fizetett bérleti díj éves
összege a 14.911.387 Ft-ÁFA összeget eléri, illetve míg ezen összegen felül az elkülönítetten
kezelt víziközmű-fejlesztési pénzmaradvány fedezetet biztosít.

Sárbogárd vízmű rendszeren 2022. évre tervezett felújítás/beruházás:
e A rendkívüli helyzetből adódó azonnali feladatok elvégzésére a ténylegesen

rendelkezésre álló tartalékból elkülönített forrás:..... esse 5.000.000 Ft-ÁFA
e — Nyilvántartásban nem szereplő önkormányzati tulajdonú közművezetékek geodéziai

bemérése az e-közmű törvénnyel összhangban. Bekötések bemérése kb. 80 db
s s zs án szzszoÁsEOSES 400.000 Ft-ÁFA

. "TŰZESApOSETÉk Ő dD). sansz ÁE 1.350.000 Ft-ÁFA
ÖSSZESEN szaz sszzsszss s zss SES SES S — e —— ..6.750.000 Ft-ÁFA

Sárbogárd szennyvíz rendszeren 2022. évre tervezett felújítás/beruházás:
e A rendkívüli helyzetből adódó azonnali feladatok elvégzésére a ténylegesen

rendelkezésre álló tartalék: ... e... eses vsszézítíísíííííííítéííííííú 4.381.000 Ft-ÁFA
Szennyvíztisztító telepen présterem lapostető felújítás................. 3.000.000 Ft-ÁFA
Sárbogárd szennyvíztisztító telep anox medencében lévő FLYGT 3085.182 tip.
0420205 gysz. SZiVattyú... vess sssszsszízésíííííííítzíííííííííííéz éz ííííl 622.822 Ft-ÁFA

e Sárbogárd — szennyvíztisztító telep PRO CON tip. — vegyszeradagoló
frekvenciaváltó...... vsz zézzízítítííísízstésíézztétízézízízzzztézééééés 157.565 Ft-ÁFA

ÖSSZESEN e vssesszszsssszíííííísíííítízííítszssszzszzíétészzísísészsíísízíssíséésébéÚ 8.161.387Ft-ÁFA

Tervezett felújítás, beruházás mindösszesen: 14.911.387 Ft-ÁFA
A tényleges elszámolás az éves bérleti díj pontos ismeretében, szerződés alapján történik,
jelen határozatban foglaltak figyelembevételével.

Határidő elszámolásra: 2023. márciusi testületi ülés
Felelős: polgármester

10. — Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtési, elszállítási
és ártalmatlanítási közszolgáltatási tevékenységről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: van a városnak olyan része, ahol szükség van erre a szolgáltatásra. Killer
Mihály egyéni vállalkozóval állunk szerződésbe 2023-ig. Legutóbb amikor versenyeztetni
akartuk, akkor kiderült, hogy alapvetően ebben az iparágban nem sok piaci szereplő
tevékenykedik. Azt gondolom, hogy ő végzi ezt a munkát ugyanúgy, ahogy több 10 év óta.
Lehet látni, hogy meglehetősen kötött rendben alakul úgy a díjképzés, mint maga az
elvégzendő feladat. Illetve a célállomás sem bonyolult, mert ebben neki semmilyen
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improvizációs lehetősége nincsen. Köszönöm, hogy végzi ezt a szolgáltatást. A beszámolót
elfogadásra javaslom.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
77/2022.(III.11.) határozata

Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtési, elszállítási és
ártalmatlanítási közszolgáltatási tevékenységről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,Beszámoló a nem közművel
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtési, elszállítási és ártalmatlanítási közszolgáltatási
tevékenységről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a Polgármester előterjesztésében és az
alábbi döntést hozta.

Killer Mihály (7000 Sárbogárd, Árpád u. 60.) közszolgáltatási beszámolóját tudomásul veszi.

Felkéri a Közszolgáltatót, hogy tevékenységét a továbbiakban is a jelenlegi, megfelelő
színvonalon végezze.

Felkéri a Polgármestert, hogy ezen döntéséről Killer Mihály közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

11. — Pályázat kiírása autóbusszal végzett helyi, menetrend szerinti személyszállítási
feladatok ellátására
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: 2011. óta végzi a Régió 2007 Kft a szolgáltatást. Az együttműködés jó
velük. Amikor lakossági jelzés van és akceptálható akkor adott esetben a menetrenden is lehet
változtatni, ha a szolgáltatással kapcsolatban van jelzés azt közvetlenül az ügyvezetőnek
tudjuk jelezni, aki minden alkalommal eljár a kérdésben és minden alkalommal visszajelez. A
szerződés határozott időre szól, szeptemberben lejár, ezért újabb pályázati kiírásra lesz
szükség. Annyiban lesz a pályázati kiírás olcsóbb, hogy megváltozott a jogszabály és nem
kell annyi országos lapban közzé tenni, mint korábban, ami alapján nem jelentkezett senki, de
ki szoktunk fizetni nagyobb összegeket a hirdetésre.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva).
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Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
78/2022.(III.11.) határozata

Pályázat kiírása autóbusszal végzett helyi, menetrend szerinti
személyszállítási feladatok ellátására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,Pályázat kiírása autóbusszal végzett
helyi, menetrend szerinti személyszállítási feladatok ellátására" tárgyú előterjesztést
megtárgyalta a Polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzata a Város közigazgatási területén autóbusszal végzett
menetrend szerinti helyi tömegközlekedési közszolgáltatás szerződés keretében történő
ellátására pályázat kiírását határozza el. A Pályázati felhívás közzétételének díját megfizeti.

A Pályázati Felhíváshoz és a Pályázati Kiíráshoz a Képviselő-testület az alábbi minimális
követelményeket határozza meg:

A személyszállítást meghatározott menetrend szerint kell végezni a város közigazgatási
területén, hétköznaponként 4 vonalon biztosítva vonalanként 1-5 járatszámmal a
tömegközlekedést, melyek napi nettó futás teljesítménye: iskola időszakban 450 km, nyári
szünet alatt napi 355 km, szombati napokon 76 km.

1. járat — Sárbogárd-Sárszentmiklós-Sárbogárd-Alsótöbörzsök-Sárbogárd,
futásteljesítmény 22 km/járat

2. járat — Sárbogárd-Alsótöbörzsök-Nagyhörcsök-Sárhatvan-Pusztaegres-
Sárszentmiklós- Sárbogárd

futásteljesítmény 38 km/ járat
3. járat — Pusztaegres-Sárszentmiklós-Sárbogárd,

futásteljesítmény 30 km/ járat
4. járat — Sárbogárd-Kislók

futásteljesítmény 16 km/ járat

Az ajánlatkérőtől igényelhető havi támogatás mértékét Hétfőtől Szombatig történő közlekedés
esetén havi bruttó 2.200.000.- Ft összegben,

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az autóbusszal végzett menetrend szerinti
személyszállításról szóló 2012. évi XLI. törvény alapján pályázatot ír ki Sárbogárd város
közigazgatási területén végzendő helyi menetrend szerinti autóbusszal történő
személyszállítási tevékenység ellátására.
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1. A kiíró neve, címe, telefonszáma:
Sárbogárd Város Önkormányzata
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.
Tel.: 25/520-260
Kapcsolattartó: dr. Sükösd Tamás polgármester

2. Az eljárás tárgya:

Autóbusszal végzett helyi, menetrend szerinti személyszállítási feladatok ellátása Sárbogárd
közigazgatási területén, a hozzá kapcsolódó bérlet és menetjegy gyártásának megszervezése,
jegy- és -bérletértékesítési,  jegyellenőrzési tevékenység ellátása. A -— részletes
követelményrendszert, az alkalmassági feltételrendszert, valamint a pályázat benyújtásához
szükséges információkat a pályázati kiírás tartalmazza.

3. A pályázati kiírás beszerzésének határideje: ,
A Magyar Közlöny — mellékleteként megjelenő — Hivatalos — Értesítőben — való
közzé-tételtől számított 30 napon belül.

4. A pályázati dokumentáció értéke: 100.000 Ft

A dokumentáció ellenértékét a pályázó átutalással teljesítheti a kiíró Önkormányzat Takarék
Bank ZRt-nél vezetett 50440016-10016082 számú bankszámlájára. A dokumentáció az
átutalási bizonylat másolatával vehető át Hétfőtől - Péntekig 8.00-11.30 óra között, a
következő címen: Sárbogárd Város Polgármesteri Hivatal titkársága (7000 Sárbogárd,
Hősök tere2.) A pályázati dokumentáció kérésre, postai úton is megküldésre kerülhet,
amennyiben az ellenérték megtérítését a pályázó igazolta. A megvásárolt pályázati kiírás
másra át nem ruházható. A pályázati dokumentáció megvétele előfeltétele az eljárásban való
részvételnek.
5. Részvételi feltételek:

A pályázat nyílt, egyfordulós, nyelve magyar. A pályázaton pályázóként részt vehetnek azon
szolgáltatók, akik a személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvényben és a
vonatkozó jogszabályokban foglalt autóbuszos személyszállító engedéllyel rendelkeznek. Az
Európai Gazdasági Térségen kívüli székhelyű szolgáltató a pályázaton abban az esetben vehet
részt, ha országában is biztosított a menetrend szerinti autóbusz-közlekedésben a nemzeti
elbánás a külföldiek számára. Konzorcium esetén a társulás minden tagjának meg kell felelnie
a kiírás alkalmassági feltételeinek.

6. Elbírálás módja és szempontja:

A Kiíró az összességében legelőnyösebb ajánlatot benyújtó pályázóval köt szerződést.

7. A Közszolgáltatási szerződés időtartama: 5 év -- 5 év opció

8. A Pályázat benyújtásának határideje:
Hivatalos Értesítőben történő megjelenést követő 61. nap 10.00 óra.

9. Az eredményhirdetés tervezett időpontja: Az ajánlattételi határidő lejárta után 30 napon
belül.
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10. Közszolgáltatási szerződéskötés tervezett időpontja: Eredményhirdetés napját követő
15. nap.

11. A szolgáltatás megkezdésének napja: 2022. október 1.

12. A teljesítés helye: Sárbogárd Város közigazgatási területe

Felkéri a polgármestert, hogy a Pályázati felhívás közzétételéről és a Pályázati kiírás
elkészítéséről a vonatkozó jogszabályi előírások alapján gondoskodjon. A pályázati eljárás
eredményéről a szerződéskötés előtt tájékoztassa a Képviselő-testületet.

Határidő:
Pályázati Felhívás közzétételére: 2022. március 31.
Pályázati Kiírás elkészítésére: 2022. március 31
Felelős: Polgármester, Jegyző

12. ——Útfelújítási és útkarbantartási munkák ütemtervének meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ez a napirendi pont a költségvetés elfogadás után került a testület elé.
Mindig a költségvetési sort osztjuk föl. Soha nem ennyit költünk útfelújításra és
útkarbantartásra. Örülnék neki, ha ennyi elég lenne, mert az azt jelentené, hogy mindennel
végeztünk. Minden évben igénybe vesszük az összes olyan pályázati forrást, amit erre részben
enged. Nagyon nehéz utat és járdát építeni úgy, hogy az Európai Uniónál volt egy fura
gondolat, hogy ez már kész van mindenhol, egész Európában. Ezért direkt uniós forrás
útfelújításra, járdafelújításra nincs. Általában hazai forrásokat tudunk pluszba igénybe venni.
Vagy esetleg van olyan, amikor az uniós forrásoknak van egy kicsi szegmense, amit rá lehet
fordítani. Minden évben szokott szavazni a testület az úgynevezett Belügyminisztériumi
pályázatról. Ezekből vagy intézményeket újítunk föl lásd az idei évben a töbörzsöki óvoda
tetőszerkezete, vagy pedig utat, járdát újítunk fel. Az idei évben a 2021. évi BM-es
pályázatból újítjuk föl az óvoda tetejét, de a 2022. évi BM-es pályázat teljes egészében
útfelújításra, járdafelújításra szól. Emlékeim szerint 40 millió forint a támogatás és 13 millió
forint az önerő. Ez a műszaki osztály keretein belüli út- és, járdafelújításnak a döntése.
A PVVB tárgyalta a napirendi pontot. A bizottság elnökét kérdezem, milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő. határozati javaslat
elfogadását.

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
, 79/2022.(III.11.) határozata

Útfelújítási és útkarbantartási munkák ütemtervének meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , Útfelújítási és útkarbantartási munkák
ütemtervének meghatározása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és a legszükségesebb
balesetveszély elhárítási, állagmegóvási munkákat az alábbiak szerint határozza meg:

- — Aszfaltos utak kátyúzása felmérés alapján 1 000 000Ft
- — Vizes makadám utak, murvás utak javítása 1 350 000Ft
- —Járdák üzemeltetése, javítása 650 000Ft

Összesen: 3 000 000Ft

Felhatalmazza a polgármestert, hogy szükség esetén a meghatározott feladatok közötti
átcsoportosítást végezze el.
Utasítja a polgármestert, hogy kőzúzalékra, az aszfaltos kátyúzásra az árajánlatokat kérje be, a
legkedvezőbb ajánlatok kiválasztása után a munkák megrendeléséről gondoskodjon. A vizes
makadám utak kátyúzását március hónapban kezdje meg, a munkálatokat alkalmazásban lévő
közmunkásokkal végeztesse el. Az aszfaltos utak kátyúzását a balesetveszélyes kátyúk
kivételével július-augusztus hónapban végeztesse el.

Határidő: vizes makadám utak kátyúzására 2022. év március- április, balesetveszélyes kátyúk
kátyúzására az észlelést követően azonnal, egyéb kátyúzásra 2022. év július-
augusztus hónap.

Felelős: polgármester

13. — Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjainak emelése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: június végéig érvényben vannak a veszélyhelyzeti jogszabályok. Ennek
megfelelően semmilyen térítési díjemelésre és egyébre nincs lehetőség. Kivéve, ha egyébként
a szerződés meghatározza azt az ütemszerű emelési lehetőséget, amivel itt ebben a
vonatkozásban a megelőző időszakban nem éltünk. Most viszont ebben az inflációs
környezetben - úgy, hogy  — visszautalva a 2021-es adatra - az alapján történik, ez
mindenképpen elkerülhetetlen. Amikor kötöttük a szerződést akkor 0,2594 volt az MNB-s
alapkamat és akkor is benne volt az inflációval való emelés lehetősége. Ez egy hosszú távú
szerződés esetében nem meglepő. Egy hosszas egyeztetés előzte meg az előterjesztés
elkészítését annak ellenére, hogy az infláció illetve ágazati infláció meghatározására nem mi
vagyunk jogosultak, hanem a Központi Statisztikai Hivatal.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
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A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
80/2022.(III.11.) határozata

Intézményi és szociális közétkeztetési szolgáltatás díjainak emeléséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a , Intézményi és szociális
közétkeztetési szolgáltatás díjainak emelése" tárgyú előterjesztést, és az alábbi határozatot
hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzata és az Eatrend Kft. (2730 Albertirsa, Pesti út 65.) között
létrejött vállalkozói szerződés VII. 7.2. pontja alapján a Szolgáltató által kezdeményezett
szolgáltatási díj emelés iránti kérelmet támogatom, az emelést indokoltnak és szükségesnek
tartom.

1. — A Képviselő-testület utasítja a jegyzőt, hogy a Gyermekvédelem helyi rendszeréről
szóló 48/2015. (XI. 26.) önkormányzati rendelet, az egyes szociális ellátásokról szóló
4/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet módosítását készítse elő.

Felelős: jegyző
Határidő: azonnal

2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Eatrend Kft. képviselőjét
a döntésről értesítse, a módosított szerződést aláírja.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

14. — Közbeszerzési szabályzat módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: minden évben kell módosítani a közbeszerzési szabályzatot. Minden
évben hozzá kell igazítani a központi jogszabályban szereplő értékhatárokat.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
81/2022.(III.11.) határozata

Közbeszerzési szabályzat módosításáról

Sárbogárd "Város Önkormányzat Képviselőtestülete az előterjesztésben foglaltakat
megtárgyalta, és a 39/2016. (III. 11.) határozattal jóváhagyott közbeszerzési szabályzatát az
alábbiakkal módosítja:

1.

A közbeszerzési szabályzat IV. Fejezete az alábbiak szerint módosul:

IV. FEJEZET

A KÖZBESZERZÉS ÉRTÉKHATÁRAI
,. I. Uniós közbeszerzési értékhatárok
(az Európai Unió joga által meghatározott közbeszerzési értékhatárok (uniós közbeszerzési
értékhatárok))

2022. január 1-jétől 2022. december 31-ig az uniós közbeszerzési értékhatárok:

— —Árubeszerzés és szolgáltatás megrendelés esetén: 215 000 euró, azaz 75 245 700
forint

— — Ha a beszerzés tárgya Kbt. 3. mellékletében szereplő szociális és egyéb szolgáltatás:
750 000 euró, azaz 262 485 000 forint

— Építési beruházás esetén: 5 382 000 euró, azaz 1 883 592 360 forint.
— . Építési és szolgáltatási koncesszió esetén: 5 382 000 euró, azaz 1 883 592 360 forint
— — Tervpályázati eljárás lefolytatása esetén: 215 000 euró, azaz 75 245 700 forint.

II. Nemzeti közbeszerzési értékhatárok
(a költségvetési törvényben nemzeti értékhatárokként meghatározott közbeszerzési
értékhatárok (nemzeti közbeszerzési értékhatárok)

2022. január 1-jétől 2022. december 31-ig a nemzeti közbeszerzési értékhatárok:

- árubeszerzés esetében: 15 millió forint;
- építési beruházás esetében: 50 millió forint;
- építési koncesszió esetében: 100 millió forint;
- szolgáltatás megrendelése esetében: 15 millió forint;
- szolgáltatási koncesszió esetében: 30 millió forint;

Az egyes beszerzési tárgyakra vonatkozó uniós értékhatárokat, valamint a nemzeti
értékhatárokat az év elején a Közbeszerzési Hatóság által közzétett tájékoztató alapján évente
aktualizálni kell."

A közbeszerzési szabályzat többi része nem változik.

Határidő: Folyamatos
Felelős: Polgármester
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15. — Éves közbeszerzési terv elfogadása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: amit látunk már pályázatot, amihez szükséges lesz a közbeszerzés kiírása
az az úgynevezett RRF pályázat a bölcsődének. Az egyeztetések hiányában csak halkan
jelentem be, hogy ezt a pályázatot a héten megnyertük. Tegnap megérkezett elektronikusan a
támogató okirat is. Itt nyilván egy hosszú harc lesz még, hogy hogy tudjuk megoldani ebből
az összegből a bölcsőde bővítését és a Rektorisz-villa a bölcsődeépület felújítását is.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

A képviselők, a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
, — 82/2022.(III.11.) határozata

Eves közbeszerzési terv elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az előterjesztésben foglaltakat
megtárgyalta és Sárbogárd Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervét a
mellékletnek megfelelően jóváhagyja.

Utasítja a polgármestert, hogy gondoskodjon a közbeszerzési terv EKR-ben és a honlapunkon
történő közzétételéről.

Határidő: március 31.
Felelős: polgármester

16. — Pályázat benyújtása a TOP Plusz-1.3-1-21 kódszámú, Fenntartható városfejlesztési
stratégiák támogatása című felhívásra
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: maga a fenntartható városfejlesztési stratégia kész van. Azért kellet, hogy
ez a lehető leghamarabb elkészüljön, mert aki ezt februárban meg tudta csinálni annak
egészen jó esélye volt arra, hogy a mostani kiírások alapján a 2021-2027-es pályázatoknál
első körön tudjon bejutni a bírálandók közül. Akikkel együtt működtünk jól megcsinálták,
mert Fejér megyében mi vagyunk az első település, akinek a Fenntartható városfejlesztési
stratégiájához támogató döntést adott Fejér Megye Közgyűlése. Még egy település készült el
vele, de az én tudomásom szerint néhány hiba miatt nem volt alkalmas arra, hogy a megyei
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közgyűlés tárgyalja. Egyrészt átalakultak a szabályok, teljesen másfajta módszertani
kézikönyvnek kellett megfelelni, másrészt pedig ez egy nagy munka. Ha ezt a pályázatot be
tudjuk nyújtani, akkor az összes ilyen típusú stratégiánk és összes ilyen típusú
tanulmányunknak az ellenértéke, tehát amit ki kellett fizetni azt mindet meg lehet nyerni
pályázatban.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PV VB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
83/2022.(III.11.) határozata

Pályázat benyújtása a TOP Plusz-1.3-1-21 kódszámú, Fenntartható
városfejlesztési stratégiák támogatása című felhívásra

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Pályázat benyújtása a TOP Plusz-1.3-
1-21 kódszámú, Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása című felhívásra" tárgyú
előterjesztést megtárgyalta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a TOP Plusz-1.3-1-21 kódszámú,
Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása című felhívásra támogatási kérelem
benyújtását határozta el.

A felhívás címe: Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása

A felhívás kódszáma: TOP Plusz-1.3-1-21

Pályázati támogatás mértéke: 100 94

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzések
lebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatok
megtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggő
intézkedések megtételére.

A — képviselőtestület biztosítja a pályázat benyújtásához szükséges [Fenntartható
Városfejlesztési Stratégia (FVS) és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP)
elkészítésének költségét és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztés
megvalósítására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

23



17. — A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal köztisztviselői Közszolgálati Szabályzatának
elfogadása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökhelyettesét,
hogy milyen módon foglaltak állást?

Dr. Prágerné Topp Erika: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
84/2022.(III.11.) határozata

A Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal köztisztviselői Közszolgálati
Szabályzatának elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő — testülete megtárgyalta a , A Sárbogárdi
Polgármesteri Hivatal köztisztviselői Közszolgálati Szabályzatának elfogadása" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

A képviselő — testület az előterjesztéshez mellékelt Közszolgálati Szabályzatot jóváhagyja.

A képviselő — testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 2022. március 16.
Felelős: jegyző

18. — Pályázat kiírása alapítványok részére táborozások, kirándulások támogatására
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a társadalmi szervezetek támogatása Sárbogárd Város Önkormányzatánál
és az összes többi magyar önkormányzatnál két módon zajlik. A jogalkotó az alapítványokat
kiemelte a társadalmi szervezetek közül és azt mondta, hogy az alapítványok vonatkozásában
át nem ruházható testületi hatáskör. Egyéb társadalmi szervezetek vonatkozásában
átruházható, át is szoktuk ruházni, az OKSB szokta a pályázatot kiírni és a döntést meghozni.
A táborozási pályázaton általában iskolák, iskolai csoportok, illetve az egyházak szoktak részt
venni. A visszajelzések mindig pozitívak, hogy a táborok jól sikerültek. Tekintettel, hogy át
nem ruházható hatáskör, ezt a napirendi pontot nem előzi meg bizottsági kontroll. Itt
szeretném elmondani, hogy az OKSB szerdán döntött átruházott hatáskörben a pályázat
kiírásáról.
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
85/2022.(III.11.) határozata

Pályázat kiírása alapítványok részére táborozások, kirándulások
támogatására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a ,Pályázat kiírása
alapítványok részére táborozások, kirándulások támogatására" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

SÁRBOGÁRD VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének az államháztartáson kívüli forrás

átadására és átvételére vonatkozó szabályokról szóló
15/2015. (V. 21.) önkormányzati rendelete értelmében

pályázatot hirdet
2022. évre Sárbogárdon működő alapítványok részére

nyári táborozások, kirándulások támogatásának elnyerésére.

A pályázat célja: támogatásban részesíteni a sárbogárdi lakóhelyű 3-14 éves korosztály nyári
táborozását, kirándulását úti- étkezési — és szállásköltség, kiegészítésével,
valamint belépőjegyek vásárlásához való hozzájárulással

A pályázók köre: Támogatásban részesíthetők: sárbogárdi székhelyű, telephelyű bíróság
által nyilvántartásba vett alapítványok, amelyek a sárbogárdi fiatalok
érdekében megvalósuló nyári programhoz, tevékenységhez kérik a
támogatást.

Támogatásban nem részesíthetők:

a) Közvetlen politikai tevékenységet folytató szervezetek, továbbá olyan szervezetek,
amelyek a támogatói döntést megelőző 5 éven belül:

- együttműködési megállapodást kötött vagy tartott fenn Magyarországon
bejegyzett párttal vagy
- jelöltet állított helyi önkormányzati választáson.

b) A benyújtott pályázati dokumentációban megtévesztő vagy valótlan adatot szolgáltatott.
c) Az előző évben kapott támogatással nem, vagy nem megfelelően számolt el.
d) Az előző évben kapott támogatást előzetes hozzájárulás nélkül a támogatási céltól eltérően
használta fel.
e) A hiánypótlást határidőre nem teljesíti.
f) Összeférhetetlenség fennállása esetén.

A pályázat keretösszege: 800.000 Ft

A pályázatnak tartalmaznia kell:
1.  akitöltött, aláírással, pecséttel hitelesített pályázati adatlapot,
2. bírósági bejegyzést igazoló okirat hiteles másolatát,
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alapszabály, illetve alapító okirat hiteles másolatát,
a tárgyévet megelőző évről készített beszámoló, közhasznú szervezet esetén közhasznú
jelentés letétbe helyezéséről kiadott bírósági igazolás,
a szervezet 2022. évi tevékenységének, terveinek, céljainak, rendezvényeinek leírását,
a kért támogatás célját, összegét, felhasználásának tételes indoklását,
Nyilatkozatot összeférhetetlenség fennállásáról, illetve annak hiányáról,
Közzétételi kérelmet.

Ps

58

ft

51795

3

Azoknak az alapítványoknak, melyek benyújtották előző években alapdokumentumaikat és
gondoskodtak azok folyamatos aktualizálásáról, nem kell csatolniuk a 2. 3. pontban felsorolt
dokumentumaikat, csupán arról kell nyilatkozniuk, hogy jelzett dokumentumok tartalmában
változás nem történt.

A kapott támogatás nem használható fel: - tiszteletdíj, munkabér, és járulék fizetésére
- reprezentációs költségekre (vendéglátás, ajándék)

A kapott támogatás elszámolása csak Magyarországon kiállított, a pénzügyi szabályoknak
megfelelő számlával történhet.
A határidőn túl érkezett pályázatok elutasításra kerülnek.
Hiánypótlásra 5 napos határidővel van lehetőség.

A pályázat benyújtásának határideje: 2022. április 15. 12.00 óra

Kérjük a borítékra írják rá:
TÁBOROZÁSOK, KIRÁNDULÁSOK ALAPÍTVÁNYOKNAK PÁLYÁZAT 2022.
(Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal, 7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.)
A pályázatok elbírálásának határideje: 2022. április 29.
A pályázati elbírálás eredményéről minden pályázót írásban értesítünk 2022. május 16-ig.

Sárbogárd, 2022. március 11.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

Határidő:
Kiírásra: 2022. március 18.
Elbírálásra: 2022. április 29.
Felelős: Polgármester, ügyintéző

19. — Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadása
Előadó: OKSB elnöke

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB és az OKSB tárgyalta. Kérdezem az OKSB
elnökhelyettesét, hogy milyen módon foglaltak állást?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) A rendezvény május
28-29-én lesz megtartva. A keretösszeg 20 millió forint. Ez tartalmazza a szükséges technikai
felszereléseket is. (Ismerteti a programot az előterjesztés szerint.)

Dr. Sükösd Tamás: 0. napra terveztük alpolgármester úrral csak nem írtuk még ki, mert voltak
még technikai zavarok, hogy át tudjuk-e hidalni, hogy hivatalosan megnyit új kiállítóhelyén a
múzeum és ezt előző pénteken úgy gondoljuk, hogy meg is fogjuk tudni oldani. A PVVB
elnökét is kérdezem a bizottság állásfoglalásáról a napirendi pont kapcsán.
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Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: szeretném megköszönni az előkészítő bizottság munkáját. A szerződések
megkötésre kerültek. A forrás biztosítása a költségvetés elfogadásakor történt meg.
Igyekeztünk a legjobbat kihozni, amit ebből a keretszámból lehetett.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz a képviselők nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
86/2022.(III.11.) határozata

Sárbogárdi Napok rendezvénysorozat tervezett programjának elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a , Sárbogárdi Napok
rendezvénysorozat programjának elfogadása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot
hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. május 28. — május 29. között
megrendezésre kerülő Sárbogárdi Napok programtervét az alábbiak szerint fogadja el:

XXIX. Sárbogárdi Napok programterve 2022.

Május 28. (szombat):

9 órától Főzőverseny, sertés lapockából készült ételek versenye
Főzőverseny közben Band of Streets fúvós zenekar a vendégek közt sétálva
szórakoztatja a közönséget

11 órától Kató néni konyhája. Humoros főzőshow Ihos József közreműködésével,
ételkóstoltatással.
A főzőverseny zsűrizése, eredményhirdetés.

15.30től Táncosok a színpadon. A helyi és környékbeli csoportok bemutatkozása.

17 órakor Sárréti Csókavirág Néptánc Egyesület műsora

17.30-kor Band of Streets zenekar, retro disco fúvósokkal

19 órakor Crazy Little Oueen együttes. Oueen emlékzenekar műsora.

21 órakor Charlie Band koncert

22.30-tól Star Voice Band a sörsátorban

Május 29. (vasárnap):

Gyermeknapi programok:
Kézművesek, ugrálóvár, népi fajátékok
Marvel show
Kicsi gesztenye Klub előadása
Modellezők bemutatója
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Tűzoltók, rendőrség bemutatója

délután:
15 órakor CTRLS együttes a sörsátorban
17.00 USNK együttes műsora
18.00 Korda György és Balázs Klári előadása
20.30-kor Kowalsky meg a Vega koncert
22 órakor Tűzijáték

Utasítja a polgármestert, hogy a programokra az előadókkal a szerződést kösse meg. Utasítja
az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottságot, hogy a Sárbogárdi Napok
rendezvényszervezését a technikai részletekig végezze el, a rendezvénysorozat végén
számoljon be a képviselő-testületnek.

Határidő: folyamatos, illetve: 2022. május 28-29.
Felelős: szerződések megkötéséért a polgármester

rendezvényszervezésért, beszámolóért: OKSB

20. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás polgármester átadja az ülés vezetését Novák Kovács Zsolt
alpolgármesternek, és bejelenti, hogy érintettsége miatt a 20.) napirendi ponttal kapcsolatos
szavazásban nem vesz részt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 20.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
87/2022. (III.11.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 20.) A polgármester
szabadságának utólagos engedélyezése c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: jegyző asszony kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselő-testület 7 igen, (l fő nem vett részt a szavazásba) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
88/2022.(III.11.) határozata

a polgármester szabadságának utólagos engedélyezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester részére 2022. február 2-től 2022. február 3-ig 2
munkanapra a 2022. évi szabadsága igénybevételét engedélyezi.
Utasítja a jegyzőt, hogy a szabadság igénybevételét vegye
nyilvántartásba.

Határidő: 2022. március 25.
Felelős: jegyző

Novák Kovács Zsolt alpolgármester visszaadja az ülés vezetését
Dr. Sükösd Tamás polgármesternek.

21/1. A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az önkormányzati köznevelési feladat az óvoda. Ugyanakkor a
területünkön működő iskolák tekintetében mindig megkeres bennünket a tankerület, hogyha
átszervezés vagy valamilyen egyéb a szervezetet, szerkezetet érintő döntés van. A Kossuth
iskolában egy nagyon értékes munka folyik. Azt mindenképpen kell látni, hogy Fejér megye
déli részén, de még az északi részén sincs túltolva az, hogy bármilyen fajta hátránnyal
fogyatékkal élőknek az integrálását így el lehessen végezni, mint ahogy egyébként azt a
Kossuth iskolában nagyon értékesen el is végzik. Mindenki előtt, aki ott tanít, vagy tanított
meg kell, hogy emeljük a kalapunkat mindig. Ugyanakkor az iskola jelzi azt, hogy adott
esetben mik azok a szakok, irányok, amikre vagy nincs igény, vagy nem tudják már úgy
oktatni, hogy abból utána versenyképes tudást lehessen adni. Lehet, hogy éppen szakmai
oktató híján, vagy műhely híján, vagy adott esetben annak híján, hogy a szakmait kívül
valamilyen gazdálkodó szervezettel meg tudják oldani. Ez hívta életre ezt a két napirendi
pontot. Ebben az előterjesztésben a festő-mázoló szakmát a 2020-2021-es tanévtől felmenő
rendszerben vezetik ki, a következő napirendi pontnál ez a bőrdíszműves és egyéb szakmára
vonatkozik. Az egy hosszabb képzés, azt már elkezdték kivezetni. Erre azon
önkormányzatnak, amelyiknek a területén az iskola működik van egy tudomásulvételi
lehetősége. Ezt a két megkeresés érkezett.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen
módon foglaltak állást?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
89/2022.(III.11.) határozata

A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi
CXC. törvény 83. § (4) bekezdése alapján az alábbi határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola,
Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény
átszervezés véleményezése" tárgyban az intézmény átszervezéséhez - a Dunaújvárosi
Tankerületi Központ által megküldött előterjesztésben foglaltak alapján (a szakmai
alapdokumentum szakiskolai nevelés-oktatásra vonatkozó részében a 4 éves Festő, mázoló,
tapétázó szakma 2020/2021. tanévtől felmenő rendszerben törlése) - hozzájárul.

Határidő: azonnal.
Felelős: polgármester

21/2. A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az előző napirendi pontnál ismertettem az előterjesztést. Az előterjesztést
az OKSB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen módon foglaltak
állást?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
90/2022.(III.11.) határozata

A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezés véleményezése

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi
CXC. törvény 83. § (4) bekezdése alapján az alábbi határozatot hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola,
Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény
átszervezés véleményezése" tárgyban az intézmény átszervezéséhez - a Dunaújvárosi
Tankerületi Központ által megküldött előterjesztésben foglaltak alapján (a szakmai
alapdokumentum szakiskolai nevelés-oktatásra vonatkozó részében a 2013/2014. tanévtől
kifutó rendszerben jelzett szakmák törlése) - hozzájárul.
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Határidő: azonnal.
Felelős: polgármester

21/3. Kiegészítő forrás igénylése a "TOP-1.1.1-15-FE1-2016-00012 sz. , Sárbogárdi
iparterület fejlesztése" című projekthez
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a címben benne van a 2016, ami egy évszámot jelöl. Most 2022. van. Ezt
a pályázatot, amikor beáraztuk akkor 2015-öt írtunk, és akkor szereztünk be úgynevezett
indikatív költségvetéseket. Nem nagyon lehetünk rá büszkék, hogy a megvalósulás 2022-ben
még tart, viszont azt gondolom, hogy ez se nem a műszaki osztály hibája, se nem a képviselő-
testületé. Ahogy a pályázati forrást biztosította az unió és az állam, mert ez részben uniós
forrás, úgy mi azonnal kiírtuk közbeszerzésre és elkezdtük felhasználni. Az iparterület
építését négy fázisra osztottuk föl. A 2015-ben beárazott pénz az első háromra volt elég. Az
elmúlt hat év illetve a mostani áremelkedések ezt rendesen eltolták. Így a negyedik ütemre
nem maradt, így szükséges kiegészítő forrás igénylése. A kiegészítő forrás igénylése
szerkezetileg úgy működik, hogy ha mi most itt szavazunk róla, akkor ez elmegy ez
úgynevezett döntéselőkészítő bizottsághoz, akinek tagja a megyei közgyűlés elnöke illetve az
ezzel a feladatnak a felügyeletével megbízott államtitkár, akit Oláh Gábornak hívnak. Abban
az esetben, ha ez a kéttagú bizottság támogatja szakmailag, nyilván van mögöttük szakmai
bíráló, a szakmai bírálók is azt mondják, hogy támogatják akkor ezt követően úgynevezett
visszamutatásra visszakerül a Megyei Közgyűléshez ahonnan utána remélhetőleg mielőbb
vissza tudj jutni. Azért létfontosságú egyébként ez a forrás, mert ha sikerül áthidalni a
megépített ipari csarnok kapcsán azt a néhány anomáliát, ami a közszolgáltatókkal jelesül
most azt hiszem a villanyszolgáltatóval kapcsolatban felmerült, akkor utána nagyon szükséges
lesz, hogy a negyedik ütemes aszfaltozás el tudjuk végezni, mert az iparterületen
kezdődnének különböző beruházások. Némelyik részben már folyik is.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
91/2022.(III.11.) határozata

Kiegészítő forrás igénylése a TOP-1.1.1-15-FE1-2016-00012 sz.
Sárbogárdi iparterület fejlesztése" című projekthez

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Pályázat benyújtása a TOP Plusz-1.3-
1-21 kódszámú, Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása című felhívásra" tárgyú
előterjesztést megtárgyalta.
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a TOP Plusz-1.3-1-21 kódszámú,
Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása című felhívásra támogatási kérelem
benyújtását határozta el.

A felhívás címe: Fenntartható városfejlesztési stratégiák támogatása

A felhívás kódszáma: TOP Plusz-1.3-1-21

Pályázati támogatás mértéke: 100 24

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat elkészítésével járó beszerzések
lebonyolítására, a pályázathoz szükséges megállapodások megkötésére, nyilatkozatok
megtételére és a pályázat benyújtására, illetve a jelen határozat végrehajtásával összefüggő
intézkedések megtételére.

A — képviselőtestület biztosítja a pályázat benyújtásához szükséges [Fenntartható
Városfejlesztési Stratégia (FVS) és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP)
elkészítésének költségét és nyertes pályázat esetén kötelezettséget vállal a fejlesztés
megvalósítására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

21. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: köszönöm nincs bejelentésem.

Paczona Lajosné: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Prágerné Topp Erika: azt hallottam, hogy az iskolába is helyeznek el menekülteket.

Dr. Sükösd Tamás: az iskolának az olyan típusú elindításához, hogy emberhez méltó
körülményeket tudjunk biztosítani, ahhoz nem volna egy hét elég. A vizesblokk állapota nem
megfelelő. Szó sincs róla, hogy oda menekültek kerüljenek. Másrészt ezt önmagában mögé
kell tenni. Logisztikában, ellátásban stb. Bátor vállalás lenne ott két épületet ebben a dologban
elindítani.

Dr. Prágerné Topp Erika: sárhatvaniak szóltak, murvázás történt egy kis területen a Zichy
elágazásnál.

Dr. Sükösd Tamás: az egész városban történt murvázás, ott is nyilván.

Dr. Prágerné Topp Erika: ki kellene még egészíteni ha lehetséges.

Dr. Sükösd Tamás: melyik részen? Ott?

Dr. Prágerné Topp Erika: igen, ott. Kevés anyagot hoztak. Még egy bejelentésem lenne. Ez
nemcsak kimondottan Pusztaegrest érinti, hanem itt bent is halottam, hogy problémát jelent
néhány szülőnek hogy az óvodai beiratás 9 órakor kezdődik. Ha több gyerek van a családban
és apuka dogozik anyukának a kisebb a gyerekét is magával kell vinnie. Viszont 8.30-ig be
kell érni az étkeztetés miatt, tehát a lejelentés miatt, hogy étkezik a gyerek vagy sem. Nem
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lehetne-e a beiratást előbbi időpontra hozni? Ne kelljen sétálni a kisebb gyerekkel, ne tudnak
hol várakozni.

Dr. Sükösd Tamás: ezt jeleztem az intézményvezetőnek, de az óvodánál ez nem szokott
probléma lenni, ők ezt meg szokták oldani. Lehet, hogy a covidos időszakban nem lehetett
bent várakozni, mert erre voltak központi jogszabályok. Ez most nincs, szerintem ez a
probléma ezzel megoldódik. Jelen pillanatban nincsenek ilyen korlátozások. Ezt jelzem az
intézményvezetőnek, de ez több 10 éve így működik.

Dr. Prágerné Topp Erika: pld. ahol három gyerek van és kisebbek, nem tud kettőt cipelni
magával. Nekem ezt jelezték.

Tóth Béla: március 16-án indul a kerékpárút építése?

Dr. Sükösd Tamás: hivatalosan bejelentették. Ma reggel biztos volt -6 "C Ez nem feltétlenül
az az időszak, amikor a Magyar Közút Zrt. hozzákezd a munkához. Ugy hirdették meg
március 16-ra, hogy ha nem lesz extrém időjárási körülmény, akkor felvonulnak. Egyelőre
nem mondták le.

Ábrahámi Dóra: áttették hétfőre.

Dr. Sükösd Tamás: három hónap alatt szeretnék befejezni ezt a beruházást. Nagy türelemre
lesz szüksége mindenkinek. 300 méter munkaterületet enged a Magyar Közút Zrt. fésűszerűen
két oldalon lesznek, hogy ki lehessen valahogyan kerülni.

Aranyos József: a tűzoltóság mellett lévő tűzcsappal szemben az aszfaltos út nagyon meg van
süllyedve, balesetveszélyes.

Dr. Sükösd Tamás: az állami terület. Jelezni fogjuk a közútkezelőnek.

Aranyos József: a Légió 2000 Security Kft-vel szemben lévő buszmegállónál kéne egy kis
fanyesést csinálni, mert a busz nem tud a kijelölt helyre beállni.

Bágyi Zoltán: köszönöm, nincs bejelentésem.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: március 15-én 18 órakor tartjuk a városi ünnepséget.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 9.05 órakor bezárta.

K.m.f.
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Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. április 8-i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 8fő
Dr. Varnyu Péter aljegyző, Háriné Németh Ilona gazdasági

Állandó meghívottak: osztályvezető, Ábrahámi Dóra műszaki osztályvezető, Tóth
Teréz Márta szervezési osztályvezető, Bátai Brigitta
jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: -
Média: Bogárd és Vidéke c. lap

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselő-testület soros nyílt ülését 992 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes, 8 képviselő tartózkodik az ülésteremben. Két hiányzó képviselő
igazoltan van távol, Dr. Prágerné Topp Erika később érkezik.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Novák Kovács Zsolt személyében,
akik jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv
hitelesítőnek történő megválasztását. A képviselőtestület 8 igen (egyhangú) szavazattal az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
92/2022.(IV.8.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. április 8-i
soros nyílt ülés jegyzőkönyv — hitelesítőjének "Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Novák Kovács Zsolt jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
93/2022.(TV.8.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. április 8-i
soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Novák Kovács Zsoltot
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.

A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
94/2022.(IV.8.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

in Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásért felelősök

3. Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről, a hatósági ellenőrzési feladatok
ellátásáról
Előadó: jegyző

osztályvezetők
közbeszerzési referens

4. A Sárbogárdi Zengő Óvoda — a járványügyi készenlét idején alkalmazandó
eljárásrendjéről szóló — Helyi Intézkedési Tervének módosítása
Előadó: polgármester

5. A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt pályázat kiírása
Előadó: polgármester

6. Kezdeményezés állami vagyon tulajdonjogának ingyenes önkormányzati tulajdonba
adására
Előadó: polgármester

7. Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet feladatellátása
Előadó: polgármester

8. A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

9. Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők
voltak.



Március 15-én tartottuk a városi ünnepséget. Szeretném megköszönni a gimnázium
tanulóinak a műsorát, illetve a résztvevőknek, hogy eljöttek. Egészen sokan
voltunk.

Március 17-én az Ipari Park csarnokánál tartottunk egy egyeztetést. Remélhetőleg hamarosan

Március

el fog tudni indulni a működés. Ugyanezen a napon ült össze először a spontán
operatív törzsünk, melynek tagjai: a Járási Hivatal vezetője, a gimnázium
igazgatója, SESZI képviselője, a Katasztrófavédelem részéről többen illetve
jómagam. Áttekintettük a feladatokat, a két testületi ülés közötti időszakot. A
menekültügyi probléma kezelése folyamatosan végigkísérte a megbeszélést.
18-án megkezdtük azokat az előkészületeket, amiket még kért tőlünk a
Katasztrófavédelem. Lakhatóvá alakítottuk a pusztaegresi művelődési házat, illetve
a gimnáziumnál kellett beavatkozni a szolgálati lakások és a volt kollégium
területén, hogy azok is nyithatók legyenek.

Március 21-én megérkezett az első csapat, 5 fő, akik a tegnapi napon sikeresen menekült
státuszt is kaptak az állampolgársági hivatalban. Ők zaporozsjei ukránok. Két
felnőtt és három gyermek. Nagyon szeretnének integrálódni, itt egy hosszabb
együttműködésre készülünk fel. Mindenki viszonylag jól vizsgázott, aki ebben a
rendszerben kellett, hogy részt vegyen akár legyen az étkezési szolgáltató, akár a
Katasztrófavédelem, mindenki tette a dolgát.

Március 22-én a Katasztrófavédelem tartott bejárást azokon a helyszíneken, amiket
felajánlottunk.

Március 23-án az inkubátorháznál volt egy programunk, virágokat ültettünk el, azokat
gondozzuk és kezeljük. Az inkubátorház rövid időn belül indulni tud, készen van.
A közművek is nagyjából rendben vannak. Ma kötik be a gázt. Ugyanezen a napon
az orvosi ügyelettel is tartottunk egy egyeztetést. Általában az ügyelet működéséről
illetve arról, hogy megjelent az Emberi Erőforrások miniszterének a rendelete,
amely szerint a menekültek fogadásánál az orvosi ügyeletek kötelesek részt venni a
munkában. Részt is vettek, együttműködtek. Sajnos volt is dolga, mert a Nagylókra
érkezettek között volt olyan akut beteg, akit be kellett küldeni a kórházba.
Ugyanezen a napon tettek a szavazatszámláló bizottságok választott tagjai esküt.

Március 24-én ismét tartottunk a szokásos menekültügyi egyeztetést. Majd részt vettem a
Közép-Duna Menti Fejlesztési Tanács ülésén Dunaföldváron. Itt áttekintettük azt,
hogy ez a fejlesztés, egy olyan övezetet hoz létre mint, amilyen a Balaton mellett
van a jogalkotó ebből közvetlen tud néhány Dél-Fejér település részesülni. Ezzel
közvetve mi is ezt egész fontosnak tartjuk. Ezen a napon Csobánkáról hoztunk el
hét magyar állampolgárt, aki menekült státuszt tudott kapni, itt a református
egyházzal együttműködve történt meg az elhelyezésük. A gyerekek online
oktatásban részesülnek, és mindenkinek elkészültek a magyar okiratai is. Ők is
vélhetően hosszabb ideig maradnak, teljesen magyar nyelvterületről valók. A
gyermekeknek ugyanaz a kötelező gyermekkori oltásaik vannak meg, amelyek
Magyarországon kötelezőek. Ugyanezen a napon aláírtuk a közétkeztetési
szolgáltatóval a szerződést.

Március 25-én a Megyenapon három sárbogárdi illetve itt dolgozó személy kapott kitüntetést.
Most is szeretnék gratulálni Boda János igazgató úrnak, Novák Kovács Zsolt
alpolgármester úrnak, illetve Dienes Katalin SESZI vezetőnek a megyei
kitüntetésükhöz. További jó munkát, türelmet kívánok, illetve Jánosnak boldog
nyugdíjas éveket.

Március 28-án a szokásos menekültügyi operatív egyeztetést tartottuk.
Március 29-én tettek esküt a szavazatszámláló bizottságok delegált tagjai. Majd március 30-

án néhányan — összesen 3 fő - pótesküt tettek, ők 29-én nem tudtak eljönni.



Március 31-én a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara tartott nálunk egy rendezvényt. Egészen
nagy érdeklődésre tartott számot. Kifejezetten jó szakmai rendezvény volt.

Április 1-jén Szontág Rudolfné szépkorút volt alkalmam köszönteni. Jó hangulatú köszöntés
volt az idősek otthonában. A néni nagyon vitális és jól tájékozott. Nagyon örülök
annak, ha valaki 90 éves korában így látja a világot.

Április 3-án sárbogárdi viszonylatban mérve magas részvétel mellett problémamentesen
lezajlottak a választások.

Április 4-én megkötöttük a menekült-elhelyezés kapcsán a szerződéseket a tankerülettel. Az
állami támogatás úgy érkezik, hogy az elhelyezést illetve az étkeztetést külön
tudjuk igényelni ennek megfelelően két külső helyszínen elhelyezett menekültek
vonatkozásában. Az egyik a tankerület, a másik pedig az Református
Egyházközség jelesül a Sárszentmiklósi.

9.10 órakor megérkezett a terembe Dr. Prágerné Topp Erika.
Jelen van 9 fő képviselő.

Április 5-én egyeztettünk a kerékpártút építésével kapcsolatban. A kivitelezés hoz felszínre
olyan problémákat, amiket szükséges folyamatosan kezelni.

Április 6. az idegenrendészeti egyeztetések jegyében telt. Aljegyző úrnak külön szeretném
megköszönni a munkáját, lassan főállású tolmácsként lép elő.

Április 7-én a sportcsarnok építkezés előtti utolsó egyeztetést tartottuk meg. A
sportcsarnoknak a támogató okirata megérkezett. Ha jól emlékszem április 1-jén
vagy március 31-én megjelent a támogatás első részlete is a számlánkon. Ez egy
egészen komoly 800 millió forintos részlet, és egy másodikat is ígértek másfél
héten belül. Azt gondoljuk, hogy a munkaterület átadás Húsvét után kedden lesz
addig remélhetőleg visszaigazolják a közműszolgáltatók, hogy tudnak jönni és ezt
követően a szolgáltató megkezdheti az építkezést.

Az előző testületi ülésen zárt ülés nem volt.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselő-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
95/2022.(IV.8.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
96/2022.(TV.8.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
97/2022.(IV.8.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az aljegyző-hatósági osztályvezető jelentésének
elfogadását.
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az aljegyző-hatósági osztályvezető
jelentését elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
98/2022.(IV.8.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és az aljegyző-hatósági osztályvezető jelentésében
foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
99/2022.(IV.8.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: jegyző asszony távolléte teljes egészében igazolt. A magyar választási
rendszer bőven ad feladatot az Országgyűlési Egyéni Választókerületi Választási Iroda
részére a klasszikus szavazás befejezését követő héten is. A szavazatszámlálásnak holnap lesz
vége és ezzel kapcsolatos adminisztratív feladatait intézi még a jegyző asszony. Mindig a
legkisebb körzet bizottságára van, ha úgy tetszik ráterhelve az átjelentkezők és a
levélszavazatok megszámolása. Ez a bizottság holnap reggel 9 órakor fog összeülni. 1000
fölötti, alapvetően nagy számról beszélünk. Holnap délután 16 óráig kell, hogy megérkezzen
vele jegyző asszony a Területi Választási Irodához, tehát Székesfehérvárra. Jegyző asszonyt
aljegyző úr helyettesíti a mai ülésen. Ő vett részt az előterjesztések előkészítésében is.

3. Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről, a hatósági ellenőrzési feladatok
ellátásáról (2021. január 1. — 2021. december 31.)
Előadó: jegyző

osztályvezetők

Dr. Sükösd Tamás: az előadók kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Varnyu Péter: munkaterv szerint az előző havi Képviselő-testületi ülés napirendjén kellett
volna ennek az anyagnak szerepelni. Polgármester úr által említett választási előkészületek
miatt, illetve bizonyos statisztikai adatok késése miatt került a mai ülés napirendjére, hogy
minden osztályvezető el tudja készíteni a beszámolókat.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Az ESZB elnökét úgy is,
mint az OKSB elnökhelyettesét kérdezem, hogy milyen módon foglaltak állást?

Aranyos József: ismerteti az ESZB és az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB majd az ÜJB elnökét is kérdezem ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: szeretném megköszönni a Polgármesteri Hivatal minden dolgozójának a
munkáját. Azt gondolom, hogy azokból a számokból, amiket itt látunk - vannak tizenhatezres
ügyszámok - egészen komoly munka zajlik. Amikor a Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal
legnagyobb létszámú volt, akkor bőven 50 fő fölötti munkavállalóval láttuk el a feladatokat.
Nyilván a struktúra részben megváltozott a Járási Hivatal létrehozása óta, de azért feladat van
bőven. Abból, hogy az elsőfokú eredményesség mennyire magas, mennyire kevésszer érkezik
jogorvoslati kérelem és gyakorlatilag olyan, aminek eredménye lenne, olyan nincs is abból azt
a következtetést lehet levonni, hogy alapvetően egy jó szakmai munka zajlik. Jól tudunk
együttműködni. Akkor is jól tudunk együttműködni, amikor előjönnek belőlem azok a



magánszektoros dolgok, hogy kevésbé bírom el, hogy mi van megkötve, tehát kinek mi a
feladata. Én el szoktam gondolni, hogy szerintem nekem mit kivel kell megbeszélni és ezt
azért általában mindenki egészen jól tolerálja. Ezt szeretném kérni a jövőre nézve is, és
nagyon örülök neki, hogy ez így működik. Egy dologra szeretném még felhívni a figyelmet,
nyilván a települési támogatások körében elég sűrű együttműködésben vagyunk a hatósági
osztállyal és a gazdasági osztállyal is. Még mindig magasak a számok a települési
támogatásoknál. Pontosan tudjuk, hogy a települési támogatásokat részben rászorulók veszik
igénybe, részben pedig olyanok, akik ki tudják használni a rendszernek azokat a hiányosságait
amely miatt nem tudunk mindent teljes konkrétan igazolni. Ilyen lesz ezután is, másik
rendszerekben is van. Próbáljuk ezeknek csökkenteni a számát. Alapvetően a segélykérelmek
száma annyira már nem magas, mint amikor egy egész éves pandémiás időszak volt mert
akkor nagyon sok volt. Különös azért, mert az elején az államháztartás egyéb alrendszerei
nem működtek, ezért nem nagyon tudtunk kérni még annyi igazolást sem amennyit egyébként
szoktunk és ez nagyon , elvitte" a számot. Most azért lehet látni, hogy egyrészt megpróbáljuk
vizsgálni esetenként a dolgot. Megpróbáljuk ezt a dolgot visszaszorítani. Csökkentek az
abszolút számok és nemcsak a segélyek száma csökkent, hanem azok az abszolút számok is,
amiket kifizetünk. Nyilván van még mit tisztítani és hatékonyságot növelni a rendszeren, de
én azt hiszem, hogy jófelé megyünk. Mindegyik beszámolórészből lehet látni, hogy
mindenkinek egy picit más irányú a feladata. A gazdasági osztály leginkább az adósokon
keresztül találkozik a lakossággal, viszont a gazdasági osztály tartja életben, ha úgy tetszik az
összes intézményünket, beleértve saját magunkat is. A hatósági osztálynál ez azt gondolom
teljesen fordítva van. Ott inkább a lakossággal találkozunk, ott kevésbé látjuk azt, hogy a más
szervezeti rendszerekkel való együttműködésbe kellene, de ez alól is kivétel például, amikor
működési engedély kell valamelyik intézményünknek, tehát mindenkinek szerteágazó a
feladata. A műszaki osztály tipikusan az az osztály, amihez mindenki jobban ért, mint mi.
Mindenki jobban tudja, hogy hol kellene járdát felújítani, miért azt csinálja a közmunkás,
miért ott söpör, különben sem ott kéne stb. Ezeket napi szinten megkapjuk. A műszaki osztály
feladata, hogy ezeket koordinálja, feladata hogy az összes olyan intézményfenntartási és
városüzemeltetési problémát, amire nincs más azt kezeljük. Ezek szép számmal vannak. Ezek
nagyon magas esetszámot eredményeznek akkor is ha ez nem jelent itt leírt ügyet. Itt van az,
amikor remélem, hogy a szó jó értelmében, de ebbe avatkozok bele napi szinten a
legtöbbször. Ez a beszámoló tartalmazza még a pályázati és közbeszerzési referens
beszámolóját, akit azóta rendszerbe illesztettünk. Neki is van feladata, ezután is lesz. A
pályázati rendszer megy tovább, egész konkrétan most is van szép számmal feladata. Örülünk
annak is, hogy az informatikai rendszert olyan ember kezeli, akinek a szaktudása és a türelme
azt vetíti előre, hogy ez jól fog tudni működni. Az egész feladatellátás hatékony a
polgármesteri hivatalban és jól működik. Azt gondolom, hogy a szolgáltató közigazgatási
irányába nagyon nagyokat léptünk és én ezt szeretném a kollégáknak megköszönni, illetve
szeretném azt megfogalmazni, hogy az elvárás továbbra is pont ugyanez. Javaslom, hogy a
beszámolót fogadjuk el.
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Borbély Sándor: alapvetően nem értek egyet azzal, hogy a támogatásokat, a segélyeket
felhasználjuk, nem használjuk föl, megtakarítást eredményez, de ebbe nem akarok belemenni,
mert ez egészen más síkra terel mindent. Egy konkrét kérdésem lenne. 9. oldal lap alja.
Gyógyszertámogatás. Lehet én értelmezem rosszul, előfordulhat. 17 ügyben készítettek elő
döntést ebből négy elutasításra került, egy megszűnt és még mindig 16 támogatásra jogosult
kapott segélyt. Szerintem az 12 fő. 17-ből 5 fő az 12.

Dr. Varnyu Péter: nem naptári évre szól, hanem a kérelem benyújtásától. Tehát van átfedés.



Dr. Sükösd Tamás: az áthúzódók miatt van, csak nincs odaírva. Az áthúzódók miatt magasabb
a szám.

Dr. Varnyu Péter: májustól-májusig, szeptembertől-szeptemberig. A kérelem benyújtásától
számított.

Dr. Sükösd Tamás: amikor jogosulttá válik. Ha ez december 20. akkor december 20-tól
állapítjuk meg, ha február 14. akkor onnan.

Dr. Varnyu Péter: ezt nem részleteztem, elnézést. Ugyanezt fel lehet fedezni a lakhatási
támogatások esetében.

Borbély Sándor: köszönöm.

Paczona Lajosné: olvastam, hogy a temetők fenntartása a műszaki osztályhoz tartozik. A
sárszentmiklósi temetőben évek óta megszüntettek lent a temetőben egy konténert, vagy
kettőt. Az utcára helyzetek ki műanyag konténereket, ami az ott lakóknak elég sok problémát
jelent, mert amikor telerakják koszorúval vannak emberek akik elkezdik kiszedni a
koszorúkat és akkor az egész szétszóródik. Nem lehetne visszaállítani azt a rendszert, hogy
bent a temetőben is van konténer?

Dr. Sükösd Tamás: van a temetőben is, csak ezek szerint nem elég. Ez úgy a műszaki osztály
feladata, hogy szerződésünk van a DÉSZOLG Kft-vel. Volt egyeztetés több is, hogy a
temetőben bent legyen-e a konténer, vagy kívül. A Huszár temetőben azért vannak belül, mert
amikor kívül volt tele rakták építési törmelékkel és széttört. Ott egyéb szállítással kapcsolatos
problémák is voltak azért is kellett kívül elhelyezni. Szólunk a szolgáltatónak, hogy
helyezzenek el még konténert belül, de ők meg akarják tartani kívül is, mert így meg
kevesebb az eldobált szemét.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő tájékoztatók elfogadását.
A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
100/2022.(TV.8.) határozata

Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről, a hatósági
ellenőrzési feladatok ellátásáról (2021.január 1. — 2021. december 31.)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Tájékoztató a
Polgármesteri Hivatal tevékenységéről, a hatósági ellenőrzési
Jeladatok ellátásáról(2021. január 1. — 2021.december 31.)" című
napirendet megtárgyalta a jegyző, az aljegyző- hatósági osztályvezető,
a gazdasági osztályvezető, a műszaki osztályvezető, a pályázati és
közbeszerzési referens, tájékoztatóját elfogadta.

4. A Sárbogárdi Zengő Óvoda — a járványügyi készenlétidején alkalmazandó
eljárásrendről szóló — Helyi Intézkedési Tervének módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: alapvetően nem kellene testületi döntés, mert a törvénynek a szövegét
vezetjük végig a Helyi Intézkedési Terven, de a Kormányhivatal álláspontja az, hogy a Helyi
Intézkedési Terv minden módosításáról kell testületi döntés. Nincs választásunk ebben a



vonatkozásban a jogalkotó eldöntötte helyettünk törvénnyel szabályozva, hogy mit lehet.
Tehát hogy most kvázi beengedjük a szülőket és a maszkviselés fakultatív. Most így szól a
jogszabály. Ez van átvezetve a Helyi Intézkedési Terven. Az intézményvezető asszony
minden alkalommal szokott jönni az óvodát érintő napirendi pontok kapcsán, mivel más
egyéb szakmai elfoglaltsága van, ezért nincs jelen a mai ülésen.
Az előterjesztést az OKSB és az ESZB tárgyalta. Kérdezi az ESZB elnökét úgy is, mint az
OKSB elnökhelyettesét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB és az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
101/2022.(IV.8.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda — a járványügyi készenlét idején
alkalmazandó eljárásrendről szóló — Helyi Intézkedési Tervének

módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta A
Sárbogárdi Zengő Óvoda - a járványügyi készenlét idején
alkalmazandó eljárásrendről szóló - Helyi Intézkedési Tervének
módosítása tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A Zengő Óvoda - járványügyi időszak köznevelési védelmi
intézkedéseiről szóló 33/2022. (III.4.) EMMI határozat értelmében
szükséges - 7. sz. függelékkel kibővített Intézkedési Tervét elfogadja.

Határidő: tájékoztatásra: április 29.
Felelős: polgármester

8. A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt pályázat kiírása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a jogszabály kötelezővé teszi, hogy írjuk ki a pályázatot miután nem volt
eredményes az előző. Nagy Zsuzsanna intézményvezető második hosszabbítása április végéig
szól. A jogszabály szerint nem hosszabbítható többször így a megbízása. Próbáltuk jelezni,
hogy nem nagyon világos, hogy a jogalkotó szándéka mi volt akár az 5.000 fő fölötti
településen a könyvtárigazgató számára kötelezően előírt nyelvvizsgával illetve azzal is, hogy
ha valaki mindenben megfelel még részben sem lehet eltekinteni a gyakorlati idő hiányától.
Eleget teszünk a jogszabályi kötelezettségnek és kiírjuk a pályázatot ismételten.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)



Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
102/2022.(IV.8.) határozata

A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt
pályázat kiírása

1. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az
előterjesztést megtárgyalta, a Sárbogárdi Madarász József Városi
Könyvtár igazgatói beosztására az 57/2022. (II.11.) határozattal kiírt
pályázati eljárást eredménytelennek nyilvánítja és az 1. mellékletben
foglalt tartalommal ismételt pályázatot tesz közzé.

A pályázat közzétételének határideje: 2022. április 22.
Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
A közzététel helye: Sárbogárdi Madarász József Városi Könyvtár
honlapja, Sárbogárd Város Onkormányzat honlapja, Fejér Megyei
Hírlap, "Bogárd és Vidéke" A Dél-Mezőföld független hetilapja

2. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a
Sárbogárdi Madarász József Városi Könyvtár igazgatói beosztására
beérkezett pályázatokat előzetesen véleményező szakmai-szakértői
bizottság összetételét az alábbiak szerint határozza meg:
- — Sárbogárd Város Jegyzője
- — Az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottság elnöke,
- — Országos szakmai szervezet delegált képviselője
- A kulturális intézményben képviselettel bíró reprezentatív
szakszervezet delegált képviselője

A bizottsági tagokat a Polgármester kéri fel az elbírálásban való
részvételre.

Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Határidő: 2022. április 30.

6. Kezdeményezés állami vagyon tulajdonjogának ingyenes önkormányzati tulajdonba
adására
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: soha nem volt Tisza utca, ami kivezet majdnem a MOL benzinkúttal
szemben. A Tisza utca párhuzamos a Köztársaság úttal. Ez valamiért megmaradt állami
kezelésben. Ott vízelvezetéses és egyéb problémák is vannak és az mindig gondot okozott,
hogy árokátépítésnél volt egy lefedéssel való szélesítés. Komoly probléma, ha nem saját
tulajdonon akarunk beruházást elvégezni. Itt összetalálkozott a Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. és
az önkormányzat érdeke. A Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. nem tart igényt a területre, ezért az
ingyenes átadást kezdeményeztük. Illetve a Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felhívta a
figyelmünket, hogy a hosszas és elég fura jogi sorsot megért volt lőtér, ami eredetileg a
klasszikus nyelvi elnevezéssel élve sintértelepnek épült, de végül nem tudni miért nem
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sikerült működtetni. Ott egy egyesület megszűnése kapcsán nem az egyesület tagságára, vagy
valamelyik tagjára szállt az ingatlan, hanem a Magyar Állam tulajdonába került. A Magyar
Államnak nem kell. Ez egy olyan terület a VIDEOTON fele, ami esetleg valamilyen fajta
ipari felhasználásra bevonható lesz, ezért kezdeményeztük ennek a kettő területnek az
ingyenes átadását. Az előzetes egyeztetések szerint erre van is esély.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
103/2022.(TV.8.) határozata

Kezdeményezés állami vagyon tulajdonjogának ingyenes
önkormányzati tulajdonba adására

Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a , Kezdeményezés állami vagyon
tulajdonjogának ingyenes önkormányzati tulajdonba adására" tárgyú előterjesztést
megtárgyalta a Polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozta:

1. Sárbogárd Város Önkormányzata a Sárbogárd 5779 hrsz-ú, a Magyar Állam
tulajdonában és a MNV Zrt kezelésében 168 fim hosszú, 1935 m2 nagyságú közút
ingyenes önkormányzati tulajdonba kerülését kezdeményezi. Magyarország helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában
meghatározott kötelező feladatának - a helyi közutak és tartozékainak kialakítása és

Jenntartása - ellátásához, az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2)
bekezdés c) pontjában meghatározott a helyi önkormányzat javára törvényben, vagy
törvény felhatalmazása alapján kiadott jogszabályban foglalt feladatai elősegítése
érdekében kívánja tulajdonba venni és felhasználni. Felhasználási cél: Biztonságos,
balesetmentes közúti közlekedés biztosítása.

2. Sárbogárd Város Önkormányzata a Sárbogárd 0241/1 hrsz-ú 5089 m2 nagyságú, kivett
lőtér művelési ágú ingatlan, ingyenes önkormányzati tulajdonba kerülését
kezdeményezi. Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX.
törvény 13. § (1) bekezdés 13. pontjában meghatározott kötelező feladatának -
gazdaságszervezéssel kapcsolatos feladatok; - ellátásához, az állami vagyonról szóló
2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdés c) pontjában meghatározott a helyi
önkormányzat javára törvényben, vagy törvény felhatalmazása alapján kiadott
jogszabályban foglalt feladatai elősegítése érdekében kívánja tulajdonba venni és
felhasználni. Felhasználási cél: A közművesített területet ipari parkként hasznosítani a
munkahelyteremtés és a helyi adóbevételek növelése érdekében.
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Sárbogárd Város Önkormányzata saját költségén vállalja az ingatlanok tulajdonba adásával
felmerülő költségek megfizetését ideértve a művelési ág megváltoztatásának megtérítését.

Vállalja, hogy a nemzeti vagyoni körből ingyenesen tulajdonba adott ingatlant a tulajdonjog
megszerzésétől számított 15 évig nem idegeníti el, és a juttatás céljának megfelelően
hasznosítja. Az átruházott vagyon hasznosításáról évente beszámol a vagyont átadó
szervezet felé.

Felhatalmazza a polgármestert, hogy fenti ingatlanok tulajdonjogának megszerzése érdekében
tegye meg a szükséges intézkedéseket és jelen határozat megküldésével az Magyar Nemzeti
Vagyonkezelő Ztt-nél, illetve a Maradványvagyon-hasznosító Zrt-nél kezdeményezze az
ingyenes önkormányzati tulajdonba kerülést.

Határidő: 2022. április 30.
Felelős: — polgármester

1. Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet feladatellátása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az I. számú fogorvosi körzetben többször volt több fogorvos.
Marosvölgyi-Szőke Luca doktornővel néhány éve sikerült megegyezni. Kétséget kizáró, hogy
ő amikor idejött elmondta, hogy nem tudja meddig maradnak. Az egészen biztos, hogy a
házastársa gyógyszertárat szeretne vásárolni és gyógyszerészként ott dolgozni. Megpróbáltak
innen kiindulva itt tárgyalni a közvetlen környéken, majd a megyében, de ez nem vezetett
eredményre. Ha jól emlékszem azt mondta, hogy Komárom-Esztergom megyében egyeztek
meg egy helyszínben. A doktornő szeret itt lenni, önkormányzati lakásban laknak, alapvetően
jól is működött a feladatellátás, a rendelő felszereltségével sincs semmi probléma, az
alapinfrastruktúra is rendben van. Sajnos a doktornő közölte, hogy ők mindenképpen
elköltöznek, és onnan nem tud visszajárni. Az önálló orvosi tevékenységről szóló jogszabály
szerinti 6 hónapos idővel kérte a megszüntetést. Helyettesítéssel lesz szükséges megoldani a
feladatellátást, ha nem lesz másik fogorvos. Megpróbálunk fogorvost keresni. Az elmúlt 10
évben folyamatosan tudtunk fogorvost biztosítani.
Az előterjesztést az ESZB és a PVVB tárgyalta. Kérdezem a bizottságok elnökeit, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
104/2022.(IV.8.) határozata

Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet feladatellátása
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Marosvölgyi-
Szőke Luca orvos által területi ellátási kötelezettséggel működő
Sárbogárd I. számú fogorvosi körzet vonatkozásában 2022. augusztus
31-i hatállyal közölt egészségügyi feladat ellátási szerződés
megszüntetését tudomásul veszi.

Sárbogárd Város Önkormányzata kötelezettséget vállal arra, hogy a
területi ellátási kötelezettséggel működő Sárbogárd I. számú fogorvosi
körzetben 2022. szeptember 1. napjától egészségügyi szolgáltatóként
továbbra helyettesítéssel tesz eleget az egészségügyi feladat ellátási
szerződésben foglalt valamennyi kötelezettségnek.

A  képviselő-testület felkéri a polgármestert a helyettesítéssel
kapcsolatos valamennyi szükséges intézkedés megtételére, az eljáró
hatóságok értesítésére.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

8. A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás polgármester átadja az ülés vezetését Novák Kovács Zsolt
alpolgármesternek, és bejelenti, hogy érintettsége miatt a 8.) napirendi ponttal kapcsolatos
szavazásban nem vesz részt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 8.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
105/2022. (TV.8.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 8.) A polgármester
szabadságának utólagos engedélyezése c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: aljegyző úr kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Varnyu Péter: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselő-testület 8 igen, (l fő nem vett részt a szavazásba) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
106/2022.(IV.8.) határozata

a polgármester szabadságának utólagos engedélyezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester részére 2022. március 1-től 2022. március 2-ig 2
munkanapra, 2022.március 21-től 2022. március 21-ig 1 munkanapra
a 2022. évi szabadsága igénybevételét engedélyezi.
Utasítja a jegyzőt, hogy a szabadság igénybevételét vegye
nyilvántartásba.

Határidő: 2022.április 22.
Felelős: jegyző

Novák Kovács Zsolt alpolgármester visszaadja az ülés vezetését
Dr. Sükösd Tamás polgármesternek.

9. Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: Sárszentmiklóson a Korona étteremnél a gyalogátkelőhely életveszélyes, de
hát ezt tudjuk mindannyian.

Dr. Sükösd Tamás: írtunk, hogy szerintünk nem jó, nem is csak arra, hanem a többire is.
Megírta a szolgáltató, hogy ez erősített lámpa stb., de nekem sem tetszik. Nem nyúlhatunk
hozzá, mert nem az önkormányzat tulajdona. Az E.ON cége végzi a karbantartást is. Itt bent a
központban nyilván annyival jobb a helyzet, hogy a napelemes lámpa ha villog, azt elég jól
észre lehet venni, de világos nincs itt sem. Mi ezt a 63-as főúton végig problémaként éljük
meg, az összes rossz szerintem.

Paczona Lajosné: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Prágerné Topp Erika: a sárhatvani klub rendezvényén voltam. Állítólag ez volt az utolsó
ilyen, amit ők rendeznek, és csak meghívásoknak tesznek eleget a továbbiakban. Nagyon
színvonalas műsoruk volt, sokan voltak. Ha a továbbiakban szerepelni járnak és meghívást
kapnak különböző helyekre akkor azt finanszírozni kell. Bevétel viszont nem lesz, a vezetőjük
azt mondta, hogy majd eldöntik hogyan lesz.

Dr. Sükösd Tamás: több éve mondom nekik, hogy alapítsanak egyesületet. Még olyan
személy is lenne, akivel tudnak szerződni, hogy szakmailag rendben legyen, ha pályáznak és
kaphatnak támogatást. Nem történt semmi. Ha holnap jönnek, hogy csináltak egyesületet,
fogadjuk őket.

Dr. Prágerné Topp Erika: ragaszkodnak hozzá, hogy egyesületet nem hoznak létre.

Dr. Sükösd Tamás: akkor mit szeretnének? Jelenleg a civilizált országokban az
államháztartási törvény sehol nem teszi azt lehetővé, hogy elkezdjünk támogatni egy
magánszemélyt. Minden támogatás akár országos, akár megyei, vagy helyi az valamilyen
bejegyzett szervezetnek megy, mert úgy van felelősség.

Dr. Prágerné Topp Erika: a sárhatvani boltos Csendes István jelezte, hogy két hónapja nem
kap gázpalackot. Mivel nincs vezetékes gáz Sárhatvanon nyilvánvalóan palackos gázzal
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főznek. Állítólag a MOL-tól kapja a gázpalackokat, most nem tudja a lakosságot kiszolgálni.
A választások alatt is folyamatosan hívta az országgyűlési képviselőt, de sajnos nem vette föl
a telefont.

Dr. Sükösd Tamás: az országgyűlési képviselő úr nem szorul rá, hogy én megvédjem, de
abban biztos lehetsz, hogy egy komplett stáb áll mögötte és mindenkit visszahívnak. Ha
sárbogárdi a probléma az összesen után másolatban, e-mailben elküldik nekem is. Ez naponta
kb. három. Fura módon mindenhol van Sárbogárdon gázpalack. Szerinted a kamionnak
gondot okozna gázt adni és elmenni Sárhatvanig?

Dr. Prágerné Topp Erika: elgondolkodtató a dolog. Bennünket is hív rendszeresen. Elmondta,
hogy nem előre fizet a palackokért, hanem ahogy eladja úgy fizeti. Pandémia volt és ő is
covidos volt. Kérdéses, hogy az alatt az időszak alatt, amikor a bolt zárva volt, akkor
történtek-e kifizetések? De ez úgy gondolom, hogy nem a mi kompetenciánk.

Dr. Varnyu Péter: az Ügyrendi és Jogi Bizottság ülésén elhangzott bejelentésre szeretnék
válaszolni. Kollégáim jártak Pusztaegresen, a két kutya akkor is kint volt. Tehát tettenérés
esete volt. Egy kislány volt otthon a családi háznál. Két gyönyörű szép és barátság husky
kutyáról van szó, nem az utcán lenne a helyük. Felszólították a tulajdonost. Van kennel,
aminek a felső drótozatát még nem csinálták meg. Ha fölül nem fog kiugrani, akkor kiássa
magát alul amennyire ezt a kutyafajtát én ismerem. A kislány a tulajdonos lánya ígéretet tett,
hogy záros határidőn belül a kutyák bezárását illetve kennelben tartását megoldják. Kollégák
annyit kértek, hogy legalább a kaput csukják be, mert már az is egy akadály lenne. Próbálunk
odafigyelni és visszaellenőrizni, hogy amit elmondtak az úgy legyen.

Tóth Béla: köszönöm nincs bejelentésem.

Aranyos József: köszönöm nincs bejelentésem.

Bágyi Zoltán: köszönöm, nincs bejelentésem.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: az M8-as kapcsán, mivel ott az engedélyeztetés során volt pár dolog,
amivel nem végeztek eddig a testületi ülésig, de nem nagyon akarják megvárni a következő
soros testületi ülést, így lehet, hogy egy rövid rendkívüli ülést kell tartanunk a hozzájárulás
adásával kapcsolatban.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 9.52 órakor bezárta.

K.m.f.

Dr. Sükösd Tamás Dr. Varn:
polgármester

Fő. ő A
Novák Kovács Zsolt

alpolgármester, jkv. hitelesítő

át
Tóth Béla
képviselő, jkv. hitelesítő



Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. április 27-i rendkívüli nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 8 fő

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita jegyző, Békési József műszaki osztály
ügyintéző, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Lakosság részéről 1 fő

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselő-testület rendkívüli nyílt ülését 1792 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a
képviselő-testület határozatképes, 8 képviselő tartózkodik az ülésteremben.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
107/2022.(IV.27.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. április
27-i rendkívüli nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
108/2022.(TV.27.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. április
27-i rendkívüli nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.



A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
109/2022.(IV.27.) határozata

a rendkívüli nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

1. Döntés a Környezeti vizsgálati eljárás és a Partnerségi véleményezési eljárás
lezárásáról az M8-as gyorsforgalmi út Sárbogárd közigazgatási területét érintő
tervezett nyomvonal felülvizsgálta vonatkozásában a Településrendezési eszközök
részleges módosítása keretében
Előadó: — polgármester

2. A 2022. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi
pályázatok elbírálása
Előadó: polgármester

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Döntés a Környezeti vizsgálati eljárás és a Partnerségi véleményezési eljárás
lezárásáról az M8-as gyorsforgalmi út Sárbogárd közigazgatási területét érintő
tervezett nyomvonal felülvizsgálta vonatkozásában a Településrendezési eszközök
részleges módosítása keretében
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: van Településszerkezeti Terv, Helyi Építési Szabályzat stb., amelyek
mind a településrendezési eszközök közé tartoznak. Az M8-as gyorsforgalmi út alapvetően
két ütemben fog megvalósulni a jelenlegi tudásunk szerint. Számos dolgot érint Sárbogárd
vonatkozásában. Minden korábbi szakhatósági és egyéb fölvetés alapján van szükség a
településrendezési eszközök módosítására. Azt hiszem kimondhatjuk, hogy a nyomvonal
végleges. Megoldották azt, amiről azt gondolták, hogy nehéz lesz megoldani, hogy a Natura
2000 területeken a vizeken és egyéb helyeken keresztül valahogyan áthaladjon ez az egész. A
Merk-féle tónál pld. komoly gondot okozott, hogy hogyan fogják áthidalni a tavat. Nincs
semmi olyan ,elvetemült" kérésük, ami a településrendezési eszközök vonatkozásában ne
lenne normál ütemben teljesíthető. Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés,
észrevétel, hozzászólás van-e?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
110/2022.(TV.27.) határozata

Döntés a Környezeti vizsgálati eljárás és a Partnerségi véleményezési
eljárás lezárásáról az M8-as gyorsforgalmi út Sárbogárd közigazgatási
területét érintő tervezett nyomvonal felülvizsgálata vonatkozásában a

Településrendezési eszközök részleges módosítása keretében



Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a , Döntés a Környezeti vizsgálati
eljárás és a Partnerségi véleményezési eljárás lezárásáról az M8-as gyorsforgalmi út,
Sárbogárd közigazgatási területét érintő tervezett nyomvonal felülvizsgálata vonatkozásában a
Településrendezési eszközök részleges módosítása keretében" tárgyú előterjesztést
megtárgyalta és az alábbi döntést hozza:

1. Az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005.(I.11.)
Kormányrendelet alapján a környezeti vizsgálat szükségességének és tematikájának
meghatározása miatt a környezet védelméért felelős szervek megkeresése 2021.
december 22-én megtörtént.

Az illetékes közigazgatási szervek közül 11 szerv adott írásban véleményt, mely szerint
egybehangzóan nem tartották szükségesnek a környezeti vizsgálat lefolytatását. Tehát
összeségében megállapítható, hogy a 2/2005.(I.11.) Korm. rendelet szerinti környezeti
vizsgálat lefolytatása nem szükséges.

A beérkezett vélemények alapján a 2/2005.(I.11.) Korm. rendelet szerinti környezeti
vizsgálat lefolytatását Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete sem tartja
szükségesnek a településrendezési eszközök részleges módosításához.

2. Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a partnerségi egyeztetés szabályairól
szóló 19/2017. (VIII. 30.) önkormányzati rendelete 3. § (5) bekezdése alapján a
partnerségi véleményezési eljárást 2022. március 23. és 2022. április 6. között lefolytatta
a településképi rendelet módosítása tárgyában.

A partnerségi egyeztetésben résztvevők tájékoztatása a rendeletekben foglaltak szerint,
maradéktalanul megtörtént.
Az egyeztetés során írásos vagy szóbeli megkeresés, ellenvélemény nem érkezett.

2022. 04. 05.-én a partnerségi egyeztetés keretében Lakossági Fórum került
lebonyolításra, melynek keretében a megjelent állampolgárok kérdéseikre választ kaptak.
Írásos észrevételt nem tettek.

Megállapítja, hogy a partnerségi egyeztetésben részt vevők tájékoztatása a rendeletekben
foglaltak szerint, maradéktalanul megtörtént.

A 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 42. § (1) bekezdése szerinti Partnerségi
véleményezési eljárást Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete lezártnak
tekinti. Felkéri a Polgármester, hogy kezdeményezze a végső szakmai véleményezési
szakasz lefolytatását az állami főépítészi hatáskörben eljáró megyei kormányhivatalnál.

Felelős: jegyző,
Határidő: folyamatos

2. A 2022. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi
pályázatok elbírálása

Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tudjuk, hogy társadalmi szervezetek, de mi ezt kibővítve értelmezzük.
Iskolák, óvodák, mindenki pályázhat. Erős Ferenc OKSB elnök indítványára emeltük meg a



keretösszeget annak idején 800.000 Ft-ra. Valószínűleg jövőre, ha ugyanez az inflációs
környezet marad, akkor emelni kell ezen az összegen. A jogalkotó döntése alapján, számomra
kevésbé érthető módon, az alapítványok által benyújtott pályázatokat csak a testület bírálhatja
el, nem lehet átruházni bizottságra. Az OKSB 600.000 Ft-ot osztott ki a 800.000 Ft-ból a
testületi ülést megelőző ülésen. Tehát 600.000 Ft támogatást ítélt oda egyesületeknek,
iskoláknak. 200.000 Ft maradt a két alapítványra. Összesen egészében, hogy mi a cél, mik a
létszámok és hogy hogyan tudják ezt az egészet összerakni abban nyilván eltérő dolgok
vannak. Ugyanakkor, ha megnézzük azért eltérő az a képesség is, amivel ki tudják ezt
egészíteni. Azt javaslom, hogy ezt az összeget megfelezve 100.000-100.000 Ft-ban
határozzuk meg, mert ez segítség mindkét alapítványnak arányaiban ugyanolyan. A Központi
Óvodát Segítő Alapítványnak ez a 100.000 Ft úgymond többet ér, mint a Sárszentmiklósi
Iskoláért Alapítványnak, mert az iskolánál jobban tudnak generálni hozzá önerőt. Az óvodai
alapítványnál beszéltem a kuratórium elnökével, ott tulajdonképpen a covid elvitte azt az
egyetlen fix rendezvényüket, amiből bevételük volt.
Ezzel a javaslattal terjeszteném elő a támogatás odaítélését.
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Borbély Sándor: észrevétel, de jószándékú, jóindulatú. Meglepődtem, hogy ez ilyen drága,
hogy 9.500 Ft/gyermek/nap. Elfogadom, csak meglepődtem, hogy ez ilyen drága.

Dr. Sükösd Tamás: elég jól meg szokták szervezni a programjaikat, az étkezéseket stb. Ez
ilyen.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását azzal, hogy a Sárszentmiklósi Iskoláért Alapítvány 100.000 Ft, a Központi
Óvodát Segítő Alapítvány 100.000 Ft támogatásban részesüljön. Aki ezzel egyetért, kérem
kézfelemeléssel jelezze.
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
111/2022.(TV.27.) határozata

A 2022. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett
alapítványi pályázatok elbírálásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a ,, 2022. évi nyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alapítványok által benyújtott
pályázatokra - a 2022. évi költségvetés működési célú pénzeszközátadás , OKSB táborozási
pályázat" címmel elkülönített 800 eFt keretösszegből fennmaradó 200.000 eFt terhére - az
alábbi támogatási összegeket állapítja meg:

Sárszentmiklósi Iskoláért Alapítvány 100.000 Ft
Központi Ovodát Segítő Alapítvány 100.000 Ft



Határidő:Értesítésre: 2022. május 16.
Szerződéskötésre: folyamatos
Elszámolásra: 2023. január 31.

Felelős: jegyző, ügyintéző
támogatásban részesülők

Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt
a rendkívüli nyílt ülést 17.22 órakor bezárta.

A Apc "e
Dr. Sükösd Tamás Dr. Venicz Aníta
polgármester jegyző
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Tőth Béla Erős Ferenc
képviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő



Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. május 13-i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 10 fő
Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyző, Háriné

Állandó meghívottak: Németh Ilona gazdasági osztályvezető, Ábrahámi Dóra

műszaki osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési
osztályvezető, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Lóki Richárd tű. alezredes dunaújvárosi kirendeltségvezető,
Fodor Zoltán tű. őrnagy tűzoltóparancsnok, Dr. Varga Péter

r. ezredes rendőrfőkapitány, Dr. Kovács Ferenc r. alezredes
rendőrségi tanácsos rendőrkapitány, Majer László c.
r.alezredes, Lics Zoltán Régió 2007 Kft. ügyvezető,
Zsolnainé Csajbók Éva Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
intézményvezető, Huszárné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő
Óvoda intézményvezető, Ladányi-Mészáros Judit SESZI
Család- és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai egységvezető,

Média: Bogárd és Vidéke c. lap

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a

képviselő-testület soros nyílt ülését 922 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő-

testület határozatképes, 10 képviselő tartózkodik az ülésteremben. Aranyos József képviselő

igazoltan van távol.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik

jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek

történő megválasztását. A képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi

határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
112/2022.(V.13.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. május 13-

i soros nyílt ülés jegyzőkönyv  hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.



Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
113/2022.(V.13.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. május 13-
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a Képviselő-testület vegye fel napirendjére a 17/1. A
Madarász József Városi Könyvtár igazgatói megbízásának meghosszabbítása c. előterjesztést.
Szavazásra teszi fel a módosított napirend elfogadását.

A képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
114/2022.(V.13.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirendi:

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásért felelősök

3. Beszámoló Sárbogárd Város közrendjének és közbiztonságának 2021. évi helyzetéről
Előadó: városi rendőrkapitány

4. Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi
tevékenységéről
Előadó: tűzoltóparancsnok

5. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéről
Előadó: Hatósági osztályvezető

Intézmények gyermekvédelmi felelősei
SESZI Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetője

6. Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységről

Előadó: polgármester

7. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2021. nevelési évről szóló beszámolója
Előadó: polgármester

8. Tájékoztató a környezet állapotáról és a város környezetvédelmi helyzetéről
Előadó: polgármester

9. Az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022.(II.24.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: jegyző



10. — Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2021. évi költségvetésének
végrehajtásáról, zárszámadási rendelet elfogadása

Előadó: polgármester
11. — Döntés az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2021. évi felhasználásának és az

alap maradványának elfogadásáról
Előadó: polgármester

12. — Sárbogárd Város Önkormányzat 2021.évi maradványának elszámolása
Előadó: polgármester

13. —— Jelentés a belső ellenőrzés 2021. évi tevékenységéről, az ellenőrzési megállapításokról
Előadó: polgármester

14. — Jelentés a belső kontroll rendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Előadó: polgármester

15. — Döntés a 7000 Sárbogárd, 770/8 hrsz-ú terület használatáról
Előadó: polgármester

16. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

17. — Bejelentések

17/1. A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói megbízásának meghosszabbítása
Előadó: polgármester

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők
voltak.
Előző testületi ülésen zárt ülés nem volt.
Április 9-én a Szentmiklósi Borkedvelők borversenye volt.
Április 11-én tartottunk egy egyeztetést a MÁV Magyar Államvasutak Zrt-vel az állomás

területéről. Nem örülök neki, hogy átcsúszik 2023-ra a felújítás, annak viszont
igen, hogy fix döntés van.

Április 12-én a TOP Plusz pályázati rendszerrel kapcsolatban volt egy egyeztetés a
pályázatokat koordináló cégekkel, akikkel együttműködünk kb. 10 éve Pécsen.

Április 14-én a Strabag Kft-vel tartottunk egyeztetést a kerékpárút építés vonatkozásban.
Ekkor még úgy tűnt, hogy minden teljesen jó. Most pár dolgot még tisztázni kell
velük, mert a határidőt így nehezebben látom tarthatónak ezzel a létszámmal
amivel most jelen vannak a városban. A 63-as főút elég , érzékeny" téma különös
tekintettel arra, hogy elindul a Vasút utca felújítása is. Ma nagyobb hangsúllyal
kezdeményezünk egy írásos egyeztetést.

Április 19-én megtörtént a sportcsarnok munkaterület átadása. 16 hónap van a kivitelezésre,
nagyon remélem, hogy nem emelkedtek annyira az árak, hogy ez ne legyen
tartható.

Április 20-án a távhőszolgáltató céggel tartottunk egy egyeztetést.
Április 21-én a sárszentmiklósi kis pályánál történt meg a munkaterület átadás, illetve

országgyűlési képviselő úr vette át a mandátumát.



Április 26-án tartottunk az Ifjúsági parkban egy bejárást a Bogárdi Napok kapcsán. Talán
mindenkivel megegyeztünk a tűzijáték szolgáltatótól a tűzvédelmi biztosítón át a
vagyonvédelmi és rendfenntartó csapatig bezárólag.

Április 27-én Megyei Közgyűlésen vettünk részt. A várost is érintő tervezési feladatok
vonatkozásában szavaztunk, illetve ugyanezen a napon rendkívüli képviselő-
testületi ülés volt, ahol alapítványi támogatásokról döntöttünk, valamint az M8-as
út kapcsán kellett döntést hozni a településrendezési eszközök módosításáról.
Szintén ugyanezen a napon rendkívüli ülést tartott az Oktatási, Közművelődési és
Sport Bizottság is az egyéb társadalmi szervezeteknek nyújtandó táborozási
támogatásokról.

Április 28-án újabb TOP Plusz egyeztetést tartottunk. Ebbe bevontuk már a pályázatos
cégeket, a tervezőt és mindenkit, aki ebben érintett.

Április 30-án részt vettem a gimnázium ballagásán.
Május 2-án egyeztetést folytattunk a számlavezetőnkkel a Takarékbankkal. Tájékoztattak

bennünket a háromlépcsős állami-banki fúzióról, aminek a harmadik lépcsője az
lesz, hogy az összetolt MKB Budapest Bank mellé belép majd a Takarékbank is.
Ez 2023-ra ér véget és állítólag semmi fönnakadást, sem plusz költséget nem jelent
számunkra.

Május 3-án tartottunk egy újabb egyeztetést a kerékpárút építés vonatkozásában, amelyen a
műszaki ellenőr az Albensis Kft., a pályázatot kezelő cég és a Strabag Kft. is részt
vett.

Május 4-én az inkubátorház üzemeltetésével kapcsolatban volt egy bejárás és egy egyeztetés.
Május 9-én először tudtuk értékelni a kihelyezett vadkamera felvételét. Pénteken lett

kihelyezve, vasárnap már egy szemetelőt sikerült is lefilmezni. Egyik oldalról
nyilván eredmény, másik oldalról viszont Einsteinnek igaza volt, hogy , Az emberi
hülyeség gyakorlatilag végtelen." Nagyon remélem, hogy ez az eljárással később
majd egy kicsit más irányba sarkallja az állampolgárokat, aki ezeket a szabályokat
egyáltalán nem akarják megtartani. Ez az elmúlt két évben nagyon sokba került az
önkormányzatnak, reméljük, hogy ennél jobb eredményeket fogunk tudni elérni.

Május 10-én az ipari csarnok hasznosítása kapcsán volt egy hosszabb egyeztetés.
Külön nem emeltem ki, de az egyébként a nem túl veretes orvosi és ápolónő helyzetünk miatt
gyakorlatilag napi szinten szervezzük, hogy mindenhol legyen orvosi ellátás és ápolónő is
legyen az orvos mellett. Illetve napi szinten egyeztetünk menekültügyi kérdésekben is.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselő-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.



A képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
115/2022.(V.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
116/2022.(V.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok —végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
117/2022.(V.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

3. Beszámoló Sárbogárd Város közrendjének és közbiztonságának 2021. évi helyzetéről
Előadó: városi rendőrkapitány

Dr. Sükösd Tamás: nagy tisztelettel köszöntöm megyei rendőrfőkapitány urat és Sárbogárd
város rendőrkapitányát a teremben. A napirendi pont tárgyalását megelőzően tisztelettel
szeretném megköszönni a megye összes rendőrének, Sárbogárd összes rendőrének illetve a
rendőrségen dolgozó valamennyi munkatársnak az elmúlt egy éves munkáját. Az
együttműködésünk kifejezetten jó. Elérjük egymást, tudunk a nagyobb szigorú formáktól
eltekintve is egyeztetni. Én úgy ítélem meg, hogy a hatékonyság is sokat javult. Főkapitány úr
mindig el szokta mondani, hogy a bírságoló rendőrt fölváltotta a szolgáltató rendőrség. Ennek
örülök, ezt így is látjuk. Egyik oldalról nem az erőszakos cselekmények adott esetben lehet
nem is a vagyon elleni cselekmények a legnagyobb problémánk, hanem a közterületen
elhelyezett hulladékokkal van talán a legtöbb harcunk, ezért is próbáltuk ki ezt a kamerás
megoldást. Itt is példásan gyors együttműködésről tett tanúbizonyságot a rendőrség. Amiben



még szintén kérem az együttműködést, hogy most a városban zajló különböző építkezések
miatt szükség van a rendőr kollégák szakértő közreműködésére, hogy a közlekedési helyzetek
ne nagyon fajuljanak el. Ez eddig kifejezetten jól ment. Még egyszer összefoglalva szeretném
megköszönni a munkátokat és szeretném megkérdezni, hogy szóbeli kiegészítést szeretne-e
valaki tenni.

Dr. Kovács Ferenc: Tisztelt Képviselő-testület, Polgármester Úr! Először én is a jó
együttműködés kiemelésével szeretném kezdeni, amit ezúton is köszönök Önöknek.
Meggyőződésem, hogy a jó együttműködés az alapja annak, hogy a közbiztonság
kiegyensúlyozott maradt a tavalyi esztendőben, annak ellenére, hogy nem volt könnyű évünk.
Itt említhetném a Covid járványt, vagy az illegális migráció elleni küzdelmet, amely miatt sok
esetben munkatársaimnak nemcsak az illetékességi területen, hanem attól távolabb,
határszakaszokon is kellett szolgálatot teljesíteni. A szolgálatunkat úgy terveztük az év során,
hogy az állandó rendőri jelenlét, az intézkedési képesség biztosított legyen. Ezt jellemzően
saját erőből oldottuk meg sima szolgálatból adott esetben túlszolgálattal, illetve sokszor a
Fejér Megyei Rendőr-főkapitányságtól kaptunk utalt erőt a feladataink ellátásához. A
közbiztonság kiegyensúlyozott volt Sárbogárdon. Ez egyrészt érzékelhető a bűncselekményi
adatokból, járási szinten nagy mértékében csökkentek a bűncselekmény számok. Sárbogárd
város területén is sikerült megőrizni a korábbi csökkentést. Az állampolgárok biztonságérzetét
leginkább befolyásoló bűncselekmények vonatkozásában azt tudom elmondani, hogy rablás
nem volt, kifosztás, önbíráskodás, zsarolás nem volt. Illetve ami nagyon fontos ebből a
szempontból mondjuk a lakásbetörés, egy volt az év során, az előző évben négy eset volt.
Folyamatos csökkenésnek lehetünk tanúi a jogsértő cselekmények vonatkozásában 2010-től
kezdődően. Amit említettem, hogy a ciklus elején még bőven húsz feletti szám volt. Ami még
nem szerepel az írásos anyagban, volt négy katalizátorlopás tavaly. Ott két személyt eljárás
alá vontunk. Ezek az eljárások még folyamatban vannak. Polgármester úr említette a
vadkamerát, illetve a Hősök terén lévő térfigyelő kamerát. Ezeket nagyon hasznos dolognak
tartjuk. A jótékony hatása megmutatkozik a megelőzés terén, illetőleg az utólagos bizonyítás
terén. Az elhangzott szemetelési ügyben megindítottuk az eljárást. A kamera felvételei alapján
ez sikeresen fog zárulni, illetve a Hősök terén lévő térfigyelő kamerák alapján is már egy
darab sikeres eljárás, egy rongálást szabálysértésében le tudtunk folytatni. Ezt most küldjük
meg a bíróságnak. Nyilván a jó közbiztonság nem egyedül a rendőrségen múlik, annak
nagyon sok szereplője van. Itt szeretném kiemelni a Sárbogárdi Polgárőrséget, akik nemcsak a
mi munkánkat segítik nagymértékben, hanem nagyon sokat tesznek a városért, a lakosságért
is. Még egyszer szeretném megköszönni a Képviselő-testület munkáját, hiszen az év során
többször beszéltünk, felhívták a figyelmünket olyan lakossági igényekre, amely például nem
jutott volna el hozzám. Köszönöm még egyszer az együttműködésüket. Biztos vagyok benne,
hogy ez a jövőben is ugyanilyen hatékony lesz. Amennyiben kérdés van a beszámolóval, vagy
a kiegészítéssel kapcsolatban szívesen válaszolok rájuk. Köszönöm.

Dr. Varga Péter: Tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Képviselő-testület! Kapitány úr szűk
vonatkozásban a várossal és a járással kapcsolatban elmondott mindent. Pár mondatban
megyei kitekintést szeretnék tenni Önöknek. Ha megnézzük a statisztikai mutatók alakulását,
akkor nagyon markánsan látszik az, hogy az elmúlt tíz évben lényeges regisztrált
bűncselekmény csökkenés volt az egész megyében. Volt egy kiugró év 2012-ben, amikor
32.000 ismertté vált bűncselekmény volt a megyében. Ez utána beállt kb. olyan 10.000-
15.000 közé és 2-3 éve elértük azt, hogy 6.000-7.000 közé és most már lementünk 6.000 alá.
Azt gondolom, hogy ez a csökkenés egyszer meg fog állni, lesz egy stagnáló időszak.
Bízzunk benne, hogy emelkedés nem lesz, de én azt gondolom, hogy ha 5.500 és 7.000 között
tudjuk ezt tartani minden évben az nagyon jó dolog. Mindig vannak sorozat ügyek, mindig



vannak olyan ügyek, amik nemcsak itt történnek, hanem az ország egyéb területein is, de itt
kerülnek befejezésre és itt jelentkezik a statisztikában. Azt gondolom, hogy egy tól-ig határon
belül ez egy teljesen jó és elfogadható. Azt mindig el szoktam mondani, hogy lehet nekünk
11090-os felderítési mutatóink, ha adott időben a lakosság nem érzi magát biztonságban,
akkor semmit nem ér. Fontosak azok a visszajelzések, amit a Képviselő-testülettől,
képviselőktől kapunk, hogy azonnal tudjunk reagálni olyan dolgokra, amik esetleg egy adott
helyen megbontják a közbiztonságot. Illegális hulladéklerakásról van szó, akkor abban
tudjunk eredményt felmutatni. Egyébként sajnos az egész megyében ez okozza most a
legnagyobb gondot. Főleg Sárbogárd környéke, Enying környéke, Sárkeresztúrt nem is
említem, mert ott a legdominánsabb ez. Bontással foglalkozó állampolgáraink a megmaradt
felesleges anyagot felgyújtják, kigyullad minden és akkor jönnek a tűzoltó kollégák. Két
évvel ezelőtt volt egy olyan év, hogy az első négy hónapban 72 tűzoltói beavatkozás volt csak
Sárkeresztúron.

Fodor Zoltán: az idén több van.

Dr. Varga Péter: ehhez kellene egy jogi szabályozás. Hulladék minőségétől függ, hogy
szabálysértés vagy bűncselekmény lesz, tehát a veszélyességi fokától függ ez. Mi minden
egyes alkalommal, amikor ilyen tudomásunkra jut eljárunk ezekben az ügyekben. Sikerül
egyre többet felderíteni belőle, de azt gondolom, hogy ezt politikai szinten kell átgondolni,
hogy hogyan lehet ezt úgy kezelni, hogy ne okozzon problémát, mint ahogy egy időben volt
nagyon sok fémlopás, akkor a MÉH-telepek átvételi rendje teljes mértékben meg lett
változtatva, szigorítva és akkor lecsökkent a lopások száma. Most van a katalizátorlopás, mert
a katalizátorban van egy olyan fém, olyan platinum, ami nagyon értékes. Azt gondolom előbb
utóbb jogi szabályozással elérjük, hogy nem lesz érdemes levágni a katalizátort és akkor ezek
a típusú bűncselekmények is meg fognak szűnni. Ami nagyon pozitív Sárbogárd
vonatkozásában, hogy a tavalyi évben leraktuk az új kapitányság épületének az alapkövét.
Egy 21. századi modern épület kerül felépítésre. Remélem, és abban bízom, hogy június
hónapban a műszaki átadás meg fog kezdődni és ezt követően július-augusztus körül már a
bútorok és egyéb felszerelések megérkeznek. Azt beszéltük polgármester úrral, hogy bízunk
benne, hogy szeptemberben már tudunk szalagot vágni és akkor teljes mértékben a kollegák
birtokba tudják az épületet venni. Arra büszke vagyok, hogy nemcsak ez az egy beruházás
van a megyében. Megújult a főkapitányság főépülete. Most zajlik KEHOP-os pályázat
keretében a másik épület felújítása, energetikai korszerűsítése, az M7-es autópálya épületének
a korszerűsítése. Sikerült felújítanunk a martonvásári rendőrőrsöt, az enyingi rendőrőrsöt és
nagyon bízok benne, hogy a móri rendőrkapitányság épületének tervezése az idei évben meg
fog valósulni. Nagyon szép, patináns épületben dolgoznak a móri kollégák, de sajnos elég
rossz állapotban van, nem igazán rendőrségi céloknak megfelelő. Köszönöm azt a támogatást,
amit a az elmúlt évben kaptunk polgármester úrtól és a Képviselő-testülettől. Köszönöm
azokat a megkereséseket, amik közvetlen a kapitányság irányába mentek és rávilágítottak
bizonyos hiányosságokra, problémákra. Tudtunk ezekben intézkedni. Külön köszönöm
polgármester úrnak azt az együttműködést a Sportnap szervezésében, amit a Magyar Nemzeti
Sportszövetség szervezett. Azt gondolom, hogy nagyon jó hangulatú, nagy létszámú eseményt
sikerült itt Sárbogárdon megszervezni. Ha kérdés, észrevétel van, állok rendelkezésükre.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Borbély Sándor: sok beszámolót láttam már életem során. Ez egy nagyon szép felépítésű
tartalmát illetően, látványosságot illetően. Ritkán találkozunk olyannal, amikor grafika is
érzékelteti a valóságot. Való igaz, hogy nullára nem lehet redukálni dolgokat, mert lényegesen



jobb gazdasági feltételekkel rendelkező országok sem tudják ez megoldani. Úgy ítélem meg,
hogy a helyi rendőrség munkája, ahogy fogalmaz is a beszámoló szakszerű, törvényes és
eredményes. Külön tetszik, hogy az összehasonlításokon túlmenően valamiféle tervet vázol
föl a jövőt illetően, hogy merre menjünk. Nagyon sok település megirigyelné és büszke lenne,
ha egy ilyen beszámolót tudhatna maga mögött. A magam részéről elfogadásra javaslom a
beszámoló elfogadását.

Nedoba Károly: a jelenlegi állomány létszáma megfelelő-e? "Van-e létszámhiány,
létszámgond? A későbbiekben várható-e leszerelés, vagy a stabilitás továbbra is megmarad?

Dr. Kovács Ferenc: abban a szerencsés helyzetben vagyunk, hogy a fluktuáció nálunk nagyon
alacsony. Létszámhiánnyal, létszámgondokkal nem küzdünk. Minden feladatot el tudunk látni
maximálisan, a létszámhelyzetünk adott. Bizonyos mozgások mindig vannak, ha valaki
távozik is az állományból a pótlását rövid időn belül meg tudjuk oldani.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő tájékoztató elfogadását.
A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
118/2022.(V.13.) határozata

Beszámoló Sárbogárd Város közrendjének és közbiztonságának
2021. évi helyzetéről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Beszámoló
Sárbogárd Város közrendjének és közbiztonságának 2021. évi
helyzetéről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, az abban leírtakat
elfogadta.

4. Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi
tevékenységéről
Előadó: tűzoltóparancsnok

Dr. Sükösd Tamás: Köszöntöm Lóki Richárd alezredes urat és Fodor Zoltán őrnagy urat. A
rendőrségi beszámoló kapcsán már érintettük, hogy a tűzoltóság munkájának jelentős része
kötődik nem feltétlenül Sárbogárd városhoz, hanem egy környékbeli településhez
Sárkeresztúrhoz. Kicsit elszörnyülködve lehet látni mindig a beszámoló területi adataiban,
hogy ez mennyire eltolódik abba az irányba. Nagyon remélem, hogy ott is előbb utóbb kicsit
nagyobb számban lesznek jelen a jogkövető állampolgárok, meg mindenhol máshol is.
Ezeknek a tűzeseteknek a nagy része még csak nem is a véletlen következménye, hanem
bizony ezek teljesen szándékkal meggyújtott tüzek, ami óriási felelőtlenségre enged
következtetni.
Mindig el szoktam mondani, hogy a tűzoltóság kicsit mindig a mi intézményünk marad.
Amikor még a város költségvetésében szerepelt a tűzoltó-parancsnokság Varga Zoltán
egykori parancsnok úrral szorosan együttműködve próbáltuk úgy irányítani a dolgokat, hogy a
tűzoltó laktanya élhető, szép legyen, jól működő legyen. Az a szakmaiság, amivel megtöltitek
mindenképpen megsüvegelendő. A testület nevében a katasztrófavédelem valamennyi
munkatársának szeretném megköszönni az előző beszámolási időszakban végzett munkáját.
Közösen próbáljuk kezelni a menekültellátást, de ott is az együttműködésünk példaszerű volt.
Parancsnok úrral minden alkalommal egészen elképesztő időpontokban is tudtunk egyeztetni.
Kirendeltség vezető úrral is többször beszéltem, volt olyan, hogy vasárnap délben. Ez csak
akkor tud így működni, ha így működtetitek. Kiegészítést szeretnétek-e fűzni az írásos
anyaghoz?



Fodor Zoltán: Tisztelettel köszöntök mindenkit! A tűzoltóság életében az elmúlt évben
különösebb változás nem történt. Létszámhelyzetünk stabilnak mondható, minimális
hiányunk van. Szerencsére van érdeklődő és most is van, aki iskolába jár, június hónapra
várható, hogy megérkezik az állományba. Szerek, felszerelések nem változtak, tehát
ugyanazok a járművek vannak, amik előző évben is. A beszámoló az idén kicsit részletesebb.
Káreseteink száma gyakorlatilag az elmúlt évhez hasonló, minimális emelkedés volt, de
összességében az elmúlt időszakban évről-évre emelkedik, kúszik ez a szám és az idei évben
köszönhető szerintem a csapadékszegény időjárásnak. Az első negyedévünk nagyon húzós
volt, ha így folytatódik, akkor minden rekordot megdöntünk. Polgármester úr említette
Sárkeresztúrt, idén száz fölött járunk a tűzeseteknek csak. Sárbogárd vonatkozásában
gyakorlatilag a vonulási számunk egyezik a tavalyi évivel. Kiemelkedő, rendkívüli esemény
nem történt. Legnagyobb beavatkozások, a tüzesetek mint pld. az elmúlt napokban a kislóki
szeméttelepen volt. A szeméttelep megtelt, jó lenne valamit csinálnának vele. Ez a tűz 9-10
órás beavatkozást jelentett.
Személyi változás. Jelentős változás történt. Jómagam kinevezésre kerültem március 16-tal.
Kővágó alezredes úr pedig a dunaújvárosi tűzoltóság élére került parancsnoknak.
Az ukrajnai menekült helyzettel kapcsolatban folyamatos kapcsolatban voltunk. A Covid
bennünket is utolért. Az idei év február hónapja volt a csúcs, amikor a tűzoltóság
állományában bennünket legjobban érintett, de különösebb problémát nem okozott. Tehát a
szolgálatszervezést meg tudtuk oldani. Köszönöm a Képviselő-testület együttműködését a
közeljövőben is remélem hasonlóan tudunk eljárni. Ha kérdés, észrevétel van a beszámolóval
kapcsolatban szívesen válaszolok rá.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő beszámoló elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
119/2022.(V.13.) határozata

Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi
tűzvédelmi tevékenységéről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Beszámoló a
Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi
tevékenységéről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, az abban leírtakat
elfogadta.

5. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéről
Előadók: hatósági osztályvezető

Intézmények gyermekvédelmi felelősei
SESZI Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetője

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben Ladányi-Mészáros Juditot a Családsegítő és
Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjét.
Az előterjesztést az ESZB és az OKSB tárgyalta. Kérdezi az OKSB elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)



Dr. Sükösd Tamás: az ESZB elnökhelyettesét is kérdezem ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az előadók kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: az egyik legfontosabb feladatunk a gyermekvédelmi, gyermekjóléti
feladatok folyamatos ellátása. Erre egy szoros, kialakult rendszerünk van. Ez a rendszer attól
jó, hogy a benne dolgozó szakemberek jók és mindenki szívvel, lélekkel végzi a munkáját. A
számok nem alacsonyak. A hátrányos helyzetű, illetve a halmozottan hátrányos helyzetűeket
sem fogjuk tudni soha leszorítani nullára már csak azért sem, mert vannak olyan ismérvek,
mint pld. a szülők végzettsége, vagy adott esetben jövedelmi helyzete, amire kevés ráhatásunk
van. Azt bizton tudom állítani, hogy a gyermekvédelmi rendszerünk zárt. Tehát, ha észleljük a
problémát, akkor meglehetősen jó reakcióidővel bizonnyal reagálunk együttműködve a
gyámhatósággal, a hatósági osztály szakembereivel, a családsegítő és gyermekjóléti
szolgálattal. Lehet látni, hogy többféle ellátást nyújtunk a gyermekvédelem keretében. A
pénzbeli ellátások száma úgy darabra, mint fajtára sem alacsony. Erre nem szeretnék külön
kitérni. Jól lehet látni azt, hogy hányan kaptak rendszeres gyermekvédelmi kedvezményt.
Hány család hány gyermeke. Illetve jól lehet látni azt is, hogy kik kaptak egyéb ellátást. A
pénzbeli ellátások száma nem alacsony, 367 gyermek volt jogosult a gyermekvédelmi
kedvezmény pénzbeli támogatására. Ez a 6.000 Ft-os támogatás. Az intézmények is elég
komoly munkát végeznek. Egyidejűleg köszöntöm a Sárbogárdi Zengő Óvoda vezetőjét is. A
gyermekvédelmi problémákat van a szülőknek az a kevés jogkövető része, aki jelzi és elindul
kérelemre egy eljárás vagy elindul a segítés eljárástól függetlenül. De nagyon sok az, amit
saját belső jelzőrendszerünk hoz föl. Tehát az intézmény jelzi a gyámhatóságnak, a rendőrség
jelzi a gyámhatóságnak, családsegítő jelzi a gyámhatóságnak, vagy ezek a szervezetek jelzik a
családsegítőnek. Ez egy nagyon komoly napi szinten felmerülő problémamegoldást igénylő
feladat. A gyermekvédelem rendszerébe tartozik pld. a szünidei gyermekétkeztetés is, amivel
szintén a leszakadó rétegeket tudjuk felzárkóztatni. A jogalkotó bölcsen döntött abban a
vonatkozásban, amikor ezt valóban az étkeztetés irányába helyezte, nem abba, hogy
különböző csomagokat osztogassunk, amik bizony fizetőeszközzé váltak 8-10 évvel ezelőtt.
Akkor kezdett szigorodni a jogszabály. Számos olyan szegmense van a gyermekvédelemnek,
amit lehet, hogy nem is gondolunk kifejezetten annak, de ez egy összetett feladat. Vannak
nyilván az önkormányzatnál is jegyzői hatáskörben ellátott feladatok, vannak klasszikusan
önkormányzati feladatok és vannak szervezetek akikkel együttműködünk. Pld. tegnap érkezett
egy statisztikai megkeresés az állam egyik szervétől. Kérdezték, hogy a nagy áruházaknak
kivel van szerződése az élelmiszerbankos élelmiszerosztás vonatkozásában. Mondtam, hogy
szerintem a Tesco-nak. Amióta foglalkozik vele azóta van a családsegítővel. A Lidl-nek pedig
kb. 2 hónapja.
Mindenkinek, aki ebben a rendszerben dolgozik, szintén szeretném megköszönni a munkáját.
24 órás minden napra kiterjedő feladat és ezt végzik is.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
120/2022.(V.13.) határozata

Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi
feladatinak ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéről
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a "Tájékoztató az
önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról, a gyermekvédelem
helyzetéről" című napirendet és az előterjesztésben foglaltakat, az Sárbogárdi Egyesített
Szociális Intézmény Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójában és a
közoktatási intézmények gyermekvédelmi felelőseinek beszámolójában foglaltakat
elfogadta.

Utasítja a polgármestert, hogy az előterjesztésben foglalt és mellékletben csatolt tájékoztató
anyagot az elfogadásáról szóló határozattal a Fejér Megyei Kormányhivatal Hatósági
Főosztály Szociális és Gyámügyi Osztálya, a közoktatási intézmények és a Sárbogárdi
Egyesített Szociális Intézmény részére küldje meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 2022. május 31.

6. Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz közlekedési közszolgáltatási
tevékenységről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm a teremben Lics Zoltán ügyvezető urat. 2012. óta
működünk együtt a Régió 2007 Kft-vel. Az együttműködés itt is nagyon jó, ha fölmerül egy
probléma, mielőtt írnánk több levelet egymásnak azelőtt akár műszaki osztály képviselői, akár
én magam felhívom az ügyvezető urat, aki minden egyes alkalommal napon belül számolt be
arról, hogy hogyan fogunk reagálni az adott problémára, hogyan fogjuk megoldani. Remélem,
hogy ez a továbbiakban is így marad, mert ez egy jól működő dolog. Sárbogárd városban a
helyi közlekedés a településszerkezetből adódóan szerintem a vidéki városokhoz képest
nagyobb jelentőséggel bír, már csak a távolságok miatt is és a településszerkezet miatt is. Azt
hiszem, ezt a Képviselő-testület is meg tudja erősíteni, 2021-ben tudtunk reagálni a
megváltozott gazdasági és egyéb körülményekre is. Most fog lejárni a cégnek a szerződése,
kíváncsian várjuk, hogy hányan tesznek majd ajánlatot. A beszámolási időszakot úgy
ügyvezető úrnak, mint valamennyi munkavállalónak szeretném tisztelettel megköszönni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
121/2022.(V.13.) határozata

Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési
közszolgáltatási tevékenységről
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében
megtárgyalta a ,Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységről" tárgyú előterjesztést és az ügyben alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Régió 2007 Kft. (8142 Úrhida, Dózsa
György utca 48.) 2021. évre vonatkozó Beszámolóját elfogadja.

Felkéri a Közszolgáltatót, hogy tevékenységét a továbbiakban is a jelenlegi, megfelelő
színvonalon végezze.

Felkéri a polgármestert, hogy ezen döntéséről a Régió 2007 Kft. ügyvezetőjét, mint
közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester, jegyző

7. Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2021. nevelési évről szóló beszámolója
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm intézményvezető asszonyt a teremben. Szeretném
megköszönni a bölcsőde valamennyi dolgozójának a beszámolási időszakban végzett
munkáját. Komoly tevékenységet végeznek és sok türelmet, és jó egészséget szeretnék
kívánni a továbbiakhoz. A bölcsőde azon intézményeink közé tartozik, amit azért ha lehet
mondani infrastrukturálisan volt honnan fejleszteni. A Rektorisz-villa nagyon szép volt a 19.
század végén, de utána is. Majd sajnos elérte egy-két olyan építészeti megoldás, ami a
szépségét nem emelte sokáig. Megkezdtük több lépcsőben a felújítását. Az önkormányzat
önerőből költött a belső felújításra egy meglehetősen markáns összeget. Most sikerült a
konyhatechnológiai illetve a konyha felújítására nyernünk egy pályázatot. Reményeink szerint
ez nyáron megvalósításra kerül. Illetve a legújabb pályázattal most kívánunk majd tovább
foglalkozni. Remélem, hogy úgy a háború, mint egyéb körülmények okozta áremelkedés nem
sodorja el a pályázatot. Ha sikerül megvalósítani, akkor még egy férőhelybővülés és
megújulás várható a bölcsődében. A bölcsőde ilyen szempontból azt lehet mondani
létszámokat tekintve mindenképpen egy sikertörténet, ha úgy tetszik, mert most úgy tűnik,
hogy ha jóval nagyobb bölcsődénk lenne az is nagyon hamar megtelne. Tehát egyre nagyobb
igény van erre a szolgáltatásra úgy a normál bölcsődei ellátásra, mint az időszakos
gyermekfelügyeletre, amit szolgáltatásként végzünk.
Az előterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökhelyettesét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: intézményvezető asszony szeretne-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos
anyaghoz?

Zsolnainé Csajbók Éva: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
122/2022.(V.13.) határozata

Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2021. nevelési évről szóló beszámolója

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A Sárbogárdi Hársfavirág
Bölcsőde 2021. nevelési évről szóló beszámolója" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
beszámolóját a 2021-es nevelési évben végzett munkáról megismerte, az abban foglaltakat
elfogadja, az intézmény munkáját jónak értékeli.

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a döntéséről tájékoztassa az intézmény
vezetőjét.

Határidő: Tájékoztatásra: május 31.
Felelős: polgármester

8. Tájékoztató a környezet állapotáról és a város környezetvédelmi helyzetéről
Előadó: polgármester

9.40 órakor Novák Kovács Zsolt elhagyta a termet.
Jelen van 9 fő képviselő.

Dr. Sükösd Tamás: annak örülhetünk, hogy a város környezeti állapotáról és
környezetvédelmi helyzetéről szóló beszámolónak nem kell 100 oldalnak lenni, tehát nem
vagyunk annyira környezetterhelt település. Nyilván azért ez is egy önellentmondás, ha
mindannyian jól tudjuk, hogy a város a 63-as főútra van fölfűzve ahol 10.000-12.000
járműegység/nap forgalom van. Ez porban, zajban és levegő-összetételben is komoly terhelést
jelent, de messze nem jelent akkora terhelést, mint mondjuk Dunaújvárosban, az ott található
üzemek miatt. Az egyik legakutabb és legnagyobb problémánk az az ivóvízminőség kezelése.
Ebben a vonatkozásban két eredményes állami pályázat volt, a sárhatvani és a pusztaegresi
vízbázis javítására. A megvalósítás, ahol összességében csak egyetértési jogunk,
észrevételezési jogunk volt az nem úgy zajlik, ahogy mi azt szerettük volna. Tehát az ütem
szerintem sokkal lassúbb. Szennyvízkezelésben, szennyvíz tisztításban maga a műtárgy, ami
nálunk található ellátja a feladatát.

9.42 órakor Novák Kovács Zsolt visszatért a terembe.
Jelen van 10 fő képviselő.

Szoktuk mondani, hogy Káloztól Cecéig tartó gödörben lakunk. Ezért a csapadékvíz és belvíz
kérdés mindig központi probléma. Lehetett is látni, hogy folyamatosan pályázunk
csapadékelvezető-rendszer, illetve a belvízkárok megelőzésére szolgáló rendszernek a
megújítására. Ezt továbbra is ugyanezen a nyomvonalon fogjuk vinni, mert szükség van rá.
Az összes többi környezetvédelmi funkciónak eleget teszünk. Itt is azt tudnám kiemelni, hogy
a legnagyobb problémánk, ahogy majd lehet látni a Környezetvédelmi Alap fölhasználásánál
is a közterületen elhelyezett hulladék, a spontán hulladéklerakók megszüntetése illetve az
ezzel kapcsolatos költség, ami abban az évben volt a legmagasabb, amikor a kislóki dombon,
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innen nézve balra, lévő nagy szemétkupacot számoltuk föl. 230 tonna kommunális hulladék
volt. Az miden eddigit meghaladó volt. A terület később be lett kerítve, szerintem kamera is
van kihelyezve. Ez a környezetvédelem helyzetének egyik központi kérdése nálunk és az is
marad.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: a 63-as úton lévő csatorna fedlapok a közlekedő autók miatt nagyon zajosak. Pár
éve már jeleztem, azóta sincs előrehaladás. El kell jönni, meg kell nézni. Vagy le kéne fúrni,
vagy le kéne hegeszteni.

Dr. Sükösd Tamás: több alkalommal jeleztük. A Fejérvíz Zrt. alvállalkozója minden
alkalommal csinált is valamit, de sosem lett jó. Amit eddig elvégeztek az 1-2 napig tette jobbá
a dolgot. Ismét jelezni fogjuk a Fehérvíz Zrt. felé.

Borbély Sándor: valamikor beszéltünk már arról, hogy nem lenne szerencsésebb, ha x
mennyiségű hulladékot helyi lakosok lerakhatnának a hulladéktárolón?

Dr. Sükösd Tamás: az lenne, de a jogalkotó nem engedi.

Borbély Sándor: sok városban van ilyen lehetőség.

Dr. Sükösd Tamás: nincs. Olyan van, hogy hulladékudvarok vannak, és az önkormányzat
elhatározza. A hulladékudvarok létesítését szintén beszabályozta az EU. Nekünk pld. nincs
olyan területünk, ahol lehetne ilyent létesíteni.

Borbély Sándor: szeretnélek megcáfolni. Rokonaim vannak Hajdúszoboszlón, Budapesten és
ott x mennyiséget leadhatnak ingyen. Így talán kevesebb lenne a kidobált szemét. Praktikus
lenne.

Dr. Sükösd Tamás: én kezdeményeztem is, de a jogalkotó ezt nem teszi lehetővé. Az
önkormányzatok, ami a saját körükben van ott tehetnek ilyent, de nekünk nincs
hulladékudvarunk. De egyébként egyetértek a felvetéssel. Minden olyannal, amitől jobb
lenne a helyzet egyetértek.

Nedoba Károly: a felhagyott temetővel lesz-e valami csinálva?

Dr. Sükösd Tamás: a római katolikus egyházzal egyeztettem.

Nedoba Károly: 15 évvel ezelőtt is volt róla szó, akkor sem működött. Nem a te problémád,
csak kérdezem, mert az már úgymond nem is temető. Hulladéklerakó. 15 évvel ezelőtt is
egyeztettünk, akkor sem történt semmi. "Valószínűleg olyan akadályokba ütközött a
polgármester és a testület, hogy nem tudott ötről hatra lépni.

Dr. Sükösd Tamás: Mészáros atyában még van szándék, de én úgy láttam, hogy még olyan
megoldás sem működött, hogy esetleg vállaljunk benne mi is részt.

Nedoba Károly: szégyen ami ott van.

Dr. Sükösd Tamás: pedig van ott 1-2 nagyon szép síremlék.
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Paczona Lajosné: rágcsálóirtás. Látom; hogy a Fejérvíz Zrt. végzi a szennyvízcsatornák
rágcsálóirtását. Milyen gyakorisággal végzik ezt a feladatot? A tiszti lakótelep környékén
nagyon sok patkány van.

Dr. Sükösd Tamás: ennek többféle módja van. Van egy, amit előír nekik a saját szabályozójuk,
hogy milyen sűrűn kell az irtást végezniük. Illetve ezen kívül szoktak egyedi megrendeléseket
teljesíteni, amikor jelzik a lakók. A tiszti lakótelep állami terület. Ott, kevésbé tudom
megmondani, hogy a kezelő mit és hogyan végez, de kevésbé tudom azt is megmondani, hogy
ha felteszünk nekik kérdést adekvát választ fogunk rá kapni. Az összes többi részről tudok, pld.
a Semmelweis utca és főutca sarkán volt egy akut probléma, ott beavatkozott az önkormányzat.
Ezt történt kb. 2-3 éve, akkor azt a visszajelzést kaptuk, hogy jobb lett. Rendeltünk egyedi
irtást a Vasút utcán. Volt két helyen is ilyen az elején, ott is beavatkoztunk, ott is lett
eredmény. A tiszti lakótelep nem tartozik hozzánk, azt a részt nehezen tudjuk kezelni, de lehet
egy jelzés a fönntartók felé, hogy ez a probléma. A Fejérvíz Zrt. saját maga üzemelteti ezt a
rendszert. Ők ezt végzik.

Paczona Lajosné: hulladéklerakás. Tudom, hogy ez sem ide tartozik, de a tiszti lakótelepen ez
szintén probléma.

Dr. Sükösd Tamás: tegnap Székesfehérváron az egyik lakótelepen láttam, hogy a kommunális
hulladéklerakót bekerítették, a szelektívet viszont nem. Ennek megfelelően a szelektív
hulladéktároló mellé ki van rakva minden. Itt is ez van, ahol nincs bekerítve, mint pld. a tiszti
lakótelepen. Az összes többi helyen a közös képviselővel együttműködve egy közös
költségviselés mellett avatkoztunk be. Legtöbb helyen úgy volt, hogy ők megvették az anyagot
és az önkormányzat által megbízott szakemberek készítették a bekerítést. A tiszti lakótelep
vonatkozásában örömteli előremozdulás lehet, hogy lassan elérjük az 5094-ot az eladás kapcsán
és lesz közös képviselője a lakótelepnek. Ha lesz közös képviselő, akkor lesznek előrelépések.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
123/2022.(V.13.) határozata

Tájékoztató a környezet állapotáról és a város környezetvédelmi
helyzetéről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Tájékoztató a környezet állapotáról és
a város környezetvédelmi helyzetéről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, a tájékoztatóban
foglaltakat elfogadja és az alábbi döntést hozta:

Felkéri Sárbogárd Város Jegyzőjét, hogy gondoskodjon a tájékoztató Sárbogárd város
honlapján történő megjelentetéséről és a helyi újságban tájékoztassa a lakosságot, hogy a
környezetvédelmi program és a jelen előterjesztés Sárbogárd város honlapján
(www.sarbogard.hu) megtekinthető.

Felkéri továbbá Sárbogárd Város Jegyzőjét, hogy gondoskodjon arról, hogy a jelen
tájékoztató (Előterjesztés) e-mailen megküldésre kerüljön a Reflex Környezetvédő
Egyesületet (9024 Győr, Bartók B. út 7.) részére, mint a közigazgatási területünket érintően
nyilvántartásba vett, az általános közigazgatási rendtartásról szóló 2016. évi CL. törvény 10. §
(2) bekezdésében foglaltak alapján ügyféli jogállással rendelkező civil szervezetnek.
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Határidő: a tájékoztató Sárbogárd város honlapján történő megjelentetésére, a hirdetmény
helyi lapban történő megjelentetésére és az előterjesztés anyagának Reflex
Környezetvédő Egyesület részére történő megküldésére: 2021. június 17.

Felelős: jegyző

9. Az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022.(II.14.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Először az ÜJB elnökét,
majd az OKSB elnökét kérdezem, hogy milyen módon foglaltak állást?

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét úgy is, mint az ESZB elnökhelyettesét kérdezem
ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB és az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: a költségvetést minden alkalommal a tényszámokhoz kell, hogy igazítsuk.
Most is ezt tesszük. Érkeznek folyamatosan a pótlékok, van ÁFA visszatérítés stb. Számos
dolog van, ami menet közben befolyásolja a költségvetés alakulását. Pályázati pénzek jönnek.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Paczon Lajosné: tartalmilag elfogadom teljes mértékben, de a mellékelt táblázatok
kinyomtatás nagyon nem sikerült. Átláthatatlan.

Dr. Venicz Anita: ez abból adódik, hogy a Loclex jogszabályszerkesztő rendszerben kell
elkészíteni a rendeleteket, ami országos rendszer. Kötelező ezt használnunk.

Paczona Lajosné: köszönöm.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.
A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
9/2022.(V.26.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022.(II.24.)
önkormányzati rendelet módosításáról

10. — Beszámoló Sárbogárd "Város Önkormányzat 2021. évi költségvetésének
végrehajtásáról, zárszámadási rendelet elfogadása
Előadó: polgármester
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Dr. Sükösd Tamás: annyiban hasonlítunk a gazdálkodó szervezetekhez, hogy május 31-ig van
kötelezettségünk arra, hogy adjunk le beszámolót. Jól lehet látni, hogy a bevételek és
kiadások tervezése ugyanazon a szinten történt. A 4.455.546.229 Ft ez nyilván pályázati
forrásokkal bővített költségvetésünknek a fő száma. Nagyságrendileg 1,6 milliárd forint a
városnak a letisztított alap költségvetése az összes többi a plusz forrásokból adódik. Ezek a
plusz források nem igazodnak a beszámolási időszakokhoz és a naptári évhez, ezért ezeket
különböző szinten a maradványnál kezeljük. Tehát átvisszük a következő évre, költjük, ahogy
a pályázatok haladnak előre, majd elszámolunk velük és eltűnnek a költségvetésből. A
bevételek teljesülése jó volt. 10094-ig tartjuk nyilván a tervezetthez képest magasabb számot
mutat a kiadások ,teljesítése" 7690-ot mutat. Ez szintén abból adódik, hogy nem a
beszámolási időszakhoz kapcsolódnak sem az egyes feladataink sem a pályázatok. Fontos
látni, hogy a működési célú támogatás az államháztartáson belül az úgynevezett normatív
támogatás számai azok adnak a költségvetésünkön belül egy-egy nagyságrendet. Láthatjuk
ebből, hogy mondjuk 67 millió forint a közmunkának a támogatása, láthatjuk, hogy az
egészségügyi feladatok finanszírozására 130.455.100 Ft-ot kaptunk, de az is látható a
beszámoláskor, hogy ezek nem elégséges pénzek. Ebben a vonatkozásban nyilvánvalóan a
város a saját bevételeiből — a legnagyobb bevétel az iparűzési adó, ami egészen jól tudott
teljesülni - folyamatosan szükséges ezeket a feladatokat finanszírozni. Ez a finanszírozás
stabillá teszi a költségvetésünket. Mindig van maradvány is és a maradványt mindig a
következő évi működési kiadásokra fordítjuk. Így tud stabil lenni a költségvetés.
Az elmúlt évek beruházásai azok lassan belefordulnak abba az állapotba, hogy a közhatalmi
bevételeink fognak tudni nőni. Tehát az iparűzési adó fog tudni nőni. Másik számottevő
bevételünk nincs. Ingatlan bérbeadásból származik még bevételünk, illetve bírságokból
egyebekből vannak még átvett meg saját jogon szedett dolgaink, de ezek nem túlzottan nagy
mértékűek az iparűzési adóhoz képest. A kiadások alakulásánál fontos azt tudni, hogy
általában az önkormányzati és a közszektorban a bérek nagyjából tervezhető szinten vannak.
Be kellett avatkoznunk és a köztisztviselői illetményalapnak speciális összege van
Sárbogárdon, ezt a speciális összeget mi állapítottuk meg. Ezt is tudjuk ezen a szinten tervezni
és így végre is tudjuk hajtani. Ezek nagyon fontos kiadások. Nyilván nagyon fontos kiadás az
a különböző szintű szociális szolgáltatás, amiket nyújtunk. A segélyezés, ahol számos
ellátottnak nyújtunk számos segítséget. Ezt a tervezett számhoz képest is alacsonyabban
sikerült tartani 2021-ben. Hogy ez most eredmény vagy nem eredmény ezt elég nehéz
megítélni. Nyilván, ha ez abból adódik, hogy többen kikerültek ebből a körből mert van
normális, a szintet meghaladó jövedelmük, az mindenképpen előremutató, de ezt nagyon
sokféleképpen lehet értelmezni.
Az önkormányzat tavalyi évi maradványának összege különös tekintettel arra, hogy az
alapköltségvetésünk 1,6 milliárd forint körüli ahhoz képest az 1.460.878.132 Ft ez soknak
tűnhet. Ahogy az egyik bizottság elnöke nagyon pontosan meg is jegyezte, hogy ha ennyi
maradványunk van, akkor talán indokolt lenne, hogy minden feladatunkat el tudjuk látni és
adott esetben egy kicsit háttérbe szoruló döntéseink finanszírozását is megtaláljuk. Mindig el
szoktuk mondani, célhoz kötött maradványunk egy forint sincs. Ez a maradvány jelentősen
adódik abból, hogy a külső forrásokat átvisszük az éveken. Ami pedig az önkormányzatnál
illetve az intézményeknél merül föl, azt a következő évi működésire használjuk föl. Kifutó
félben van az egyetlen hitelünk, az se volt túlzottan magas, mert annak egy 50 milliós összege
volt, amikor indult a tanuszodával kapcsolatos önkormányzati feladatok finanszírozása. Ez
nem jelent számottevő terhet az önkormányzat számára. Lassan megszűnik. Rendszeresen
tudtunk azzal élni, hogy a bankszámlán található pénzt hosszabb, rövidebb időre próbáltuk
lekötni, hogy legalább azokat a banki költségeket amelyek ennyi számla vezetésénél jó bőven
fölmerülnek, legalább ezeket tudjuk stabilan fedezni. Ezekkel a lekötésekkel ezt azt
gondolom, hogy tudtuk kompenzálni.
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Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Az ÜJB elnökét kérdezem először, hogy
milyen módon foglaltak állást?

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az OKSB elnökét kérdezem, hogy milyen módon foglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét úgy is, mint az ESZB elnökhelyettesét kérdezem
ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB és az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet
elfogadását.
A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
10/2022.(V.26.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Onkormányzatának 2021. évi zárszámadásáról

11. — Döntés az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2021. évi felhasználásának és az
alap maradványának elfogadásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ma már több alkalommal volt szó a Környezetvédelmi Alapról. Fontos azt
megemlíteni, hogy a Környezetvédelmi Alap legnagyobb bevétele még mindig a talajterhelési
díjból adódik. Talajterhelési díjat annak kell fizetni, akinél elérhető a csatornaszolgáltatás, de
nem veszi igénybe. Illetve bírságokból, egyebekből vannak még bevételeink. Ahogy az már
elhangzott legnagyobb költségünk a közterületen elhelyezett hulladék elszállítása, illetve adott
esetben a közterületen speciálisan elhelyezett állati tetemekkel kapcsolatos költségek. Ezek
nem alacsonyak. "Valamint a felhagyott és rekultivált hulladéklerakó monitoring
tevékenységért a Zábrák Kft-nek fizetünk folyamatosan. Műszaki osztályvezető asszony
hosszas egyeztetéssel elérte, hogy talán tudjuk a monitoring kutakat racionalizálni egy kicsit,
mert azt minden alkalommal elmondta mindenki, aki ennek szakértője volt, hogy az egyik
szonda nyilvánvalóan nem jó helyre van fúrva és annak megfelelő a műanyagnak az általam
ismert bomlásideje 4 millió év körül van, nem nagyon várható, hogy az ötéves monitoring
ciklus alatt nagyon változni fog a mért adat, ha abba fúrnak bele. Reméljük, hogy ezt előbb
utóbb onnan ki tudjuk iktatni.
Minden évben van a Környezetvédelmi Alapnak maradványa, erre a maradványra minden
évben szükség is van, mert a következő évet finanszírozzuk belőle.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?
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A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
124/2022.(V.13.) határozata

Döntés az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2021. évi
felhasználásának és az alap maradványának elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete jogkörében eljáró polgármester as:Döntés az Önkormányzati Környezetvédelmi Alap 2021. évi felhasználásának és az alapmaradványának elfogadásáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztésben részletezettek alapjánmegállapítja, hogy Sárbogárd Város Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről szóló
önkormányzati rendeletében meghatározottak szerint az Önkormányzati Környezetvédelmi
Alap számlán lévő 2021. évi nyitóegyenleget képező pénzösszeg és az alap további bevételeia — Sárbogárd Város Önkormányzat  Képviselő-testületének — , Az Önkormányzati
Környezetvédelmi Alap működéséről" szóló 41/2015. (X. 21.) önkormányzati rendelet 3. §(1) bekezdésében foglalt célok megvalósítását szolgáló tevékenységekre kerültekfelhasználásra.

A — Képviselő-testület az elkülönítetten vezetett 50440016-10026861  számlaszámúKörnyezetvédelmi Alap számla 2021. év január 1-i nyitó egyenlegét 3.673.127,- Ft összeggel,
a 2021. év december 31-i záró egyenlegét, amely egyben a Környezetvédelmi Alap számlán
lévő pénzmaradvány mutatója is 5.101.836,- Ft összeggel jóváhagyja.

A számláról történt 2021. évi kifizetéseket a
- Zábrák Kft. részére, a Sárbogárd, külterületi 0103/2 hrsz-ú földrészleten a felhagyott szilárd
kommunális hulladéklerakó monitoring tevékenység végzéséért és az éves jelentés elkészítése
és beterjesztése a Környezetvédelmi Hatóság részére: 490.855.,- Ft- Állat befogás, elhelyezés, gondozás 476.250.,- Ft

kifizetés összesen: 967.105.,- Ftbruttó összeggel, a részösszegekhez rendelt munkálatokkal hagyja jóvá.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri Sárbogárd Város Jegyzőjét, hogy
a döntésről tájékoztassa a Fejér Megyei Kormányhivatalt a Nemzeti Jogszabálytár
szolgáltatója által e célra kialakított informatikai rendszeren keresztül.

Határidő: tájékoztatásra: 2022. június 1.

Felelős: polgármester
jegyző

12. — Sárbogárd Város Önkormányzat 2021. évi maradványának elszámolása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a maradvány előző nevén pénzmaradvány. Erről elég sokat beszéltem,
hogy ez hogy képződik az intézményeknél, hogy képződik az önkormányzatnál. Működési
célú kiadásokra fordítjuk. Ezek 9824-ban célhoz kötöttek az adott célra fogjuk fordítani
ugyanúgy, ahogy eddig is.
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Az ÜJB elnökét kérdezem, hogy milyen
módon foglaltak állást?

19



Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az OKSB elnökét kérdezem, hogy milyen módon foglaltak állást?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét úgy is, mint az ESZB elnökhelyettesét kérdezem
ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB és az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
125/2022.(V.13.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat 2021. évi maradványának
elszámolásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Sárbogárd Város Önkormányzat 2021.
évi maradványának elszámolása tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és az önkormányzat 2021.
évi maradványnak felhasználását intézményenként az alábbi jogcímekre, feladatokra hagyja
jóvá:

Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
z Működési célú kiadásokra: 3.157.116 Ft
Összesen:

Madarász József Városi Könyvtár:
z Működési célú kiadásokra:

3.157.116 Ft

1.444.756 Ft
Összesen:

Sárbogárdi Zengő Óvoda
z Működési célú kiadásokra:

1.444.756 Ft

14.802.393 Ft
Összesen:

Polgármesteri Hivatal:
z Működési célú kiadásokra:

14.802.393 Ft

10.685.635 Ft
Összesen:

Sárbogárd Város Önkormányzat:
- Védőnői szolgálat- háziorvos kiadásai (NEAK maradvány):
- Államháztartáson belüli megelőlegezés visszafizetése:
- Uniós pályázatok támogatása:
- Környezetvédelmi Alap maradványa

10.685.635 Ft

66.320.228 Ft
42.776.857 Ft

660.303.924 Ft
5.101.836 Ft
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- Kincstári támogatás visszafizetése: 5.803.535 Ft
- Adó túlfizetések: 58.198.967 Ft
-z Működési célú kiadásokra: 592.282.885 Ft
Összesen: 1.430.788.232 Ft

Felkérem a jegyzőt, hogy a határozatnak megfelelően a 2022. évi költségvetési rendelet
módosítását készítse elő.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

13. — Jelentés a belső ellenőrzés 2021. évi tevékenységéről, az ellenőrzési megállapításokról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a belső ellenőrzés kiszervezett feladat az önkormányzatnál ennek
megfelelően ezt a Szántó és Társa céggel végeztetjük. Nagyon régóta végeztek ők ilyen
tevékenységet a kistérségi társulásnak is, elég jól ismerik a Sárbogárdi járást és az
összefüggéseket is. Minden évben többször szavazunk a belső ellenőrzés vonatkozásában. El
kell fogadni belső ellenőrzési tervet, illetve van egy jelentés a végén a megállapításnál. Az
idei évben úgy a Polgármesteri Hivatal iratkezelési rendje, mint az önkormányzatnál az egyes
adónemek illetve a mérlegérték megállapítása, az intézményeknél a vagyonnyilatkozat-tételi
kötelezettség szabályozottsága, vagy akár a számlázás rendjének vizsgálata szerintem nagyon
fontos. Nagyon fontos az, hogy vagy egyáltalán nem volt érdemi megállapítás, tehát ami
eltérne a jogszabályi rendtől, vagy csak olyanokat tártak fel, ami leginkább abból adódott,
hogy a folyamatosan változó szabályozóknak folyamatosan felelünk meg. Az ennek
megfelelő adminisztratív kötelezettségeknek is folyamatosan teszünk eleget. Tehát semmi
visszafordíthatatlan vagy kezelhetetlen problémára nem hívta fel a figyelmet a belső ellenőr,
de nyilván nagyon komolyan szükséges elgondolkodni azon amit ők mondanak. A Magyar
Államkincstári ellenőrzés12-16 hónapig is zajlik. Jönnek, kérnek rengeteg adatot, illetve az
önkormányzatok gazdálkodását ellenőrző Állami Számvevőszék is megtisztel bennünket a
figyelmével. Az Állami Számvevőszék vizsgálata sem tárt föl eddig semmi olyant, amit ne
lehetett volna orvosolni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
126/2022.(V.13.) határozata

Jelentés a belső ellenőrzés 2021. évi tevékenységéről, az ellenőrzési
megállapításokról
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a belső ellenőrzés 2021. évi
tevékenységéről, az ellenőrzési megállapításokról" szóló előterjesztést megtárgyalta és az
alábbi határozatot hozza:
A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzésről szóló 370/2011.
(XII.31.) Kormányrendelet 48. §-a alapján Sárbogárd Város Önkormányzatánál és
intézményeinél 2021. évben végzett belső ellenőrzési tevékenységről készített ellenőrzési
jelentést elfogadja.

Felkéri a jegyzőt, hogy az ellenőrzések megállapításaira tett intézkedési tervek
végrehajtásáról, illetve a továbbiakban a javaslatok szerinti feladatvégzésről gondoskodjon.

Felelős: jegyző
Határidő: december 31., illetve folyamatos

14. — Jelentés belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban az én
hiányosságom, hogy az előterjesztést időközbe ki kellett cserélni. Jogtechnikailag nem fér
bele a fejembe, ami nyilvánvalóan a képzettség hiányából adódik, hogy hogyan tegyük azt,
hogy a jegyző beszámoljon Sárbogárd Város Önkormányzat belső kontrollrendszeréről. A
jegyző azért nem nyilatkozhat az önkormányzat belső kontrollrendszeréről, mert nincs hozzá
köze. Ennek ellenére a jogalkotó az egyik jogszabályba nemes egyszerűséggel beírta, hogy a
jegyző nyilatkozik, én ezt elsőre nagyvonalúan kihagytam az előterjesztésből, de ezt nem
szabad. Ezért kellett kicserélni az előterjesztést. Alapvetően a belső kontrollrendszerünk
működik. Ennek két dolga van. Az egyik, hogy minden intézményen belül a kommunikáció a
feladat kiosztója és ellenőrzője a feladat ellátója között működjön. A másik pedig, hogy
valóban legyen értelmes szakmai és tartalmi kontroll mindegyik fölött. Ez nálunk szerintem
mindenhol teljesen pontosan megvalósul. Ennek elég jó példája az, amikor a hivatal
beszámolójára, ha visszagondolunk egy kicsit, nagyon nagy ügyszámunk van, tehát húszezres
ügyszámmal hozunk döntést. Jogorvoslati kérelmek a legtöbb szegmensben nem fordulnak
elő, eredményes jogorvoslati kérelmek nem fordulnak elő sehol. Szükség van arra a belső
kontrollrendszerre ami vagy működik, vagy nem. Ha működik, akkor ez lesz az eredménye és
itt ebben a tekintetben működik.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

10.19. órakor ÉDI Zoltán elhagyta a termet.
Jelen van 9 fő képviselő.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

10.20 órakor ÉbI Zoltán visszatért a terembe.
Jelen van 10 fő képviselő.
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A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
127/2022.(V.13.) határozata

Jelentés belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a , Jelentés belső
kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozza:
Sárbogárd Város Önkormányzat nevében Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Venicz Anita a
Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal vezetője, Huszárné Kovács Márta a Sárbogárdi Zengő
Óvoda, Zsolnainé Csajbók Éva a Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde és Nagy Zsuzsanna a
Madarász József Városi Könyvtár vezetője által a belső kontrollrendszer működéséről szóló
nyilatkozatát az abban foglaltak alapján elfogadja.

Felkéri a képviselő-testület a polgármestert, hogy az intézményvezetőket a képviselő-testület
döntéséről tájékoztassa.

Felelős: jegyző
Határidő: december 31., illetve folyamatos

15. — Döntés a 7000 Sárbogárd, 770/8 hrsz-ú terület használatáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: nagyon nehéz feladat az, hogy hogyan integráljuk az Árpád lakótelepet.
Ezt már több képviselő-testület megpróbálta. Nagyon régen egy közös képviselő kiszervezte
az önkormányzati rendelet hatálya alól, akkor kezdtek egy picit eltávolodni. Most egy olyan
megkeresés érkezett, amit a lakók generáltak egy magánszemélytől, aki az egyik
önkormányzati területet szeretné úgy hasznosítani, hogy a nem megfelelő parkolási
viszonyokon tudna egy kicsit javítani mobil garázsok létrehozásával. A kérelmet
mindenképpen előremutatónak gondoltuk, ezért megkereste az önkormányzat először levélben
a közös képviselőt, hogy mi a véleménye. A közös képviselő kicsit politikus választ adott, de
alapvetően támogatásáról biztosította a kérelmet. Ha valaki jár a lakótelep környékén láthatja,
hogy mennyire improvizatív módon tudnak megállni az ott lakók, olyan helyeken is, ahol
másvalaki adott esetben valami növényeket valamilyen rendben telepít akkor azt gondolom,
hogy ez semmiképpen nem válik hátrányára annak a területnek. Vannak önkormányzati
beszögellések az Árpád lakótelepen, nagyon sokszor előfordul, hogy az önkormányzati
tulajdonnál jelentősen több zöldterületet kell ott karbantartanunk. Nagyon remélem egyszer a
szó szoros értelmében is rend lesz a lakótelepen. Összességében azt gondolom, hogy a mobil
garázsok használnának ennek a területnek.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: a cél nemes. Határozatlan időre adjuk ki ezt használatba, de a tízezer forint
nem határozatlan időre szól?
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Dr. Sükösd Tamás: nem. Azt felül lehet vizsgálni. Az önkormányzat költségvetésén nem javít
önmagában azzal, ha fizet 10.000 Ft-ot és nem kell karbantartanunk ezt a zöldterületet akkor
ezen most jelen pillanatban azt gondolom, hogy ennek nagyjából a duplája ami megjön.

Borbély Sándor: az a lényeg, hogy pár év múlva ezt felül lehet vizsgálni.

Dr. Sükösd Tamás: a kérelmező végzett ott valamilyen piackutatást, mert ha nem tudja a
garázsokat kiadni, akkor szétszedi és visszaadja a területet.

Borbély Sándor: ki fogja adni.

Dr. Sükösd Tamás: nem mondott magas számokat a bérbeadás vonatkozásában.

Nedoba Károly: ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban nagyon sok problémám van. Simon
Csaba vállalkozó, vagy magánszemély?

Dr. Sükösd Tamás: magánszemélyként adta be a kérelmet.

Nedoba Károly: az, hogy itt megkérdeztétek az Árpád lakótelep közös képviselőjét ez
véleményem szerint számít a döntésben. Az pedig, hogy javítja az Árpád lakótelep parkolását,
persze az a 10 autó valamit javít a statisztikán természetesen, de globálisan semmit nem javít.
Harmadik problémám, van egy magánszemély, aki valahogyan kapcsolódik valakihez és ez
egy sima üzleti vállalkozás. Amit ő majd ki fog adni nagy pénzért az 10 db garázs.
Gyakorlatilag egy személyt az önkormányzat támogat. Ez nemes dolog, nincs ezzel semmi
probléma. 10 garázs 10.000 Ft-ért garázsonként 1.000 Ft-ért kiadni havonta? Az azt jelenti,
hogy csak a garázst nézzük és nem az egész területet. Te csak a garázst nézed, az mondjuk 15
m2. 66,60 Ft-ért adjuk ki. Módosító indítványom van. Vagy piaci áron adjuk ki a
kérelmezőnek, mert ő is piaci áron fogja kiadni azt a tíz garázst, vagy adjuk oda ingyen. Lehet
egy dátumot is meghatározni mondjuk 2024. októberéig adjuk ingyen. A következő
önkormányzat eldönti, hogy mi legyen, vagy azt mondjuk, hogy felmérjük a következő
testületi ülésre és idehozzuk és kiadjuk piaci áron, mert ez csak Simon Csabának jó. Ez az én
véleményem. Másfél kis kifli áráért adjuk ki m2-ét, Sárbogárdon? Adjuk oda akkor ingyen.

Dr. Sükösd Tamás: nem tudjuk odaadni ingyen.

Nedoba Károly: akkor adjuk oda 5 Ft-ért. Vagy piaci áron. Következő ülésre hozzuk vissza és
piaci áron adjuk oda, mert ő is annyit fog megállapítani.

Dr. Sükösd Tamás: hogyan állapítod meg a piaci árat?

Nedoba Károly: gondolom az ingatlanosok itt meg tudják mondani, hogy nagyjából egy ottani
terület mennyibe kerül. Gondolom nincs közművesítve. Az mennyibe kerül. Sőt még
javaslom azt is, hogy támogassa a város, középarány legyen. Van egy minimum amennyibe
kerül egy m2, legyen egy középár. Nem a támogatás ellen vagyok. Ez egy üzleti dolog. Én
meg dupla összeget adok érte, aztán teszek rá és kiadom 30-40.000 Ft-ért. Két hónap alatt
megtérül.

Dr. Sükösd Tamás: 30-40.000 Ft-ért Sárbogárdon?

Nedoba Károly: akkor 20.000 Ft-ért. Adja ki 20.000 Ft-ért. Az havonta 200.000 Ft, 2.400.000
Ft egy évre. Két év alatt 5 millió forintot kasszíroz. 250.000 Ft-ért lehet venni egy garázst.

Dr. Sükösd Tamás: ez azt jelenti akkor, hogy az első két évben nem kasszíroz semmit.

Nedoba Károly: igen.

Dr. Sükösd Tamás: Két problémám van ezzel. Egyrészt én biztosan nem fogok olyant
előterjeszteni, hogy 2024. októberéig szóljon a szerződés, mert tesz rá egy mobil
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felépítményt. 2024. októberéig nem fog rátenni, mert ahogy mondtad, ami beruházási
költsége lesz nagyjából azt tudja összeszedni addig.

Nedoba Károly: jó, elállok tőle.

Dr. Sükösd Tamás: a másik dolog az, hogy nem gondoljuk azt, hogy ez örökké így van,
viszont én az gondolom, hogy az Árpád lakóteleppel nagyon kevesen tettek bármi olyant, ami
jó lett volna. Megítélésem szerint ami kicsiben használ, az globálisan is mérhető. Globálisan
azért annyira nem nagy lakótelep és ráadásul van is egy garázssora hátul, ami működik. Mi a
javaslatod?

Nedoba Károly: az, hogy a következő testületi ülésre nézzük meg, hogy hivatalosan hogy
mennyi ott a m2 ára és annak a középaránya legyen.

Dr. Sükösd Tamás: ott nincs kiadott terület. Tehát ott bérleti díjra összehasonlító adatot az
Arpád lakótelepről nem fogunk tudni szerezni tekintettel arra, hogy kettő szervezetnek van ott
területe. A társasház közösségnek és Sárbogárd Város Onkormányzatának. Mi nem adtunk ki
ott még semmit, a társasházközösség szintén nem adott ki semmit.

Nedoba Károly: értem, de ha ott szeretne valaki venni egy területet vár egy piaci árra, nem
tudom mennyi most.

Dr. Sükösd Tamás: van piaci ára, de nem akarjuk eladni.

Nedoba Károly: értem én, bérbe akarjuk adni.

Dr. Sükösd Tamás: így van. Összehasonlító bérleti díj az Árpád lakótelepen nincs.

Nedoba Károly: azt te is tudod, hogy 66,60 Ft az vicc. Akkor adjuk oda ingyen, vagy 5 Ft-ért,
vagy 100 Ft-ért.

Dr. Sükösd Tamás: nekünk nem ez a bevétel rövid távon, hanem az, hogy ezt megfizeti és
nem kell mellette ezt a területet karbantartani. Sőt arra az oldalra nem is kell odamennünk,
mert ott csak ez a területünk van. A beruházási időszakban nekem pont ilyen szempontból
tökéletesen mindegy. Tudom ki a Simon Csaba, de ennyi.

Nedoba Károly: nem érzékeled, hogy ez vicc?

Dr. Sükösd Tamás: nem. Először fölteszem a módosító javaslatot, amely szerint ma ne
szavazzunk a napirendi pontról, hanem a következő testületi ülésre állapítsunk meg piaci árat.

Nedoba Károly: mielőtt felteszed szavazásra. Miért nem gondolod át azt, hogy lehet, hogy
van benne igazság abban, hogy tényleg vicc ez a m2 ár. Még egyszer mondom, hogy ez a
garázsra érvényes, ha az egészet nézzük akkor még rosszabb arány jön ki. Miért nem
mondod: lehet, hogy igaza van.

Dr. Sükösd Tamás: miért nem nézed ki belőlem, hogy én ezt már átgondoltam. Nekem erre
ennyi idő bőven elég volt. Az előterjesztést nem most láttam. Az előterjesztés itt volt másfél
hónapig. Egészen komoly kutatómunkát végeztünk, hogy egyáltalán adjuk-e, hogyan fog
hozzáállni a lakóközösség és kb. mi az egészben a szándék. En is azt láttam, hogy az első két
évben ez maximum a beruházást hozza vissza. Nyilván, ha megállapítunk egy piaci bérleti
díjat, nem fogja bérbe venni. Ezt gondolom. Utána el lehet ezen gondolkodni, hogy akkor a
haszon megosztása során emelkedjen föl a bérleti díj. De az, hogy most egy induló
vállalkozás alól azért rúgjuk ki a sámlit, mert szerinted alacsony a díj, én ebben biztos nem
leszek partner.

Nedoba Károly: visszavonom a módosító indítványomat.
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Borbély Sándor: a beruházás mikor térül meg, mert ezek mobil garázsok eladható ára van, ha
esetleg később azt mondjuk, hogy költözzön el, az nem azt jelenti, hogy nullázza magát. A
beruházás értéke nem veszik el. Nem arról beszélek, hogy sok vagy kevés az a 66 forint, de
maga a beruházás az fix, tehát azt el tudja adni. Én is azt mondom, hogy valóban nem nagy
összeg, de még mindig egyszerűbb, mint hogy még fordítsunk rá pénzt annak a rendben
tartására. Mód is van változtatni. Ha akarjuk, vagy a következő önkormányzat megteheti a
változtatást.

Egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
128/2022.(V.13.) határozata

Döntés a 7000 Sárbogárd, 770/8 hrsz-ú terület használatáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Döntés a 7000 Sárbogárd, 770/8
hrsz.-ú terület használatáról" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat terület használati megállapodást köt Simon Csaba sárbogárdi
lakossal az önkormányzat tulajdonát képező 7000 Sárbogárd, 770/8 hrsz.-ú közterület
használatára az alábbi tartalommal:

Terület használati megállapodás
tervezet

Mely létrejött egyrészről Sárbogárd Város Önkormányzat 7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

adószám: 15727330-2-07, képviseli: Dr. Sükösd Tamás polgármester és Dr. Varnyu Péter
aljegyző, mint használatba adó — a továbbiakban: Használatba adó —

másrészről Simon Csaba (szül.:. anyja neve: ) 7000 Sárbogárd, Árpád utca 113. szám alatti
lakos, mint Használó továbbiakban: Használó — között az alulírott napon és helyen az alábbi
feltételekkel:

1. Használatba adó használatba adja Használónak Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-
testülete /2022.(V.13.) önkormányzati határozatának megfelelően az önkormányzat tulajdonát
képező 7000 Sárbogárd, 7708 hrsz.-ú, 1230 m2 nagyságú közterületet, 2022. június 1-től
határozatlan időre, az Árpád lakótelep lakosainak biztonságos gépjármű tárolásához,
mobilgarázsok telepítése céljából.

2. A terület használatért megállapított díj: 10.000 Ft/hó, összesen:120.000 Ft/év.

A havonta fizetendő terület használati díj 10.000 Ft, mely díjat Használónak minden hónap
15-ig kell megfizetnie, a Használatba adó által kiállított számla alapján.
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3. Sárbogárd Város Önkormányzata hozzájárul ahhoz, hogy a területen Használó
mobilgarázsokat telepítsen, azzal a kitétellel, hogy a mobilgarázsok telepítésénél figyelembe
kell venni Sárbogárd "Város településképének védelméről szóló 24./2017(XI.23.)
önkormányzati rendelet 14.§-ban foglaltakat. A garázsok telepítését megelőzően meg kell
kérni Sárbogárd Város polgármesterétől a településképi véleményt.

4. Felek megállapodnak abban, hogy a mobilgarázsok telepítéséhez szükséges tereprendezés
minden költsége Használót terhelik, mely összeget a terület esetleges visszavételét követően
sem térít meg Sárbogárd Város Önkormányzata Használó felé.

5. Használó vállalja, hogy a használat ideje alatt gondoskodik a terület tisztán és rendezetten
tartásáról.

6. Felek megállapodnak abban, hogy a terület rendeltetésszerű használatához szükséges
karbantartás a Használót terheli. Az esetleges károkért, a károkozás következményeiért
Használó felel. A keletkezett kár(okat) haladéktalanul köteles megtéríteni a Használatba
adónak. Használó a területen történő további átalakításokat csak a Használatba adó előzetes
írásos engedélyével végezhet.

7. Szerződő felek kikötik a rendes felmondás jogát, melyet mindkét fél a másikhoz intézett
írásbeli nyilatkozattal 30 napos felmondási idővel gyakorolhat. A megállapodás megszűnése
esetén Használó köteles a területet Használatba adó részére eredeti állapotban visszaállítva
átadni.

8. Szerződő feleket súlyos szerződésszegés esetén megilleti a rendkívüli felmondás joga,
melyet a másik félhez intézett írásos nyilatkozattal gyakorolhatnak. Súlyos szerződésszegés
különösen, ha a Használó nem rendeltetésszerűen használja a területet vagy a használati díj
fizetésére vonatkozó rendelkezéseket nem tartja be.

9.Jelen megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Ptk. rendelkezései az irányadóak.

A megállapodás a szerződő felek teljes egyetértésével jött létre, a megállapodást magukra
kötelezően elismerik, és mint akaratukkal megegyezőt aláírásukkal hitelesítik.

Sárbogárd, 2022. május ....

Használatba adó Használó

Felkéri a polgármestert, hogy a testületi ülést követően Simon Csaba 7000 Sárbogárd, Árpád
utca 113. szám alatti lakost a Képviselő-testület döntéséről tájékoztassa.

Felhatalmazza a polgármestert, és az aljegyzőt a terület használati megállapodás aláírására.
Határidő tájékoztatásra: a testületi ülést követően azonnal
Határidő aláírásra: folyamatos
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Felelős: polgármester, aljegyző

16. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás polgármester átadja az ülés vezetését Novák Kovács Zsolt
alpolgármesternek, és bejelenti, hogy érintettsége miatt a 16.) napirendi ponttal kapcsolatos
szavazásban nem vesz részt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 16.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
129/2022. (V.13.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 16.) A polgármester
szabadságának utólagos engedélyezése c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: az előterjesztő kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselő-testület 9 igen, (1 fő nem vett részt a szavazásba) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
130/2022.(V.13.) határozata

a polgármester szabadságának utólagos engedélyezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester részére 2022. április 12-től 2022. április 13-ig 2
munkanapra, 2022. április 25-től 2022. árpilis 25-ig 1 munkanapra a
2022. évi szabadsága igénybevételét engedélyezi.
Utasítja a jegyzőt, hogy a szabadság igénybevételé vegye
nyilvántartásba.

Határidő: 2022. május 27.
Felelős: jegyző

Novák Kovács Zsolt alpolgármester visszaadja az ülés vezetését
Dr. Sükösd Tamás polgármesternek.
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17/1. A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói megbízásának meghosszabbítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: egy vagy két testületi üléssel ezelőtt tárgyaltunk arról, hogy nemhosszabbítható meg az intézményvezető megbízatása. Ennek két szegmense volt. Az egyik,hogy nem is akarta, hogy meghosszabbítsuk mert egészségi állapota miatt nem szeretett volnamár sokáig ebben a pozícióban dolgozni. A másik pedig a jogszabálynak a szövege. Mindkétakadály részben elhárult. Nagy Zsuzsannával hosszas egyeztetéseket folytattunk. Azt mondta,hogy 6 hónapot még úgy érzi, hogy tud dolgozni, de többet nem akar. A jogszabályértelmezésére pedig kértünk az Emberi Erőforrások Minisztériumától egy állásfoglalást.
Megkísérelték átvágni a gordiuszi csomót, nekem tetszik, ők meg azt mondják, hogy mostmár van neki gyakorlata. Abban a vonatkozásban, hogy nyelvismeret igazolása nemfeltétlenül szükséges nyelvvizsga bizonyítvánnyal abban az esetben ha a komplex B szintűnyelvismeretet leigazolja az önkormányzat. Ebből volt egészen sajátos eset, tehát megyeikönyvtár igazgatói helynél, ahol miniszteri hozzájárulás kell, azt csinálták, hogy egyegyébként nagy múltú fővárosi gimnáziumból ment ki egy tanárokból álló bizottság ésírásbeli és szóbeli vizsgáztatásnak vetette alá a jelöltet. Ezt követően igazolták le anyelvismeretet. Mi ennek egyszerűsített változata felé indultunk el. Zsuzsa a rendelkezésreálló nyelvvizsga bizonyítványát behozta. Ezt követően viszonylag egyszerű kérdést tettem felneki németül. Megértette és úgy gondolom, hogy akkor aláírom azt, hogy van középszintűnyelvismerete. Képtelen a jogalkotónak ez az ötlete, és amikor a főosztályvezető azt mondja aminisztériumban, hogy nem tudtak már jobbat kitalálni. A probléma olyannyira nem egyedi,hogy hegyekben állnak az ilyen típusú döntések. Remélem, hogy ez azért legalább egy piciimpulzust ad arra, hogy el kéne gondolkodni a jogszabály módosításán. Adódhatna a kérdés,hogy miért nincs itt az a pályázó, akinek csak a nyelvvizsgája hiányzott. Itt lenne, de az apályázó nem bízik benne, hogy egy EMMI állásfoglalás alapján őneki a hátralevőmunkaviszonya, mert ő is idősebb és jelenleg is könyvtárvezető az megvan ezzel alapozva éső azt mondta, hogy nagyon szimpatikusak vagyunk, tetszett neki az intézmény is, de ő ígynem vállalja. Ha a jogszabályt módosítanák, akkor el lehetne rajta gondolkodni. Tehátegyeztettünk vele. Így ez most nyilvánvalóan csak egy átmeneti időszak lesz. A másikjelöltnek a gyakorlati ideje hiányzik. Az alól nincs mentesség. Két év hiányzik. Így ezt adolgot nem tudjuk jobban kezelni. Nyilvánvalóan szükséges kineveznünk valakit, mert azÁllamkincstár gyakorlatilag másnap észlelte, hogy lejárt Nagy Zsuzsanna megbízása.Jelezték, hogy bizonyára elfelejtettük meghosszabbítani, nem felejtettük el, csak nem volt rájogszabályi lehetőség. Azért lett osztós anyag, mert hétfőn délután jött meg az EMMIállásfoglalás. Ezért nem is előzte meg ezt az előterjesztést bizottsági kontroll, mert nem voltrá idő sem.

Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pontkapcsán?

Novák Kovács Zsolt: ezzel csak időt nyerünk.

Dr. Sükösd Tamás: igen.

Dr. Venicz Anita: a pályázat most is folyamatban van. Még érdeklődő sem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
131/2022.(V.13.) határozata

A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói megbízásának
meghosszabbításáról
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1. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sárbogárdi Madarász József
Városi Könyvtár vezetésével megbízott Nagy Zsuzsanna igazgatói megbízását 2022. október31. napjáig meghosszabbítja munkabére változatlanul hagyása mellett.

Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Határidő: 2022. május 20.

17. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: többen érdeklődnek a kerékpárúttal kapcsolatban: információs tábla miértnincs kirakva? Beruházásoknál ki szokták tenni, hogy ki a kivitelező, mennyibe kerül stb.
Dr. Sükösd Tamás: a Park presszó előtt kint van. Tegnap délután ott volt.

Paczona Lajosné: köszönöm, nincs bejelentésem.

Nedoba Károly: 2-3 hónappal ezelőtt tettem egy bejelentést a Dobó u. 27. szám alattiingatlannal kapcsolatban. Azt tudom, hogy a Polgármesteri Hivatal ügyintézői kint voltak, denem kaptam tájékoztatást. Erről szeretnék tudni.

Dr. Sükösd Tamás: elindult a folyamat. Az építésügyi hatóság lesz a vége. Ők 6 hónapot írnakki mindig, akkor is, ha megvan a tulajdonos, akkor is ha nincs.

Nedoba Károly: attól félek, nehogy valami baleset legyen ott. Tüzelnek, sok a szemét.
Dr. Varnyu Péter: a kollégák kint voltak, megnézték és továbbítottuk a dunaújvárosiépítéshatóságnak.

Dr. Prágerné Topp Erika: a sárhatvani kultúrház vezetője kéréssel fordult felém, hogy havalami olyasmi történik a településen, hogy ruhaosztás, virágosztás stb. akkor kérnetájékoztatást, mert a kultúrházban szeretné ő rendezni ezeket a dolgokat. Mindenképpenszeretne tudni ezekről. Etelosztás és egyéb tevékenységről, ami a faluban történik.
Dr. Sükösd Tamás: 20 éve ugyanúgy osztjuk az élelmiszerbankos élelmiszert. Soha senkinincs bevonva, mert abban vannak olyan társadalmi segítők, akik ezt csinálják. De ez nemazon múlik, hogy valaki valamilyen tisztségviselő-e hanem, hogy akarja-e csinálni. Acsaládsegítősök még senkit nem küldtek el, hogy ne segíthetne. Ugyanúgy csináljuk ahogyeddig. Odavisszük az emberek helyébe Sárhatvanon. A többi helyen is a közmunkás kollégákültették a virágokat. Nem nagyon értem, hogy mi a probléma.

Dr. Prágerené Topp Erika: a kultúrháznál letették a virágokat, kiválogatták, ő nem tudott róla.Sárhatvanon hagyomány, hogy ők ültetik el a virágokat ami marad, abban az időpontban,amikor ők akarják, tehát nem alkalmazkodva a közmunkásokhoz. A közmunkások esetleg abolttal szembeni buszmegállónál szoktak tevékenykedni. De általában az asszonyklub tagjaiültetik el a virágokat. Ez tavalyi is így volt. Szeretné, ha tájékoztatnák arról, ha beteszik avirágokat a kultúrház területére.

Dr. Sükösd Tamás: ki nyújtson neki tájékoztatást? Mi napi szinten dolgozunk. Akiközfoglalkoztatottakat felügyeli, neki is nagyon sok a feladata, de szólunk neki, hogyidőnként hívja föl a Mariannt.

Dr. Prágerné Topp Erika: örülök annak, hogy nagyon sokat javult Pusztaegres belsőtisztasága. Nagy szemetelések nincsenek. Nem ingatlanokról beszélek, hanem utcákról és
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önkormányzati területekről. A bevezető illetve kivezető utakat azt nem említem, nem tartozik
ide.

Tóth Béla: köszönöm nincs bejelentésem.

Erős Ferenc: köszönöm nincs bejelentésem.

Bágyi Zoltán: köszönöm, nincs bejelentésem.

Ébl Zoltán: köszönöm nincs bejelentésem.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm, nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: mindenkit szeretettel invitálok május 27-én délután a múzeum ünnepélyes
megnyitójára. 17 órai kezdéssel tervezzük, közzé fogjuk tenni.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 10.50 órakor bezárta azzal,
hogy a Képviselő-testület zárt ülésen folytatja a további munkát.

; K.m.f.
ME E / JAG 3 S

Dr. Sükösd Tamás Novák Kovács Zsolt
polgármester alpolgármester

pÉVaséláde
jegyző

4 9a í,—
Tóth Béla Erős Ár
képviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő
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Jegyzőkönyv

Készült:

Jelen vannak:

Állandó meghívottak:

Napirendhez megjelentek:

(hangrögzítéssel)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. június 10-i soros nyílt üléséről.

Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 11£fő
Dr. Venicz Anita jegyző, Dr. Varnyu Péter aljegyző, Háriné
Németh Ilona gazdasági osztályvezető, Ábrahámi Dóra
műszaki osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési
osztályvezető, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Huszárné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő Óvoda
intézményvezető, Dr. Dizseri András Philia Sárbogárdi
Protestáns Egyesület elnöke, Bereczk Károlyné "Városi
Polgárőr Szervezet képviseletében

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselő-testület soros nyílt ülését 929 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes, 11 képviselő tartózkodik az ülésteremben.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
137/2022.(VI.10.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. június
10-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
138/2022.(VI.10.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. június
10-i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a Képviselő-testület vegye fel napirendjére a 17/1. Az
üzletek éjszakai nyitvatartási rendjéről, az azzal összefüggő felügyeleti díjról, valamint az
üzletek működésével összefüggésben elkövetett jogellenes cselekmények ellenőrzésének
rendjéről szóló 19/2019.(V.23.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése, új rendelet
megalkotása c. előterjesztést. Szavazásra teszi fel a módosított napirend elfogadását.

A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
139/2022.(VI.10.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásért felelősök

3. Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2021. május 16. — 2022. május 15. között
végzett tevékenységükről, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadó: civil szervezetek vezetői

4. Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2021. évi hatósági munkáról
Előadó: Hatósági osztályvezető

5. A 2022/2023-as nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Előadó: jegyző

6. A Sárbogárdi Zengő Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak
létszámának felülvizsgálata a 2022/2023-as nevelési évre vonatkozóan
Előadó: jegyző

7. Az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: jegyző

8. Az önkormányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a vagyonnal való
gazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló 53/2015. (XII.22.)
önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

9. Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelmek elbírálása
Előadó: polgármester

10. — Sárbogárd Integrált Településfejlesztési Stratégia módosításának elfogadása
Előadó: polgármester

11. — Döntés a Sárbogárd 4849/2 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről
Előadó: polgármester



12. — Tájékoztató a , Sárbogárd város közigazgatási területén végzendő helyi menetrend
szerinti autóbusszal történő személyszállítási tevékenység ellátása" tárgyú pályázati
eljárás eredményéről
Előadó: polgármester

13. — Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2022.
évre
Előadó: polgármester

14. — Helyi alapítványok részére működési és rendezvény támogatások elnyerésére pályázat
kiírása 2022. évre
Előadó: polgármester

15. — A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt pályázat kiírása
Előadó: polgármester

16. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

17. — Bejelentések
17/1. Az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjéről, az azzal összefüggő felügyeleti díjról,

valamint az üzletek működésével összefüggésben elkövetett jogellenes cselekmények
ellenőrzésének rendjéről szóló 19/2019.(V.23.) önkormányzati rendelet hatályon kívül
helyezése, új rendelet megalkotása
Előadó: jegyző

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők
voltak.
Május 17-én a mi pályázatainkat is kezelő Albensis Kft-nek a felügyelőbizottsági ülésén

vettem részt. Az Albensis Kft viszonylag jól kezelhető nyereséggel zárta az
időszakot, a továbbiakban is fognak tudni segíteni bennünket. Ugyanezen a napon
Sárbogárdot népszerűsítendő voltam a Vörösmarty Rádióban.

Május 19-én tartottunk egy hosszú pályázatos egyeztetést az Eco Cotrex Kft-vel, akik a
pályázatírásban segítenek. Ezen a napon volt a közfoglalkoztatási ellenőrzés.
Kollégáim kellően helytálltak. Semmi olyan megállapítást nem kaptunk, ami ne
arra engedne következtetni, hogy ezt egészen jól végezzük. Délután az Integrált
Településfejlesztési Stratégiának volt a társadalmasítása szolid részvétel mellett
konstruktív megbeszélés alakult ki.

Május 20-án jegyző asszonnyal együtt részt vettünk a Nyugdíjas Rendőr Egyesület évfordulós
megemlékezésén.

Május 24-én Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Tanács ülést tartottunk. Zárszámadást fogadtunk el, költségvetést módosítottunk.

Május 25-én a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulásnak volt társulási tanács
ülése. A hulladéklerakónk meglehetősen tele van, számos probléma van vele, ezért
nagyon fontos lenne az egész Dunántúlon a fejlesztés, hogy minél több hulladékot
lehessen innen is eltéríteni. Ugyanezen a napon kellően megleptük a mintegy 47 év
után nyugdíjba vonuló Bencze István kollégánkat és a hivatal dolgozói által
finanszírozott nyugdíjba vonulási ajándékot adtuk át jegyző asszonnyal.

Május 26-án Megyei Közgyűlésen vettünk részt ahol többek között a sárbogárdi Integrált
Településfejlesztési Stratégia első fordulójáról szavaztunk.



Május 27-én Sárszentmiklóson a kispályán volt a kézilabda pályának első műszaki bejárása.
Ezt még több fogja követni. Egészen jól alakul. Ezen a napon megnyitottuk a
kiállítóteret alpolgármester úrral, amit itt helyben leginkább múzeumnak nevezünk.

Május 28-29-én azt gondolom jól sikerült — a néha mostoha időjárási körülmények ellenére —
a Bogárdi Napok rendezvény. Mindenkinek köszönöm, aki részt vett benne, illetve
aki dolgozott rajta.

Május 31-én a kerékpárút leendő folytatása kapcsán volt tervezői és Magyar Közút Zrt.
részvételével tartott egyeztetés. A kerékpárútnak a város déli végétől Rétszilas fele
folytatandó részét, illetve Rétszilason áthaladó részére kiírták a tervezésre a
közbeszerzést. Ezt meg is nyerte egy tervező, ő volt itt valamint itt volt a megyei
főépítész is. Nyilván szükséges lesz majd forrást szerezni ehhez.

Június 1-jén a háziorvosokkal tartottunk egyeztetést a nyári szabadságolásokról. A korábbi
évek gyakorlatának megfelelően egészen jól tudjuk ezt már kezelni. Remélem
tudjuk is tartani amiben az egyeztetésen megállapodtunk. Ezt követően volt egy
hosszas telefonkonferencia az Integrált Településfejlesztési Stratégia módosítása és
kiegészítése kapcsán. Erről ma fogunk majd szavazni.

Június 2-án a hogyan továbbról, meddig tarthatók az árak és hogy kell megoldani a
szolgáltatást erről egyeztettünk a közétkeztetési szolgáltatóval. Ezen a napon volt a
városi pedagógus nap. Itt került átadásra Sárbogárd Város Oktatásáért kitüntetés.
Innen is szeretnék gratulálni a nyugállományba vonuló Boda János igazgató úrnak,
illetve Fülöpné Nemes Ildikó igazgató asszonynak. Átadásra került még a
Sárbogárdi Talentum kitüntetés Krencz Ábel részére. Minden kitüntettetnek
gratulálunk.

Június 4-én a Csókavirág Népi Egyesület megalakulásának 10. évfordulója alkalmából volt
egy gálaműsor. Nekik a hagyományőrzés terén végzett kiemelkedő munkájukért
egy oklevél került átadásra.

Június 8-án a megvalósuló kerékpárútnál tartottunk egy újabb kooperációt a fölmerült
problémák kezelése, illetve annak érdekében, hogy rábírjuk a kivitelezőt, hogy
minél gyorsabban próbálja a 63-as út mentén a jelenleg tapasztalható állapotot, a
jelenlegi feszültséget csökkenteni. Ugyanezen a napon Sárbogárd-Hantos-Nagylók
Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási Tanács ülést tartottunk, ahol a
társulási tanács döntött azokról a díjakról, amikről a Sárbogárdi Egyesített Szociális
Intézmény működése kapcsán mi magunk is fogunk dönteni. Ugyanezen a napon
találkoztunk az E.ON fejlesztési üzletágával a közvilágítás leendő fejlesztése
érdekében. Elindult egy folyamat talán valahol majd összetalálkozunk. Sárbogárd
városban rengeteg kompakt fénycsövet használunk, aminek a gyártását 2023. év
végén meg fogják szüntetni az egész világon. Ennek megfelelően utána
drasztikusan visszaesik az elérhető alkatrészek száma. Muszáj lesz azon
gondolkodnunk, hogyan fogjuk tudni ezt a dolgot fejleszteni.

Június 9-én Lajoskomáromban vettem részt egy civil egyeztető fórumon, amit a
miniszterelnökség helyettes államtitkára vezetett, és a jövőben elérhető pályázati
forrásokról volt szó.

Előző zárt ülésen kitüntetésekről döntöttünk, amelyeket ismertettem az előzőekben.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.



Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

ÉDbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselő-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
140/2022.(VI.10.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a jegyző jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a jegyző jelentését elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
141/2022.(VI.10.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a jegyző jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
142/2022.(VI.10.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
143/2022.(VI.10.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet



megtárgyalta és a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

3. Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2021. május 16. — 2022. május 15. között
végzett tevékenységükről, az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról
Előadók: civil szervezetek vezetői

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm a megjelent két civil szervezet képviselőjét.
Mindegyik civil szervezet tényleges munkát végez a városban és ehhez még ha módunkban
áll és támogatni is tudjuk értékes munkát végez. A civil szervezetek munkájánál fontos azt
látni, hogy ők ezt nem fizetésért végzik, továbbá a szabadidejük terhére. Azt gondolom, ezt
nem lehet elégszer megköszönni. Szeretném mindkét egyesületi képviselőt megkérni, hogy a
tagságnak is adják át tiszteletteljes köszönetünket az elvégzett munkáért. Igazából három
szervezet képviselője van jelen. Alpolgármester úr más minőségében is jelen van. Azon
társadalmi szervezeteknek szükséges beszámolni, akiknek bármilyen támogatást tudtunk
nyújtani. Ez a Sárbogárdi Múzeum Egyesület, a Sárszentmiklósi Iskoláért Alapítvány, a
Csipike Egyesület, a Központi Óvodát Segítő Alapítvány, a Sárbogárdi Kulturális Egyesület,
a Philia Sárbogárdi Protestáns Egyesület és a Városi Polgárőr Szervezet. Mindenki
benyújtotta a beszámolóját.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi az OKSB elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Dr. Dizseri András: Tisztelt Képviselő-testület! Köszönöm a meghívást. Egyesületünk az
elmúlt évben haladta meg a támogatásra kifizetett összeget 3.200.000 Ft-ot. Ez csak a
támogatási része. Nagyjából 200.000 Ft kiadás terhelte ezt. Az összes kiadásunk 3.400.000 Ft
volt ebből közel 3.200.000 Ft volt, amit támogatásként tudtunk odaítélni. Ezeknek a
meghatározó része sárbogárdi illetőségű, Sárbogárdra tudtunk továbbutalni összegeket.
Jelentős tétel volt a májátültetésre váró Sztojka Dzsínó a németországi tartózkodásának
fizetése. Folyamatosan kapcsolatban vagyunk velük. A Kárpátaljai Református Közösségnek
is tudtunk támogatást nyújtani tehetséggondozás címén. A koronavírus járvány idején a
gyerekeknek az elhelyezése, foglalkoztatása, egyéb címen tudtunk támogatást nyújtani. Mi
nehéznek nevezzük a hazai egészségügyi ellátást, de ott katasztrofális az egészségügyi ellátás.
Gyakorlatilag társadalombiztosítás nélkül próbálnak egyik napról a másik napra élni. Tudtunk
segíteni műtéti hozzájárulással, gyógyszervásárlással közel 300.000 Ft-tal, nagyon sokat
jelentett számukra ez a támogatás. Az adományozóink köre meghatározóan magánszemélyek.
Az adományok összege 2.997.000 Ft volt ebből az önkormányzati támogatás 160.000 Ft volt.
Az 194 közel 80.000 Ft volt. Amennyi bevételünk az adományokból származik, azokat tudjuk
továbbutalni. Amilyen mértékben érkeznek az adományok olyan mértékben tudjuk
továbbutalni. Ebben az évben is ugyanez folytatódik. A Családsegítő Szolgálattal nagyon jó a
kapcsolatunk. Ha valahol szükség van a gyors segítségre, és megkeresnek egyeztetünk a
rászorultak köréről. Úgy megy tovább az adományozás, amikor azt látjuk, hogy valóban
szükség van rá. Közüzemi számláktól kezdve, gyógyszervásárlás, tüzifavásárlás. Viszonylag
jól tudjuk szűrni azt a kört, amelyik valóban rászoruló. Az idei év úgy telt el, hogy legalább
olyan szinten tudjuk a támogatásokat nyújtani, mint az elmúlt évben. A tavalyi évben a Ross
Gyógyszerforgalmazó cég irodát váltott és az összes bútorukat lecserélték. Nagyon jó
minőségű bútorok kerültek az egyesülethez. A gimnáziumtól kezdve a sárszentmiklósi



iskolába stb. tudtuk a bútorokat továbbadni. Szeretném itt megragadni a lehetőséget, ha
tudnak olyan cégekről, magánszemélyekről, akik erre a célra szívesen adományoznak, akkor
egyesületünk az adománynak jó gazdája tud lenni.

Dr. Sükösd Tamás: köszönjük a kiegészítést. Az együttműködés valóban jó. Szükség is volt
az ellenőrzés rendszerének közös kialakítására, hogy tényleg tudjuk szűrni azt, hogy ki az, aki
valóban rászoruló. Sztojka Dzsínó családjának, ami most hiányzott összeg azt az
önkormányzat odaadta nekik. Sajnos az apa elvesztette a munkahelyét.

Dr. Dizseri András: a kórházi tartózkodáshoz pedig az egyesületünk adott most támogatást.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
144/2022.(VI.10.) határozata

Sárbogárdi civil szervezetek beszámolója a 2021. május 16. — 2022.
május 15. között végzett tevékenységükről, az önkormányzat által

biztosított támogatás felhasználásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a ,, Sárbogárdi civil
szervezetek beszámolója a 2021. május 16. - 2022. május 15. között végzett tevékenységükről,
az önkormányzat által biztosított támogatás felhasználásáról" tárgyú előterjesztést és az
alábbi határozatot hozta:

A képviselő-testület az alábbi szervezetek beszámolóit megismerte és az abban foglaltakat
tudomásul veszi: Sárbogárdi Múzeum Egyesület, Sárszentmiklósi Iskoláért Alapítvány,
Csipike Egyesület, Központi Óvodát Segítő Alapítvány, Sárbogárdi Kulturális Egyesület,
PHILIA Sárbogárdi Protestáns Egyesület, Városi Polgárőr Szervezet

Utasítja a jegyzőt, hogy a fenti civil szervezetek vezetőit értesítse a Képviselő-testület
döntéséről.

Határidő: értesítésre: június 30.
Felelős: jegyző

4. Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2021. évi hatósági munkáról
Előadó: hatósági osztályvezető

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Varnyu Péter: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: az előterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezi az ESZB elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: szeretném megköszönni jegyző asszonynak, aljegyző-hatósági
osztályvezető úrnak illetve a stábnak is a hatósági munka részét. Ennek van szorosan az



önkormányzatot érintő része is, ha úgy tetszik a települési támogatások széles köre, ami nem
alacsony ügyszámmal és nem alacsony összeggel szerepel. A hatósági ügyek száma is nagyon
magas. A közigazgatási reform után sem szűnt meg egy járásközpont település polgármesteri
hivatalának a feladata. A hatósági ügyintézés körében elvégzett munkák nem alacsony számot
tesznek ki.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
145/2022.(VI.10.) határozata

Tájékoztató a szociális gondoskodás körében végzett 2021. évi
hatósági munkáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a "Tájékoztató a szociális
gondoskodás körében végzett 2021. évi hatósági munkáról" című előterjesztést
megtárgyalta, az abban foglaltakat megismerte és elfogadja.

Bs A 2022/2023-as nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása
Előadók: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB
elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét is kérdezem ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: 19 csoport van. Az óvodaépületek belső átalakítása kapcsán hogy hogyan
lehetne bővíteni még a csoportszámokat azzal , elértünk a falig". Ha legközelebb bővíteni
szeretnénk, akkor az már csak hozzáépítéssel tud megvalósulni.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
146/2022.(VI.10.) határozata

A 2022/2023-as nevelési évben indítható óvodai csoportok számának
meghatározása



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta ,, A 2022/2023-as nevelési
évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása" tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

A 2022/2023-as nevelési évben indítható óvodai csoportok száma az intézményvezető által
leadott létszámok szerint:

Sárbogárdi Zengő Óvoda
7000 Sárbogárd, Mikes köz 3.

Csoport Tényleges ! BTM SNI Számított
létszám létszám

Tulipán 25 0 0 25
Bóbita 25 1 fő vizsgálatra küldve )2(1 fő3 kfőtér) 27
Mazsola 25 0 0 25
Margaréta 24 1 (4-1 fő vizsgálatra 1G főtér) 26

küldve)
Napraforgó [23 4 (4-2 fő vizsgálatra 13 főtér) 25

küldve)
Katica 25 0 1 26
Süni 24 2 1 fő G főtér) 26
Micimackó [24 0 0 24
Szivárvány [23 4 11fő 24
Összesen 218 11 -— 4 fő vizsgálatra 7 (ebből 4 fő 3 főt 228

küldve érő gyermek)

Sárbogárdi Zengő Óvoda Sárszentmiklósi Tagóvodája
7003 Sárbogárd, Gesztenye sor 1.

Csoport —! Tényleges BTM SNI Számított
létszám létszám

Bóbita 25 2 fő vizsgálatra küldve / 0 25
Hóvirág 20 0 1 21
Napsugár [25 4-1 fő vizsgálatra űl 26

küldve
Nyuszi 24(1fő 2 0 24

elköltözése
folyamatban)

Cica 24 (1 fő külföldön / 3 2 26
tartózkodik)

Tappancs [24 0 2 26
Katica 22 0 1G főtér [24
Összesen ! 164 11--3 fő vizsgálatra [7 172

küldve

Sárbogárdi Zengő Óvoda Töbörzsöki Telephelye
7000 Sárbogárd, Szent István u. 49.



Csoport Tényleges BTM SNI Számított
létszám létszám

Huncutka 26 2 fő vizsgálatra küldve /2(1fő3főt ! 29
érő)

Pillangó 26 2 fő (1 fő várhatóan 0 26
elköltözik)

Összesen SZ 2 42 fő vizsgálatra 2 55
küldve

Sárbogárdi Zengő Óvoda Pusztaegresi Telephelye
7018 Sárbogárd-Pusztaegres, Hatvani u. 50.

Csoport Tényleges BTM SNI Számított
létszám létszám

Kölyökvár [21 0 0 fő 21
vizsgálata
folyamatban)

Összesen. [2] 0 0 21

Összesített tényleges létszám: 455
Összesített számított létszám: 476

Határidő értesítésre: 2022. június 30.
Felelős: jegyző

6. A Sárbogárdi Zengő Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak
létszámának felülvizsgálata a 2022/2023-as nevelési évre vonatkozóan
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az OKSB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi az OKSB
elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét is kérdezem ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
147/2022.(VI.10.) határozata

A Sárbogárdi Zengő Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak létszámának
felülvizsgálata a 2022/2023-as nevelési évre vonatkozóan

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta , A Sárbogárdi Zengő
Óvoda pedagógus és nevelést-oktatást segítő alkalmazottak létszámának Jelülvizsgálata a
2022/2023-as nevelési évre vonatkozóan" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
2011. évi CXC. törvény előírásainak megfelelően a Sárbogárdi Zengő Óvodában
alkalmazásban állók létszáma 2022. szept. 1-től:

Alkalmazott óvodapedagógusok létszáma: 39 fő.
Ebből: - 1 fő függetlenített intézményvezető,

- 2 fő intézményvezető-helyettes.
A nevelést-oktatást segítő alkalmazottak létszáma:
- óvodatitkár: 2fő
- pedagógiai asszisztens: 6 fő
- dajka: 19 fő

3 fő konyhai alkalmazott, 2 fő karbantartó.

Határidő: tájékoztatásra 2022. június 30.
Felelős: jegyző

7. Az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ESZB és az ÜJB tárgyalta. Kérdezem az ÜJB majd az
ESZB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az intézményvezető kezdeményezte a személyi térítési díjak módosítását
különös tekintettel arra, hogy a veszélyhelyzet vonatkozásában nagyon sokszor módosított
nagyon sokadik jogszabály, ami negyven valahány törvényt módosított, abból azt olvastuk ki
közös erővel és ebben a Kormányhivatal is megerősített bennünket, hogy lehetőség van a jövő
hónap elseje után a térítési díjak változtatására. Ez egy elég régóta befagyasztott tétel volt.
Nyilván a megváltozott gazdasági körülmények miatt a semmiből nem lehet gazdálkodni.
Szolidan, de határozottan szükséges helyretenni. Ezt érzékelte az intézményvezető is. Miután
a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézményt az intézményfenntartó társulás tartja fönn ezért a
társulási tanácsnak is döntenie kellett ebben a vonatkozásban, ez volt tegnapelőtt.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?
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Borbély Sándor: tudom, hogy nem mindent mi szabályozunk, és nem minden történik úgy
ahogy mi szeretnénk, de csak az érdekesség kedvéért, a szociális étkeztetés alaphoz van
kötve, a minimális nyugdíjhoz. 220 Ft. Ott van egy kis lépcső, amikor a másfélszeres nyugdíj
másfélszeres díjat is jelent. De amikor a háromszorosa a minimál nyugdíjnak a fizetendő díj
ott már megbicsaklik, mert ott legalább 600 Ft-nak kéne lenni és nem 394-nek. Tehát valahol
az elosztással van egy kis probléma. Minél többet keres valaki annál olcsóbban kap étkezést?
Ez nem túl szociális, nem túl helyes. Ha már egyszer valamit a minimál nyugdíjhoz kötök,
akkor következetesnek kéne maradnom. Ez egy észrevétel.

Dr. Sükösd Tamás: ebben a tekintetben nem nagyon van mozgásterünk.

Dr. Varnyu Péter: elcsúszott a két kocka. Tehát a képviselő úr által említett 30094 feletti
jövedelem esetén nem 384 Ft-ÁFA, hanem 490 Ftt-ÁFA. Arányosan és sávosan került
megállapításra kb. 15 évvel ezelőtt, de elcsúsztak a sorok ezért elnézést kérünk. Helyesen az
üres kocka, ami a 15094 és 30094 mellett van az telik meg a 394 Ft-ÁFA-val és a mindenkori
öregségi nyugdíj 30094-a feletti jövedelem esetén 490 Ft-ÁFA. Az ebéd lakásra szállítása
egységesen 100 Ft.

Dr. Venicz Anita: A táblázat jó volt, felvittük a jogszabályszerkesztő-rendszerbe és ott ilyen
elcsúszások történnek. Szétesik a táblázat.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
11/2022.(VI.23.) önkormányzati rendelete

az egyes szociális ellátásokról szóló 4/2015.(II.27.) önkormányzati
rendelet módosításáról

8. Az önkormányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a vagyonnal való
gazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól szóló 53/2015.(XII.22.)
önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB és a PVVB tárgyalta. Kérdezi először az ÜJB
elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

ÉDI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét is kérdezem ugyanerről.

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: egy ingatlannak a forgalomképes egyéb vagyoni körbe történő
átsorolásáról, illetve a Lázár utca kapcsán egy másik ingatlannak szintén az átsorolásáról van
szó. Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi
pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
12/2022.(VI.23.) önkormányzati rendelete

az Önkormányzat tulajdonáról, a tulajdonosi jogok gyakorlásáról, a
vagyonnal való gazdálkodásról és értékesítésének egyes szabályairól

szóló 53/2015.(XII.22.) önkormányzati rendelet módosításáról

9. Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelmek elbírálása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a településrendezési eszközök egyedi módosításánál két kritérium van.
Egyik, hogy feleljen meg a jogszabálynak, a másik pedig, hogy a kérelmező viselje a
költséget. A településtervezés nem olcsó és ennek megfelelően az önkormányzatnak, ha úgy
tetszik elég baja van a saját maga által kezdeményezett módosításokkal illetve van a 10 évente
történő kötelező felülvizsgálat, amikor új tervet kell csináltatni és az valóban nagyon drága.
Ha nagyjából egy időben érkeznek be kérelmek, akkor azokat egyszerre továbbítjuk a
településtervezők irányába, mert így a kérelmezőknek valamivel kevesebb a költsége. Négy
egyeztetés előzte meg az elbírálást, négy kérelem van, mind a négy átsorolásokat és leendő
beruházások lehetőségének a megteremtését célozza. Az egyik lakóház, a másik három
gazdasági célú beruházás lesz.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. A bizottság elnökét kérdezem, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
148/2022.(VI.10.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a ,, Településrendezési eszközök
részleges módosítása iránti kérelmek elbírálása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a
Polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

Erlich Róbert sárbogárdi lakos kérelmére hozzájárul a Településrendezési eszközök részleges
módosítására vonatkozó eljárás megindításához, melynek keretében a Sárbogárd, Szent István
út 1737 hrsz-ú ingatlan olyan új építési övezeti besorolásba kerüljön, mely lehetővé teszi
mezőgazdasági rendeltetésű tároló épületeket létesítését.
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Vámosi Gábor sárbogárdi lakos kérelmére hozzájárul a Településrendezési eszközök
részleges módosítására vonatkozó eljárás megindításához, melynek keretében a Sárbogárd
0542/95 hrsz-ú ingatlan olyan új építési övezeti besorolásba kerüljön, mely lehetővé teszi
tanya jellegű, lakóházzal és állattartásra szolgáló, gazdálkodási tevékenység folytatását.

Dr. Bögyös Gábor és Hargitai Kiss Balázs sárbogárdi lakosok kérelmére hozzájárul a
Településrendezési eszközök részleges módosítására vonatkozó eljárás megindításához,
melynek keretében a Sárbogárd 646/1 és a 646/2 hrsz-ú ingatlanok újra lakóövezeti
besorolásba kerüljenek.

A Mezőfalvai Húshasznú Kft. (2422 Mezőfalva, Nagysismánd 1.) kérelmére hozzájárul a
Településrendezési eszközök részleges módosítására vonatkozó eljárás megindításához,
melynek keretében a Sárbogárd 0159/1 hrsz-ú ingatlan olyan új építési övezeti besorolásba
kerüljön, mely lehetővé teszi új korszerű istálló épületek létesítését és a személyzet számára
egy komfortos öltöző/tartózkodó épületet elhelyezését.

Az egyeztetési eljárás a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről,
valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről 1 szóló 419/2021. (VII. 15.)
Korm. rendelet (továbbiakban: Eljr.) 66 - 67.§ szerinti általános egyeztetési eljárás keretében
történhet az E-TÉR rendszeren keresztül.

A magánszemélyek által benyújtott módosítási kérelem tekintetében a tervezői költségeket a
kezdeményezők viselik.
A fentiek alapján a Képviselő-testület kezdeményezi a tervezői szerződések előkészítését, a
módosítási tervdokumentációk elkészítését követően a partnerségi eljárás és az általános
egyeztetési eljárás lefolytatását.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

10. — Sárbogárd Integrált Településfejlesztési Stratégia módosításának elfogadása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az Integrált Településfejlesztési Stratégia középtávon határozza meg azt a
fejlesztési elképzelést, amit minden önkormányzatnak meg kell alkotni. Ezt korábban
Integrált Városfejlesztési Stratégiának nevezték. Jelen pillanatban készül a módosítása, de a
legújabb terminológia és a legújabb kézikönyv már a fenntartható városfejlesztési stratégia

fejezetenként kell összerakni, más az időtávja is. De úgy tűnik, hogy nem engedhetjük el az
ITS-t sem, mert egyes pályázatoknál ezt is megkövetelik. A két ülés közötti eseményeknél
beszámoltam arról, hogy a Megyei Közgyűlés döntött az ITS-ről a múlt hónapban. Írtak elő
kiegészítéseket a megyei főépítész és egyéb szakemberek. Ezek közül többet bele is tudtunk
dolgozni az ITS-be. Hozzáférhetővé tettük elektronikusan a honlapon. Kb. 247 oldal. Nem
kardinális a módosítás 7-8 helyen egy-egy rövid bekezdéssel kellett kiegészíteni. Az volt a
megyei tervezőnek az álláspontja, hogy a lehetséges közlekedésfejlesztési dolgokat nem
részleteztük ki kellőképpen. Most megtettük. Ezt tartalmazza a módosítás.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. A bizottság elnökét kérdezem, hogy milyen módon
foglaltak állást?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
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Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
149/2022.(VI.10.) határozata

Sárbogárd Integrált Településfejlesztési Stratégia módosításának elfogadása

Sárbogárd Város Önkormányzat — Képviselő-testülete a -—, Sárbogárd — Integrált
Településfejlesztési Stratégia módosításának elfogadása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a
Polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

A településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a
településrendezési eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről
szóló 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Tr.) 7. §-a alapján az Önkormányzat
a stratégiát legalább négyévente áttekinti, ellenőrzi és dönt arról, hogy továbbra is változatlan
tartalommal alkalmazza, módosítja vagy újat készít. A 103/2021. (VI. 11.) veszélyhelyzeti
határozatban döntés született Sárbogárd integrált Településfejlesztési Stratégiájának
felülvizsgálatáról.

Az Integrált Településfejlesztési Stratégia felülvizsgálatának tervezetét a Tr. 28. § (1) és (2)
bekezdése szerint partnerségi egyeztetésre bocsátottuk 2022. május 5 és június 6. között -

A partnerségi egyeztetés ideje alatt a hivatalba 2 db lakossági észrevétel, vélemény érkezett,
írásban. melyet a tervezőiroda felé továbbításra került. A javaslatok beépítésre kerültek az ITS
módosítás tervezetébe.

2022. 05. 19.-én a partnerségi egyeztetés keretében Lakossági Fórumra került sor, melynek
keretében a megjelent állampolgárok kérdéseikre választ kaptak. Írásos észrevételt nem
kívántak tenni.

Megállapítja, hogy a partnerségi egyeztetésben részt vevők tájékoztatása a rendeletekben
foglaltak szerint, maradéktalanul megtörtént. A Partnerségi véleményezési eljárást Sárbogárd
Város Önkormányzat Képviselő-testülete lezártnak tekinti.

A Fejér Megyei Önkormányzat véleményét észrevételeit többségében elfogadtuk. Azok
beépítésre kerültek az ITS módosítás elfogadásra szánt tervezetébe,

Az Állami Főépítész záró véleménye egyetértő. Javaslatait beépítésre kerültek az ITS
módosítás elfogadásra szánt tervezetébe.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete jelen határozat mellékletét képező
Sárbogárd Város Integrált Településfejlesztési Stratégiáját felülvizsgált módosítását
megfelelőnek tartja és azt változatlan formában elfogadja.
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Felkéri a Polgármester, hogy az elfogadott stratégiát az önkormányzat honlapján tegye közzé.
A közzétételről és a Stratégia elfogadásáról az egyeztetésben résztvevőket 5 napon belül
értesítse.
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az elfogadott dokumentumokat a pályázatok
mellékleteként felhasználja.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

11. — Döntés a Sárbogárd 4849/2 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a sárszentmiklósiak tudják talán ezt legjobban, de mindenki más is
láthatta, hogy régen a Vasút utcára ki lehetett menni hátul is egy járdán. Ez elég régen elég
rossz állapotba került. Volt mellette egy árok is, amit próbáltunk valahogy fönntartani. Egy
lakossági fórumon megkérdeztem Nagy György helyi lakost, hogy ő szerinte szükség van-e
arra a járdára, azt mondta, hogy azt már nagyon régen le kellett volna zárni, mert nem jár arra
senki sem és balesetveszélyes is. Eladásra került az összes DV-szin, onnan megkeresett
bennünket a szomszédos ingatlan tulajdonosa Kovács Imre, hogy ezt szívesen megvásárolná.
A megosztásnak a költségeit, hogy át tudja csatolni, viselte is. Tehát a műszaki előkészítése
ennek a dolognak megtörtént. Az biztos, hogy az árkot ugyanazzal a mélységgel és lejtéssel
úgy arrébb tették, ahogy kértük, hogy maga az árok legyen meg. Önmagában az
önkormányzatnak az ingatlan nem stratégiai fontosságú, beépítésre nem alkalmas. Ez egy
nyúlvány. Gondjaink voltak vele a rendbentartás szempontjából többször. Az előterjesztés
részletesen tartalmazza, hogy a nem beépíthető ingatlan vonatkozásában egy piaci szintű ár
került meghatározásra az egyeztetést követően.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
150/2022.(VI.10.) határozata

Döntés a 4849/2 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Döntés a Sárbogárd 4849/2 hrsz-ú
ingatlan értékesítéséről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a Polgármester előterjesztésében
és az alábbi döntést hozza:

Sárbogárd Város Önkormányzata Sárbogárd 4849/2 hrsz-ú 1151 m2 nagyságú kivett
beépítetlen terület megnevezésű ingatlant, Kovács Imre 7003 Sárbogárd, Táncsics utca 33.
szám alatti lakos, mint vételi szándékot tett vevő részére értékesíti, azzal a kikötéssel, hogy az
ingatlanon található csapadékvízelvezető árkot//folyókát nem lehet megszüntetni.
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A vételár összegét 1500 Ft/m2-ben, azaz 1.726.500 Ft összegben állapítja meg, mely
összeghez hozzá kell számítani az ingatlan értékesítését lehetővé tevő hatósági eljárások
176.100 Ft összeget kitevő díját, azaz az ingatlan eladási ára: 1.902.600 Ft.

Az adásvételi szerződés elkészítésével és ingatlan-nyilvántartási bejegyzéssel járó költségek a
vételi szándékot tett kérelmezőt terheli.

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Kovács Imrét tájékoztassa és a jelen döntés részéről
történő elfogadása esetén, felhatalmazza az adásvételi szerződés aláírására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

12. — Tájékoztató a , Sárbogárd város közigazgatási területén végzendő helyi menetrend
szerinti autóbusszal történő személyszállítási tevékenység ellátása" tárgyú pályázati
eljárás eredményéről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: folyamatosan a határidő lejártával pályáztatnunk kell. 10 éve végzi a
szolgáltatást Sárbogárdon a Régió 2007 Kft. Műszakilag biztosan javulást jelent az előző
szolgáltatóhoz képest. Amikor fölmerül egy-egy probléma, akkor az ügyvezető személyesen
elérhető, beavatkozik és visszajelez, hogy mit tudott intézni. Ketten érdeklődtek a pályázati
feltételrendszer iránt. Mindketten meg is feleltek. Abban a távolságban van telephelyük,
ahogy kell. Az egyik a jelenlegi szolgáltatónk, a másik pedig a Volán Zrt. Az utóbbi többször
többféle kérdést tett föl, mindegyikre válaszoltunk úgy ahogyan azt a jogi részét a
közbeszerző összerakta, tartalmi részét a műszaki osztályon dolgozó kollégákkal mi magunk.
Majd ezt követően végül a Volán Zrt. nem indult a pályázaton. Egy pályázat érkezett. A
pályázó a finanszírozásra rendelkezésre álló összegen belül nyújtotta be pályázatát.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
151/2022.(VI.10.) határozata

Tájékoztató a , Sárbogárd város közigazgatási területén végzendő
helyi menetrend szerinti autóbusszal történő személyszállítási
tevékenység ellátása" tárgyú pályázati eljárás eredményéről
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a , Tájékoztató a Sárbogárd város
közigazgatási területén végzendő helyi menetrend szerinti autóbusszal történő
személyszállítási tevékenység ellátása" tárgyú pályázati eljárás eredményéről." tárgyú
előterjesztést megismerte és megtárgyalta a Polgármester előterjesztésében.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a pályázati eljárásról, illetve a beérkezett
Pályázati dokumentáció értékeléséről és bírálatáról készült beszámolót megismerte és annak
eredményét elfogadja

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az
összességében legelőnyösebb ajánlatot tevő a Régió 2007 Kft-vel ($142 Úrhida, Dózsa
György utca 48.) a Közszolgáltatási szerződést 2022. október 1-től 5 éves határozott
időtartamra 4-5 év opció lehetőségével megkösse.

Felkéri a jegyzőt, hogy a Közszolgáltatási szerződés megkötéséről a tájékoztatást tegye közzé.

Határidő:
Közszolgáltatási szerződés megkötésére: — 2022. június 30.
Közzététel: 2022. július 15.
Felelős: polgármester, jegyző

13. — Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2022.
évre
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a Magyar Önkormányzati Törvény szerint az egyéb társadalmi
szervezetek vonatkozásában dönthet átruházott hatáskörben az OKSB, mint ahogy dönt is. Az
alapítványokat azonban a jogalkotó megtartotta át nem ruházható hatáskörben. Ezért az
alapítványok tekintetében úgy a sportcélú, mint a működési célú pályázatokról a testületnek
szükséges döntenie. Miután ez át nem ruházható hatáskör ezt nem előzte meg bizottsági
kontroll.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
152/2022.(VI.10.) határozata

Helyi alapítványok részére sportcélú támogatások elnyerésére pályázat
kiírása 2022. évre

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete ,, Helyi alapítványok részére sportcélú
támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2022. évre" című előterjesztés tárgyában az alábbi
pályázat kiírásáról döntött:

SÁRBOGÁRD VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének az államháztartáson kívüli forrás
átadására és átvételére vonatkozó szabályokról szóló 15/2015. (V. 21.) önkormányzati

rendelete alapján
pályázatot hirdet 2022. évre helyi alapítványok részére

sportcélú támogatások elnyerésére

A pályázat célja: támogatásban részesíteni a Sárbogárdon működő, kimagasló tevékenységet
folytató alapítványok 2022. évi működését és rendezvényeit.

A pályázók köre: [Támogatásban részesíthetők: sárbogárdi székhelyű, telephelyű
bíróság által nyilvántartásba vett alapítványok, amelyek a sárbogárdi lakosok érdekében
megvalósuló programhoz, tevékenységhez kérik a támogatást.

Támogatásban nem részesíthetők:
a) a közvetlen politikai tevékenységet folytató szervezetek, továbbá olyan szervezetek,
amelyek a támogatói döntést megelőző 5 éven belül:

- együttműködési megállapodást kötött vagy tartott fenn Magyarországon bejegyzett
párttal vagy
- jelöltet állított helyi önkormányzati választáson,

b) a benyújtott pályázati dokumentációban megtévesztő vagy valótlan adatot szolgáltatott,
c) az előző évben kapott támogatással nem, vagy nem megfelelően számolt el
d) az előző évben kapott támogatást előzetes hozzájárulás nélkül a támogatási céltól eltérően
használta
e) a hiánypótlást határidőre nem teljesíti,
f) összeférhetetlenség fennállása esetén.

A pályázat keretösszege: 3.700.000 Ft.

A pályázatnak tartalmaznia kell:

(1A kitöltött, aláírással, pecséttel hitelesített pályázati adatlapot,
a) a pályázó megnevezését, székhelyét, levelezési címét, adószámát, bírósági nyilvántartásba
vétel számát, a nyilatkozattételre jogosult személy nevét, elérhetőségét, a nyilvántartott tagok
számát,
b) a pályázó számlavezető pénzintézetének megnevezését és a pályázó számlaszámát,
c) a pályázat nevét,
d) az igényelt támogatás célját, a felhasználás módját és az igényelt összeget,
e) a támogatás felhasználására vonatkozó tételes költségszámítást, megjelölve a pályázati cél
megvalósításához rendelkezésre álló saját forrás összegét,
) a pályázati cél megvalósításának kezdő és befejező időpontját.
0) A pályázathoz csatolandó dokumentumok:
a) a civil szervezet alapdokumentumainak a képviselő által hitelesített másolata,
b) a tárgyévet megelőző évről készített beszámoló, közhasznú szervezet esetén közhasznú
jelentés letétbe helyezéséről kiadott bírósági igazolás,
c) a pályázó írásbeli nyilatkozata arról, hogy a pályázó civil szervezet a támogató
ellenőrzéséhez hozzájárul, a támogatásból beszerzett 100 ezer forint egyedi értéket meghaladó
eszközöket nyilvántartásba veszi,
d) a pályázó nyilatkozata a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007.
évi CXCV. törvény (a továbbiakban: Knyt.) 6.§ (1) bekezdés szerinti összeférhetetlenség,
illetve érintettség fennállásáról vagy hiányáról,
e) a pályázó közzétételi kérelme a Knyt. 8. § (1) bekezdés szerinti érintettségről
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A kapott támogatás nem használható fel:
- tiszteletdíj, munkabér, és járulék fizetésére
- reprezentációs költségekre (vendéglátás, ajándék)

A kapott támogatás elszámolása csak Magyarországon kiállított, a pénzügyi szabályoknak
megfelelő számlával történhet.

A határidőn túl érkezett pályázatok elutasításra kerülnek.
Hiánypótlásra 5 napos határidővel van lehetőség.

A pályázat benyújtásának határideje: 2022. július 15. 12.00 óra

Kérjük, a borítékra írják rá: ALAPÍTVÁNY SPORT 2022.

A pályázatokat a következő címre kell 1 példányban Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal,
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2. valamint e-mailben: barna.edina(Osarbogard.hu kell
eljuttatni.

A pályázatok elbírálásának határideje: A képviselő-testület következő rendkívüli ülésének
időpontja.

A pályázatok eredményének értesítési határideje: A képviselő-testület következő rendkívüli
ülését követő 8 nap.

A nyertes pályázóval az önkormányzat támogatási szerződést köt, mely tartalmazza a
támogatás igénybevételének módját, feltételeit, az elszámolás rendjét, határidejét, az
elszámolható költségeket és az ellenőrzés módját.

Sárbogárd, 2022. május 24.

Felelős: polgármester, ügyintéző
Határidő kiírásra: azonnal

14. — Helyi alapítványok részére működési és rendezvény támogatások elnyerésére pályázat
kiírása 2022. évre
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az indokolás ugyanaz, mint az előző napirendi pontnál. Ugyanúgy nem
volt bizottsági kontroll.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
153/2022.(VI.10.) határozata

Helyi alapítványok részére működési és rendezvény támogatások
elnyerésére pályázat kiírása 2022. évre
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete ,, Helyi alapítványok részére működési és
rendezvény támogatások elnyerésére pályázat kiírása 2022. évre" című előterjesztés
tárgyában az alábbi pályázat kiírásáról döntött:

SÁRBOGÁRD VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének az államháztartáson kívüli forrás
átadására és átvételére vonatkozó szabályokról szóló 15/2015. (V. 21.) önkormányzati

rendelet alapján
pályázatot hirdet 2022. évre helyi alapítványok részére

működési és rendezvényi támogatások elnyerésére.

A pályázat célja: támogatásban részesíteni a Sárbogárdon működő, kimagasló tevékenységet
folytató alapítványok 2022. évi működését és rendezvényeit.

A pályázók köre: Támogatásban részesíthetők: sárbogárdi székhelyű, telephelyű
bíróság által nyilvántartásba vett alapítványok, amelyek a sárbogárdi lakosok érdekében
megvalósuló programhoz, tevékenységhez kérik a támogatást.

Támogatásban nem részesíthetők:
a) a közvetlen politikai tevékenységet folytató szervezetek, továbbá olyan szervezetek,
amelyek a támogatói döntést megelőző 5 éven belül:

- együttműködési megállapodást kötött vagy tartott fenn Magyarországon bejegyzett
párttal vagy
- jelöltet állított helyi önkormányzati választáson,

b) a benyújtott pályázati dokumentációban megtévesztő vagy valótlan adatot szolgáltatott,
c) az előző évben kapott támogatással nem, vagy nem megfelelően számolt el,
d) az előző évben kapott támogatást előzetes hozzájárulás nélkül a támogatási céltól eltérően
használta fel,
e) a hiánypótlást határidőre nem te
f) összeférhetetlenség fennállása esetén.

A pályázat keretösszege: 1.650.000 Ft

A pályázatnak tartalmaznia kell:
(1) A kitöltött, aláírással, pecséttel hitelesített pályázati adatlapot:
a) a pályázó megnevezését, székhelyét, levelezési címét, adószámát, bírósági nyilvántartásba
vétel számát, a nyilatkozattételre jogosult személy nevét, elérhetőségét, a nyilvántartott tagok
számát,
b) a pályázó számlavezető pénzintézetének megnevezését és a pályázó számlaszámát,
c) a pályázat nevét,
d) az igényelt támogatás célját, a felhasználás módját és az igényelt összeget,
e) a támogatás felhasználására vonatkozó tételes költségszámítást, megjelölve a pályázati cél
megvalósításához rendelkezésre álló saját forrás összegét,
f) a pályázati cél megvalósításának kezdő és befejező időpontját.
0) A pályázathoz csatolandó dokumentumok:
a) a civil szervezet alapdokumentumainak a képviselő által hitelesített másolata,
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b) a tárgyévet megelőző évről készített beszámoló, közhasznú szervezet esetén közhasznú
jelentés letétbe helyezéséről kiadott bírósági igazolás,
c) a pályázó írásbeli nyilatkozata arról, hogy a pályázó civil szervezet a támogató
ellenőrzéséhez hozzájárul, a támogatásból beszerzett 100 ezer forint egyedi értéket meghaladó
eszközöket nyilvántartásba veszi,
d) a pályázó nyilatkozata a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007.
évi CXCV. törvény (a továbbiakban: Knyt.) 6.§ (1) bekezdés szerinti összeférhetetlenség,
illetve érintettség fennállásáról vagy hiányáról,
e) a pályázó közzétételi kérelme a Knyt. 8. § (1) bekezdés szerinti érintettségről

A kapott támogatás nem használható fel:
- tiszteletdíj, munkabér, és járulék fizetésére
- reprezentációs költségekre (vendéglátás, ajándék)
A kapott támogatás elszámolása csak Magyarországon kiállított, a pénzügyi szabályoknak
megfelelő számlával történhet.

A határidőn túl érkezett pályázatok elutasításra kerülnek.
Hiánypótlásra 5 napos határidővel van lehetőség.

A pályázat benyújtásának határideje: 2022. július 15. 12. 00 óra
Kérjük, a borítékra írják rá: ALAPÍTVÁNY MŰKÖDÉSI 2022.

A pályázatokat a következő címre kell 1 példányban Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal,
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2. valamint e-mailben: barna.edina(Osarbogard.hu kell
eljuttatni.

A pályázatok elbírálásának határideje: A képviselő-testület következő rendkívüli ülésének
időpontja.

A pályázatok eredményének értesítési határideje: A képviselő-testület következő rendkívüli
ülését követő 8 nap.

A nyertes pályázóval az önkormányzat támogatási szerződést köt, mely tartalmazza a
támogatás igénybevételének módját, feltételeit, az elszámolás rendjét, határidejét, az
elszámolható költségeket és az ellenőrzés módját.

Sárbogárd, 2022. május 24.

Felelős: polgármester, ügyintéző
Határidő kiírásra: azonnal

15. — A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt pályázat kiírása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: mindannyian ismerjük az előzetes történetet. Örülök, hogy ezzel a
megváltozott jogszabály értelmezéssel Nagy Zsuzsanna még 6 hónapig jogosult volt elvállalni
az igazgatói posztot. Ő továbbra is azt mondja, hogy korára és egészségi állapotára tekintettel
többet nem akar már vezető lenni. Így ezen 6 hónap alatt is meg van az a kötelezettségünk
hogy a pályázatot kiírjuk és bizakodjunk, hogy lesz könyvtárvezető.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
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Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: nem értem a jogalkotót. Már mindenki helyettesíthet mindenkit. Az orvost is
helyettesítik, az énektanár tarthat fizikát. Miért ragaszkodunk olyan dolgokhoz — nem mi,
mert már régen megoldottuk volna ezt — ami kicsit idegenített, tehát nem célszerű. Miért ez a
csökönyös ragaszkodás, fent?

Dr. Sükösd Tamás: most az átalakuló struktúrában bizakodom, hogy az ágazati jogszabály
módosítás elindul, mert az a személy, aki ezzel foglalkozott és gondolom, hogy az új
minisztériumi struktúrában is fog, ő kifejezetten értelmes és elmondta, hogy én vagyok a
sokadik, akik kifogásolta a kötelező időt is, mert abból is legalább lenne egy kicsi
mozgásterünk, mert az egyik kolléganőnél az nem volt meg. Illetve kifogásoltuk azt is, hogy
egy vidéki, alapvetően nemzeti nyelvre összpontosuló üzletág esetében a középfokú
nyelvvizsga előírása már-már túlzásnak tűnik. Van egyfajta bizakodásom, hogy ebben a 6
hónapban a jogszabályi kötelezettség talán enyhülhet is, mert akkor legalább egy picivel
jobban indulnánk.
Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
154/2022.(VI.10.) határozata

A Madarász József Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére ismételt
pályázat kiírása

1. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést megtárgyalta, a
Sárbogárdi Madarász József Városi Könyvtár igazgatói beosztására a 102/2022. (TV.8.)
határozattal kiírt pályázati eljárást eredménytelennek nyilvánítja és az 1. mellékletben foglalt
tartalommal ismételt pályázatot tesz közzé.

A pályázat közzétételének határideje: 2022. június 25.
Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
A közzététel helye: Sárbogárdi Madarász József Városi Könyvtár honlapja, Sárbogárd Város
Önkormányzat honlapja, Fejér Megyei Hírlap, "Bogárd és Vidéke" A Dél-Mezőföld független
hetilapja

2. Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sárbogárdi Madarász József
Városi Könyvtár igazgatói beosztására beérkezett pályázatokat előzetesen véleményező
szakmai-szakértői bizottság összetételét az alábbiak szerint határozza meg:

- — Sárbogárd Város Jegyzője
- — Az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottság elnöke,
- — Országos szakmai szervezet delegált képviselője
- — A kulturális intézményben képviselettel bíró reprezentatív szakszervezet delegált

képviselője

A bizottsági tagokat a Polgármester kéri fel az elbírálásban való részvételre.

Felelős: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Határidő: 2022. június 30.
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16. — A polgármester szabadságának utólagos engedélyezése
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás polgármester átadja az ülés vezetését Novák Kovács Zsolt
alpolgármesternek, és bejelenti, hogy érintettsége miatt a 16.) napirendi ponttal kapcsolatos
szavazásban nem vesz részt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselő-testület a 16.)
napirendi ponttal kapcsolatos szavazásból a polgármestert — kérésére, érintettsége miatt —
kizárja.

A képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
155/2022. (VI.10.) határozata

a polgármester szavazásból történő kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 16.) A polgármester
szabadságának utólagos engedélyezése c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Novák Kovács Zsolt: az előterjesztő kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem, köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Novák Kovács Zsolt: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselő-testület 10 igen, (1 fő nem vett részt a szavazásba) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
156/2022.(VI.10.) határozata

a polgármester szabadságának utólagos engedélyezéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Sükösd
Tamás polgármester részére 2022. május 10-től 2022. május 12-ig 3
munkanapra, 2022.május 18-tól 2022. május 19-ig 2 munkanapra a
2022. évi szabadsága igénybevételét engedélyezi.
Utasítja a jegyzőt, hogy a szabadság igénybevételét vegye
nyilvántartásba.

Határidő: 2022. június 24.
Felelős: jegyző

Novák Kovács Zsolt alpolgármester visszaadja az ülés vezetését
Dr. Sükösd Tamás polgármesternek.
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17/1. Az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjéről, az azzal összefüggő felügyeleti díjról,
valamint az üzletek működésével összefüggésben elkövetett jogellenes cselekmények
ellenőrzésének rendjéről szóló 19/2019.(V.23.) önkormányzati rendelet hatályon kívül
helyezése, új rendelet magalkotása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán.

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a rendeletmódosítást az indokolja, hogy több bejelentésből úgy tűnt, hogy
adott esetben szükséges a nyitvatartási rendbe, illetve az egész rendszerbe történő
beavatkozás, aminek a lehetőségét nem biztosította kellőképpen az előző helyi jogszabály és e
miatt szükséges hozni egy olyant, ami részletesebb szabályozást tartalmaz. Különösen az
éjszakai nyitvatartási rendre.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.

A Képviselő-testület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
13/2022.(VI.23.) önkormányzati rendelete

az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjéről, valamint az üzletek
működésével összefüggésben elkövetett jogellenes cselekmények

ellenőrzésének rendjéről

17. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: már egyszer erről beszéltünk: Sárszentmiklós, óvoda melletti romhalmaz. A
szomszéd panaszkodik, hogy a patkányok átjárnak, kaotikus állapotok vannak. Trencsényi
János tulajdona az ingatlan, aki egyébként külföldön tartózkodik, és nincs aki megoldja ezt a
helyzetet. Itt senki nem tud semmit tenni. Ez nem az önkormányzat tulajdona. Nagy adósság
van rajta, senki nem kezdeményezte a végrehajtást.

Dr. Sükösd Tamás: a végrehajtási eljárást kezdeményezték, folyamatban van. Senki nem kért
árverést.

Borbély Sándor: ilyenkor mit lehet tenni? Az, hogy egyszer összedől, vagy összedöntik és
akkor el lehet takarítani, mert tényleg nem állapot. Átmennek az óvoda területére a
patkányok, siklók.
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Dr. Sükösd Tamás: többször kitakarítottuk az udvart. Kicsit örültem annak, hogy az amúgy
egyik helyen bezárt kisajtó mellett a széttaposott kerítésen be tudtak menni rendet tenni.
Nyilván azóta újra megnőtt a gaz, fű, mert senki nem foglalkozik vele. Ha az építéshatóságot
megkeressük, hogy nyilvánítsa életveszélyessé, akkor a tulajdonos utolsó ismert lakcímére
küldenek egy határozatot, hogy állítsa helyre, vagy hat hónapon belül bontsa el az épületet.
Amikor ez nem történik meg, akkor ezt követően fordulnak az önkormányzathoz, hogy
készítessünk bontási tervet stb. 5-6 millió forintból lepapírozzuk, hogy utána elkezdhessük
szétszedni és utána már kereshetjük mi a tulajdonost.

Borbély Sándor: nem fogjuk megtalálni. Minden levelem visszajött.

Dr. Sükösd Tamás: próbáltuk mi is megkeresni, felvenni vele a kapcsolatot. Nem értük el.

Borbély Sándor: értem, érzem ezt a tehetetlenséget. Ezt így biztosan nem oldhatjuk meg.

Dr. Sükösd Tamás: ha a végrehajtásból megvennénk egy magas összegért — amit nem tudom,
honnan vennénk elő — nem nagyon preferálja a Magyar Államkincstár sem a problémás
ingatlanok vásárlását. Utána vélhetően vagy bonthatnánk el, vagy valami nagyon nagy
költséggel kezdhetnénk felújítani.

Borbély Sándor: egy megoldás lett volna, de az sem jött össze. A végrehajtó azt mondta, hogy
ilyenkor lehet egy olyan tenni, hogy megkeresni valamelyik intézményt úgy, hogy előtte
szólunk Trencsényi úrnak, hogy ő vevő volna rá. Ő mondja a banknak és akkor a bank mond
valamit. De ez a vonal nem járható.

Dr. Sükösd Tamás: az utóbbi két évben ez azért sem volt járható, mert a veszélyhelyzetről
szóló jogszabály kifejezetten tilalmazta az árverésen kívülit. Leszámítva egyetlen egy esetet,
amikor mindenkivel meg tudsz egyezni. Miután ezen van köztartozás is a NAV csak 10094-os
megtérülés esetén köt egyezséget. Ezt egy tény. Ezt is próbáltam. Ennek megfelelően, amikor
a NAV is rajta szerepel a tulajdoni lapon ennek neki sem szoktunk állni, mert fölösleges.

Borbély Sándor: akkor a szomszédnak mit mondhatok?

Dr. Sükösd Tamás: kimennek az emberek és megpróbálnak rendet tenni. A rendőröknek
szóltam, amikor adott esetben kábítószerrel összefüggő hírek is jöttek. Akkor volt néhány
ellenőrzés, még talán eredménye is volt, de nyilván nem fogunk tudni átütő sikert elérni egy
romhalmaz és egy dzsungel között.

Paczona Lajosné: a sárszentmiklósi temetőben, a középső részre nem lehetne visszahelyezni
egy olyan szemetes konténert, ami ott volt valamikor?

Ábrahámi Dóra: a Dészolg Kft-től azt a választ kaptam, hogy okkal tették kívülre, mert bent
nem tudnák üríteni.

Paczona Lajosné: nagyrészt idős emberek járnak a temetőbe. A két végében van konténer,
középen nincs. A hiányzó konténer helyére rakják az emberek a szemetet. Azt hogyan viszik
el akkor? Odarakják az emberek változatlanul.

Ábrahámi Dóra: azt mondták azért rakták kívülre, mert így sokkal könnyebb üríteni. Sokszor
esős időben nem tudtak bemenni a sár miatt.
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Nedoba Károly: hivatali időn kívül, egy baráti beszélgetés alatt aljegyző úr maximálisan
tájékoztatott és tényszerűen meggyőzött, hogy az az ügy, amit kérdeztem az elmúlt hónapban
az jó úton van és a megoldás felé halad.

Dr. Prágerné Topp Erika: Tomanovics család Sárhatvan Petőfi u. 5 szám alatt lakosok
jelezték, hogy az önkormányzat a temető alatti utat, tehát azt a bekötő utat, ami hozzájuk
vezet nem kaszálja. Ez ügyben szeretnék, ha változás történne.

Dr. Sükösd Tamás: annak jelentős része nem is az önkormányzat tulajdona, de ennek ellenére
majd lekaszálják. Kérem a műszaki osztályvezetőt, ezt írja föl.

Dr. Prágerené Topp Erika: egy önkéntes felajánlásból csütörtökön szeretnék az iskola udvarán
egy ruhaosztást rendezni.

Tóth Béla: a Kinizsi utcában a 63-as út felől a vízelvezető rács nagyon zuhog. Kovács Imréék
mellett.

Dr. Sükösd Tamás: mi nem tudjuk megcsinálni. Le kell rakni egy újat. Már megrendeltük a
munkát egy cégtől.

Aranyos József: köszönöm nincs bejelentésem.

Erős Ferenc: köszönöm nincs bejelentésem.

ÉbI Zoltán: a Lázár utcának a felső részén volt egy csőtörés a derékszögű kanyarnál. Annak a
visszajavítására lenne-e lehetőség?

Dr. Sükösd Tamás: a Fejérvíz Zrt. feladata. 6 havi átlagban állítja helyre. Ismét jelezzük a Kis
utcát és a Lázár utcát is.

Ébl Zoltán: a sövény utca aszfaltozására lenne igény.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Bágyi Zoltán: a nagyon elhanyagolt ingatlanokkal mit lehet csinálni?

Dr. Sükösd Tamás: nagyon sok felszólítással indulunk neki ennek a dolognak. Ha nincs az
ingatlanon egyértelműen parlagfű, akkor nagyon nehéz. Amikor már nagyon sok panasz
érkezik és minden értesítés visszajön illetve az embereink kapacitása is bírja, akkor néha le
szoktuk vágni.

Bágyi Zoltán: a Bajcsy utca 12. szám, a Németh ház melletti részen a felszólítás ellenére sem
történt semmi. A ház nem látszik a hatalmas gaz egyéb növény között. Megtaláltam a
tulajdonost, pár házzal távolabb lakik a másik oldalon. A másik pedig a Dózsa utcában
Heiczinger féle dupla sarki telek. Elvileg a Mondovics féle házban lakik a testvértulajdonos.

Dr. Sükösd Tamás: az ülést követően a hatósági osztályon keresd meg Vollár Diána
ügyintézőt ezekkel kapcsolatban.
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Aki nem volt még a múzeumban ajánlom, hogy nézze meg, mert szerintem mindenképpen
előnyére vált Sárbogárdnak.
Megpróbáltuk presszionálni a Strabag Zrt-t abban az irányban a szó jó értelmében, hogy
lehetőség szerint a nyári szünet végeztével maximum már csak forgalomtechnikai kisebb
dolgok maradjanak el a 63-as úton, mert nyilván a nyári szünetben sokkal nagyobb a terhelés
reggel illetve délután is. Azt mondták, ha nem találnak mást, ami meglepetésként szolgál az
alépítményben akkor ezt vélhetően lehet tartani. Illetve azt kértük kifejezetten, hogy mivel
úgy tűnik, hogy a Vasút utca felújításának a kivitelezője is a Strabag Zrt. lesz, hogy azt ne
tegyék meg, hogy mondjuk a Vörösmarty utcából nem lehet kijönni mert éppen ott valamit
csinálnak, meg mellette a Vasút utcát is lezárják, mert akkor 8-10 utcába az embereket
tulajdonképpen bezárjuk otthonra. Megértették, mondták, hogy ilyen szempontból is
figyelnek. Minden közlekedőtől türelmet kérünk.
Mindenkinek kellemes nyári elfoglaltságot kívánok.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 10.02 órakor bezárta.

K.m.f.

Dr. Sükösd Tamás Novák Kovács Zsolt
polgármester alpolgármester

a ő
7 Venlcz Akita

jegyző

N 78
elők 581 ís A he

Tóth Béla rős Ferenc
képviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő
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Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2022. június 20-i rendkívüli nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Paczona Lajosné képviselő
Tóth Béla képviselő 8fő

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita jegyző, Ábrahámi Dóra műszaki
osztályvezető, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselő-testület rendkívüli nyílt ülését 17? órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a
képviselő-testület határozatképes, 8 képviselő tartózkodik az ülésteremben.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
157/2022.(VI.20.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. június
20-i rendkívüli nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
158/2022.(VI.20.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. június
20-i rendkívüli nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.

A képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
159/2022.(VI1.20.) határozata

a rendkívüli nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:
Napirend:

1. Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. ellátási
területének bővítése
Előadó: polgármester

2. Sárbogárd településszerkezeti tervének részleges módosítása
Előadó: polgármester

3. Döntés a TSZT módosításhoz szükséges új gazdasági, kereskedelmi,
szolgáltató terület kijelöléséről
Előadó: polgármester

4. Sárbogárd "Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017 (II.2.)
önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. ellátási
területének bővítése
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: azt tudtuk, hogy a cecei orvosi ügyelet nem fog az idők végezetéig tartani.
Voltak tárgyalások. Három éve és tavaly is. Mindig mindenkinek voltak ötletei, hogy az
egyébként 70 év fölötti, alapvetően nem jó egészségi állapotú orvosokkal még ezt fenntartják
egy ideig magasabb összeggel, mint Sárbogárdon, de ez így nem működött. Az egyik
doktornő elhunyt, a másik 70 év fölötti doktornő nyugdíjba ment, illetve Burján doktor sem
ügyel már. Tehát gyakorlatilag kifogyott az ügyelet és ezért nem igazán volt más választás. A
sárbogárdi orvosi ügyeletet ellátó szolgáltató dolgozik Simontornyán is, tehát gyakorlatilag
körbe mi vagyunk a szomszédok. Jelentkeztek a ceceiek, az összes önkormányzat hozzájárult.
A soros testületi ülés kora délutánján lettek meg a papírok és ezért nem tudtuk az akkori
ülésre behozni. Sajnos az emberek száma ahhoz kevés, hogy javítson a matematikáján az
ügyeletnek. Többet nem kell fizetni, de nem értük el azt a szintet, hogy kevesebbet fizessünk,
mert ahhoz 40.000 főnek kéne lenni, annyian meg nem vagyunk.
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Borbély Sándor: sajnálom, hogy ezt a napirendi pontot semmilyen bizottság nem tárgyalta.
Remélem az idő rövidsége miatt, mert ez egy komoly dolog. Nem politikai indíttatású, amit
most mondok és kérdezek annak ellenére, hogy egyeztettem a Momentummal. Ez teljes
egészében emberi, humán, talán szakmai. Szeretném kérni, hogy aki az anyagokat összeállítja,
tisztelje meg a Képviselő-testületet, hogy összeadási hibák lehetőleg ne legyenek. Van egy 58
fős eltérés.

Dr. Sükösd Tamás: hol?

Borbély Sándor: megnézzük, hogy most mennyi az ellátandó fő, mennyi jön hozzá. Ezt
összeadom akkor 58 fő eltérés van, de nem ez a mondanivalóm lényege.



A jelen helyzetről se beszéljünk, hogy mondjuk 30 év alatt hogy jutottunk el idáig. De erről
most nem kell beszélni, mert mondjuk az egyik oldal azt fogja mondani, hogy Soros-migráns-
Gyurcsány, a másik oldal meg azt fogja mondani, hogy Orbán.

Dr. Sükösd Tamás: tőlünk ilyent nem hallottál sosem.

Borbély Sándor: tisztelet mindig a kivételnek. Mi próbálunk politikamentesek lenni. Ezt
elismerem. Azért mondom ezt előzményként, hogy ilyenekkel nem jövök, hogy nem így volt
régen? Nem. Beszéljünk a tényekről. Kicsit szomorú. Igaz, hogy 5 település vezetősége úgy
döntött, hogy csatlakozik hozzánk. Nekem erről azt jut eszembe, amikor a vízbefúló
kapaszkodik abba, aki alig tud úszni. Mindkettő el fog süllyedni. 2594-os létszámnövekedés,
tudom mire céloztál, hogy az a bűvös 40.000 fő, az ami már esetleg két orvost igényelhet.
Nem tudom elképzelni, hogy a jelen körülmények között még idecsapunk 2594-ot. A pénz. A
NEAK létszámarányosan fizet, de ez még kevés. Fizethet, ha nincs aki megoldja. Cecén nagy
a felháborodás, ezt bizonyára tudjátok, talán az is igaz, hogy a képviselő a felmondását
fontolgatja, vagy már megtette. A sárbogárdiak nem igen tudnak erről. Lehet, hogy nem volt
idő előkészíteni, de én biztos vagyok benne, hogy ez így nem fog működni, ez így nem jó.
Arról nem is beszélve, amikor azt mondja, hogy várhatóan 1094-kal csökken az ellátandók
száma. Bele sem merek gondolni, hogy csökkenhet az ellátandók száma. Elköltözik, meghal,
kiesik abból a körből? Ezt nem tudom értelmezni.

Dr. Sükösd Tamás: nem bonyolult, majd elmagyarázom.

Borbély Sándor: erre kíváncsi vagyok. Azt szeretném kérni, hogy névszerinti szavazás legyen,
mert ennek még lehet bármilyen vonzata. Mindenki a saját döntésével számol el. Valakit
megszúr egy darázs és esetleg életveszélybe kerül 10-20 telefonhívás, nem veszik föl. Mit
csinál? Hívja a mentőket, kijönnek, téves riasztás, még meg is büntetik. Kinek jó ez most?
Sárbogárdnak jó?

Dr. Sükösd Tamás: Enyinget megszavaztad, ami messzebb van.

Borbély Sándor: azért mondtam, hogy az a piros vonal. De Enyingtől Vajtáig, az már
meghalad mind képzeletet.

Dr. Sükösd Tamás: arra emlékszik mindenki, hogy Enyingen is van egy alközpont egy
mentőtiszttel?

Borbély Sándor: igen. A cecei ügyelet miért szűnik meg?

Dr. Sükösd Tamás: ugyanaz van, mint amit az elején elmondtam. Ugyanazért fog csökkeni az
ellátandók köre is. Abban az esetben, amikor az adott településen szolgálatot teljesítő
háziorvosok csinálják az ügyeletet, akkor mindig magasabb az esetszám. Azon egyszerű
oknál fogva, mert az orvosnak nincs kedve, ideje valamiért az összes beteggel foglalkozni,
rohan máshova, mást is csinál. Mondja, hogy ő lesz ügyeletben, menjenek be. Ez teljesen
konkrétan így van. Ezt itt Sárbogárdon annak idején Dr. Jarabin János szüntette meg, mert ő
ezzel nem értett egyet. Ezért várnak ők is esetszám-csökkenést. Hétvégi esetszám
Sárbogárdon egész hónapra vetítve alig kétjegyű. A cecei ügyeletnél a kivonulós körnek a
9090-a Vajta Rákóczi telep. Ha ezek a települések csatlakoznak, az Sárbogárdnak nem rossz.
Lassan elérjük azt a támogatási szintet, ahova érni szeretnénk. Az ügyeleti szolgáltató, abban
az esetben ha nem szavazzuk meg, hozzácsatolja Simontornyához és ugyanazokkal az



orvosokkal fogja ellátni, mert ezt meg tudja csinálni, a szerződésében van ennyi szabadság.
Tudomásul kell venni, hogy a lokális szolgáltatók köre lejárt. Nagyon tisztelem az orvosokat,
nagyrészük idős, aki pedig nem annyira idős abszolút nem akar ügyelni. Hozzánk csak úgy
jön orvos, hogy mindenki kiköti a feladat-ellátási szerződésben, hogy nem vesz részt
ügyeletben. Meg sem kérdezi, hogy mennyit fizetnek, nem érdekli.

Borbély Sándor: nincsen orvos. Mindenki idős, beteg. Ki venne részt az ügyeletben?

Dr. Sükösd Tamás: Fejér megyében a betöltött orvosi praxisok száma azzal, hogy idejött a
Práger doktor, Kis-Badar doktor és Oláh doktornő ezzel gyakorlatilag az összes kistelepülési
átlagot , vastagon verjük". Alapvetően nem rossz az átlagunk, de senki nem akar ügyelni. Az
ügyeletre szakosodott cégeknél viszonylag nagy pénzt kapnak ezért az orvosok.

Borbély Sándor: a tendencia is zavar. Mindig csatolunk, csatolunk. Tudom a 40.000 fő az egy
bűvös szám, de az nekem nem segít ha én beteg leszek, vagy az unokám.

Dr. Sükösd Tamás: azt gondolom, hogy sokkal jobb lenne egy szakorvosi ellátó
alközpontokkal variálva, mint a skandinávoknál, ahol egyébként a műtéti idők, várakozási
idők egy perccel nem rövidebbek, mint nálunk, sőt. De alapvetően az alapellátás és a
szakellátás egyszerűsített formája sokkal jobban működik.
Ez az orvosi ügyeletre vonatkozó anyag így érkezett, nagy nehezen összeszedtük hozzá az
adatokat. Az enyingi ügyelettel kapcsolatos döntés egyszerűbben ment pedig az sokkal
nagyobb horderejű volt.

Borbély Sándor: a másik probléma. Rendben van, hogy nem orvos ügyel Enyingen.

Dr. Sükösd Tamás: az orvosok azt mondták, hogy jobb ha mentőtiszt ügyel.

Borbély Sándor: ha a telefont sem tudja fölvenni, most meg még odacsatolunk 5-6.000 főt.
Két telefont meg nem tud kezelni.

Dr. Sükösd Tamás: nem az ügyeleten veszik fel a telefont. A diszpécser szolgálatuk egészen
komoly. Össze van kötve a mentőkkel is, de nem itt van. Jogszabály szerint ezt elterelték már
innen nagyon régen.

Borbély Sándor: nem tudom megszavazni, nem javaslom megszavazásra.

Dr. Sükösd Tamás: én ennek összességében nem látom a kockázatát. Annak, hogy nincs orvos
itt, nálunk helyben, annak nagyobb kockázata van. Az ügyelet évek óta nem jelentett olyan
típusú problémát, hogy nincs orvos. Ők ezt drágán, de meg tudják oldani.

Paczona Lajosné: személyes tapasztalatom alapján tudom, hogy csapnivaló itt az orvosi
ügyelet. Odamegy az ember vasárnap délután és kijön egy unott hölgyike és azt mondja, hogy
nekik gézük sincsen, nem tudják bekötni a lábát a páromnak. Amikor hozzám kijöttek, mert
felszaladt a vérnyomásom, az orvos rám sem nézett, csak a mentőtiszt. Ha idecsatolunk még
5-6000 főt a színvonal fog csökkeni, még. Tudom, hogy nekünk nem kerül több pénzbe. Itt
vagy a mentőt hívja az ember, ha baj van, vagy elmegy Székesfehérvárra. De az idősek ezt
nem tudják megtenni. Sajnos az ügyeleti rendszer most ilyen Sárbogárdon.

Dr. Sükösd Tamás: az én személyes tapasztalataim szerint géz volt.



A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel Borbély Sándor javaslatát, mely szerint a napirend
vonatkozásában névszerinti szavazással döntsön a Képviselő-testület.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
160/2022.(VI.20.) határozata

névszerinti szavazásról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az , Országos
Orvosi Ügyelet Egészségügyi Nonprofit Kft ellátási területének
bővítse tárgyú napirendi pont vonatkozásában Borbély Sándor
javaslatára névszerinti szavazással dönt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

Dr. Venicz Anita: Bágyi Zoltán.

Bágyi Zoltán: igen.

Dr. Venicz Anita: Borbély Sándor.

Borbély Sándor: nem.

Erős Ferenc: igen.

Dr. Venicz Anita: Ébl Zoltán.

ÉbI Zoltán: igen.

Dr. Venicz Anita: Novák Kovács Zsolt.

Novák Kovács Zsolt: igen.

Dr. Venicz Anita: Paczona Lajosné.

Paczona Lajosné: nem.

Dr. Venicz Anita: Tóth Béla.

Tóth Béla: igen.

Dr. Venicz Anita: Dr. Sükösd Tamás.

Dr. Sükösd Tamás: igen



A Képviselő-testület 6 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
161/2022.(VI.20.) határozata

Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi Nonprofit Kft ellátási
területének bővítéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület megtárgyalta az "Országos Orvosi
Ügyelet Egészségügyi Nonprofit Kft. ellátási területének bővítése" tárgyú előterjesztést, és az
alábbi határozatot hozta:

1. A Képviselő- testület elfogadja a Cecei Orvosi Ügyelet ellátási területéhez tartozó
települések Sárbogárdi Orvosi Ügyelethez történő csatlakozási szándékát, melynek
eredményeként 2022. január 01. napjától kezdődően további öt településsel (Cece, Alap,
Alsószentiván, Sáregres, Vajta) bővül a Sárbogárdi Orvosi Ügyelet ellátási területe.

2. A Képviselő- testület felhatalmazza a Polgármestert az Országos Orvosi Ügyelet
Nonprofit Kft.-vel 2020. január 29. napján létrejött Megbízási szerződés 3. számú
módosításának aláírására.

3. A Képviselő- testület hozzájárul, hogy az Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft az
alapellátáshoz kapcsolódó háziorvosi ügyeleti feladat ellátására finanszírozási szerződést
kössön a NEAK-kal (Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő).

4. Az Önkormányzat lemond a fellebbezési jogáról a Népegészségügyi Szakigazgatási Szerv
felé.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

2. Sárbogárd településszerkezeti tervének részleges módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az M38-as gyorsforgalmi út esetében kell több módosítást tenni.
Településszerkezeti terven, HÉSZ-en kell módosítani. Egyrészt a régi nyomvonal volt a
rendezési tervünkben, régen is volt egy nyomvonal most azon pontosítottak többek között
környezetvédelmi szempontok miatt. Az első elfogadás az volt, hogy a Déli nyomvonal
valósul meg, tehát ez a Sárbogárd melletti, utána volt egy, hogy hogyan tudnak rámenni a
Natura 2000-rel érintett területekre. Most ez nagyjából letisztult. Nagyon fontos, hogy ez nem
a megvalósulásról szól most, sajnos. Eleve ketté kell osztani az M8-as megvalósulását a
jelenkori ismereteink szerint. Az egyes szakasz Dunaújváros-Sárbogárd, tehát a tőlünk
Keletre eső a négysávosított 63-as, amit M81-nek nevezünk annak a csomópontjáig. A
következő pedig innen tovább Nyugati irányba. Eddig úgy volt, hogy a keleti rész 2026.
megvalósításilag. A tervező azt mondta, hogy azt hallotta legutoljára, hogy 2030., de ez nem
megerősített adat. A településszerkezeti tervnél lehetne, hogy a nyomvonalat írjuk át újra, ezt
többek között az állami főépítész véleménye is tükrözi, ő is azt mondta, hogy akkor lehet
elfogadottnak tekinteni, ha azt a nyomvonalat rajzoljuk bele a településszerkezeti tervbe, amit
most elfogadtak. A múlt héten az engedélyezéshez szükséges terveket aláírtam. Mivel ez
kiemelt beruházás ennek már a tervezése is soron kívül megy, ezért kellett rendkívüli testületi



ülést összehívni. Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás
van-e?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
162/2022.(VI.20.) határozata

Sárbogárd településszerkezeti tervének részleges módosításáról

Sárbogárd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a , Sárbogárd Településszerkezeti
Tervének részleges módosítása" tárgyú előterjesztést a Polgármester előterjesztésében
megtárgyalta és a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény
13. § (1) bekezdés 1. pontja, valamint az épített környezet alakításáról és védelméről szóló
1997. évi LXXVIII. törvény 6. § (1) bekezdése alapján Sárbogárd közigazgatási területére az
alábbi határozatot hozta:

1) Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a többször módosított 5/2017. (1.20.)
sz. Kt. határozattal elfogadott Településszerkezeti Tervének
a) leíró része a jelen határozat 1. mellékletét képező L-MI jelű leírás szerint,
b) tervlapja a jelen határozat 2. mellékletét képező TSZT jelű tervlap szerint

módosul.

2) A Településszerkezeti terv leírásának
a) 2.2.3.1. fejezete a jelen határozat 1. mellékletének 1.) pontjában foglaltakkal egészül

ki.
b) 2.3.1.1. fejezet a) pontja helyébe a jelen határozat 1. mellékletének 2.) pontjában

foglaltak lépnek.

3) A leírás IV. fejezetében szereplő területfelhasználási mérleget bemutató táblázatok
helyébe a jelen határozat 1. mellékletének 3.) pontjában foglalt táblázatok lépnek.

4) A leírás VI. fejezetében a Város biológiai aktivitásértékét bemutató táblázata kiegészül a
jelen határozat 1. mellékletének 4.) pontjában foglaltakkal.

5) A leírás területrendezési tervekkel való összhang igazolásáról szóló V. fejezete kiegészül
az 1. melléklet 5.) pontjában foglaltakkal.

6) A módosítás 8,3 ha új beépítésre szánt terület kijelölését eredményezi:
a) A kijelölés 594-ának mértékéig biztosítandó véderdő kijelölés és a BIA egyenleg

szinten tartás 9,5 ha mértékben a 0491/2 hrsz-on, K-Hon területhasználati kategóriából
Ev kategóriába történő átsorolással teljesül,

b) a kijelölés sem átlagosnál jobb termőhelyi adottságú szántó területeket, sem
erdőkataszteri területeket nem érint.

7. Figyelemmel - a településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési
stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos
jogintézményekről szóló 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 43. § (1) bekezdés c) pontjára,
jelen határozat az elfogadását követő napon lép hatályba.



Felelős: Polgármester,
Határidő: folyamatos

3. Döntés a TSZT módosításhoz szükséges új gazdasági, kereskedelmi,
szolgáltató terület kijelöléséről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: ezt kifejezetten az üzemközpont indokolja. Jelenleg a beépítésre szánt és
ilyen típusú övezetekbe az üzemközpont nem esik bele azon egyszerű oknál fogva, mert az
üzemközpontot próbálnánk közel vinni az M81-es és az M8-as találkozásához, mert annak
van értelme. Ilyent lehet látni Enying után, ha átmegyünk a körforgalmon egyenesen
Balatonakarattya felé. Ott pont ugyanezt a megoldást alkalmazták, és egészen jól működik.
Megnyitom a napirendi pont fölötti vitát, kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását
A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
163/2022.(VI.20.) határozata

Döntés a TSZT módosításhoz szükséges új gazdasági, kereskedelmi,
szolgáltató terület kijelöléséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete , Döntés a TSZT módosításhoz szükséges
új gazdasági, kereskedelmi, szolgáltató terület kijelöléséről" tárgyú előterjesztést
megtárgyalta a polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozta:

Sárbogárd Város M8-as gyorsforgalmi út nyomvonala-, mérnökségi telep-, és autópálya
rendőrség területére vonatkozó Településszerkezeti terv és Helyi Építési Szabályzat
módosításának eseti módosítására a 100/2021. (VI.11.) sz. vészhelyzetben hozott
polgármesteri határozat adott felhatalmazást. A tervmódosítás során új gazdasági-
kereskedelmi szolgáltató terület kijelölése vált szükségessé a tervezett mérnökségi telep-, és
autópálya rendőrség helybiztosításául.

1. Az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7.§ (3)
bekezdés e) pontja értelmében a település beépítésre szánt területe csak olyan használati
célra növelhető, amilyen célra a település már beépítésre kijelölt területén belül nincs
megfelelő terület.

2. Sárbogárd Város Önkormányzat képviselő-testülete jelen határozatban igazolja, hogy
a) az új gazdasági-kereskedelmi szolgáltató terület kijelölése kiemelt állami beruházás

keretében megvalósuló mérnökségi telep-, és autópálya rendőrség építésjogi
megalapozására szolgál,



b) a létesítményeknek közvetlen autópálya kapcsolati szükségessége okán helyhez
kötöttnek beruházásnak minősülnek, helybiztosításukra a település már beépítésre
kijelölt területei nem megfelelőek.

Felelős: Polgármester,
Határidő: azonnal

4. Sárbogárd "Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017 (II.2.)
önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: ehhez az állami főépítész jóváhagyása hiányzott, de már megérkezett. Az
új M8-as nyomvonalat elfogadottnak kell tekinteni, azt kell beleépítenünk a HÉSZ-be.
Az előterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezem a bizottság elnökét, hogy milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán.

Ébl Zoltán: az ÜJB 3 igen (egyhangú) szavazattal a Képviselő-testületnek elfogadásra ajánlja
az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítást.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
14/2022.(VI.23.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. (1I.2.)
önkormányzati rendelet módosításáról

Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt
a rendkívüli nyílt ülést 17.23 órakor bezárta.

KK / . Kmf.
7 Z Mánya

d, S; SA. Sükösd Tamás DÓL. Vénicz Aníta
polgármester jegyző

e 220
Tóth Béla rős Fi 1.
képviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő



Sárbogárd Város Polgármestere
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Meghívó

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete

2022. június 20 — án (hétfő) 17 "" órakor
rendkívüli ülést tart.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Díszterme

Napirend:

7000. Sárbogárd, Hősök tere 2.

Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. ellátási
területének bővítése
Előadó: polgármester

Sárbogárd településszerkezeti tervének részleges módosítása
Előadó: polgármester

Döntés a TSZT módosításhoz szükséges új gazdasági, kereskedelmi,
szolgáltató terület kijelöléséről
Előadó: polgármester
Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017 (Il.2.)
önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: jegyző

Sárbogárd, 2022.június 13.

dr. Sükösd Tamás
polgármester

AR .



Sárbogárd Város Önkormányzat
Képviselőtestületének
Ügyrendi és Jogi Bizottsága
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

. Meghívó
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

Ügyrendi és Jogi Bizottsága
2022.június 20-án (hétfő) 16 "rakor rendkívüli

ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: — Polgármesteri Hivatal, Díszterem
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Napirend:

4. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. ( II.2. ) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: polgármester

Sárbogárd, 2022. június 13.

Ébl Zoltán sk.
ÜJB elnök

AM,



Ulés kezdete: 17. 00
Befejezése: HA 25

Jelenléti ív
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

2022. június 20-i rendkívüli nyílt ülésére
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